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Birlik ve 
beraberliğimiz
Türkiye’ye 
örnek

KONESOB ve birliğe bağlı 
Esnaf odalarıyla düzen-
li olarak buluştuklarını 
kaydeden Başkan Altay, 
önümüzdeki dönemde is-
tişare ve koordinasyonun 
daha çok olacağını söyledi. 
KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak’ta, şehri birlikte 
yönetmek adına Türkiye’de 
eşine az rastlanır bir birlik-
teliğin olduğunu kaydederek 
Başkan Altay’a teşekkür etti.

Oda Başkanlarıyla istişarelerde 
bulunan Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 

Konya 
Büyükşehir 
Belediye 
Başkanı Uğur 
İbrahim Altay, 
Konya Esnaf 
ve Sanatkârlar 
Odaları Birliği 
(KONESOB) 
Başkanı 
Muharrem 
Karabacak ve 
Birliğe bağlı Oda 
başkanlarıyla 
kahvaltılı istişare 
toplantısında bir 
araya geldi.

“Konya Esnaf Odalarımızla 
düzenli olarak bir araya gel-
erek ortak noktada buluşmaya 
gayret ediyoruz. Zaten şehrim-
izi ortak akılla yönetiyoruz. 
Sizler de çok büyük kitleleri 
temsil ediyorsunuz. Konya’mız 
bu konuda oldukça başarılı bir 
şehir. Konya, kamu kurum ve 
kuruluşları, siyasi partileri ile 
STK’ları ile hep birlikte istişare 
eden, aynı masa etrafında to-
planabilen ve sorunu çözmek 
için gayret gösteren bir şehird-
ir. Bu konuda da tüm şehirlere 
örneğiz” dedi. 

“Bu Dönem İstişarelerin 
Daha Fazla Olacağı Bir Dö-
nem Olacak”
Yeni Büyükşehir Yasası ile 
birlikte sadece merkezdeki 
değil, 31 ilçedeki esnafların 
sorunlarıyla da ilgilendikler-
ini belirten Başkan Altay, ilçe 
belediye başkan adaylarının 
da açıklanmasıyla birlikte is-
tişareleri hem merkezde hem 
merkez dışındaki ilçelerde art-
tırarak sürdüreceklerini söyl-
edi. Başkan Altay, “Bu dönem, 
koordinasyonun çok daha yük-
sek ve bir araya gelmemizin 
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daha fazla olacağı bir dönem olacak. Selçuklu Belediye Başkanlığı görevinin yanı sıra 9 aya yakın bir 
süredir de Büyükşehir Belediye Başkanlığı görevini yürütüyorum. Türkiye’nin birlik, beraberlik ve beka-
sı için birlikte hareket ediyoruz. Bizler de kamu hizmetlerinin aksamaması ve daha iyi yürütülmesi için 
Konya Büyükşehir Belediyesi olarak çok yoğun bir şekilde çalışıyoruz. İnşallah geleceğin Konya’sı çok 
daha güzel olacak”
 

“Türkiye’de Eşine 
Az Rastlanır Bir Birliktelik 
Ortaya Konuyor”
KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak ise Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Altay’ın Türki-
ye’de eşine rastlanmamış bir 
birlikteliği ortaya koyduğunun 
altını çizdi. Karabacak, “Esnaf 
ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
55 bin üyesi, 84 Esnaf Odasıy-
la Konya’mızın en önemli sivil 
toplum örgütlerinden birisidir. 
Başkanımıza, her zaman Esnaf 
ve Sanatkârlar Odalarımıza 
yapmış olduğu destekten 
dolayı teşekkür ediyorum. 9 ay 
içerisinde bu 5’inci toplantımız 
oldu. Konya’yı birlikte yönet-
mek adına yapılan bu istişare-
leri de önemsiyoruz. Esnaf ve 
Sanatkârlarımız da bu anlam-
da bu toplantılardan memnun” 
ifadelerini kullandı. 
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KONESOB
Başkanlar Kurulu Toplantısı

Antalya’da yapıldı

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) tarafından 
düzenlenen, Başkanlar Kurulu Toplantısı 

Antalya’da gerçekleştirildi.

TESK Yönetim Kurulu Üyesi, Antalya ESOB Başkanı Adlıhan Dere, Esnaf ve Sanatkârlar Kredi 
Kefaleti 6’ıncı Bölge Birlik Başkanı Mehmet Baybağan da katıldığı toplantının açılış konuşmasını 

yapan KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, göreve gelir gelmez 6 ay gibi kısa bir sürede büyük 
başarılara imza attıklarını söyledi. Başkan Karabacak, esnaf teşkilatının kurumsallaşması adına da 

faaliyetlere ara vermeden devam edeceklerini söyledi.

Başkan Karabacak, “Önümüzdeki çalışma döneminde bizim temel çalışma prensibimiz; her alanda 
esnafımız ve Odalarımız için koşmak olacak. Şimdiye kadar bu teşkilat için, esnaf için elini taşın 

altına koyan, gayret sarf eden tüm Birlik Başkanlarımıza içtenlikle teşekkür ediyorum. Bu bir 
bayrak yarışıdır, bayrağı bu dönem biz devraldık. Bundan sonraki süreçte, tüm teşkilatımızla birlik 
ve beraberlik içinde, ortak aklı kullanarak, katılımcı ve şeffaf bir yönetim anlayışı benimseyeceğiz” 

diyen Başkanımız Muharrem Karabacak, “KONESOB’u bağlı odalarıyla birlikte gelecek dönemde 
kurumsallaşmasını tamamlamış, kendini sadece Konya’da değil tüm ülkede başarılarla tanıtmış bir 

Birlik haline getirmeyi hedefliyoruz. 
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Farklı ve yenilikçi projelere imza atmayı planlıyoruz. Konya esnafını, vizyonunu geliştirecek projelerle diğer illerdeki 
esnafların önüne geçirmeyi hedefliyoruz. Birliğimize ait bir eğitim merkezi kurmak, planlarımız arasında ilk sırada 
geliyor. Bu konuda bazı girişimlerde bulunduk, en kısa sürede bir eğitim merkezine kavuşacağız, Odalarımız da bu 

merkezden yararlanacaklar. Birliğimiz ve Odalarımızın proje faaliyetlerine hız vereceğiz. Her Odaya bir proje yapılması 
hedeflerimiz arasında yer alıyor. Elbette burada sizlere de iş düşüyor. İnsan kaynaklarımızı güçlendirerek ve düzenli 

eğitimlerle her Odamızın proje yapabileceğini ve yönetebileceğini düşünüyoruz. 
Projelerde başka kuruluşlarla ortaklık kurmak yeni başlayan Odalarımız için daha yararlı olacaktır. Bu süreçlerde 

Odalarımıza gerekli desteği sağlayacağız” dedi.
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KOSGEB’ten 
Makine 
Teçhizat
Kredi
Desteği

Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem 
Karabacak, KOSGEB veri 
tabanına kaydı bulunan, 
KOSGEB desteklerinden 
yasaklı olmayan ve imalat 
sanayi sektöründe faaliyet 
gösteren tüm işletmelerin 
KOSGEB tarafından verilecek 
olan Makine Teçhizat 
Kredi Faiz Desteği’nden 
yararlanabileceğini söyledi.

Makine Teçhizat Kredi Faiz 
Desteği için başvuruların 
kabul edilmeye başlandığını 
hatırlatan Başkan Karabacak, 
yeni kredi faizi destek 
programı kapsamında 
işletmelerin kullanacakları 
kredilerin 300 bin liraya kadar 
olan kredi faizinin ya da kar 
payı giderlerinin KOSGEB 
tarafından karşılanacağını 
belirtti.

İmalat sanayi 
sektöründe faaliyet 
gösteren işletmeler 
için KOSGEB 
tarafından verilecek 
olan, ‘Makine 
Teçhizat Kredi 
Faiz Desteği’ için 
başvurular kabul 
ediliyor. KONESOB 
Başkanı Muharrem 
Karabacak, 
başvuruların 
1 Ağustos 2018 
tarihine kadar 
devam edeceğini 
açıkladı.

DESTEK HAKKINDA
BİLGİ VERDİ
“Kısaca KOSGEB sıfır faizli 
destek kredisi sağlamış 
olacak” diyen KONESOB 
Başkanı Karabacak, destek 
hakkında detaylı şu bilgileri 
verdi:

“İşletmeler üçer aylık taksit 
ödemeleri halinde 36 ayda 
borçlarını ödeyecek. Kredi 
kullanan işletme ilk 6 ay kredi 
borcu ödemesi yapmayacak. 
KOSGEB kredi faizi desteği için 
başvuruda bulunmak isteyen 
işletmeler başvuru işlemlerini 
KOSGEB resmi internet sitesi 
üzerinden yapabilecek. Yerli ve 
yeni makine teçhizat alımlarını 
kapsayacak olan kredi faiz 
desteği konusunda esnaf ve 
sanatkarlarımıza, KOBİ’lerimize 
bu imkanı sunan, esnaf dostu 

Sayın Cumhurbaşkanımız 
başta olmak üzere, Sayın 
Başbakanımıza, Sayın 
Bakanlarımıza, emeği 
geçenlere ve devletimize 
teşekkür ediyoruz.”
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Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak 
hayata geçirdiği projelerle esnafı ekonomik yönden rahatlatmaya çalıştıklarını belirterek, 

“Gençlerimizi esnaflığa ve mesleki eğitime özendirecek faaliyetler planlıyoruz. Esnafımız için 
çırak bulamamak önemli bir sorun, bunun farkındayız. Çeşitli projelerle Konya’mızdaki bu 

sorunu azaltmaya çalışacağız” dedi.

Göreve geldikleri günden bugüne KONESOB olarak yaptıkları çalışmalar hakkında bilgiler veren Başkan Muharrem Karabacak, “Konya 
Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) olarak Konya ilçeleriyle birlikte 84 Meslek Odası, 55 bine yakın esnaf ve sanatkar üyesi-
yle herkesi kucaklayan, birlik ve beraberliği ön planda tutan, birlikten kuvvet doğduğuna inandığımız bir anlayışla hizmet vermekteyiz. 

KONESOB olarak göreve geldiğimiz günden bugüne kurumsal kimliğimizi güçlendirmeye yönelik çalışmalara hız verdik” dedi.

KONESOB’u, bağlı Meslek Odalarıyla birlikte gelecek dönemde kurumsallaşmasını tamamlamış, kendini sadece Konya’da değil tüm 
ülkede başarılarla tanıtmış bir Birlik haline getirmeyi hedeflediklerini söyleyen Başkan Karabacak, “Esnaflığın özü olan ahiliğin gençlere 

ve esnaflara daha iyi tanıtılmasına gayret edeceğiz. Gençlerimizi esnaflığa ve mesleki eğitime özendirecek faaliyetler planlıyoruz. 
Esnafımız için çırak bulamamak önemli bir sorun, bunun farkındayız. Çeşitli projelerle Konya’mızdaki bu sorunu azaltmaya çalışacağız” 

diye konuştu.

Kalifiye 
Eleman 
Sorununa
Çözüm 
Üreteceğiz
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Açıklamasında, “Hazırladığımız 
projelerle Birliğimize bağlı 
Odalarımızın faaliyetlerini çeşi-
tlendirmeyi hedefliyoruz diyen 
KONESOB Başkanı Karabacak 
projeler hakkında şu bilgileri 
verdi:

“Geçtiğimiz 7 ayda KONESOB, 
Meslek Odalarımız ve MEVKA 
ile birlikte örnek projelere imza 
attık. Bu projelerden bahsede-
cek olursak; Konya Bakkallar 
Bayiler ve Kuruyemişçiler 
Esnaf Odamız, E-Ticaret ve So-
syal Medya Eğitimleri Mevlana 
Kalkınma Ajansı Teknik Destek 
Projesi, Konya Haberleşme Ci-
hazları, Saat ve Gözlük Satış 
ve Tamirciliği Esnaf ve Sanat-
karlar Odamızın yürüteceği, 
Konya’da ithalatı azaltmak 
için ‘Cep Telefonu Aksesuarları 
Üretimi Fizibilite Araştırması’ 
konulu Teknik Destek Projesi, 
yine Birliğimize bağlı Konya 
Şoför, Nakliyeci ve Otomo-
bilciler Esnaf Odamız, ‘Konya 
Kent İçi Taksi Ulaşım Sistemi, 
Sorun Analizi ve Sürdürülebilir 
Çözümler Araştırması Teknik 
Destek Projesini’, Suriyeli 
sığınmacıların ve Türk işsizler-
inin mesleki eğitimine ilişkin 
projeyi de hayata geçiriyoruz. 
Uluslararası Çalışma Örgütü 
(ILO) ile AB projeleri ile ilgili 

çalışmalarımız da devam edi-
yor. Önümüzdeki Mart ayında 
Türkiye Ulusal Ajansına mesl-
eki eğitimle ilgili projemizi 
sunacağız. Yeni programlar 
açıldığında bu programlara 
da başvuruda bulunacağız. 
MEVKA 2019 yılı başında yeni 
programlarını açıklayacak. 
Birliğimiz ve Birliğimize bağlı 
Odalarımızın bu programlardan 
mümkün olduğunca çok yara-
rlanması gayreti içerisindeyiz. 

Öte yandan KONESOB, Konya 
Mobilyacılar Odası, İŞKUR ve 
Uluslararası Çalışma Örgütü 
(ILO) iş birliğiyle ortaklaşa 
düzenlenen ve ara eleman 
yetiştirmek için gerçekleştir-
ilen mesleki eğitim kursları 
faaliyetleri de başladı.

Mobilya döşeme, ahşap 
boyama ve bilgisayarlı çizim 
kurslarında ilk etapta 45 kişiyi 
mesleğe kazandırmak adına 
eğitimler verildi. Üç ay süre-
cek olan meslek edindirme 
kurslarında savaş mağduru 
Suriyeli muhacirlere de kurslar 
sayesinde meslek öğretiliyor.”

“Gençlerimizi esnaf ve sanat-
karlığa teşvik ediyoruz” hatır-
latması yapan Başkan Muhar-
rem Karabacak, “Daha önce 
yine Başkanlığını yapmakta 

olduğum Konya Minibüsçüler 
ve Umum Servis Araçları Esnaf 
Odamızla başlatmış olduğu-
muz şimdi KONESOB olarak 
vatandaşlarımıza, özellikle de 
gençlerimize esnaf ve san-
atkarlığı teşvik etmek adına 
İŞKUR ile birlikte girişimcilik 
kursları düzenlemekte ve bu 
kurslarla vatandaşlarımızın 
Ahilik kültürüyle iyi birer esnaf 
olmasını sağlamaya çalışmak-
tayız KONESOB ve Birliğimize 
bağlı odalarımız aracılığıy-
la girişimcilik kurslarında 
bugüne kadar 3 binin üzerinde 
vatandaşımıza girişimcilik kurs 
belgelerini verdik. Bu belge-
lerle devletimizin 50 bin lira 
hibesini, devamında 100 bin 
liraya kadar da faizsiz kredis-
ini kullanan ve üretimde yerini 
alan, daha fazla istihdam alanı 
oluşturan sektörler oluşturma-
ya çalışıyoruz. Girişimcilik kurs-
larımızda ilgili sektörlerin Oda 
başkanlarıyla birlikte kursi-
yerlerimizin karşısına geçiyor, 
onlara hayata, esnaflığa dair 
bilgilendirmelerde bulunuy-
oruz. Kısaca esnaflığı onlara 
teşvik etmiş oluyoruz. Her 
zaman amacımız, kepenk kap-
atan esnaftan ziyade yeni vergi 
levhaları alan esnaf ve san-
atkârlar oluşturmak olmuş-
tur. Burada amaçlarımızdan 
biri de sürekli proje üreten, 
hükümetimizin vermiş old-
uğu destekleri esnaflarımıza 
yansıtan ve onların işlerini 
kolaylaştıran ve bu tarz hi-
belerden faydalanmalarını 
sağlayan ve Türkiye’de söz 
sahibi olacak bir Esnaf Oda-

ları Birliğini oluşturma gay-
reti içerisindeyiz. Esnafımız 
ve hükümetimiz arasındaki 
köprüyü oluşturmamız gere-
kiyor. Devletimizin KOSGEB, 
İŞKUR üzerinden üretici 
esnaflarımızın yararlanabi-
leceği birçok destekleri var ve 
bu destekleri esnaf ve san-
atkarlarımıza iyi anlatmamız 
gerekiyor” dedi.

Ülkenin 2023 vizyonuna 
da katkıda bulunmak için 
hareket ettiklerini belirten 
Başkan Karabacak, “Türki-
ye’nin 2023 Vizyonunda Esnaf 
Teşkilatımızın ve üyelerimizin 
hak ettiği yeri alabilmesi için 
esnaf ve sanatkâr kesimine 
önemli ve stratejik görevler 
düşmektedir. Konya’mızda 
da esnaf ve sanatkârlarımızın 
temsilcisi olan Meslek Kuru-
luşu Odalarımızın ve Birliğimiz-
in bu sürece ayak uyduracak 
şekilde yeni bir çalışma an-
layışı ile kendini yenilemesi ve 
üyelerine hak ettiği hizmeti 
sunabilmesi büyük önem arz 
etmektedir. Bu sorumluluktan 
hareketle KONESOB olarak biz 
de Türkiye’nin 2023 vizyonun-
da çalışmalarımıza hız vere-
ceğiz” diye konuştu.

“Meslekî 
Projelere 
Ağırlık 
Veriyoruz”

“Yeni Vergi 
Levhaları Alan 
Sanatkârlar 
Oluşturacağız”

“Türkiye’nin 
2023
 Vizyonuna 
Katkıda 
Bulunacağız”
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“Esnaf Odalarımız 
Konya’nın En Büyük Sivil 
Toplum Kuruluşu”
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, “Esnaf 
odalarımız Konya’nın en büyük 
sivil toplum kuruluşu. Yeni 
Büyükşehir Yasası ile birlikte 
bütün ilçe esnaf odalarıyla 
birlikte çalışmaya gayret edi-
yoruz. Hem Büyükşehir’de 
hem de esnaf odalarımızda 
yeni bir dönemdeyiz. Bunu 
esnafımızın ve vatandaşımızın 
lehine işler yapmak için kull-
anmamız gerekiyor. Her zaman 
her türlü talebinizi dinlemeye 
ve gücümüzün yettiği kadar 
yerine getirmeye razıyız” diye 
konuştu. 

“Konya Birlikte Hareket 
Etmeyi Başarabilen Bir 
Şehir” 
Şehir olarak birlikte hareket 
etmenin öneminden söz eden 
Başkan Altay, konuşmasında 

şu ifadelere yer verdi, “Kon-
ya’nın bir güzelliği de birlikte 
hareket etmeyi başarabiliyor 
olmamız. Bunu arttırarak de-
vam ettirmemiz gerekiyor. 
Şehrimizde bir uyum ve ahenk 
her zaman vardı. Valimiz, Gar-
nizon Komutanımız, adalet ve 
emniyet görevlilerimiz, esnaf 
odalarımız, ticaret odamız, 
borsamız ve sanayi odamızla 
birlikte daha sık ve kurumsal 
ilişkiler kurmamız gerekiyor.” 

Her Zaman Milletimizin 
Devletimizin Yanında 
Olduk 
Kendilerini ağırlayan Başkan 
Altay’a teşekkür eden Konya 
Esnaf ve Sanatkârlar Oda-
ları Birliği Başkanı Muharrem 
Karabacak, “84 esnaf odamız, 
58 bin esnaf ve sanatkârımı-
zla Konya’nın en büyük sivil 
toplum kuruluşuyuz. Bu örgüt, 
her zaman milletinin, dev-
letinin, bayrağının vatanının 

yanında olmuştur. Hiç kim-
seden beklentimiz olmadan 
ülke ekonomisine ve istih-
damına hep katkı sağladık. 
Hepimizin bir derdi var. Derdi 
olmayanın sevdası olmaz di-
yoruz. Sayın Büyükşehir Bel-
ediye Başkanımız ve ekibinin 
de Konya ile ilgili bir derdi var. 
İnşallah bizler de Büyükşehir 
Belediyemizin yapacağı hiz-
metlerle üzerimize düşen ne 
varsa yanlarında olduğumuzu 
ifade etmek istiyoruz” dedi. 

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
programda Konesob’a bağlı 
oda başkanlarının talep ile 
önerilerini tek tek dinleyerek 
not aldı. Başkan Altay, KONE-
SOB Başkanı Karabacak’a 
Mesnevi hediye etti.

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
Başkanı  Muharrem Karabacak ve birliğe bağlı oda başkanları ile 
bir araya geldi. Konya’nın bütün dinamikleriyle birlikte hareket 
etmeyi başarmış bir şehir olduğuna dikkat çekti. 

Konya İçin 
Birlikte
Hareket
Edeceğiz
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KONESOB’tan 
Birlik Beraberlik 
İftarı

Konya Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları 
Birliği 
(KONESOB)
tarafından geleneksel 
hale getirilen iftar 
programı düzenlendi.

Programa, AK Parti Konya 
Milletvekilleri Ziya Altuny-
aldız, Leyla Şahin Usta, Halil 
Etyemez, Cumhurbaşkanı 
Başdanışmanı Sayın Ayşe 
Türkmenoğlu, Selçuklu Bele-
diye Başkanı Ahmet Pekyatır-
macı, Sanayi Odası Başkanı 
Sayın Memiş Kütükcü, Konya 
Vergi Dairesi Başkanı Musa 
Kazım Ünver, İşkur İl Müdürü 
Emrah Keleş, Gümrük Ticaret 
İl Müdürü Haşmet Yılmaz, Bilim 
Sanayi ve Teknoloji İl Müdürü 
Uğur Özalır, Serbest Muhase-
beci Mali Müşavirler Odası 
Başkanı Seyit Faruk Özselek 
ve 84 Meslek odası Başkanları 
katıldı. 

Programda söz alan KONESOB 
Başkanı Muharrem Karabacak, 
ahilik geleneğinin önemine 
vurgu yaptı. Güçlü bir esnaf 
teşkilatı oluşturmak için gayret 
göstereceklerini dile getiren 
Başkan Karabacak, “Konya 
esnaf ve sanatkarının devle-
tine, demokrasisine her zaman 
sahip çıkmıştır. 15 Temmuz 
hain darbe girişiminde Kon-
yalı esnaf ve sanatkarımız 
demokrasisine, vatanına, birlik 
ve beraberliğine sahip çıkmış 
ve ülkesine örnek olmuş bir 
camiadır. Konya esnaf ve san-
atkarımız her konuda Türki-
ye’ye örnek olmaktadır. Biz de 
KONESOB olarak esnaflarımızı 
en iyi şekilde temsil etmek 
ve teşkilatımızı daha ileri-
ye götürmek için çalışmalar 
yapacağız” dedi.
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Yılın Ahisi 
Bozkırlı 
Osman
Kalay, 
Ödülünü 
Cumhur-
başkanı 
Yardımcısı 
Oktay’tan 
aldı

Kırşehir’in Cacabey Meydanı’nda 
bu yıl 31.’si düzenlenen Ahilik 
Haftası Kutlamaları kapanış töre-
nine, Cumhurbaşkanı Yardımcısı 
Fuat Oktay, Ticaret Bakanı Ruhsar 
Pekcan, TESK Genel Başkanı Ben-
devi Palandöken, TOBB Başkan 
Yardımcısı ve Konya Ticaret Odası 
Başkanı Selçuk Öztürk’ün yanı sıra 
Türkiye genelinden 84 ilin Esnaf 
Odaları Birliği Başkanları ve Kırşe-
hir halkı katıldı.

Yerli üretimin önemine vurgu ya-
pan Ticaret Bakanı Ruhsar Pek-

Ahilik Haftasında Konya 
Damgası… 

Her yıl Kırşehir’de 
düzenlenen Ahilik 
Haftası Kutlamaları 
ve yılın ahilerinin 
ödüllendirildiği törene 
Konya damga vururken, 
2018 Yılının Ahisi 
seçilen Bozkırlı tahin 
üreticisi Osman Kalay, 
ödülünü Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Fuat Oktay’ın 
elinden aldı.

can, “Yerli üretimimize sahip çık-
mak, alın terimize sahip çıkmak, 
çocuklarımızın zengin geleceğine 
sahip çıkmaktır. Bunun sonucu 
olarak Ahiliğin temeli, hilesiz iş, 
sağlam mal ve ölçülü kazançtır” 
dedi.
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat 
Oktay da, “Ahiliği oluşturan ruhu 
ne kadar güçlü tutarsak, yeni 
nesillere ne derece güçlü ak-
tarabilirsek, geleceğimize de o 
derece güvenle bakabiliriz. Böyle 
bir ekonomik düzende insanı 
merkeze alan ilkeleriyle Ahilik 
kültürü çoğu sıkıntının çözüm yol-
unu bünyesinde barındırmaktadır. 
Ecdadımızın en güzel şekliyle uy-
guladığı Ahilik sistemi; yıkan değil 
yapan, dağıtan değil toparlayan bir 
kurumdur. Düsturlarını dinimizden 
alması Ahilik teşkilatını büyük bir 
kurumsal çatı yapar” dedi. 

Türkiye Esnaf ve Sanatkârlar 
Konfederasyonu (TESK) Genel 
Başkanımız Bendevi Paland-
öken’in konuşmasının ardından 
ödül törenine geçildi ve sahneye 
ilk çıkan isim yılın ahisi seçilen 
Konyalı tahin üreticisi Osman Ka-
lay oldu. Kalay ödülünü Cumhur-

başkanı Yardımcısı Oktay verdi. 
Törenin sonunda Bendevi Paland-
öken, Abdülkadir Akgül ve Selçuk 
Öztürk Fuat Oktay’a şed kuşattı.

“Konya’mızla gurur 
duyuyoruz”
KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak, yılın ahisi seçiminde 
Konya’nın ilk kez bir yılın ahisi 
çıkardığına dikkat çekti. Başkan 
Karabacak, “Konya’mızla ve Kon-
ya’mızın esnaf sanatkârlarıyla 
gurur duyuyoruz. Konya bu yıl, 81 
il arasında yılın ahisi seçiminde 
büyük bir başarıya imza atmıştır. 
Bu önemli başarıda emeği geçen-
lere teşekkür ediyorum” diye 
konuştu.
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KONESOB tarihinde bir ilke imza atılarak ahilik kutlamaları etkinlikleri tarihi Bedesten 
çarşısında bulunan Kapu Camii avlusunda kutlandı. 

Program öncesi KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, Birliğe bağlı Odaların Başkanları, 
esnaf ve sanatkarlar ellerinde Türk bayrakları ve ahilik sözlerinin yer aldığı dövizlerle 

KONESOB binası önünden Konya Valiliği’ne kadar yürüdü. Konya Büyükşehir Belediyesi 
Mehter Takımı ve Atlı Birliğin eşlik ettiği korteji Konya Valisi Yakup Canbolat karşıladı. Kortej 

daha sonra Kapu Camii’ne geçti. 

31’inci Ahilik Haftası Kapu 
Camii’nde gerçekleştirildi. 
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“Ahiliği Yaşatacağız”
Katılımcılara hitap eden Konya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı Muharrem 
Karabacak, Ahiliğin Türk–İslam Kültürünün ahlak ilkeleri üzerine kurulmuş olan bir 
düşünce sistemi ve bir yaşam tarzı olduğuna dikkat çekti. 

Ahiliğin önemine dikkat çek-
en Başkan Karabacak, “Ahilik 
kültürünü daha iyi tanınır, bilinir 
hale getirmek ve gelecek nesill-
ere bu kültürün en doğru şekilde 
aktarılmasını sağlamak bizim tar-
ihi ve sosyal sorumluluğumuzdur. 
Eğer bugün bağımsız, güçlü bir 

ülkeysek, bugün geleceğe umut-
la bakan bir milletsek bunu en 
çok esnafımıza, sanatkârımıza, 
onların yaşattığı ahilik kültürüne 
borçluyuz. Bu sorumluluğun bil-
inciyle Ahilik Haftamızı ve Esnaf 
Bayramımızı kutlar, katılım-
larınızdan dolayı teşekkür eder, 

hale getirmek ve gelecek nesill-
ere bu kültürün en doğru şekilde 
aktarılmasını sağlamak bizim tar-
ihi ve sosyal sorumluluğumuzdur. 
Eğer bugün bağımsız, güçlü bir 
ülkeysek, bugün geleceğe umut-
la bakan bir milletsek bunu en 
çok esnafımıza, sanatkârımıza, 
onların yaşattığı ahilik kültürüne 
borçluyuz. Bu sorumluluğun bil-
inciyle Ahilik Haftamızı ve Esnaf 
Bayramımızı kutlar, katılım-
larınızdan dolayı teşekkür eder, 
Pirimiz Ahi Evran’ı ve Ahiret intikal 
etmiş tüm başkanlarımıza, esnaf 
ve sanatkârlarımıza Allah’tan 
rahmet, hayatta olan eski usta-
larımıza da sağlık ve uzun ömürler 
temenni ederim” dedi

Pirimiz Ahi Evran’ı ve Ahiret intikal 
etmiş tüm başkanlarımıza, esnaf 
ve sanatkârlarımıza Allah’tan 
rahmet, hayatta olan eski usta-
larımıza da sağlık ve uzun ömürler 
temenni ederim” dedi

Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay ve Valisi Yakup Can-
bolat’ın konuşmasının ardından 
temsili Sultan Kılıçarslan, tem-
sili Ahi Evran geldi ve izleyenlere 
Ahilik geleneğiyle ilgili öğütlerde 
verdi. Kuran-ı Kerim tilavetinin 
ardından şed kuşatma töreni 
gerçekleştirildi..

Ahiliğin önemine dikkat çek-
en Başkan Karabacak, “Ahilik 
kültürünü daha iyi tanınır, bilinir 
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Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay ve Valisi Yakup Can-
bolat’ın konuşmasının ardından temsili Sultan Kılıçarslan, temsili Ahi 
Evran geldi ve izleyenlere Ahilik geleneğiyle ilgili öğütlerde verdi. Kuran-ı 
Kerim tilavetinin ardından şed kuşatma töreni gerçekleştirildi..

Yılın Ahileri Ödüllendirildi
Vali Canbolat, Büyükşehir Belediye Başkanı Altay, AK Parti Konya Mil-
letvekili Samancı, KONESOB Başkanı Karabacak, Bozkır Belediye 
Başkanı İbrahim Gün, Ticaret Konya İl Müdürü Haşmet Yılmaz yılın ahil-
erinin ödüllerini verdi. Program bereket duası okunmasının ardından 
vatandaşlara ahi helvası ve şerbet ikram edildi. 

Kutlamalar Ecdat Parkında Devam Etti
Ahilik Haftası ve Esnaf Bayramı Kutlamaları kapsamında Birlik ve 
Büyükşehir Belediyesi ile “Kaybolmaya Yüz Tutmuş Mesleklerle İlgili 
Stand Etkinliği ve Şed Kuşatma” töreni Ecdat Parkı’nda gerçekleştirildi.

Türkiye Berberler ve Kuaförler Federasyonu Genel Başkanı Bayram Kar-
akaş, Ticaret İl Müdürü Haşmet Yılmaz, KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak, Karaman Kuaförler Odası Başkanı Selahaddin Pekoğlu, Birlik 
Yönetim Kurulu üyeleri, oda başkanları ve çok sayıda vatandaşın katıldığı 
program Konya Bakkallar ve Bayiler Odasının aşure ikramıyla başladı.

Başkan Karabacak, Ecdat Parkında hizmet veren esnafları ziyaret etti. 
Program çeşitli etkinliklerle sona erdi.
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AHİLİK ÇALIŞTAYI 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Ahilik Haftası dolayısıyla Konya Valiliği, Konya Büyükşehir Belediyesi, KTO Karatay 
Üniversitesi ile Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği’nin işbirliğiyle “Ahilik 
Kültürü Haftası ve Esnaf Bayramı” etkinlikleri gerçekleştirildi. 

Konya Valiliği, Konya Büyükşehir Belediyesi, KTO Karatay Üniversitesi ile Konya 
Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) tarafından düzenlenen “Ahilik 
Kültürü Haftası ve Esnaf Bayramı” kutlama etkinlikleri gerçekleştirildi.

“Birliğimizi ve 
Dirliğimizi Tüm Bozan 
Operasyonlara Dur 
Dedik”
Çalıştayın açılışında konuşan AK 
Parti Konya Milletvekili Gülay Sa-
mancı, ahiliğin kardeşlik, cömert-
lik, dostluk, yardımlaşmak ve pay-
laşmak olduğuna dikkati çekerek, 
“Bu yönden bakıldığında ahilik sa-
dece bir ticaret esası ile kalmamış 
aynı zamanda bir yardımlaşma 

anlayışı olarak da karşımıza çık-
mıştır. Ülke olarak zor bir süreçten 
geçiyoruz. Ama bu sürdürülebilir 
değil. Elhamdülillah 16 yıldır Cum-
hurbaşkanımız Sayın Recep Tayy-
ip Erdoğan ile birlikte devlet ve 
millet arasındaki anlayış değişti ve 
bu anlayış sayesinde pek çok me-
safe kat edildi. Tabii ki milleti ve 
devleti ile barışık bir lider biriler-
inin işine gelmedi. Bugüne kadar 
birliğimizi ve dirliğimizi bozmak 
üzere çok fazla operasyon 
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ve senaryolara maruz kaldık. Ama 
Cumhurbaşkanımızın liderliğinde 
ülkemizde yapılmak istenen tüm 
operasyonlara da dur dedik” diye 
konuştu.

“Ahilik Ülkemizin 
Kalkınmasına Katkı 
Sağlamayı Sürdürüyor”
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, Ahi Evran’ın, 
‘Elin, kapın, sofran açık; belin, 
dilin, gözün kapalı gerek’ sözü 
ile başladı. Ahi Evran tarafından 
kurulan Ahilik Teşkilatı’nın yüzyıl-
lar boyunca esnaf ve sanat-
kârların hem mesleki hem de 
ahlaki gelişimine öncülük et-
tiğinin altını çizen Başkan Uğur 
İbrahim Altay, “Geçmişimizin 
kilometre taşlarından biri olan 
Ahilik Teşkilatı, günümüzün esnaf 
birlikleri ve meslek odalarının da 
temelini oluşturmuştur. Sahip old-
ukları iş ahlakı ve çalışma disiplin-
iyle esnaf ve sanatkârlarımız, bu 
güçlü mirası evrensel değerlerle 
bütünleştirerek yüzyıllardır me-
deniyetimizin ilerlemesine ve 
ülkemizin kalkınmasına önemli 
katkılar sağlamaktadır” ifadelerini 
kullandı.

Bu İşin Başlangıcı 
Konya’dır
Altay, Selçuklu ve Osmanlı’da 
olduğu gibi Türkiye’de de esnaf 
ve sanatkârların toplumun ana 
omurgası olmayı sürdürdüğünü 
belirterek, bu tür yapı, organi-
zasyon ve sistemlerin varlığının 
sürmesiyle ülkenin daha güçlü 
olarak yoluna devam edeceğine 

vurgu yaptı. Başkan Altay, hafta 
kapsamında Konya’da çok güzel 
programlar icra edildiğini belir-
terek, “Sultan Alâeddin’in ayak 
izlerinin olduğu yerlerde yöneti-
cilik yapıyoruz. Ahi Evran’ın ayak 
izlerinin olduğu yerlerde ticaret 
yapıyoruz. Bu da Konya’nın ne ka-
dar büyük bir şehir ve misyonunun 
ne kadar güçlü olduğunun bir 
göstergesi. Bu güzel bir başlangıç 
olacak ve bu birliktelik gelecek 
yıllarda daha güzel etkinliklere de 
bir kapı açacak. Bu işin başlangıcı 
Konya’dır. En güzel kutlamaları da 
Konya hak ediyor” diye konuştu.

“Bu Güçlü Yapıyı Gelecek 
Nesillere Aktarmalıyız”
Ticaret Odası Başkanı Selçuk Öz-
türk, devletin ve milletin bekası 
için geleneklere bağlı kalmanın 
öneminden söz ederek, “Bu 
açıdan ahilik kültürünü yaşatan 
ve nice yüzyıllarca yaşatılmasına 
kaktı sağlayan herkese teşekkürl-
erimi sunuyorum. Ahiliği devletin 
ana omurgası olarak görmekteyiz. 
Bugün de bu yapıyı ne kadar güçlü 
tutarsak ve bu yapıyı ne kadar 
güçlü bir şekilde gelecek nesillere 
aktarabilirsek geleceğe de o den-
li güvenle bakarız” dedi. Öztürk, 
ülke olarak ekonomik anlamda 
zor bir süreçten geçildiğini belir-
terek, moral bozmadan inancımızı 
kaybetmeden çalışmaya devam 
edilmesi gerektiğine vurgu yaptı. 
Öztürk, “Bizim inancımızda ümit-
sizliğe yer yok. Bin yıldır devlet ne 
zaman zor bir döneme girse ahil-
er en önde biz buradayız diyerek 
zorluktan kurtulmaya öncülük 
etmişlerdir. Bugünün ahileri ve 

müteşebbislerinin de bu zorlukları 
aşmak için öncülük edeceklerine 
inanıyoruz. Geçmişte çok daha 
zor dönemlerden geçtik. O gün-
lerde ne yaptıysak bugünlerde de 
aynı şeyi yapacağız ve çok daha 
güçlü bir Türkiye olacağımıza in-
anıyorum” ifadelerini kullandı.

“Ahilik Salondan Çıktı 
ve Esnafın İçinde Bir 
Bayram Olarak Kutlandı”
Konya Esnaf ve Sanatkârlar Oda-
ları Birliği Başkanı Muharrem 
Karabacak ise, bu yıl ilk defa 
Alâeddin’den itibaren Mevlana 
Bulvarı ve Tarihi Bedesten Çarşısı 
içerisinden Kapu Camii’ne kadar 
bir yürüyüş gerçekleştirdikler-
ini hatırlatarak organizasyonda 
emeği geçen Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay’a teşekkür etti. Karabacak, 

“Ahilik salondan çıktı ve ahilik 
bizzat esnafın bayramı olarak 
esnafın içinde kutlanmış oldu. 
Bundan dolayı çok mutluyum. 
Ahilik, Selçuklu ve Osmanlı Dev-
letileri’nin kuruluşunda toplumun 
ekonomi başta olmak üzere so-
syal, siyasal ve kültürel alanlarda 
örgütlenmesini sağlamış yüzyıllar 
boyunca milletimizin birlik ve be-
raberliğinin korunmasında etkin 
bir rol oynamıştır” dedi.

Konuşmalarından ardından 
geçilen çalıştayda “Geçmişten 
Günümüze Ahilik” ile “Şehir ve Ti-
caret” başlıkları ele alındı.

Başkan Altay’dan Yerli 
Üretim Vurgusu
Başkan Altay, çalıştay kapsamın-
da KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak ve bütün ilçelerden ge-
len oda başkanları ile de bir araya 
gelerek istişarelerde bulundu. 
Altay, bütün oda başkanlarından 
yerli üretim ve yerli tüketim konu-
sunda hassasiyet gösterilmesini 
istedi.

HABER
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Bir 
Hayal
Daha Gerçek
Oluyor

Eski Sanayi ve 
Karatay Sanayi 
Taşınıyor

Konya’nın uzun zamandır çözüm 
beklediği Eski Sanayi ve Karatay 
Sanayinin taşınması konusunda 
büyük bir adım atıldı. Eski Sanayi ve 
Karatay Sanayinin yeni ve modern 
sanayi alanına taşınmasıyla ilgili 
protokol törenine katılan Çevre ve 
Şehircilik Bakanı Murat Kurum, “Şehrin 
içindeki bu çöküntü alanlarını şehrin 
dışına çıkarmak suretiyle yeni sanayi 
alanında tam 3 bin 100 bağımsız bölüm 
yapıyoruz. Esnaflarımızın taleplerine 
göre farklı büyüklükte dükkanlarımız 
olacak. Yüzde 10 peşinatla 
başlayacağız, 120 aya varan da vade 
yapacağız” dedi. 

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı, 
Toplu Konut İdaresi ve Konya 
Büyükşehir Belediyesi arasında 
“Yeni Motorlu Küçük Sanayi Sit-
esi” protokolü imzalandı. Düzen-
lenen törende konuşan Çevre ve 
Şehircilik Bakanı Murat Kurum, 
“Eski Sanayi ve Karatay Sanay-
isinin taşınması protokolü hem 
Konya’mız için, sanayimiz için, 
hem bölgemiz için çok önemli 
bir yatırım. Bedeli yaklaşık 1 mi-
lyar lira olan bu yatırımla birlikte 
Konya sanayisi inşallah büyüye-
cek, Konya’daki istihdam artacak 
ve şehrimiz yeni yaşam alanları-
na kavuşmuş olacak” ifadelerini 
kullandı. Bakan Kurum, “Şehrin 
içindeki bu çöküntü alanlarını 

şehrin dışına çıkarmak suretiyle 
yeni sanayi alanında tam 3 bin 
100 bağımsız bölüm yapıyoruz. 
Esnaflarımızın taleplerine göre 
farklı büyüklükte dükkanlarımız 
olacak. İnşallah bu yıl içerisinde 
projeye başlayacağız ve 36 
ay içerisinde de hak sahipler-
ine dükkanlarını teslim ede-
ceğiz. Tabi burada ödemeyi de 
esnafımızı mağdur etmeyecek 
şekilde planlamamız gerekiyor-
du. Yüzde 10 peşinatla başlay-
acağız, 120 aya varan da vade 
yapacağız. Bu da sanayicimizin 
hem çalışıp hem de taksitlerini 
ödeyebileceği çok önemli bir 
ödeme takvimi olacak.” 

HABER
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“
Görsel Kirlilik Bu 
Projeyle Temizleniyor

” 

“
Hizmetlerimizi 
Daha Da 
Hızlandıracağız

”
“
Konya’da 
Konut 
Stokunun 
Artırılması 
Çok Önemli

”

“
Esnafımız 
Kendi 
Mülkiyetinde 
İşlerine Devam 
Edecek

” 

Konya Valisi Cüneyit Orhan Toprak, mevcut haliyle Eski 
Sanayi ve Karatay Sanayinin hiç hoş olmayan bir görüntü 
vermesi dolayısıyla önemli bir projenin hayata geçirildiğini 
belirterek, “Uzun zamandır gündeme gelip giden, değer-
lendirilen, fakat bugüne kadar gerçekleştirilemeyen bir 
proje, inşallah biraz sonra atmış olacağımız imzalarla 
hayata geçmiş olacak” dedi. 

AK Parti Genel Başkan Yardım-
cısı Leyla Şahin Usta, “Uzun 
süredir yapılamamış, çözümsüz 
hale gelmiş meselelerin 
çözümü noktasında nasıl hızlı 
adım atıldığını sizlerle bu ve-
sileyle paylaşmaktan büyük 
memnuniyet duyuyoruz. Tabii 
eski sanayiden yeni sanayiye 
taşınacak proje, hizmet alacak 
Konyalılar için büyük bir değer, 
büyük bir proje. Bu yüzden 
Sayın Bakanımıza verdikleri 
desteklerden dolayı teşekkür 
ediyoruz. TOKİ Başkanımıza 
katkılarından dolayı teşekkür 
ediyoruz. İnşallah 5 yıllık süreçte 
Konya’nın değerine değer kat-
acak bütün projelerle birlikte 
Konya’ya daha güzel hizmetler 
yapmak için hazırız” ifadelerini 
kullandı. 

TOKİ Başkanı Ömer Bulut, Kon-
ya’nın tarihi kültürel özellikler-
inin yanında tarım ve sanayi 
üretiminde de önemli bir yeri 
olduğunu ifade ederek, “Bu 
nedenle Konya’da kamunun ve 
sanayinin ihtiyaç duyduğu hiz-
met binalarının yapımı ve konut 
stokunun artırılması büyük bir 
önem arz etmektedir. Konya 
Motorlu Küçük Sanayi Sitesi’nin 
çalışmalarına başlamış olacağız. 
Gelişmiş Konya sanayisini bu 
siteyle daha da büyümesini te-
menni ediyorum” dedi. 

Benim Şehrim mottosuyla 5 
yılda yapacakları hizmetleri 11 
başlıkta anlattıklarını belirten 
Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
“Dün anlattık, bugün de en 
önemli projelerden birinin im-
zasını atıyoruz. Aslında bugün 
Konya için tarihi bir ana tanıklık 
ediyoruz. Çok uzun yıllardır hay-
al ettiğimiz, üzerinde çalışılan 
büyük projenin bugün imza 
töreninde başlangıcını yapmış 
olacağız. Yaklaşık 10 ay önce 
göreve geldiğimizde Konya’nın 
en önemli problemleri üzer-
inde çalıştığımız sıralarda Eski 
Sanayinin taşınması, en başta 
gelen problemlerdendi. Çünkü 
burada bir çalışma yürütülmüş, 
esnaflarla görüşme yapılmış. 
Ama bu işin nasıl yapılacağı, fi-

nansman kaynağı ve esnafımızın 
ödeyebileceği maliyetler konu-
sunda sorunlar vardı. Eski San-
ayi’de esnaflarımızın yüzde 70’i 
kiracı ve bu insanlar işletmeler-
inde evlerine ekmek götürmek 
için çalışmalarına devam etme-
leri gerekiyor. Onun için şu anda 
yapmış olduğumuz çalışmayla 
Eski Sanayide işletme ruhsatı 
olan esnaflarımızın tamamını 
yeni sanayi alanına taşıyoruz. 
Böylece esnafımız hem kendi 
mülkiyetinde bir dükkân sahi-
bi olurken hem de işletmesine 
devam etme imkânı bulmuş ol-
acak” diye konuştu. Büyükşehir 
mülkiyetindeki yaklaşık 2 mily-
on 600 bin metrekarelik bir alanı 
esnafın daha uygun koşullarla 
dükkân sahibi olabilmesi için 
emlak beyan değeri üzerinden 
Toplu Konut İdaresine devret-
tiklerini kaydeden Başkan Altay, 
“Esnafımız ödeyebileceği bir 
maliyetle işyeri sahibi olacak. 
Bu konuda Sayın bakanımıza, 
Genel Başkan Yardımcımıza, 
TOKİ başkanımıza, milletvekill-
erimize, İl Başkanımıza, esnaf 
odaları başkanımıza teşekkür 
ediyorum” dedi. 

HABER
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“
Yeni Sanayi 
Alanı Şehrimiz 
İçin Büyük 
Kazanç

” 

AK Parti Konya İl Başkanı Hasan 
Angı, projenin Konya için büyük 
bir kazanç olduğunu belirterek, 
“Şehrin merkezinde kalmış bu 
alandan hem esnaf kardeşler-
imiz çok daha donanımlı rahat 
çalışacakları bir sanayi sitesine 
taşınmış olacak, hem de burası 
kentsel dönüşümle yeni bir kitl-
eye kazandırılmış olacak” şek-
linde konuştu. 

“
Örnek
Sanayi 
Sitelerinden 
Olacak

”

Konya Esnaf ve Sanatkârlar 
Odaları Birliği Başkanı Muhar-
rem Karabacak ise, “Şehrin tam 
ortasında yerleşme alanı içinde 
kalan ve Konya sanayi hayatının 
önemli merkezlerinden olan 
Eski sanayi ve Karatay Sanayinin 
taşınması projesine, Çevre ve 
Şehircilik Bakanlığımız, Konya 
Büyükşehir Belediyemiz, TOKİ 
başkanlığımız, odalarımız ve 
birliğimiz ile birlikte kalıcı, önem-
li bir hizmete adım atmanın 
mutluluğunu yaşıyoruz. Sanayi 
sitesi projesi ülkemizin örnek 
olacak. Torna, kaynakçılık ve oto 
tamirciliği gibi mesleklerde zor 
bulunan çırak ve kalfalarımız için 

sanayi sitemiz bir çekim merkezi 
olacak. Daha uygun ortamlar-
da yetişerek mesleklerimizin 
devamı sağlanacaktır. Cumhur-
başkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan, sanayi sitemizin TOKİ 
iş birliğiyle yapılmasını sağlayan 
hemşerimiz Çevre ve Şehircilik 
Bakanımız Sayın Murat Kurum 
ve projeye verdiği destekle bi-
zleri gururlandıran Büyükşehir 
Belediye Başkanı Sayın Uğur 
İbrahim Altay başta olmak üzere 
projede emeği geçen bütün her-
kese teşekkür ediyorum. Yeni 
Motorlu Küçük Sanayi Sitesi pro-
jemiz Konya’mıza, bölge esnaf 
ve sanatkârımıza hayırlı olmasını 
temenni ediyorum” dedi.   

Konuşmaların ardından Eski Sanayi ve Karatay Sanayi’nin Karatay ilç-
esi sınırları içinde yeni bir alana taşınmasıyla ilgili “Yeni Motorlu Küçük 
Sanayi Sitesi” protokolü imzalandı. 

HABER

26  | KONESOB / BİRLİKTEYİZ | ALMANAK 2018 – 2022



ALMANAK 2018 – 2022 | BİRLİKTEYİZ  / KONESOB |  27

HABER

Karabacak’tan 
Teşekkür
KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, Konya’nın 
uzun zamandır çözüm beklediği Eski Sanayi ve Karatay 
Sanayinin taşınması ve Yeni Motorlu Küçük Sanayi 
Sitesi’nin protokolünün imzalanmasının ardından 
projede emeği geçenlere teşekkür etti.

KONESOB Başkanı Muhar-
rem Karabacak, “Konya sanayi 
hayatının önemli merkezlerin-
den olan Eski Sanayi ve Karatay 
Sanayinin taşınması projesinde 
Çevre ve Şehircilik Bakanlığımız, 
Büyükşehir Belediyemiz, Top-
lu Konut İdaresi, Odalarımız 
ve Birliğimizle birlikte kalıcı, 
önemli bir hizmete adım at-
manın mutluluğunu yaşıyoruz. 
Türkiye’nin en modern sanayi 
sitesinin oluşturulmasıyla, esnaf 
ve sanatkârlarımıza modern ve 
ferah çalışma ortamıyla birlikte 
vatandaşlarımıza daha iyi hiz-
met imkânını da bu vesileyle 
sağlamış olacağız” dedi.

‘Benim Şehrim’ sloganıyla yeni 
dönem Konya projelerini anla-
tan Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay’ın 
projelerin başında Yeni Motorlu 
Küçük Sanayi Sitesi’ni müjdele-
mesinin esnaf teşkilatı açısından 
büyük önem arz ettiğine değin-
en KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak, “Sayın Başkanımızın 
projeye verdiği destek bizleri 
oldukça gururlandırmıştır. 
Teşkilatım adına kendisine has-

saten teşekkür ediyorum” diye 
konuştu.

Yeni Motorlu Küçük Sanayi Site-
si’nin 2 milyon 600 bin metreka-
relik bir alana oturacağını be-
lirten Başkan Karabacak, “Sanayi 
projemiz gerçekten ülkemizin 
örnek sanayi sitelerinin başın-
da gelecek. Çevre ve Şehircilik 
Bakanımız Sayın Murat Kurum 
Beyin ifade ettiği gibi, inşası 
Toplu Konut İdaremiz tarafından 
üstlenilen Yeni Motorlu Küçük 
Sanayi Sitemizdeki dükkân ve 
işyerleri yüzde 10 peşinat ve 
120 ay vade imkânlarıyla esnaf 
ve sanatkârlarımızın hizmetine 
sunulacak. Torna, kaynakçılık ve 

oto tamirciliği gibi mesleklerde 
zor bulunan çırak ve kalfalarımız 
için sanayi sitemiz bir çekim 
merkezi olacak ve daha uygun 
ortamlarda yetişerek meslekler-
imizin devamı sağlanacak. Darısı 
İnşallah taşınacak diğer sanayil-
erimizin başına” dedi.

Projenin hayata geçirilmesinde 
emeği olanlara ayrı ayrı teşek-
kür eden KONESOB Başkanı 
Muharrem Karabacak, “Cumhur-
başkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan başta olmak üzere, 
sanayi sitemizin TOKİ işbirliğiyle 
yapılmasını sağlayan hemşerim-
iz Çevre ve Şehircilik Bakanımız 
Sayın Murat Kurum’a, Konya 

Valimiz Sayın Cüneyit Orhan 
Toprak’a, Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Uğur İbrahim 
Altay’a, Konya Milletvekillerim-
ize, tüm siyasilerimize, Toplu 
Konut İdaresi Başkanlığımıza, 
Konya Tornacılar, Kaynakçılar 
ve Oto Tamirciler Esnaf ve San-
atkârlar Oda Başkanımız Sayın 
Emin Baranok ve Değerli Oda 
Yönetim ve Denetim Kurulu 
Üyelerine, Konya Oto Lastik, Oto 
Yıkama ve Oto Galericileri Esnaf 
Odası Başkanımız Sayın Adem 
Uzman ve Değerli Oda Yönetim 
ve Denetim Kurulu Üyelerine, 
Büyükşehir Belediyemiz Kent-
sel Dönüşüm Saha Ofisimizin 
çok değerli personellerine ve 
projede emeği geçen tüm yet-
kililere teşekkür ediyorum. Yeni 
Motorlu Küçük Sanayi Sitesi pro-
jemiz Konya’mıza, bölge esnaf 
ve sanatkârımıza hayırlı olsun” 
dedi.
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Başkan Karabacak’a 
TESK’de önemli görev

Türkiye Esnaf ve Sanatkarları Konfederasyonu (TESK)’in 20’inci 
Olağan Genel Kurulunun ardından Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (KONESOB) ve Minibüsçüler Umum Servis Araçları 
Odası Başkanı Muharrem Karabacak TESK Denetim Kurulunda 
görev aldı.
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla gerçekleştir-
ilen Türkiye Esnaf ve Sanatkârları Konfederasyonunun 20’inci 
Olağan Genel Kurulu sonrası Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği ve Minibüsçüler Umum Servis Araçları Odası Başkanı Mu-
harrem Karabacak, yeni dönemde TESK Denetim Kurulu asil üyesi 
olarak görev aldı. 
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Çanakkale 
Menüsü İkramı 

Edildi

18 Mart Çanakkale Zaferi ve Şehitleri Anma Günü kapsamında Esnaf Sarayı yemekhanesinde 
düzenlenen programa Konya Valisi Cüneyit Orhan Toprak, AK Parti İl Başkanı Hasan Angı, AK Parti 
Konya Milletvekilleri Tahir Akyürek, Orhan Erdem, Ziya Altunyaldız, Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı ve Gaziler katıldı. Programda 
katılımcılara Çanakkale yemek menüsü olan Buğday çorbası, üzüm hoşafı ve ekmek ikram edildi.

HABER
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Kur’an-ı Kerim tilaveti ile başlayan programın açılış konuşmasını yapan 
Konya Valisi Cüneyit Orhan Toprak, “Çanakkale’de ecdadımızın yazmış 
olduğu bu tarihi ve şanlı günün 104’üncü yıldönümünü idrak ediyoruz. 
Geçmişte olduğu gibi bugün de vatanımız, bizi sindiremeyen yıllardır, 
yüzyıllardır bazı şer odaklarının arkasında olduğu terörle mücadelesini 
devam ettiriyor. Artık bitme noktasına gelen terör örgütü, son nefesini 
alıyor. Fakat bu mücadelede de dedeleri Çanakkale’de ne yaptıysa aslan 
Mehmetçiğimiz, aslan polisimiz, aslan özel harekatçılarımız da aynısını 
yapıyor. Buradan şunu da ilan etmek istiyorum, ülkemize, milletimize, 
vatanımıza, bayrağımıza uzanan eller bugüne kadar kırılmıştır, bundan 
sonra da kırılmaya devam edecektir” dedi.

Başkan Muharrem Karabacak da “Şanlı tarihimiz boyunca kendisine 
vurulmak istenen esaret zincirlerini daima kırmış, namahremine uzanan 
hain ellere asla geçit vermeyeceğini defalarca kez kanıtlamış olan aziz 
milletimiz, 104 yıl önce Çanakkale’de de birbirine kenetlenerek sergile-
diği kardeşlik ruhu ve kazandığı şanlı zaferle bağımsızlığından asla taviz 
vermeyeceğini tüm dünyaya bir kez daha göstermiştir”

Aziz şehitlerimiz ve kahraman 
gazilerimizin eşsiz bir zafer ka-
zanarak tüm dünyaya ‘Çanak-
kale Geçilmez’ dedirttiği bu 
ruh, günümüzde ve gelecekte 
de vatanımıza, bayrağımıza, 
ezanımıza ve kardeşliğimize 
yönelik iç ve dış saldırılara karşı 
koymamızda bizlere ilham kay-
nağı olmaya devam edecektir. 

Bu yönüyle Çanakkale, dün old-
uğu gibi yine bugün de milletimiz, 
ülkemiz ve geleceğimiz üzerine 
alçakça plan kuranlar için hiçbir 
zaman unutmamaları gereken bir 
derstir. Tıpkı 104 yıl önce Çanak-
kale´de olduğu gibi, 15 Temmuz 
gecesi de en modern silahlar, 
milletimizin azim, inanç, iman 
ve kararlılığı karşısında çaresi-
zliğe boğulmuştur. Kahramanlık 
destanı Çanakkale Savaşlarında, 
vatanı ve milleti uğruna canını 
hiçe sayarak savaşan kahraman 
ecdadımız, muharebe esnasında 
yokluk sebebiyle, ‘Yağlı Buğday 
Çorbası, Üzüm Hoşafı, Yarım Ek-

mek’ten oluşan menüyle idare et-
miş, bütün imkânsızlıklara rağmen 
tüm dünyaya hayran bırakacak bir 
mücadele örneği sergilemiştir. 
Kahraman ecdadımızın sergilediği 
bu azim ve fedakârlığın hafızalar-
da canlı tutulması adına Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları Birliği olarak 
biz de Çanakkale Zaferi ve Şehitler 
Günü’nün yıl dönümünde yemek 
menümüzü, “Yağlı Buğday Çor-
bası, Üzüm Hoşafı, Yarım Ekmek” 
olarak belirledik. Ecdadımızın 
bedenini siper ederek bizlere 
emanet ettiği aziz vatanımızı son-
suza kadar yaşatmak için birlik, 
beraberlik ve kardeşlik ruhu içer-
isinde var gücümüzle çalışmaya 
devam ediyoruz. Bu duygu ve 
düşüncelerle 18 Mart Çanakkale 
Deniz Zaferi’nin 104. yıldönümü 
ve Şehitleri Anma Günü’nde; Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk başta ol-
mak üzere aziz şehitlerimizi ve 
ebediyete intikal eden kahraman 
gazilerimizi rahmet, minnet ve 
şükranla anıyoruz. Ruhları şad 
olsun” dedi. 

HABER
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Uluslararası Çalışma Örgütü (ILO), Avrupa Birliği (AB) tarafından 
finanse edilen, Aile, Çalışma ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı Uluslar-
arası İşgücü Genel Müdürlüğü (UİGM) işbirliğinde yürüttüğü, “Tür-
kiye’de Geçici Koruma Altındaki Suriyeliler ve Ev Sahibi Topluluklar 
İçin İş Yaratma ve Girişimcilik Fırsatları” Projesi kapsamında Konya 
Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) işbirliğinde mesleki 
eğitim kursları Selçuklu Halk Eğitim Merkezi Müdürlüğü’nde yoğun 
bir katılımla başladı.

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, Konya Pastacılar Esnaf 
Odası Başkanı Kadir Kağnıcıoğlu ve ILO Türkiye Ofisi Ulusal Beceri 
Geliştirme ve İstihdam Uzmanı Nuran Torun Atış kurslar ve faali-
yetler hakkında yetkililerden bilgi aldı.

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, kısa adı “Hayata Fırsat” 
olan proje kapsamında başlatılan eğitimlerin altı ayrı alanda ver-
ileceğini, kurslardan toplam 105 kişinin faydalanmasının hede-
flendiğini belirterek, “KONESOB olarak ILO ile yürüttüğümüz mesl-
eki eğitim kurslarını başlatmış bulunuyoruz. Selçuklu Halk Eğitim 
Merkezi’nde dört ay sürecek eğitimlerini başarıyla tamamlayan 
Türk ve Suriyeli kursiyerlere Milli Eğitim Bakanlığı onaylı sertifika 
verilecek” dedi.

ILO ve KONESOB İşbirliğinde yürütülen ve 
Selçuklu Halk Eğitim Müdürlüğü bünye-
sinde farklı branşlarda düzenlenen mesl-
eki eğitim kurslarının startı verildi.

HABER

“Hayata Fırsat” 
Projesi

 Eğitimleri 
Başladı
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ILO Türkiye Ofisi Ulusal Beceri 
Geliştirme ve İstihdam Uzmanı 
Nuran Torun Atış, ILO Türkiye 
tarafından bu programa özel 
atölye ve eğitim sınıfları tefriş 
edildiğini belirterek, “Eğitim-
ler öncesinde Selçuklu Halk 
Eğitim Merkezi’ne pastacılık 
atölyesi ve bilgisayar donanımı 
sağlandı. Bunlar yerelde proje 
sonrasında da kullanılabilecek 
eğitim altyapıları” diye konuş-
tu. 

Pasta Yapımı ve Sunumu, 
Bilgisayar Sistem Kurulum, 
Bakım, Onarım ve Arıza Gi-

derme, Bilgisayar Destekli 
Muhasebe, Oto Lastik Satış ve 
Servis Elemanı, Tesisat Mon-
taj Elemanı ve Web Tasarımı 
alanlarında verilecek eğitimler 
günde 8, haftada 40 saat olar-
ak planlandı. Eğitim programı 
olarak Milli Eğitim Bakanlığı’nın 
hayat boyu öğrenme modülleri 
kullanılacak.  Kursiyerlere 
kurs boyunca zaruri giderlerini 
karşılamak üzere günlük cep 
harçlığı da verilecek.

Mesleki eğitim kursları ile Kon-
ya’daki geçici koruma altındaki 
Suriyeliler ve Türk nüfusunun 
mesleki becerilerinin geliştiril-
mesi, ilgili grupların insana 
yakışır iş koşullarında istihdam 
edilebilirliklerinin arttırılması 
ve Konya işgücü piyasasının 
beceri taleplerine cevap veril-
mesi hedefleniyor.

Eğitimler ve 
Atölyeler 
Hakkında
Bilgi Verildi

HABER
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Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın katılımıyla 
gerçekleştirilen Türkiye Esnaf Buluşması’na Esnaf ve San-
atkârlar Odası Başkanı Muharrem Karabacak, Birlik Başkan-
vekilleri Osman Alp, Emin Baranok ve Oda Başkanlarıyla An-
kara’da bir dizi ziyaretlerde bulundu. 

Başkan Karabacak ve beraberindeki heyet, Esnaf Buluşması 
programının ardından AK Parti Konya Milletvekilleriyle bir 
araya geldi. Ziyarette Başkan Karabacak ve Oda Başkanları 
esnaf ve sanatkarların talep ve sorunlarını iletti.

HABER

KONESOB’tan 
Ankara’ya 
Çıkarma
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Esnaf ve 
Siyasiler
Düzenlenen
Programda
Bir Araya
Geldi

AK Parti Genel 
Başkan Yardımcısı 
Leyla Şahin 
Usta, Büyükşehir 
Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim 
Altay, İl Başkanı 
Hasan Angı, 
Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, 
Karatay Belediye 
Başkan Adayı 
Sayın Hasan Kılca, 
KONESOB Başkanı 
Muharrem 
Karabacak, Birlik 
Başkanvekilleri 
Osman Alp, Emin 
Baranok, yönetim 
kurulu üyeleri 
merkez ve İlçe 
Oda Başkanları, AK 
Parti İl Başkanlığı 
tarafından 
düzenlenen “Esnaf 
Buluşması” istişare 
toplantısına bir 
araya geldi.

Programın açılış konuşmasını yapan AK Parti Genel Başkan Yardımcısı Leyla Şahin Usta, Konya’nın 
esnaf açısından çok zengin bir şehir olduğunu ve ahilik geleneği kültürünü günümüzde odalarımızın 
sürdürdüğünü ifade etti. Usta, “Halis niyet ve samimiyetle yaptığımız çalışmalarda esnaflarımızın 
desteklerini bekliyoruz. Ülkemizin yurt içinden ve yurt dışından gelen engellemeleri ve zorlamaları 
sizlerin birlik beraberliği ve göstereceği dirayetle aşacağımızdan eminiz. Bizi güçlü kılan, bizi üretken 
hale getiren esnaflarımızdır. O sebeple AK Parti iktidarları hep esnafımızın yanında yer aldı. Eksiklerin, 
düzeltilmesi gereken noktaların tespitinde bu tür istişare toplantılarının da önemli olduğunun farkın-
dayız. Çünkü sahada sorunu yaşayan sizlesiniz. Çözümü üreten de sizler olmalısınız. Sizlerin sunduğu 
önerilerin hayata geçmesi için de bizler çaba göstereceğiz” dedi.
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Esnaf odaları olarak 
büyük bir aileyiz”

Esnaflarımızın ülkemiz için ne kadar önemli olduğunun altını çizen AK Parti Konya İl Başkanı Hasan Angı, “Dünün ahileri bugünün esnaf 
odaları yöneticileri olarak, ilçelerimizi temsilen burada bulunuyorsunuz. Ülkenin ve devletin tehdit algıladığı zaman ahilerin de ne tür bir 
duruş ortaya koyduğunu tarih boyunca gördük. Biz ülkemizi, şehrimizi, ilçelerimizi, mahallelerimizi seviyoruz. 17 yıldır iktidarda olan AK 
Parti, Sayın Genel Başkanımız Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın liderliğinde nerelere geldiğini hep birlikte görüyoruz. Bugün 
yaşadığımız ekonomik zorluklar da topyekûn bir karşı duruşla atlatmakta olduğumuzun farkındasınız. Türkiye yedi düvel ile boğuşuyor. 
Bu durumdan çıkışımız da milletimizin basiretli duruşu ile olacak inşallah” ifadelerini kullandı.

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, “Yaklaşık 10 aydır Büyükşehir Belediye Başkanlığı görevini yürütüyorum. Bizden 
önce de Tahir Akyürek başkanım bu görevi layıkıyla yürütmüştü. Şimdi de milletvekili olarak ülkemize hizmet ediyor. AK Parti’de hizmet 
bir yarıştır. Biz de aldığımız çıtayı daha yukarıya taşımak için çabalıyoruz. ‘Benim Şehrim’ sloganıyla herkesin şehrimize sahip çıkmasını ve 
güzelliklerini anlatmasını bekliyoruz” şeklinde konuştu.

Esnaf ve Sanatkar Odaları olarak çok büyük bir aile olduklarını 
belirten Konya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı Muhar-
rem Karabacak, “84 esnaf odamızla 55 bin aktif esnaf ve sanat-
karımızla hiç kimseden bir beklentisi olmadan ülke ekonomisine 
ve istihdamına katkı sağlayan vatanı, milleti, bayrağı ve devlet için 
her daim şehadete hazır olan büyük bir aileyiz. Konya Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız ve Başkan adayımız Uğur İbrahim Altay 
tarafından gerçekleştirilen Benim Şehrim programında esnaf ve 
sanatkarlarımıza yönelik projeler de yer aldı. Bu projelerden bir ta-
nesi Konya istihdamına da önemli derecede katkı sağlayacak olan 
Eski Sanayi ve Karatay Sanayisinin dönüşüm projesidir. Yaklaşık 20 
yıldır süregelen bu soruna Çevre ve Şehircilik Bakanlığımız, Kon-
ya Büyükşehir Belediyemiz, TOKİ Başkanlığımız ve odalarımızla 
birlikte neşter vurmuş olduk. Emeği geçen herkese şükranlarımı 
sunuyorum” diye konuştu.

Programda Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
Karatay Belediye Başkan adayı Hasan Kılca ve Meram Belediye 
Başkanı Mustafa Kavuş da birere selamlama konuşması. Protokol 
konuşmalarının ardından program akşam yemeği ile son buldu. 
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Karabacak: 
“Barış Pınarı Harekâtını 

Sonuna Kadar
Destekliyoruz

”

HABER

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, Türkiye’nin Barış Pınarı Harekâtıyla 
uluslararası kurallardan doğan hakkını kullandığını hatırlatarak, “Kahraman Türk 

Ordumuza ve Silahlı Kuvvetlerimize muvaffakiyetler diliyorum” dedi.

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak konuyla 
ilgili yazılı bir açıklama yaptı. “Mevzu ülkemizse biz her türlü fedakârlığa hazırız” diyen Başkan 

Karabacak konuyla ilgili olarak şunları söyledi:

“Ordumuzun daha önceki operasyonlarda olduğu gibi Barış Pınarı Harekâtında da başarılı 
olacağına yürekten inanıyoruz. Türkiye, Barış Pınarı Harekâtıyla uluslararası kurallardan doğan 

hakkını kullanmaktadır. Türk insanının huzur ve güvenliği için yapılan bu operasyonların, 
terörün kökü kazınana kadar devam edeceğinden en ufak şüphemiz yoktur. Esnaf Teşkilatı ve 
55 bin esnaf ve sanatkârımızla devletimizin aldığı bu kararın sonuna kadar arkasındayız. Yüce 

Allah Türk Silahlı Kuvvetlerimize ve Mehmetçiğimize güç kuvvet versin, her türlü tehlikeden 
onları korusun.”

BİRLİK BERABERLİK VURGUSU
Türk milletinin tarihte olduğu gibi bu önemli operasyonda da tek vücut olmasının gerek-

liliğine vurgu yapan Başkan Karabacak, “Hangi siyasi görüşe sahip olursa olsun tüm 
vatandaşlarımızın Barış Pınarı Harekâtı’nın desteklenmesi noktasında ortak tavır alması, bu 

noktadan hareketle birlik ve beraberliğimizi tüm dünyaya göstermemiz Türkiye’mizin geleceği 
açısından son derece önem arz etmektedir” diye konuştu.
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Barış Pınarı Harekatına 
Türk Bayraklı Destek

‘55 BİN ESNAFLA TAM DESTEK 
VERİYORUZ’

Konyalı esnaflara Türk bayrağı dağıtıldı

KONESOB tarafından Barış Pınarı Harekatı’na destek 
vermek amacıyla öğlen namazı çıkışında Kapu Camii 
önünde, sonrasında da Bedesten Çarşısı’nda vatandaşa 
ve esnafa bayrak dağıtıldı

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği’nden tam 
destek geldi. Bedesten Çarşısı içerisinde bulunan Kapu 
Camii önünde öğlen namazı çıkışında vatandaşlara, 
sonrasında ise Bedesten Çarşısı esnafına bayrak 
dağıtım etkinliği gerçekleştirildi. 

Bayrak dağıtımı sırasında basın 
mensuplarına açıklamalarda bu-
lunan KONESOB Başkanı Muhar-
rem Karabacak, “55 bin üyesi ve 
84 Meslek Odası ve Esnaf Teşkilatı 
olarak bizler devletimizin aldığı bu 
kararın arkasındayız ve destekli-
yoruz. Herkes bilmelidir ki Türkiye, 
bu harekâtla uluslararası kural-
lardan doğan hakkını kullanmak-
tadır. Bedestendeki esnaflarımıza 
Türk bayrağı dağıtarak ay yıldızlı 
bayrağımızla önemli bir mesaj 
vermek istiyoruz; Barış Pınarı 
Harekâtı, evrensel hukuk ve 
Birleşmiş Milletler Güvelik Konseyi 
terörle mücadele kararları ile BM 
Sözleşmesi’nde yer alan meş-
ru müdafaa hakkı çerçevesinde 
harekâta başlamış, Suriye’nin to-
prak bütünlüğüne, egemenliğine 
ve siyasi birliğine saygı göstererek 
amacı sadece teröristleri ve terör 
unsurlarını bölgeden temizlemek 
olan bu harekât, meşrudur ve 
uluslararası hukuka uygundur. 
Türk milletinin tarihte olduğu 

gibi bu önemli operasyonda da 
tek vücut olmasının gereklil-
iğine inancımız tam. Hangi siyasi 
görüşe sahip olursa olsun tüm 
vatandaşlarımızın Barış Pınarı 
Harekâtı’nın desteklenmesi nok-
tasında ortak tavır alması, bu 
noktadan hareketle birlik ve be-
raberliğimizi tüm dünyaya göster-
memiz Türkiye’mizin geleceği 
açısından son derece önem arz 
etmektedir. Esnaf Teşkilatı olarak 
dualarımızla ve bütün gönlümüzle 
devletimizin ve kahraman asker-
lerimizin yanındayız. Türk Silahlı 
Kuvvetlerimizin bölgedeki terör 
unsurlarını yok edeceğine ve terör 
örgütlerini hezimete uğratacağı-
na olan inancımız tamdır.  Tüm 
şehitlerimize Allah’tan rahmet 
diliyoruz, mekânları cennet olsun. 
Cenab-ı Hak Mehmetçiğimizi ko-
rusun, Ordumuzu muzaffer kılsın. 
Yar ve yardımcımız olsun “dedi. 
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“Unutmadık,
Unutturmayacağız”

Konya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı Muharrem Karabacak, 15 Temmuz darbe girişiminin yıl 
dönümü dolayısıyla yayımladığı mesajında, “O hain gecede Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan 
önderliğinde aziz milletimiz omuz omuza hareket ederek hain işgal girişimine karşı adeta bir diriliş destanı 

yazmıştır, vatan uğurda canını veren tüm kahramanlarımızı rahmet ve minnetle anıyorum” dedi.

Darbe girişiminin yıl dönümünde bir açıklama yapan  Başkan Muharrem Karabacak, “Ahilik gelenek ve kültüründen 
gelen, her zaman devletinin ve milletinin yanında yer alan, aileleri ve yanlarında çalışanlarıyla birlikte ülkemizin dörtte 
birini temsil eden esnaf ve sanatkârlarımız, nereden ve kimden gelirse gelsin, darbelere karşı durmuş ve karşı çıkmaya 

devam edecektir. 
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15 Temmuz hain darbe girişimine karşı milletimiz, birlik 
ve beraberlik içinde demokrasi zaferine imza atmıştır. 

Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan 
önderliğinde, devletimiz ve milletimizin ferasetiyle 

FETÖ ile ilgili kararlı duruş sayesinde süreci kolay bir 
şekilde bertaraf edebilmeyi başardık. Esnaf Teşkilatı 

ve 55 bin esnaf ve sanatkârımızla bu süreçte bizler de 
üzerimize düşeni yaparak milli bir duruş sergiledik. 

Ekonomimizin ayakta kalabilmesi için de ne gerekiyorsa 
yaptık. Hiçbir zaman Cumhuriyet ve rejim düşmanlarına 
bu mukaddes topraklarda devletimizi ele geçirme fırsatı 

ve imkânı tanınmayacaktır. Dün olduğu gibi bugün ve her 
zaman milletimiz; ülkesine ve devletine canı pahasına 

sahip çıkacaktır. Milletimizin asil iradesine dayanan 
demokrasimizi sahiplenme, yaşatma ve geliştirme 

noktasında; esnaf ve sanatkârlarımız, her zaman 
olduğu gibi tek vücut halinde ve sarsılmaz bir irade ile 

devletimizin, milletimizin ve meşru Türkiye Cumhuriyeti 
Devletinin yanında yer alacaktır. Hiç şüphe yok ki Türkiye 

Cumhuriyeti, demokrasiye ve cumhuriyetimizin temel 
niteliklerine bağlı kalarak; Tek Bayrak, Tek Vatan, Tek 

Millet ve Tek Devlet ilkesi etrafında sımsıkı kenetlenerek 
sonsuza kadar varlığını sürdürecektir. Bu duygu ve 

düşüncelerle Esnaf ve Sanatkârlar Birliği Teşkilatı olarak 
ülkemizin geleceğine güveniyor ve en büyük gücün Millet 

iradesi olduğuna inanıyoruz” dedi. 

HABER
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Geleneksel 
KONESOB
İftarında Birlik ve 
Beraberlik Mesajı

Konya Esnaf ve 
Sanatkarlar Odaları 
Birliği (KONESOB) 
Geleneksel İftar 
yemeği programı, 
Sille Baraj restoranda 
düzenlendi. 

Programa, Konya Valisi Cüneyit Orhan Toprak, AK Parti 
Genel Başkan Yardımcısı Leyla Şahin Usta, AK Parti Kon-
ya Milletvekili Ziya Altunyaldız, Cumhuriyet Başsavcısı 
Ramazan Solmaz, AK Parti İl Başkanı Hasan Angı, Kadın-
hanı Belediye Başkanı Mehmet Badem, 26. Dönem Konya 
Milletvekili Hüsnüye Erdoğan, Vergi Dairesi Başkanı Musa 
Kazım Ünver, Gümrük Ticaret İl Müdürü Haşmet Yılmaz, 
SGK İl Müdürü Murat Mustafa Yavuz, Bilim Sanayi ve Te-
knoloji İl Müdürü Uğur Özalır, Büyükşehir Belediyesi Raylı 
Sistem Daire Başkanı Hasan Görgülü, Büyükşehir Belediye-
si Esnaf Şube Müdürü Ahmet Yalçın, MÜSİAD Konya Şube 
Başkanı Ömer Faruk Okka, Konya STK Platformu Başkanı 
Muhsin Görgülügil’nin yanı sıra iş ve siyaset dünyasından 
birçok isim katıldı
 

“Birlik ve
Beraberliğimizden Asla Taviz Vermedik”
Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem Karabacak, “Bereketin, bolluğun ve 
paylaşımın yoğun şekilde yaşandığı, Allah’a kulluk et-
menin şuurunu derinden hissettiğimiz milli birlik ve be-
raberliğimizin zirveye çıktığı, başı rahmet, ortası mağfiret, 
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sonu ise cehennem azabından kurtuluş olan mübarek 
Ramazan ayını idrak etmenin heyecanını ve mutluluğunu 
Müslümanlar olarak bir kez daha yaşıyoruz. Yardımlaşma 
ve paylaşmanın arttığı, içerisinde bin aydan daha hayırlı 
olan Kadir gecesini barındıran ve mukaddes kitabımız 
Kur’an-ı Kerim’in yeryüzüne indiği mucizelerle dolu olan 
Ramazan Ayımızın dargınlıkların unutulduğu, küskün-
lüklerin sona erdiği, kardeşlik duygularının pekiştirildiği 
bir ay olmasını Yüce Allah’tan niyaz ediyorum. 84 Meslek 
Odamız ve 55 Bin Esnaf ve Sanatkârımız ile Konya’mız-
da büyük bir aileyiz ve bu güçlü ailenin fertleri olan bi-
zler bu mübarek ayda, ‘İnsanların en hayırlısı insanlara 
faydalı olandır’ Hadis-i Şerif´inin rehberliğinde, birlik ve 
beraberliğimizi her daim muhafaza etmenin gururunu 
taşıyacağız. Esnaf Teşkilatı olarak bizler, paylaşmanın ne 
denli önemli olduğuna ve bereketine inanıyoruz. Yalnız-
ca Ramazanda ya da belirli günlerde değil, her fırsatta 
birbirimize destek olmayı kendimize bir görev sayıyoruz. 
Kişisel çabalarımızın dışında da bu geleneklerimizi yay-
gınlaştırmak için çalışmalar yürütüyoruz. Biz esnaf ve 
sanatkârlar olarak hiçbir beklentimiz olmadan ülke 
ekonomisine ve istihdama katkısı çok büyük bir aileyiz” 
dedi. 
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Müstakil Sanayici ve İş Ad-
amları Derneği (MÜSİAD) 
Konya Şubesi, Serbest Mu-
hasebeci Mali Müşavirler 
Odası, Esnaf ve Sanatkârlar 
Odaları Birliği, Sanayi Odası, 
Ticaret Odası ve Ticaret 
Borsası tarafından “Birlikte 
Konya’yız” sloganıyla her 

yıl düzenlenen “Geleneksel 
Konyalılar İftar Buluşması 
Programının” 14’üncüsü An-
kara Demirspor Tesislerinde 
gerçekleştirildi. 

Programa, Ankara’da görev 
yapan Konyalıların yanı 
sıra AK Parti Genel Başkan 

Yardımcısı Başkanı ve Kon-
ya Milletvekili Leyla Şahin 
Usta, Milletvekilleri Ziya 
Altunyaldız, Gülay Samancı, 
Selman Özboyacı, Sayıştay 
Başkanı Seyit Ahmet 
Baş, Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Teknik Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Babür Özçelik, Cum-
hurbaşkanı Başdanışmanı 
Mustafa Akış, sivil toplam 
kuruluşları ve iş dünyası 
temsilcileri, önceki dönem 
milletvekilleri, yerel ve ulu-
sal basın mensupları ile çok 
sayıda davetli katıldı. 

İftar yemeğinin ar-
dından programın açılış 
konuşmasını yapan MÜSİAD 

HABER

“Şehrimizdeki 
Birlik ve Beraberlik 
Dünyaya Örnek” 

MÜSİAD Konya 
öncülüğünde 
oda ve borsaların 
katkısıyla 
gerçekleştirilen 
ve Konya iş 
dünyasını 
Ankara’da görev 
yapan Konyalı 
bürokratlarla 
bir araya getiren 
iftar programı, 
Ankara’da 
gerçekleştirildi. 
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Konya Şube Başkanı Ömer Faruk Okka, “ekonomik anlamda 
çok da parlak olmayan bir süreçten geçiyoruz. Eksiklerim-
iz olduğu kadar, yoğun bir kuşatma ve saldırıya da maruz 
kaldığımız gerçeği kesinlikle göz ardı edilmemeli. Bin yıldır, 
elbirliği ile, verdiğimiz her mücadeleden başımız dik, alnımız 
ak çıktıysak; bugün de birlik ve beraberliğimizden öndün 
vermeden başarırız. Konya sanayisi, ekonomideki yaşanan 
sıkıntılara rağmen ülke ekonomisine oldukça büyük katkı 
vermektedir. Konya’nın ihracatı, bu yılın ilk 4 aylık verilerine 
göre Türkiye ortalamasının yaklaşık 6 katı büyüme göster-
miştir. Gelişen ve büyüyen Türkiye’de şehrimiz, daha çok 
yatırımı, daha çok gelişmeyi hak etmektedir. Şehrimizin ih-
tiyaç duyduğu ve ekonomik yapısını güçlendirecek projeler 
hazırlanmalı, devam eden projelerin de tamamlanıncaya ka-
dar takipçisi olunmalıdır” dedi. 

Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı Muharrem Kara-
bacak da birlik ve beraberlik vurgusu yaparak, “Konyalılar 
olarak bugün burada toplanmamız, birlik ve beraberliğe 
verilen değerin, önemli bir göstergesi aslında. Birlikte olur-
sak şüphesiz daha güçlü oluruz. Dün olduğu gibi bugün de 

birlik ve beraberliğe en çok ihtiyaç duyduğumuz günlerdeyiz. 
Ülkemizin coğrafi konumu ve misyonu nedeniyle elbette ki 
dönem dönem zor günler geçiriyoruz. Sınavlardan geçtiğimiz 
dönemler yaşıyoruz. En son yaşadığımız ekonomik savaş 
bunlardan bir tanesi olmuştur. Her türlü toplumsal olayların 
karşısında kale gibi olan esnaf ve sanatkârımız, sanayicimiz, 
tüccarımız çiftçimiz, yine alnının akıyla bu sınavdan çıkmıştır. 
Fırsatçılık yapmamış, yapanın karşısında durmuştur, dev-
letinin bekası için var gücüyle mücadele etmiştir. Konya, 
bu büyümeye en büyük katkı sağlayan il. İhracat artışıyla, 
sağladığı istihdamla, giderek büyüyen firmalarıyla Konya 
tüm kurumların birlik ve beraberliği sayesinde dünyaya hız-
la açılan bir şehirdir. Konya’nın kalkınması için her bir kurum 
gereğini yerine getirmektedir.

Bugün birlikteliğini yürüttüğü projelerle kurumsallaştıran 
bir Konya var. Türkiye’nin hızla büyüdüğü, yeni hedeflere 
koştuğu bir dönemde Konya en önde olmalı. Konyalıların üre-
ten gücünün, müteşebbis cesaretini destekleyecek adımları 
da Ankara’dan, siyasilerimizden ve devlet yöneticilerimizden 
bekliyoruz. Her zaman desteklerini yanımızda hissettiğimiz 
Bakanlarımız, Milletvekillerimiz, bürokratlarımızın katkılarıy-
la şehrimizi daha ileriye taşımak en büyük hedefimizdir. 
Doğduğu yerden doyduğu yere gittikten sonra geçmişimizi, 
kimliğimizi ve köklerimizi unutmamak boynumuzun borcu-
dur. Bugüne kadar birbirinden değerli görevlerde bulunan 
ve doğdukları şehri, memleketlerini ve dostlarını unut-
madıklarını bugün buraya katılarak, “Birlikte Konya’yız” di-
yerek gösteren hemşerilerimizin bu örnek davranışları bizleri 
gerçekten duygulandırmaktadır. Hepsinden Allah razı olsun” 
ifadelerini kullandı. 
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Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay’da “Konya bir payitaht 
şehir. Anadolu’nun kurucu 
şehri. Türklerin Anadolu’daki 
en önemli başkentlerinden 
birisi. Bizler de o başkentin 
çocukları olarak her zam-
an ülkemizi geleceğe taşı-
mak için birlik ve beraber-
lik ve Hz. Pir’den aldığımız 
hoşgörü ruhuyla, Şehrimizi 
dünyanın en güzel şehirler-
inden birisi haline getirmek 
için gece gündüz çalışıyoruz. 
Bu konuda özellikle Anka-
ra’da yaşayan bürokrasinin 
her kademesindeki hemşer-
ilerime teşekkür ediyorum. 
Ne zaman Konya meselesi 

gündem olsa sizlerden her 
zaman destek aldık. Allah 
hepinizden razı olsun” dedi.

Programda son olarak 
kürsüye gelen AK Parti 
Genel Başkan Yardımcısı 
ve Konya Milletvekili Ley-
la Şahin Usta’da Konya’nın 
her zaman Hz. Mevlana’nın 
dostluğunu, merhametini, 
sevgisini dünyaya yayan bir 
şehir olarak güzel örnekler-
le anıldığını kaydetti. Usta, 
“Şu anda dünyanın en çok 
ihtiyacı olan şey insanların 
barış, huzur ve güven içinde 
birbirlerine merhametle, 
sevgiyle muamele etme-
sidir. Sadece ülkemiz için 

sadece Konya için değil, bütün dünyanın barışı ve huzuru için 
el birliğiyle çalışmamız gereken bir dönemdeyiz. Bütün ma-
zlum coğrafyaların ümidi olmuş bir ülkenin temsiliyeti göre-
vini yapan, yerine göre sorumluluk sahibi olan, insiyatif alan 
Konyalılar olarak hepimizin vazifesi ağır ve sorumluluğu da 
büyük” ifadelerini kullandı.
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Öğrencilerden 
Esnaflara
anlamlı
hediye
Konya’nın Karatay İlçesi’ne 
bağlı İstiklal İlkokulu 
öğrencileri, Konya Esnaf 
ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem 
Karabacak’ın da katıldığı 
esnaf ziyaretlerinde Kapu 
Cami ve Bedesten Çarşısı 
esnafına, üzerlerinde 
Peygamber Efendimizin 
Hadis-i Şerifinin yer aldığı 
dövizler dağıttı.

İstiklal İlkokulu tarafından 
düzenlenen, “Özüne Dön!” pro-
jesi kapsamında okul yönetimi 
ve öğretmenleri, kaybolmaya 
yüz tutmuş değerlerin öğren-
cilere tekrar kazandırılması 
amacıyla her ay farklı bir değer 
alanı üzerinde çalışmalara imza 
atıyor.

İstiklal İlkokulu 4-C Sınıfı 
Öğretmeni Ayşegül Gülmez, 
“Doğruluk değerimizin öğren-
ciler üzerinde farkındalık 
oluşturabilmesi için, yüce 
kitabımız Kuranı Kerimde yer 
alan Hud Suresi 112. ayetin-
deki, ‘Emrolduğun Gibi Dosdoğ-
ru Ol’ sözünü örnek alarak Kon-
ya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliğiyle bir projeyi daha haya-
ta geçirmeyi amaçladık. Sağ 
olsun KONESOB Başkanı Sayın 
Muharrem Karabacak Bey de 
bizim bu projemize her türlü 
desteği sağladı” dedi.

KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak da Esnaf Teşkilatı 
olarak bu tür farkındalık pro-
jelerinde yer almaktan mut-
luluk duyduklarını belirterek, 
“Doğruluğu, dürüstlüğü ve 
ahilik kültürünü küçük yaşta 
öğrencilerimize aşılayan İstiklal 
Okulumuza, yöneticilerine ve 
proje sorumlusu Sayın Ayşegül 
Gülmez Hocamıza teşekkür 
ediyoruz. Öğrencilerimizle 
birlikte Cuma namazı sonrası 
Kapu Cami ve tarihi Bedesten 
Çarşısı esnaflarımızı işyerler-
inde ziyaret ederek çocuk-
larımızın hazırladıkları ve üzerl-
erinde Peygamber Efendimizin, 
‘Hiç Şüphe Yok ki; Doğruluk 
İyiliğe Götürür, İyilik de Cennete 
Götürür’ Hadis-i Şerif’inin yer 
aldığı dövizleri dağıttık ve biz 
de esnaf ve sanatkârlarımızla 
birlikte bir farkındalık oluştur-
duk. Sağ olsun esnaflarımız 
Peygamber Efendimizin bu an-
lamlı sözünü işyerlerinde kalıcı 

bir yere asarak öğrencilerimizin 
projesine destek verdi. KONE-
SOB olarak bu tür projelere 
destek vermeye devam ede-
ceğiz” diye konuştu.

HABER
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Yılın Türkiye 
Çırağı

Konya’dan 

Kırşehir’deki Ahilik Törenlerine Konya Damga Vurdu

Kırşehir’de gerçekleştirilen yılın ahisi ödül töreninde geçen yıl ‘Yılın Türkiye Ahisi’ni çı-
karan Konya, bu yıl da ‘Yılın Türkiye Çırağı’yla törenlere damgasını vurdu. Yılın Türkiye 
Çırağı seçilen Konyalı Özgür Demirci ödülünü Türkiye Büyük Millet Meclisi Başkanı Prof.

Dr. Mustafa Şentop’tan aldı.
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Kırşehir’de gerçekleştirilen 
32. Ahilik Haftası Kutlamaları 
kapanış törenine Konya dam-
gasını vurdu.

Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (KONESO) Başkanı 
Muharrem Karabacak ile TOBB 
Başkan Yardımcısı Konya Ticaret 
Odası Başkanı Selçuk Öztürk’ün 
de hazır bulunduğu kapanış 
törenine TBMM Başkanı Prof. 
Dr. Mustafa Şentop, TESK Genel 
Başkanı Bendevi Palandöken’in 
yanısıra Türkiye genelinden 84 
ilin Esnaf Odaları Birlik Başkan-
ları, protokol üyeleri ve çok sayı-

da Kırşehirli vatandaş katıldı.

Ödülünü TBMM 
Başkanı’ndan Aldı
Yılın Türkiye Ahilerinin seçildiği 
ödül töreninde Konya Berberler 
ve Kuaförler Esnaf Odası ve Kon-
ya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları 
Birliği (KONESOB) tarafından 
yılın kuaför ahi çıraklığına aday 
gösterilen Özgür Demirci, Ti-
caret Bakanlığı tarafından Yılın 
Türkiye Çırağı seçildi. Demirci, 
Kırşehir’de düzenlenen ve TBMM 
Başkanı Prof.Dr. Mustafa Şen-
top’un katıldığı 32. Ahilik Haftası 

Kutlamaları kapanış töreninde 
ödülünü Meclis Başkanı Şentop 
ve TESK Genel Başkanı Bende-
vi Palandöken’in elinden alarak 
büyük bir başarıya imza attı.

Türkiye Ahi Çırağı 
Seçiminde Konya 
Başarısı 
KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak, Konya’nın geçen yıl 
da ilk defa Yılın Türkiye Ahisi’ni 
çıkardığını, bu yıl da 81 il ar-
asında yine ilk defa yılın Türkiye 
Ahi Çırağı seçiminde büyük bir 
başarıya imza attığını belirtti. 

Başkan Karabacak açıklamasın-
da, “Konya’mız 2 yıldır ahilik 
yarışmalarında önemli bir başarı 
elde ediyor. Esnaf Teşkilatı olar-
ak bu önemli başarının elde 
edilmesinde büyük bir sorum-
luluk aldık ve geçen yıl Osman 
Kalay ustamız yılın Türkiye Ahisi 
seçildi. Bu yıl da Özgür Demirci 
kardeşimiz Yılın Türkiye Çırağı 
seçilerek Konya’mızı Kırşehir’de 
temsil etti. Bu önemli başarıda 
Özgür kardeşimize ve emeği 
geçenlere teşekkür ediyorum. 
KONESOB olarak bundan sonra 
da önemli başarılara imza atma-
ya devam edeceğiz” dedi.
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AHİLİK HAFTASI 
KUTLAMALARI BAŞLADI

Ahilik Haftası kutlamaları Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
Başkanı Muharrem Karabacak ve Oda Başkanlarıyla birlikte, Vali 

Cüneyt Orhan Toprak ile Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay’ı makamında ziyaretiyle başladı.
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Başkan Muharrem Karabacak ve beraber-
indeki heyet ilk olarak Konya Valisi Cüneyt 
Orhan Toprak’ı makamında ziyaret etti. 
Başkan Karabacak, Esnaf Teşkilatı adına 
Vali Toprak’a çiçek takdim etti. 

Ahilik Haftası programı daha sonra Atatürk 
Anıtına çelenk sunulmasıyla devam etti. 
Ardından Başkan Karabacak ve beraber-
indeki heyet, Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay’ı ziyaret etti.

Bu Şehir Kadim Bir Medeniyete Sa-
hip
Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay ise, “10 bin yıldır bu şehirde ticaret 
hayatı ve Esnaflık kültürü var. Selçuklu’nun 
başkenti şehrimiz kadim bir medeniyet, 
kadim bir kültür. Esnafımız da bu bilinçte. 
Tüm esnaflarımıza Konya adına teşekkür 
ediyoruz. Konya, bugün Türkiye’nin gıpta ile 
baktığı dünyanın izlediği bir şehir olmuşsa, 
burada tüm meslek odalarımızın, başkan-
larımızın ve üyelerinin emeği var. Bu birlik 
beraberlik daim olsun. Geçen yıl Yılın Ahisi, 
bu yıl da Yılın Çırağı’nın Konya’dan seçil-
mesinden dolayı da çok memnun olduk. 
İnşallah bu kültür de devam eder. Birlikte 
çıktığımız projelerde de sona ulaşarak, Kon-
ya’nın Esnaflık kültürüne yeni kazanımlar 
oluşturmayı hedefliyoruz” dedi.

“Ahilik, Konya İçin Önemli”
Büyükşehir Belediyesi’nin Esnafa ver-
diği destekten dolayı teşekkür eden Birlik 
Başkanı Karabacak ise, “Ahilik Konya’mız için 
önemli bir değer. Büyükşehir Belediyemiz bu 
bilinçle her daim Esnaf ve Sanatkarımızın 
yanında yer aldı. En son örneği de kent-
sel dönüşümle şehrimize kazandırılacak 
olan sanayi projeleri. Geçen sene ilk defa 
Ahilik Haftasında Ticaret Bakanlığı Ahilik 
Haftası Kutlamaları Merkez Yürütme Kuru-
lu tarafından Konya’mız yılın Türkiye Ahisi 
ödülünü almaya hak kazanmıştı. Bu sene 
yine ilk defa üç ödülden biri olan yılın Tür-
kiye Çırağı ödülünü Konya’mız almış oldu” 
diye konuştu.

Ahilik Haftası kutlama programı kapsamın-
da düzenlenen ve Alaeddin caddesinden 
başlayan kortej yürüyüşü Kapu Camiinde 
sona erdi. Buradaki programda şed kuşat-
ma töreni yapıldı ve yılın ahilerinin ödüllen-
dirildi.  
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Ahilik Haftası kapsamında Konya Esnaf ve Sanat-
karlar Odaları Birliğimize (KONESOB) bağlı merkez 
ve ilçelerdeki Oda Başkanlarımızla istişare toplantısı 
düzenlendi.

Selçuklu Kongre Merkezinde gerçekleştirilen to-
plantıya Konya Valisi Sayın Cüneyit Orhan Toprak, 
AK Parti Genel Başkan Yardımcısı Sayın Leyla Şa-
hin Usta, Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Sayın 
Uğur İbrahim Altay, KONESOB Başkanımız Muharrem 
Karabacak, AK Parti Konya İl Başkanı Sayın Hasan 
Angı, Meram Belediye Başkanı Sayın Mustafa Kavuş, 
Selçuklu Belediye Başkanı Sayın Ahmet Pekyatır-
macı, Karatay Belediye Başkanı Sayın Hasan Kılca, 
Konya Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri Sayın 
Ercan Uslu, Konya’da görev yapan daire müdürl-
eri, Birliğimize bağlı merkez ve ilçelerden gelen 
Oda Başkanlarımızla yemekli istişare toplantısın-
da biraraya geldi. Başkanlarımız burada Sayın Vali, 
Büyükşehir Belediye Başkanı, diğer katılımcı Başkan-
lara ve daire müdürlerine sorunlarını ve taleplerini 
iletti, istişarelerde bulunuldu.

Programın açılış konuşmasını yapan KONESOB 
Başkanı Muharrem Karabacak, Konya’nın Türki-
ye’de Yılın Ahi Çırağını çıkarmaktan son derece 

HABER

Odaların, 
Esnaf ve 
Sanatkarların 
Sorunları
Masaya 
Yatırıldı 
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memnun olduğunu dile 
getirdi. Başkan Kara-
bacak, “Bunun için Tür-
kiye’de örneği olmayan 
bir protokolü Milli Eğitim 
Müdürlüğümüz, Mesleki 
Eğitim Merkezlerimiz ve 
KONESOB olarak haya-
ta geçirmek, geleceğin 
ahilerini yetiştirmek isti-
yoruz” dedi.

Konya Valisi Cüney-
it Orhan Toprak, ahi-
lik kültürünün yaşatıl-
masının önemine dikkat 
çekti.  

“Sorunların Birinci Elden 
Takibi Çok Önemli”

AK Parti Genel Baş-
kan Yardımcısı Ley-
la Şahin Usta, şehri 
yönetenlerle şehirde 
yaşayanların birebir 
sorunlarının aynı masa 
etrafında konuşularak 
birinci elden çözülm-
esinin önemli olduğunu 
söyleyerek, toplantının 
d ü z e n l e n m e s i n d e 
emeği geçen herkese 
teşekkür etti. Şahin, “Her 

şeyi denetleyen, yasak-
layan bir devlet olmak 
değil, kendi kendimizi 
düzenli tutan, vicdanıyla, 
ahlakıyla, edebiyle işini 
yapan, ahilik müesse-
sine tam anlamıyla 
sarılmış insanlar olarak 
özellikle oda başkan-
larımızın bu kural ve 
prensipler çerçevesinde 
tüm üyelerini motive et-
mesi lazım. İşte o zaman 
sorunları çözeriz” ifade-
lerini kullandı.

“Gece Gündüz Deme-
den Çalışmaya Devam 
Edeceğiz”

Konya Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Uğur İbra-
him Altay, esnaf oda-
larıyla düzenli olarak bir 
araya gelerek istişare 
etmeye büyük önem 
verdiklerini belirterek, 
Konya’nın her alanda 
gösterdiği başarının sır-
rının birlik ve beraberlik-
ten geçtiğini söyledi.

Toplantıya ilçelerden 
katılan esnaf odaları 

başkanları için ilçelere 
yapılan çalışmalardan 
örnekler veren Başkan 
Altay, “Yeni Büyükşe-
hir Yasası ile kırsalda 
yaşayan insanlarımızın 
ihtiyaçlarını karşılayabi-
lecekleri sosyal tesisler 
oluşturmak ve gelirlerini 
artırmak için çalışmalar 
yapıyoruz. Bu konuda 
sadece tarımsal su-
lama ve desteğe ver-
diğimiz para 235 mily-
on lira. Bunu yapmaya 
devam edeceğiz” diye 
konuştu.

Konya’da bütün so-
runların çözümü için 
bir planlama dahilinde 
gece gündüz demeden 
çalışmaya devam ede-
ceklerini kaydeden Baş-
kan Altay, düzenlenen 
istişare toplantısında 
kendilerini yalnız bırak-
mayan Konya Valisi 
Cüneyit Orhan Toprak, 
AK Parti Genel Başkan 
Yardımcısı Leyla Şahin 
Usta ve katılım sağlayan 
esnaf odaları başkan-
larına teşekkür ederek, 

toplantının neticesinin 
sorunların çözümüne 
vesile olacağını dile ge-
tirdi.

“Her Zaman Esnafımızın 
Yanındayız”

AK Parti Konya İl Başkanı 
Hasan Angı, “Köklü bir 
medeniyetin bugünkü 
temsilcileriyiz. Bu şehir 
için emek veren değer-
li yöneticilerimizle bir-
likte güçlü bir Konya için 
gece gündüz gayret 
ediyoruz” dedi.

Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatır-
macı ise, “Her zaman 
esnafların yanındayız. 
Onların sıkıntılarıyla ve 
çözülmesi gereken so-
runlarıyla ilgili elimizden 
gelen ne varsa her 
zaman çaba göster-
mek için varız” diye 
konuşurken; Karatay 
Belediye Başkanı 
Hasan Kılca, “Her türlü 
sıkıntınızda tüm beledi-
ye başkanlarının olduğu 
gibi bizlerin de kapısı si-
zlere her zaman açık ol-
acak inşallah. Buradaki 
birliktelikte Konya’mızın 
güzelliğini gösteriyor” if-
adelerini kullandı. 

Meram Belediye 
Başkanı Mustafa Kavuş 
ise, toplantının birlik ve 
beraberlik için önemli 
olduğunu vurgulayarak 
bütün esnafların Ahilik 
Haftasını tebrik etti.

HABER
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Kutlamaların ikinci 
günüde ise Kapu 
Cami avlusunda 
Konya protokolünün, 
esnaf ve sanatkarların 
katılımıyla 
gerçekleştirildi. 

KONESOB Başkanı 
Muharrem Karabacak, 
Birlik Başkan Vekilleri, 
Birlik Yönetim Kurulu 
Üyeleri, Konya merkez 
ve ilçe Oda Başkanları, 
Yönetim Kurulu Üyeleri, 
esnaf ve sanatkarların 
katılımıyla Birlik binası 
önünden başlayan 
yürüyüş Mevlana 
caddesinde sona erdi. 

Katılımcılara hitap 
eden KONESOB 
Başkanı Muharrem 
Karabacak, ülkemizi 
geleceğe taşıyacak 
yöntemlerden birinin 
Ahilik felsefesinin 
günümüz şartlarına 
uyarlanarak 
yaşatılması olduğunu 
söyledi. Karabacak 
konuşmasını şu 
cümlelerle sürdürdü:
“Ahilik bir toplumun 
ayakta kalabilmesi, 
gelişmesi ve iyi 
yönetilebilmesi için 
gereken tüm unsurları 
içinde barındıran bir 
hayat biçimidir. Ahilik 
üretimi ve ticareti 
teşvik eder, sosyal 
adaletin gelişmesine 
katkı sağlar, ahlakın 
yerleşmesine hizmet 
eder, tüketiciyi korur, 
eğitimi ise ileri taşır.

Türkler Anadolu 
toprakları üzerinde 
devlet kurduklarında, 
her alanda çok önemli 
sayılan uygarlık 
örnekleri vermişlerdir. 
12. Yüzyılda Selçuklu 
Başkenti Konya’da 
temelleri atılmış 
tüm Anadolu’ya 
yayılmış olan Ahilik 
Teşkilatı, bunun 
en güzel örneğidir. 
Ahilik yüzyıllardır 
toplumumuzu bir 
arada tutan temel 
taşlardan biridir. 
Ahilik öyle geçerli 
bir sistem, öyle 
mantıklı bir felsefedir 
ki, ilkeleri yüzyıllar 
geçse de bugün 
hala geçerliliğini 
korumaktadır.

Her yıl yapılan bu 
kutlamaların amacı, 
Ahilik kurumunun 
günümüzün hayat 
şartlarına uygun 
törelerini yaşatmak, 
güzel geleneklerini 
halka ve esnaf 
ve sanatkârlara 
duyurmak ve onların 
her yıl bir araya 
gelmelerine imkân 
hazırlamaktır.

Ahilik tamamen bu 
topraklara özgüdür. 
12. Yüzyıldan itibaren 
Türklerin Anadolu’ya 
yerleşmesinde ve kök 
salmasında önemli rol 
oynamıştır. Temelleri 
önce Konya ve 
sonrasında Kırşehir’de 
atılan, daha sonra 

tüm Anadolu’ya 
yayılan Ahilik sadece 
esnaflık ya da ticareti 
düzenlemez. Ahilik 
kültürel, sosyal ve 
ekonomik bileşenleri 
içeren, çok boyutlu bir 
oluşumdur. Yüzyıllardır 
ayakta kalmasının 
altında yatan da bu 
çok yönlü düzenleyici 
yapısıdır. 

Ahilik ortaya çıktığı 
dönemlerde 
öncelikle ticari 
ilişkileri düzenlemiştir. 
Ancak zaman 
içinde toplumun her 
alanında düzeni ve 
istikrarı sağlayan bir 
takım düzenlemeler 
gelişmiştir. Bu 
düzenlemeler 
günümüzdeki pek çok 
kurumun da temelini 
atmış ve dünyaya 
örnek olmuştur. 

Ahilik kültürü ticari ve 
toplumsal ilişkilerde 
dürüstlük ve güveni, 
saygılı olmayı, hak 
ve hukuka riayet 
etmeyi esas alır. 
Tüketici haklarına 
öncelik ve önem verir. 
Meslek sahibi olmayı 
kurallara bağlar, 
belli aşamalardan 
geçenlerin bir mesleği 
yapmasına izin verir. 

Ahilik Anadolu’da 
kurulduğu andan 
itibaren güçlü, yaygın 
ve önemli bir sınıfı 
yaratmış, Ahilik 
kurumu topluma 

zanaat, ticaret ve iş 
ahlakı kavramlarını 
yerleştirmiş; ahilerin 
kurduğu esnaf ve 
sanatkâr birliklerinin 
koyduğu ana kurallar, 
günümüzdeki 
kooperatifçiliğin, 
sendikacılığın, meslek 
eğitimi sisteminin, 
sosyal güvenliğin, 
standart kalitede 
mal ve hizmet 
üretiminin temellerini 
oluşturmuştur. Zengin 
ile fakir, üretici ile 
tüketici, emek ile 
sermaye, devlet ile 
millet arasındaki 
dayanışmanın 
kurulmasında, 
güçlenmesinde, 
devam ettirilmesinde 
Ahilerin büyük katkısı 
olmuştur. Esnaf ve 
sanatkârlarımız 
yüzyıllar boyunca bu 
kültürü yaşatmışlar 
ve özünde çok 
büyük değişikliğe 
uğratmadan 
günümüze kadar 
taşımışlardır.

Konya hepimizin bildiği 
üzere farklı bir şehirdir. 
Hz. Mevlana’nın 
diyarı, Ahi Evran’ın 
makamı, inanç 
turizminin, hoşgörünün 
ve Selçuklu’nun 
başkentidir. Şairin 
dediği gibi bir Başkent 
daima Başkenttir. Bu 
kutlu başkentin Esnaf 
ve Sanatkârları da, 
yöneticileri de büyük 
hizmetlere imza 
atmalıdır.
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Bu bilinçle hareket 
eden Esnaf ve 
Sanatkârlarımızın 
ve şehrimizin 
yöneticilerinin örnek 
oluşturduğunu 
görmekteyiz. Bunun 
yansıması olarak 
da geçen yıl 31.’sini 
gerçekleştirdiğimiz 
Ahilik Kutlama 
Programlarında 
Konya’mız “Yılın Türkiye 
Ahisi” olarak ödülünü 
almış, bu yıl 32.’sini 
gerçekleştirilecek 
olan kutlamalarda 
da Yılın Türkiye Çırağı 
olarak bir daha 
ödülü almaya hak 
kazanmıştır. 

Esnaf ve sanatkâr 
teşkilatı olarak; 
bu değerli kültür 
mirasımızı gelecek 
nesillere aktarmayı, 
koruma ve yaşatmayı 
asli görevimiz olarak 
kabul ediyoruz. 
Esnaflığın kökeni 
Ahiliktir ve Ahilik 
sadece esnaflığı değil 
tüm toplumu ahlaki 
ve ticari açıdan ileriye 
götürmeyi hedefler. 
Günümüzde daha da 
çok ihtiyacımız olan 
manevi değerlerimize 
sahip çıkmayı, ahlaki 
ve etik değerleri 
yaşatmayı ve 
yaygınlaştırmayı Ahilik 
ilkelerine sahip çıkarak 
sağlayabiliriz” dedi. 

AK Parti Genel Başkan 
Yardımcısı Leyla Şahin 
Usta ise, “Sizlere 18 

yıllık iktidarımızda 
elimizden gelen her 
türlü desteği vermeye 
çalıştık. Bundan 
sonra da aynı aşkla 
ve şevkle vermeye 
devam edeceğiz. 
Sizlere aynı yolda 
yürümeye, çalışmaya, 
hayatınızı ve işinizi 
kolaylaştırmak için ne 
gerekiyorsa yapmaya 
söz vererek yola 
çıkmıştık. Sözümüzü 
18 yıldır tuttuk ve 
tutmaya da devam 
edeceğiz. Ahlakımız, 
edebimiz ve gönlümüz 
birdir. Sizlerin derdi 
bizim derdimizdir. Yine 
sizler mutlu ve huzurlu 
olarak işinizi yaptığınız 
zaman bizler de 
mutlu oluyoruz. Ahinin 
eli, kapısı ve sofrası 
açık olmalı, ahinin 
gözü kapalı olmalı. 
Yani kimseye kötü 
bakmamalı ve ayıbını 
da araştırmamalıdır. 
Beli kapalı olmalıdır. 
Kimsenin ırzına 
namusuna şerefine art 
niyetle bakmamalıdır. 
Kimseye de kötü 
söz söylememesi 
gerekir. Bu temel 
prensipler aslında 
sadece esnafımızın 
değil ahiliğin hepimize 
öğrettiği temel 
düsturlardır” dedi. 

Konya Valisi Cüneyit 
Orhan Toprak da 
İslam ahlakının ve Türk 
kültürünün bir ürünü 
olan Ahilik teşkilatının 
günümüzde de aynı 

heyecanla devam 
ettiğini belirtti. 
Ahiliğin yalnızca 
esnaflık yapanların 
bir araya geldiği bir 
teşkilat olmadığını 
aktaran Toprak, 
“İlk dönemlerde 
Ahiliğin içerisinde 
asker, kadı, müderris 
ve yöneticilerden 
kimseler vardı. 
Toplumun hem 
ekonomik hem siyasi 
hem de kültürel 
hayatını etkileyen 
bir anlayıştan 
bahsediyoruz. Ahiliğin 
bu toprakların Türk 
yurdu olmasında 
çok büyük emeği 
vardır. Aynı şekilde 
Osmanlı Devleti’nin 
doğuşundan ve cihan 
devleti olmasına kadar 
da etkisi büyüktür.” 
diye konuştu.

Konuşmaların 
ardından Selçuklu 
Sultanı temsili Sultan 
Kılıçarslan ve Ahi Evran 
Ahilik geleneğiyle ilgili 
öğütlerde verdi.
Kuran-ı Kerim 
tilavetinin ardından 
şed kuşatma töreni 
yapıldı.

KONESOB Başkanı 
Muharrem Karabacak, 
Necmettin Erbakan 
Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Sayın Cem 
Zorlu, Ahilik Masa 
Tenisi Turnuvasında 
birinciliği elde eden 
Kadınhanı Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası 

üyesi Fatih Ayyıldız’a 
ödülünü verdi. Konya 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Altay, AK 
Parti Genel Başkan 
Yardımcısı Usta ve 
Konya Valisi Toprak 
yılın ahileri; Konya 
Ayakkabıcılar Esnaf 
Odası Üyesi Ayakkabı 
İmalatı Ustası Ali 
ÜNSAL (Yılın Ahisi)

Akşehir Madeni Eşya 
Esnaf Odası Üyesi 
Rot Balansçı Kalfası 
Bayram KESGİN (Yılın 
Ahi Kalfası)

Konya Berberler ve 
Kuaförler Esnaf Odası 
erkek kuaför çırağı 
Özgür Demirci (Konya 
İli Ahi Çırağı ve Türkiye 
Yılın Ahi Çırağı)

Üzümlü Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası 
Üyesi İsmail Sarınay 
Tüfek İmalatı Ustası 
(Yılın İkinci Ahisi ), 
Konya Tornacılar Esnaf 
Odası Üyesi İsmail 
Atay (Yılın Üçüncü 
Ahisi)’a ödüllerini verdi. 

Ahi helvası ve şerbet 
ikramının yapıldığı 
programda, Mevlidi 
Şerifle devam etti.

Program Ecdat Parkı 
düzenlenen çeşitli 
aktivitelerle sona erdi. 
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Konya Uluslararası Ahilik Fuarı ve
İş Ahlakı Zirvesi’ne Hazır

Cumhurbaşkanlığı himayelerinde Konya Esnaf ve Sanatkârlar Oda-
ları Birliğinin ev sahipliğinde 27 – 30 Kasım 2019 tarihlerinde düzen-

lenecek Uluslararası Ahilik Fuarı ve İş Ahlakı Zirvesinde akademik 
çalışmaların yanı sıra, esnaf ve sanatkarların hünerlerini sergileye-

ceği fuar alanlarının da yer alacak. 
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Düzenlenen toplantının açılış 
konuşmasını yapan KONESOB 
Başkanı Muharrem Karabacak, 
“Konya hepimizin bildiği üzere 
farklı bir şehirdir. Hz. Mevlana’nın 
diyarı, Ahi Evran’ın makamı, inanç 
turizminin, hoşgörünün, ticaretin 
ve Selçuklunun başkentidir. 12. 
Yüzyılda bu kutlu topraklarda te-
meli atılarak gelişen ve tüm An-
adolu’ya yayılan ancak bugün-
lerde ticaret ve toplum üstünde 
etkisinin azaldığı görülen Ahiliği, 
büyük bir fuar ve zirve ile ülke 
gündemine taşımak bizim için 
çok önemliydi. Bu nedenle baş-
ta Cumhurbaşkanımız olmak 
üzere Sayın Ticaret Bakanımıza, 
Konya Valimize, Milletvekill-
erimize, Büyükşehir Belediye 
Başkanımıza, Esnaf, Sanat-
kar ve Kooperatifçilik Genel 
Müdürümüze, Necmettin Erba-
kan Üniversitesi Rektörümüze, 
Sanayi Odası Başkanımıza, Ti-
caret Odası Başkanımıza, fuar ve 
zirvemize verdikleri destekten 
dolayı bir kez daha teşekkür 
ediyorum. Fuarımız 27 Kasım’da 
Ticaret Bakanımız Sayın Ruh-
sar Pekcan’ın katılımıyla açılmış 
olacak. İş dünyasının önemli 
katılımcılarının yer alacağı fuar 
çerçevesinde düzenlenecek 
panellerde, iş aleminin en duay-
en isimleri ve akademisyenleri 
Ahilik Kültürünün iş dünyasına 

yansımalarını, Ahilik Kültürünün 
getirdiği başarı hikayelerini 
ve ahiliğin geleceğin ticare-
tine yön vermesini anlatmış ve 
tartışmış olacaklar. 30 Kasım 
da gerçekleştireceğimiz zir-
venin ise organizasyonumuza 
verdiği himaye desteği ile bizi 
onurlandıran Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın 
teşrifleriyle açılmasını bek-
liyoruz. Zirvede birbirinden 
değerli konuk ve konuşmacılar 
ile gün boyunca iş dünyasına 
yön verecek önemli konuları 
tartışacağız. Ahilik konusundaki 
en geniş kapsamlı ve katılımlı 
olmasını beklediğimiz fuar ve 
zirvemizi geleneksel hale getirip, 
geçmişten gelen kültürümüzün 
gelecekteki gücümüz olacağını 
göstermek hem Türkiye’de hem 
de uluslararası iş dünyası ve 
akademik dünyada ahiliği daha 
çok anlaşılır ve uygulanır hale 
getirmek en büyük amacımızdır”

Zirvenin ilk kez Konya’da düzen-
leneceğine dikkat çeken AK 
Parti Genel Başkan Yardımcısı 
Leyla Şahin Usta’da kentin, 
ahilik müessesi ve iş ahlakı 
üzerine örnek bir il olduğunu 
anlattı. Usta, düzenlenecek 
organizasyonun uluslararası 
katılımcılarla büyük bir zirve 
olacağına işaret ederek, şunları 

söyledi: “Zirvenin içerisinde pek 
çok etkinlik olacak. Akademik 
çalışmaların yanında, esnaf ve 
sanatkarların hünerlerini serg-
ileyeceği fuar alanları yer alacak. 
Çocukların da etkinlikler içeris-
ine dahil edilerek, ahilik müesse-
sini daha çocuk yaştan itibaren 
tanıtılacağı, onların da yaşlarına 
ve becerilerine uygun zanaatkar 
olarak keşfedebilecek alanlarla 
pek çok etkinliğin devam ede-
ceği bir zirve olacak. Zirvenin 
Sayın Cumhurbaşkanımızın hi-
mayelerinde yapılacak olması 
bunun önemini daha da artır-
maktadır. Paydaşlarımızın gerek-
li ehemmiyeti göstereceklerini 
iyi bir organizasyonla misafirl-
erimizi çok iyi ağırlayacağımıza, 
gelenlerin buradan pek çok 
değerle ayrılacağına inanıyoruz. 
Konya’nın değerlerine değer kat-
acağız” dedi.

Konya Valisi Cüneyit Orhan To-
prak da Ahilik Haftası etkinlikler-
inin devam ettiğini, esnafla bir 
araya geldiklerini vurgulayarak, 
“Şerbet dağıttık, sohbet ettik, 
dertleştik. Bu faaliyetler başlamış 
oldu. Ahiliğin biz de çok büyük 
anlamı var. Ahiliği sadece bir 
esnaf dayanışmasından ibaret 
sayamayız. Toplumun sosyal 
ekonomik ve kültürel yönden 
gelişmesinde ve daha ahlaki bir 
düzeye gelmesine büyük katkı 
sağlayan bir müesseseden bah-
sediyoruz.” diye konuştu. 

Toplantıda, Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
AK Parti İl Başkanı Hasan Angı, 
Necmettin Erbakan Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Cem Zorlu, San-
ayi Odası Başkanı Memiş Kütük-
cü, Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca ve Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı da 
hazır bulundu. 
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Cumhurbaşkanlığı himayesinde Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği’nin öncülüğünde 
düzenlenen “Uluslararası Ahilik Fuarı ve İş Ahlakı Zirvesi” Konya Valisi Cüneyit Orhan Toprak, AK 
Parti Genel Başkan Yardımcısı ve Konya Milletvekili Leyla Şahin Usta, Konya Büyükşehir Belediye 

Başkanı Uğur İbrahim Altay, Ticaret Bakan Yardımcısı Rıza Tuna Turagay, KONESOB Başkanı Mu-
harrem Karabacak ile dünyadan ve Türkiye’nin farklı şehirlerinden yoğun katılımla başladı.

“ULUSLARARASI AHİLİK FUARI VE İŞ 
AHLAKI ZİRVESİ” BAŞLADI
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Cumhurbaşkanlığı himayesinde; Ticaret 
Bakanlığı, Konya Büyükşehir Belediyesi, 
Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
(KONESOB) öncülüğünde düzenlenen 
“Uluslararası Ahilik Fuarı ve İş Ahlakı Zirvesi” 
başladı. 

Selçuklu Kongre Merkezi’nde gerçekleştirilen zirvenin 
açılışında konuşan KONESOB Başkanı Muharrem Kara-
bacak, ahiliğin sıradan bir esnaf birliği olmadığını an-
latarak, “Ahilik, sırf para kazanıp ticaret yapmak gayesi 
ile kurulmamıştır. Önce adalet, hak, ahlak, insan, vatan 
diyerek sıraladığı değerler ahiliğin sıradan bir teşkilat olmadığını göstermektedir” diye konuştu.

Başkan Karabacak, “Ahilik, sırf para kazanıp ticaret yapmak gayesi ile kurulmamıştır. Önce adalet, hak, ahlak, insan, 
vatan diyerek sıraladığı değerler ahiliğin sıradan bir teşkilat olmadığını göstermektedir. İş ahlakı dürüstlük, güven, 
saygı, yardımlaşma, adalet gibi temel değerlere dayanan ve iş ilişkilerinde kişilere yol gösteren temel ilkeler ve 
arzu edilen tutum ve davranışlardır. Daha kısa bir tanımla genel ahlak prensiplerinden ilgili olanların çalışma hayatı-
na uyarlanması olarak özetlenebilir. İş ahlakına ilişkin tutum ve davranışların ne şekilde olması gerektiği konusu, 
bireylerin bakış açısına göre değişmekle birlikte, genel kabul görmüş, iş ahlakına ilişkin ilke ve değerler vardır. İş 
hayatında başarı sadece kar elde ederek çok para kazanmak değildir. İş ahlakı; kazanç ve başarıya sahip olurken 
ahlaklı birey olmayı da zorunlu kılar. Esnafımız bilir ki dürüstlüğe, doğruluğa, helal kazanca, adalete, emeğe ne kadar 
önem verirlerse işleri o kadar verimli işler, kazançları da o kadar artar. İşverenlerin iş ahlakına uygun davranmaları 
müşteriler nezdinde imajlarını güçlendirir, bu durum karlılıklarını arttırır. Günümüz çalışma hayatında hem çalışan 
hem de işveren açısından en fazla karşılaşılan sorunlar güvensizlik, iletişim eksikliği, bencillik, disiplinsizlik, iş or-
tamına uyum sağlayamama olarak özetlenebilir. Ahilik yüzyıllar boyunca tüm bu ahlaki zaafları engelleyen bir model 
olarak önümüzde durmaktadır. İş hayatında etik ve ahlaki tutum ve davranışların daha güçlü olarak kendine yer 
bulması açısından her kesimin Ahilikten çıkaracağı dersler bulunmaktadır. Ahilik kültürünü, özellikle de iş ahlakına 
ilişkin kurallarını tarihimizin derinliklerine hapsetmemek, Türklere özgü olarak kurulan bu kültürü anlamak, anlatmak 
ve hep beraber yaşamak ve yaşatmak; başta biz esnaf teşkilatı temsilcileri olmak üzere tüm esnaf, sanatkâr ve iş 
adamlarımızın ortak amacı olmalıdır” dedi.

Necmettin Erbakan Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Cem 
Zorlu, ahiliğin kadim değerlerimizin temel taşlarından biri 
olan toplumun her kesimini kucaklayan bir medeniyet 
projesi olduğunu ifade ederek, ahiliği sıradan bir esnaf 
hareketi olarak değerlendirmenin yanlış olacağını belirtti.

HABERHABER
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“Ahilik Felsefesini Hayatımızda 
İçselleştirmemiz Gerekiyor”

Programa katılan Ticaret Bakan Yardımcısı Rıza Tuna Turagay, 
ahiliğin kültürümüzün önemli bir parçası olduğunu hatırlatarak, 
“Sadece bir meslek örgütüyle sınırlanmış bir yapı değil, ahiliğin 
temelinde insan yatıyor. Ahiliğin kültür ve felsefesini bizim 
hayatımızda içselleştirmemiz gerekiyor. Sosyal dayanışmayı, 
isimler arasındaki farklılığın ortadan kaldırılmasını, yardımlaşmayı, 
dürüstlüğü düstur olarak benimsemiş bir felsefe bu. Onun için bu 
felsefeyi bizim günlük hayatımızda da benimsememiz lazım” dedi.

 “Konya’nın Sokaklarında Ahilik 
Kültürünün Hala Devam Ettiğini 
Gözlemleyebiliyoruz”

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, Konya 
için çok önemli bir günü yaşadıklarını kaydederek, “Sayın 
Cumhurbaşkanımızın himayesinde Ahilik Fuarı ve İş Ahlakı Zirvesi’ni 
gerçekleştiriyoruz. Emeği geçenlere sonsuz teşekkür ediyorum. 
Konya ahiliğin merkezi. Bu topraklar Çatalhöyük’ten başlayarak 
tarımın, ticaretin merkezi olmuş. 1071 yılından sonra Selçuklulara 
başkentlik yapmış Konya ahilik kültürünün de başlangıcı. O 
günden bugüne kadar ahiliğin sürdürüldüğü, esnaflığın her 
aşamasında ticaretin devam ettiği bir şehirde yaşıyoruz. Bugün 
Konya’nın sokaklarında, caddelerinde, Konya’nın bedesteninde 
ahilik kültürünün hala devam ettiğini gözlemleyebiliyoruz. Onun 
için bu zirvenin burada yapılıyor olması bizim için büyük mutluluk. 
İnşallah zirveden çıkacak sonuçların başta esnafımız olmak üzere 
ülkemize hayırlar getirmesini temenni ediyorum” ifadelerini 
kullandı.
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“Ahilik, Ahlak ile Aklı Bir Araya Getirerek Çalışmayı Bize Emretmiş”

AK Parti Konya Milletvekili Ziya Altunyaldız, “Ahiliği yaşatmak onun ilkelerini yeniden hayatımıza nakşetmek aslında geleceği ihya et-
mektir. Ahilik bize hak ve hakikati, sabrı, hayatı ihya etmeyi, üretimi, refahı artırmayı, Türkiye’yi geleceğe taşımayı, insanlarımızı mutlu 
edebilmek için de ahlak ile aklı bir araya getirerek çalışmayı bize emretmiş” diye konuştu.

“Ahilik Mutlu Olmak ve Mutlu Etmektir”

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı ve Konya Milletvekili Leyla Şa-
hin Usta, “Ahilik, insanın hayatına, mesleğine, çevresine, milletine, 
vatanına değer demektir. İnsana mutluluk verebilmekle orantılı 
olduğunu görüyoruz. Kendi bencil benliklerimizi aşarak dertli ve 
muhtaç insanların imdadına yetiştiğimizde verdiğimiz mutluluk, o 
mutluluğun verdiği keyif, birbirimize destek olmanın bize kattığı 
değerle aslında mutlu olduğumuzu hatırlatmaktır ahilik. Bize de 
düşen mutluluk verebildiğimiz sürece mutlu olduğumuzu hatır-
lamak ve bu yolda insana insan olduğu için değer katarak çalışa-
bilmektir” şeklinde konuştu.
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ZİRVENİN KONYA’DA DÜZENLENMESİ 
BİZİM İÇİN BÜYÜK ONUR

Konya Valisi Cüneyit Orhan Toprak da zirvenin Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan’ın himayesinde olmasının çok önemli 
olduğuna değinerek, “Devletimizin başının bu işi sahiplenmesi ve 
Konya’da olmasına onay vermesi bizim için büyük bir onurdur” 
dedi.

Konuşmaların ardından Uluslararası Ahilik Fuarı ve İş Ahlakı 
Zirvesi’nin açılışını gerçekleştiren protokol üyeleri stantları gezdi.

ÇOK SAYIDA PANEL VE ETKİNLİK DÜZENLENECEK
4 gün sürecek zirve kapsamında, iş dünyasının önde gelen 
şirketlerinin yanı sıra esnaf ve sanatkârların ürünlerini uluslararası 
arenada tanıtma fırsatı bulacağı fuar da düzenlenecek. Zirve 
kapsamında düzenlenecek çeşitli panellerde, Türkiye’nin önemli iş 
insanları ve akademisyenleri ahilik kültürünü ele alacak.
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“Esnafımızı 
destekliyoruz 
desteklemeye 
devam 
edeceğiz”

Toplantının açılış konuşmasını KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak yaptı. Başkan Karabacak, Konya Esnaf ve Sanat-
karlar Odası Başkanı (KONESOB) Muharrem Karabacak da, 
“900 yıl önce Ahi Evran tarafından temelleri atılan ve özünde 
ahlak olan ahiliği fuar ve zirve ile ülke gündemine taşımayı 
hedefledik. Amacımız ise kadim bir değerimiz olan ahiliğin 
ülkemizde ve yurt dışındaki kitlelere ulaştırmak ve günümüz 
sosyal ve ahlaki ticari içerisinde yer almasını sağlamaktır” 
diye konuştu.

Ahiliğin önemine vurgu yapan Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, 
“Ahilik kültürü insanı üretirken, satarken dürüst, güvenil-
ir insan hukukuna uymayı şart koşan bir kültür. Bugün bu 
kültürün temsilcileri ahilik kültürünü yaşatan sizlersiniz ve 
içinden geçtiğimiz dönemde küresel ekonominin içinden 
geçtiği bu dönemde ahilik kültürünün yaygınlaşarak devam 
etmesi gerçekten çok önem taşıyor. 

Bildiğiniz üzere Cumhurbaşkanımız göreve geldiği ilk günden 
bu yana esnafımızın yanında olmuştur. Biz de bakanlık olarak 
esnafımızı merkeze alan çalışmalarımıza devam ediyoruz. Bu 
çalışmalara da bundan böyle hep beraber devam edeceğiz. 
Ülkemizin büyük hedeflerine ulaşma yolunda da ahilik ruhu-
na, iş ahlakına bir kez daha sıkıca sarılmaya, mesleğimizin 
adı, hacmi, kazancı ne olursa olsun işimizi ustalıkla yapmaya 
özen göstereceğiz. Ticaret Bakanlığı olarak günümüz ahilik 
esnaflarımızı her alanda destekliyoruz ve desteklemeye de-
vam edeceğiz. Çünkü güçlü esnaf güçlü ekonomi düsturu-
na inanıyoruz. Esnafımız ne kadar güçlenirse ekonomimiz o 
kadar güçlenecek ve biz de esnafımızın rekabetçi olmasını 
sağlamak yönünde bazı adımlar atıyoruz” dedi.

Cumhurbaşkanlığı himayesinde 
Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği’nin öncülüğünde Türkiye’de ilk 
kez gerçekleştirilen Uluslararası Ahilik 
Fuarı ve İş Ahlakı Zirvesine katılan 
Ticaret Bakanı Ruhsar fuarda stantları 
tek tek gezerek sergilenen ürünleri 
inceledi. Esnafla da sohbet eden bakan 
Pekcan Ahiliğin önemine vurgu yaptı. 
Esnaflardan sergilenen ürünler hakkında 
detaylı bilgi alan Bakan Pekcan 9 yüz yıllık 
geçmişe sahip olan Ahilik kültürünün 
ticarette ne denli önemlim olduğunu ifade 
etti.

Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, 2018 
Türkiye Yılın Ahisi Bozkır Esnaf 
Odamızın üyesi tahin ustası Osman 
Kalay’ın tahin imalatını anlatıldığı fotoğraf 
sergisinin açılışını yaptı. Birliğe bağlı 
odaların stantlarını gezen Bakan Pekcan, 
Oda başkanlarıyla düzenlenen toplantıda 
bir araya geldi. 
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Esnaflara verilen destekleri 
anlatan ve esnafın destekçi-
si olduklarını belirten Ticar-
et Bakanı Ruhsar Pekcan, 
“Hepimizin bildiği üzere 
esnafımız için en önemli 
noktalardan birisi yüksek 
faiz oranları. Esnafımızda 
yüzde altıyla faizde para 
kullanıyoruz. Bazı özel 
meslek gruplarında sıfır 
faizli kredi kullandırıyoruz. 
En son birkaç ay önce Halk 
Bankası’na da teşekkür edi-
yoruz, banka komisyonun-
da yüzde 2’den yüzde 
1’e indirdik. Biraz daha 
esnafımıza nefes aldırmış 
olacağımızı düşünüyoruz. 
Yine esnafımızın 11 bin li-
raya kadar olan kazancı 
vergiden muaf. Gençlerimizi 
girişimci olmaya özendiri-
yoruz ve genç girişimciler-

imizin kurdukları iş yerler-
inde ilk 3 sene 75 bin liraya 
kadar olan kazançlarını 
vergiden muaf tutuyoruz. 
Uzun vadeli ve sürdürüle-
bilir politikalar izleyebilmek 
amacıyla bakanlığımızca 
esnaf ve sanatkârlar üzer-
inde sektör analiz raporlarını 
gerçekleştirdik.” şekilde 
konuştu.

Bakan Pekcan, Esnaf Bilgi 
Sistemi ESBİS’i yeniledikler-
ini, güncellediklerini ifade 
ederek şöyle devam etti: 
“Artık odalarla ilgili sicil kayıt 
işlemlerinizin tamamını ES-
BİS üzerinden yapabilecek-
siniz. Bunun mobil uygu-
lamasını da başlatıyoruz, yıl 
sonu itibariyle hazır olacak. 
Daha da önemlisi her bir 
esnafımızın coğrafi konu-

munu, yaptığı işi bu uygu-
lamada tanıtacağız. Bir tane 
ev hanımı evde su borusu 
patladı, nereye gideceğim, 
gece yarısı nereden bu-
lacağım demeyecek. ESBİS 
sisteminden bu bilgilere 
hemen ulaşıp sizinle bir-
likte irtibata geçebilecek. 
Aynı zamanda 2020-2024 
esnaf sanatkarlar strateji 
ve eylem planını hazırladık. 
Esnaflarımızın zincir mar-
ketlere karşı rekabetçiliğini 
karşılayabilmek üzere 
esnaflarımız için tedarik ve 
kooperatif dağıtım ağı üze-
rinden esnaflarımızın tedar-
ik edilebilirliğini sağlamak 
için gayret sarf ediyoruz. 
2019 yılında onuncu ayın 
sonu itibariyle esnaflarımıza 
21.2 milyar dolar kredi ver-
mişiz. Konya’da 405 milyon 
lira kullanmış kredilerden. 
Eximbank kredilerine 
bakıyorum 452 milyon dolar 
Eximbank kredisi kullan-
mış. Burada baktım ihra-
catının yüzde 25’i Türkiye 
ortalaması da böyle. Ama en 
önemlisi Eximbank kredil-
erinin yüzde 82’sini KOBİ’ler 
kullanmış Konya’da. İhra-
cat yapmayı biz çok kolay-
laştırıyoruz lütfen sadece 
niyetiniz olsun. Bakanlığımın 
URGE desteği var. Küçük 
firmalarımız KOBİ’lerim-
iz yan yana olun rakip ol-
mayın, ekip olun gerekirse 
size eğitim verelim, sizi 

ihracatçı yapalım. Biz bu 
doğrultuda 18 ilimizde 55 
bin esnafımıza bilgilendirme 
eğitim ve seminerler düzen-
ledik. Bunun dışında da 14 
ilde de e-ticaretle ihracata 
giriş ve marka bilgilendirme 
eğitimi verdik burada da 7 
bin esnafımızın bu eğitime 
katıldı. Bunun dışında 14 
ilde bin 600 katılımcıyla 
kooperatifleşmeye anlaştık. 
5-8 Aralık tarihlerinde An-
kara’da kooperatif fuarımız 
var hepinizi bekliyoruz. 
Artık kooperatif kurmak 
da çok kolay. Bizim ticar-
et il müdürlüklerine gidip 
birkaç kişi bir araya gelerek 
hemen kooperatif kura-
biliyorsunuz. En geç bir 
hafta içerisinde biz size bu 
kolaylıkları sağlıyoruz. Ye-
ter ki isteyin bakanlığımızın 
kapısı sizlere sonuna kadar 
açık. Her şeyi otomasyon 
üzerinden yapabileceksiniz. 
Yakında akıllı akıllı ihraç diye 
bir projemiz var ama o biraz 
uzun bir yazılım programının 
bir kısmını 2020’nin ilk altı 
ayında devreye sokacağız. 
Diğer kısmını da yıl sonuna 
kadar devreye sokacağız. 
Artık ihracatçı olmak isteyen 
her firmamıza dijital kimlik 
vereceğiz” ifadelerini kul-
landı.
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AK Parti Genel Başkan Yardımcısı ve 
Konya Milletvekili Leyla Şahin Usta da, 
“Ahilikte önemli bir yere sahip olan Kon-
ya’mız inanıyorum ki bu zirve fuar ile bir-
likte ihracatını arttırarak yerel ve ulusal 
ticarete katkılar sağlayacaktır. Esnaf ve 
sanatkarlarımız bizi biz yapan değerler-
in başında gelir. Bugün ülkemizdeki üç 
binin üzerindeki odamıza bağlı bir mily-
on 756 bin esnaf ve sanatkarımız var. Konya’mızda 15 bin 321 esnaf ve sanatkarımız böyle bir kutsal görevi icra ediyor. Kon-
ya’mızda 115 kooperatifimiz var, yine Konya’da 2018 yılı içerisinde açılan bin 956 bu demektir ki toplumumuzun omurgasını 
oluşturan kesim büyük ölçüde esnaf ve sanatkarlarımızdır” şeklinde konuştu.

AK Parti Konya Milletvekili Ziya Altunyaldız ise, “Tüm Türkiye olarak Konya olarak esnafımıza sanayicimize akıl ve ahlakı 
birleştirerek erdemi buna katarak küresel rekabet şartlarını da buna katarak en iyisini yapma çabası içerisindeyiz” dedi.

Konya Ticaret Odası Başkanı Selçuk Öztürk ise, “Toplumsal yardımlaşma ve dayanışmanın öne çıktığı ahiliği aynı zamanda 
Selçuklu ve Osmanlı devletinde olduğu gibi devletin ana omurgası olarak görmekteyiz. Bugün de bu yapıyı ne kadar güçlü 
tutarsak ve bu anlayışı yeni nesile ne kadar güçlü aktarırsak geleceğimize de o kadar güvenle bakabiliriz” diye konuştu.

Konya Ticaret Borsası Başkanı Hüseyin Çevik ise, “Ahiliğin en önemli noktalarından bir tanesi ise Peygamber Efendimizin Me-
dine pazarında başlayan bir süreç. Bu süreç bizim mesleki olarak baktığımız zaman hem ticari ahlak olarak hem de İslami 
değerler olarak hepimizi ilgilendiren bir süreç. Bu Medine Pazar anlayışı bizim hububat borsamızda da aynı şekilde devam 
etmektedir” ifadelerini kullandı.

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay da programın düzenlemesinde emeği geçen herkese teşekkür etti.

Konya Valisi Cüneyit Orhan Toprak ise, “Ahilik dediğimizde sadece esnaflara hitap eden bir kavramdan medeniyetten bahset-
miyoruz. Toplumun bütün kesimlerini etkileyen bütün kesimlerinin benimsemesi gereken erdemlilikten bahsediyoruz. Anad-
olu’da İslam medeniyeti gelişmişse bunda ahiliğin çok büyük bir payı vardır” dedi.

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, Teşkilatımız adına Sayın Bakana günün anısına Ahilik Sancağı hediye etti. 

“Toplumumuzun 
omurgasını 
oluşturan esnaf ve 
sanatkarlarımızdır”
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Türkiye Cumhuriyeti Cumhurbaşkanlığı yüksek himayelerinde gerçekleştirilen Uluslararası Ahi-
lik Fuarı ve İş Ahlakı Zirvesinin ilk gününde, İstanbul Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ahmet 
Kala “Ahi Evran’ın Kümelenme Üretim Modelini İcat Ederek Başlattığı Anadolu Sanayi Devrimi 
ve Ahilik” konusunda sunum gerçekleştirdi. Moderatörlüğünü Zirve Bilim Kurulu Başkanımız ve 

Necmettin Erbakan Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Cem Zorlu’nun yaptığı zirvenin ikinci günündeki 
oturumda, Merhum İşadamı Ahmet Keleşoğlu’nun, “Başarıya Adanmış Bir Yaşam Öyküsü” anlatıldı. 

ULUSLARARASI
AHİLİK FUARI
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Zirvenin üçüncü gününde Ahilik ve İş ahlakı konulu sunumlar gerçekleştirildi. Moderatörlüğünü Necmettin Erbakan Üniversit-
esi Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Zekeriya Mızırak’ın yaptığı programda Prof. Dr. Abdulkadir Buluş Ahiliğin ve Loncaların Kurumsal 
İktisat Okulunun Yaklaşımlarına göre analizi konusunda önemli açıklamalar yaparken, Necmettin Erbakan Üniversitesi Dekanı 
Prof.Dr. Caner Arabacı da Ahilik ve İnsan Unsuru konusunda görüşlerini açıkladı. Programda AK Parti Genel Başkan Danışmanı 
Prof. Dr. Yasin Aktay ise Türkiye’de İş Ahlakı, Sosyal Sermaye ve Ahilik konularında açıklamalarda bulundu. Zirvenin dördüncü 
gününde Ahiliğin Temelleri konulu bir söyleşi gerçekleştirildi. Moderatörlüğünü Necmettin Erbakan Üniversitesi Öğretim Üy-
esi Prof. Dr. Hasan Hüseyin Bircan’ın yaptığı programda Daily Sabah Genel Yayın Yönetmeni İbrahim Altay Ahilik Teşkilatında 
Fütüvvetname konusunda görüşlerini açıkladı. Programda İstanbul Halk Ekmek Genel Müdürü Salih Bekaroğlu ve Endüstriyel 
Fırıncılar Birliği temsilcisi Mine Ataman da, Girişimcilik Kültürü ve Ahilik, Gelecek Gelenekte Fırıncılığın Geleceği ve Ahilik Lon-
ca Sistemi konulu bir söyleşi gerçekleştirdi. Programda Türk Hava Kurumu adına Bedir Direk de Havacılık Eğitiminde Ahilik 
konusunda açıklamalarda bulundu. Zirvenin son oturumunda ise “Bir Medeniyet Tasavvuru Olarak Ahilik” ve “Bir Kültürel Miras 
Olarak Ahilik” konularında da sunumlar gerçekleştirildi. 
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Moderatörlüğünü Nevşehir Hacı Bektaş Veli 
Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Ertan 
Özensel’in yaptığı söyleşide, Selçuk Üniversitesi 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Mehmet Ali Hacigökmen 
Bir Teşkilatlanma Biçimi Olarak Ahilik konusun-
da görüşlerini beyan etti. 

Programda ayrıca Nevşehir Hacı Bektaş Veli 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mazhar Bağlı da, 
Şehir Kültürü ve Şehirleşmeye Ahiliğin Katkıları 
konusunda açıklamalarda bulundu. Zirvenin 
son konuşmasını İstanbul 29 Mayıs Üniversitesi 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Zekeriya Güler yaptı ve 
Hayat, Din ve Ahilik İlişkisi konusunda bir söyleşi 
gerçekleştirdi. 

HABER
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Uluslararası Ahilik Fuarı ve 
İş Ahlakı Zirvesi’nin üçüncü 
gününde ise iş ve siyaset 
dünyasını bir araya geldi. 
AK Parti Konya Milletvekili 
Sayın Ahmet Sorgun, Türk 
Hava Kurumu Başkanı Ce-
nap Aşçı’da katıldı. “Bir Me-
deniyet Tasavvuru Olarak 
Ahilik” konulu söyleşi de 
düzenlendi. 

Ahilik Fuarı ve İş Ahlakı Zir-
vemizin son gününe ise 
Konya Valisi Cüneyit Orhan 
Toprak, Türk Hava Kurumu 
Başkanı Cenap Aşcı’ya şed 
kuşatıldı. 

4 gün süren Ahilik Fuarı 
ve iş zirvesi kapsamında 
açılan stantlar ziyaretçiler 
tarafından büyük ilgi gördü. 
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MAZİ’DEN ATİ’YE 
TİCARET KERVANI 
YÜRÜYÜŞÜ

MÜSİAD Konya Şubesi tarafından 
tarihi mirasa sahip çıkmak ve 
geçmişten geleceğe ticaretin 
gelişimini temsili olarak ortaya 
koymak için düzenlenen “Mâzi’den 
Âti’ye Ticaret Kervanı Yürüyüşü” 
programı MÜSİAD Konya Kızılören 
Kuruçeşme Kervansarayı’nda 
gerçekleştirildi. Programa Konya 
Valisi Yakup Canbolat, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, Meram Belediye Başkanı 
Fatma Toru, AK Parti İl Başkanı Hasan 
Angı, KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak ile basın mensupları ve 
çok sayıda davetli katıldı. 

Katılımcılar, yapılan duanın ardından at ve deve-
lerden oluşan temsili ticaret kervanı ile 2,5 km yol 
yürüyerek Kızılören Kuruçeşme Kervansarayı’na ul-
aştı. Kervan katılımcılar tarafından karşılandı. 

Daha sonra Konya’da ve çevre şehirlerde üretilen 
ürünlerin taşındığı yükler indirildi. Gerçekleştirilen 
kervan yürüyüşü ile birlikte ticaret geçmişine ışık 
tutmuş oldular. 

Programın açılış konuşmasını yapan MÜSİAD 
Konya Şube Başkanı Ömer Faruk Okka, “Anado-
lu coğrafyasında hüküm süren Selçuklu ve Os-
manlı Devletleri ticareti daha iyi şartlar altın-
da sürdürmek için o günün şartlarında önemli 
çalışmalar yapmıştır. Bunların başında ise; ulaşım 
ve konaklama imkânlarının kısıtlı olmasından 
dolayı ticaret kervanlarının konaklamaları ve her 
türlü ihtiyaçlarını karşılamaları için işlek ticaret yol-
ları üzerine büyük hanlar ve kervansaraylar inşa 
etmişlerdir. Günümüz modern ticaretinin gelişme-
sinde en büyük paya sahip olan esnaflığın, tücca-
rlığın ve sanatkârlığın temel noktası olan Ahiliğe 
ve Ahilik kültürüne değinmek istiyorum. Ahilik ge-
leneğine sahip Anadolu girişimcisi olarak bizler 
Ahilik kavramını, toplumsal kimliğimiz açısından 
daima sahiplenmemiz gereken çok özel bir kültür 
olarak görüyoruz. Ahilik Teşkilatı, yüzyıllarca karşılıklı 
sevgi, saygı, hoşgörü, dayanışma ve adalet bilinci-
ni taşıyan esnaf ve zanaatkârlar yetiştirmiştir. Kökü 
maziden olan ati bilincini sürekli taze tutmalıyız. Ti-
caret hayatının temellerini oluşturan tarihi değer-
lere, kültürlere ve miraslara sahip çıkmalıyız. Ay-
rıca bize asırlar öncesinden miras bırakılan Ahilik 
kültürünü gelecek nesillere taşımak zorundayız. 
Bu doğrultuda bizler de hem Sivil Toplum Kuru-
luşu olarak hem de iş dünyasının temsilcileri olar-
ak üzerimize düşeni yapmaya devam edeceğiz” 
dedi. 
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Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı 
Muharrem Karabacak ise, “Ahinin işi hak kapısıdır, 
samimiyetle girilir hürmetle çalışılır ve kazanç 
helal yolda harcanır. Konyalı esnafımız bu bilinçle 
hareket etmektedir” dedi. 

Meram Belediye Başkanı Fatma Toru da “Bu 
tür geleneklerimizin yaşatılması bizim için 
son derece önemlidir. Çünkü geleneklerini 
bugüne taşıyamayan toplumlar, hiçbir zaman 
var olamazlar ve her türlü saldırılara karşı 
savunmasızdır. Kültür bir toplumu bir arada tutan 
en önemli unsurlardan biridir” dedi. 
Programda son olarak kürsüye gelen AK Parti 
Konya İl Başkanı Hasan Angı da “Konya, her zaman 
ülkesine ve dünyaya örnek olmuştur. Ailede aldığı 
eğitim, öğrendiği sanat, yaptığı ticareti ve sosyal 
hayatının her safhasında iyi insan olmayı her 
zaman kendine şiar edinmiştir. Biz iyi insanlarımızın 
sayısını artırabilirsek, bu dünya çok daha da güzel 
olacak” dedi. Program, katılımcılar yemek ikramı ile 
sona erdi.
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Türkiye’de Korona virüs: 
Adım adım Virüs ile 
Mücadele:

Ocak: Koronavirüs Çin’de 
hızla yayılıyor

Türkiye’de ilk Koronavirüs vakası 11 Mart 2020’de, Sağlık Bakanı Fahrettin Koca tarafından 
açıklandı. O günden itibaren dünyada olduğu gibi ülke genelinde virüsle mücadele 
kapsamında birçok tedbir uygulandı. Peki, Koronavirüs gölgesinde Türkiye’de bir yıl nasıl 
geçti? Hangi tedbirler uygulandı? 
Peki Türkiye’nin Koronavirüs mücadelesi bugüne kadar hangi aşamalardan geçti?

Ocak: Koronavirüs Çin’de hızla 
yayılıyor

6 Ocak: Sağlık Bakanlığı 
bünyesinde koronavirüse karşı bir 
operasyon merkezi oluşturuldu.

10 Ocak: Hükümete bu süreçte 
tavsiyeleriyle yol gösterecek 
Koronavirüs Bilim Kurulu kuruldu.

14 Ocak: Sağlık Bakanlığı ilk  
Kovid-19  rehberini hazırladı.

20 Ocak: Havalimanlarında Çin’in 
Vuhan ve Hong Kong kentleri ile 
ABD ve Rusya gibi bazı ülkelerden 
gelen yolcuların ateşleri 

ölçülmeye başlandı. Aynı gün ilk 
şüpheli vakadan örnek alındı.

24 Ocak: Çin’den gelen yolcular 
havalimanlarında termal 
kamerayla izlenmeye başlandı.

27 Ocak: Çin’e seyahat edecek 
kişilere yönelik bir seyahat uyarısı 
yayınlandı.

31 Ocak: THY, Çin’deki dört 
noktaya uçuşlarını durdurdu. 
Başlangıçta 9 Şubat’a kadar 
durdurulan uçuşlar, sonrasında da 
yapılamayacaktı.

Şubat: Koronavirüs Çin’den 
dünyaya yayılıyor

1 Şubat: Çin’den tahliye uçuşu ile 
Türkiye’ye götürülen vatandaşlar 
Ankara’da iki haftalık karantinaya 
alındı.

3 Şubat: Çin’den tüm uçuşlar 
durduruldu.

7 Şubat: Çin’den hayvan ithalatı 
durduruldu.

23 Şubat: İran’da salgının 
yayılmasıyla birlikte bu ülkeden 
kara, hava ve demiryolu ulaşımı 
durduruldu.

29 Şubat: Irak, İtalya ve Güney 
Kore’yle uçuşlar durduruldu.

Mart: Dünya genelinde salgına 
karşı sert önlemler başlıyor

1 Mart: Irak ile kara sınırı 
kapatıldı.

2 Mart: Suudi Arabistan’a umre 
ziyaretine gidenlerin sınırda 
ateşlerini ölçmeye başladı, 
dönüşte evlerinde 14 gün 
karantinaya girmeleri tavsiye 
edildi. Bu tavsiyeye uymayanlar, 
koronavirüsün yayılma hızını 
artıracaktı.
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11 Mart: Türkiye’de ilk 
koronavirüs vakası tespit edildi.

12 Mart: Cumhurbaşkanı Erdoğan 
başkanlığında, tüm bakanların 
katıldığı bir koronavirüs 
toplantısı düzenlendi. 5 saate 
yakın süren toplantıdan 
okulların tatil edilmesi, kamu 
görevlilerinin yurtdışına 
çıkışının izne bağlanması, spor 
müsabakalarının seyircisiz 
oynanması gibi kararlar çıktı.

14 Mart: Aralarında Almanya, 
Fransa ve İspanya’nın da 
bulunduğu Avrupa ülkeleriyle 
uçuşlara ara verildi. Azerbaycan 
sınırı nakliye hariç geçişlere 
kapatıldı. Bir gün sonra Gürcistan 
için de aynı karar alınacaktı.

15 Mart: Umreden dönenlere 
öğrenci yurtlarında 14 gün 
zorunlu karantina uygulanmaya 
başlandı.

16 Mart: Barlar, gece kulüpleri, 
tiyatrolar, sinemalar, spor 
salonları ve kafeler kapatıldı. 
Camilerde toplu ibadet 
sonlandırıldı. Yurtdışından dönen 
herkese iki hafta karantina 
zorunluğu getirildi.

17 Mart: İngiltere, Suudi 
Arabistan ve Mısır’ın da aralarında 
bulunduğu ülkelerle uçuşlar 
durduruldu. Koronavirüs kaynaklı 
ilk ölüm yaşandı.

18 Mart: Erdoğan Kovid-19’a karşı 
ilk ekonomik destek paketini 
açıkladı. Paket muhalefet 
tarafından, yetersiz olduğu 
gerekçesiyle eleştirildi.

19 Mart: Yunanistan ve 
Bulgaristan ile sınır kapıları 
kapatıldı. Spor karşılaşmaları 
durduruldu.

20 Mart: Tüm özel hastaneler 
pandemi hastanesi ilan edildi. 
Kültürel ve bilimsel etkinlikler 
ertelendi.

21 Mart: 46 ülke ile uçuşlar 
durduruldu. Kuaförler ve güzellik 
salonları kapatıldı.

27 Mart: THY beş ülke hariç tüm 
ülkelerden uçuşları durdurduğunu 
açıkladı. Yurtiçi uçuşların sayısı 
azaltıldı. Ülke genelinde karantina 
uygulanan yerleşim yerlerinin 
sayısı 12’ye çıktı.

29-30 Mart: İstanbul ve Ankara 
Büyükşehir Belediyeleri, 
koronavirüse karşı alınan 
önlemler nedeniyle geçinmekte 
zorlanan insanlara yardım etmek 
için birer bağış kampanyası 
başlattı.

30 Mart: Cumhurbaşkanı 
Erdoğan da aynı amaçla bir bağış 
kampanyası başlattı.

31 Mart: Belediyelerin başlattığı 
bağış kampanyaları merkezi 
yönetim tarafından yasaklandı.

Nisan: Salgının zirve noktası

1 Nisan: Vakaların illere göre 
dağılımı ilk defa halkla paylaşıldı. 
Vakaların yüzde 60’ının 
İstanbul’da olduğu görüldü.

3 Nisan: 20 yaş altına sokağa 
çıkma yasağı getirildi, işçiler 
istisna tutuldu.

4 Nisan: 30 büyükşehir ve 
Zonguldak’a seyahat kısıtlaması 
getirildi.

8 Nisan: Karantina uygulanan 
yerleşim yeri sayısı 156’ya çıktı.

10-13 Nisan: Türkiye’de ilk 
hafta sonu sokağa çıkma 
yasağı uygulandı. Yasağın 
hayata geçmeden saatler 
önce duyurulması nedeniyle 
sokaklarda büyük kaos yaşandı, 
marketlerin önünde büyük 
kuyruklar oluştu.

11 Nisan: Türkiye’de bir günde 
tespit edilen yeni vaka sayısı 5 
bin 138 ile zirveye ulaştı.

12 Nisan:  Sağlık Bakanı Koca, 
bazı koronavirüs vakalarında 
tedavi için sıtma ilacı 
hidroksiklorokin kullanıldığını 
duyurdu.

18-19 Nisan: 31 ilde sokağa 
çıkma yasağı ikinci defa 
uygulandı.

19 Nisan: Türkiye’de bir günde 
koronavirüsten ölenlerin sayısı 
127 ile zirveye ulaştı. O tarihten 
itibaren günlük ölüm satıları 
azalmaya başladı.

20 Nisan: Cumhurbaşkanı 
Erdoğan salgının başlangıcından 
beri ilk defa kamuoyu önüne 
çıkarak Balıkesir’de bir hastane 
açılışına video konferans 
yöntemiyle katıldı.

23 Nisan: Türkiye’de aktif vaka 
sayısı 80 bin 808 ile zirveye ulaştı. 
O tarihten itibaren iyileşenlerin 
sayısı tespit edilen vakaların 
üzerine çıktı.

23-26 Nisan: Resmi tatil ile 
birleştirilerek 31 ilde hafta sonu 4 
günlük sokağa çıkma uygulandı.

Mayıs: Yeni vaka sayısı 
azalırken normalleşme 
hazırlıkları başlıyor

3 Mayıs: Sağlık Bakanlığı, 
iyileşen hasta sayısının Kovid-19 
hastalarının sayısını ilk defa 
geçtiğini açıkladı.

4 Mayıs: Yedi ilde seyahat yasağı 
kaldırıldı. İBB Başkanı İmamoğlu 
Askıda Fatura uygulamasını 
başlattı.

6 Mayıs: Sağlık Bakanı Koca, 
virüsle mücadelede ikinci 
aşamaya geçildiğini duyurdu. Bu 
aşamada kontrollü sosyal yaşama 
geri dönüş yapılacağı açıklandı.

9-10 Mayıs: 24 ilde hafta sonu 
sokağa çıkma yasağı ilan edildi.

10 Mayıs: 65 yaş üstü yurttaşlar 
ilk defa dört saatliğine sokağa 
çıktı. 61 ilde 303 yerleşimde 
karantina önlemleri kaldırıldı, 111 
yerleşimde devam etti.

11 Mayıs: Alışveriş merkezleri 
ve berberler açıldı. Dokuz ilde 
daha sokağa çıkma kısıtlamaları 
kaldırıldı.

13 Mayıs: 14 yaş altı çocukların 
dört saatliğine sokağa çıkmasına 
izin verildi. ABB Başkanı Yavaş 
da Askıda Fatura uygulamasını 
duyurdu.

15 Mayıs: 15-20 yaş arası gençler 
ilk defa dört saatliğine sokağa 
çıktı.

16-19 Mayıs: 15 ilde dört günlük 
sokağa çıkma yasağı ilan edildi.

21 Mayıs: Japonya Başbakanı 
Şinzo Abe’nin katılımıyla 
Başakşehir Çam ve Sakura 
Hastanesi açıldı.
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23-26 Mayıs: Ramazan Bayramı 
sırasında ülke genelinde dört 
günlük sokağa çıkma yasağı ilan 
edildi.
29 Mayıs: Camilerde ibadete belli 
koşullar altında izin verildi.

Haziran: Normalleşme

1 Haziran: Kovid-19 salgını 
sürecinde “Yeni Normalleşme” 
dönemi başladı.
İdari izinde bulunan veya esnek 
çalışma sistemine dahil olan 
kamu personeli normal mesai 
dönemine geçti.
Şehirlerarası seyahat sınırlaması 
tamamıyla kaldırıldı. Kreşler ve 
gündüz bakımevlerinin tamamı 
açıldı. Restoran, kafe ve pastane 
gibi işletmeler ile müze ören 
yerleri, plajlar, milli parklar ve 
bahçeler belirlenen kurallar 
dahilinde faaliyete geçti.
Özel okul öncesi eğitim kurumları, 
yabancı dil, bilgisayar ve sürücü 
kursları açıldı.
Şehir içi toplu taşıma araçları 
ve personel servislerinin, araç 
ruhsatında belirtilen yolcu 
taşıma kapasitesinin yüzde 50’si 
oranında yolcu kabul edileceği 
yönündeki talimat, yürürlükten 
kaldırıldı.

15 Haziran 2020: Nikah salonları 
belli şartlar altında faaliyete geçti.

1 Temmuz 2020: Sinema, tiyatro, 
gösteri merkezi gibi işletmeler ile 
düğün salonları kurallara uygun 
şekilde hizmet vermeye başladı.

21 Temmuz 2020: Lokanta, 
restoran, kafe, kıraathane, çay 
bahçesi gibi işletmelerin çalışma 
saatine yönelik kısıtlamalar 
kaldırıldı.

26 Ağustos 2020: Kamu kurum 
ve kuruluşlarında çalışanlara 

uzaktan çalışma, dönüşümlü 
çalışma gibi esnek çalışma imkanı 
sağlandı.

2 Eylül 2020: Ülke genelinde 
sokak/köy düğünü, sünnet 
düğünü, kına gecesi, nişan gibi 
etkinlikler ile nikah törenleri 
kısıtlandı.

12 Ekim 2020: 2, 3, 4, 8 ve 12. 
sınıflarda yeniden yüz yüze 
eğitime geçildi.

17 Kasım 2020: Yeni vaka 
sayılarının artmasıyla birlikte 
tekrar kısıtlama kararları alındı.

20 Kasım 2020: 4 Ocak Pazartesi 
gününe kadar resmi, özel, 
örgün ve yaygın eğitim öğretim 
faaliyetlerine uzaktan eğitimle 
devam edilmesi kararı alındı.
Türkiye’de Faz-3 çalışmalarına 
başlanan Çin menşeli 
Kovid-19 aşısı, gönüllü sağlık 
çalışanlarından sonra gönüllü 
vatandaşlar üzerinde de 
uygulanmaya başlandı.
Restoranlarda paket servisi 
uygulamasına geçildi, sinemalar 
ve eğlence yerleri kapatıldı. Hafta 
sonu 10.00-20.00 saatlerinde 
sokağa çıkma kısıtlaması ilan 
edildi ve 65 yaş üstü için hafta 
içi 10.00-13.00 saatleri, 20 
yaş altı için de hafta içi 13.00-
16.00 saatlerinde sokağa çıkma 
kısıtlaması uygulamaya girdi.

25 Kasım 2020: Sağlık Bakanı 
Fahrettin Koca, Kovid-19 testi 
pozitif çıkanları ifade eden “vaka 
sayısını” ilk kez açıkladı. Bu tarih 
itibarıyla 1 günde PCR testi pozitif 
çıkanların sayısının 28 bin 351 
olduğunu bildirdi. 

28 Kasım 2020: Sağlık Bakanı 
Koca, Kovid-19 aşısı ile ilgili ilk 
anlaşmaları yaptıklarını, alternatif 
üreticilerle de görüşmelerinin 
devam ettiğini belirtti.

1 Aralık 2020: Ülke genelinde, 
ikinci bir karara kadar, hafta 
içi 21.00-05.00 saatlerinde 
uygulanacak sokağa çıkma 
kısıtlaması başladı.

7 Aralık 2020: Yakın temaslılarda 
karantina süresi 14 günden 
10 güne düşürüldü. Hastalık 
seyrinde ikinci pik, aralık ayının ilk 
haftasında görüldü.

2 Ocak 2021: Kovid-19 
virüsünün İngiltere, Güney 
Afrika ve Brezilya’da rastlanan 
varyantlarının benzeri Türkiye’de 
ilk kez görüldü.

13 Ocak 2021: Toplumsal 
bağışıklama kapsamında, Sağlık 
Bakanı Fahrettin Koca ve Bilim 
Kurulu üyeleri, CoronaVac aşısının 
ilk dozunu oldu.

14 Ocak 2021: Aşılama takvimi 
doğrultusunda, sağlık çalışanları 
CoronaVac aşılarının ilk dozunu 
oldu ve aşılama süreci Sağlık 
Bakanlığınca belirlenen öncelik 
sıralamasına göre uygulamaya 
girdi.

8 Şubat 2021: Yakın temaslıları 
için karantina süresi 10 
gün olarak belirlendi ve 10 
gün sonunda PCR negatif 
çıkması halinde izolasyonun 
sonlandırılmasına karar verildi.

15 Şubat 2021: Köy okulları ve 
ana sınıflarında yüz yüze eğitime 
başlandı.

Kovid-19’la mücadelede 
“Yerinden Karar” dönemi 
başladı. Bu dönemin ilk 
uygulaması olarak salgına ilişkin 
8-14 şubat tarihlerini kapsayan 
il bazında 7 günlük vaka sayıları 
tablosu (İllere Göre Haftalık 
Vaka Sayısı), ilk kez Sağlık 
Bakanlığı Kovid-19 bilgilendirme 
sayfasından kamuoyuyla 
paylaşıldı.

1 Mart 2021: “Yerinde Karar” 
dönemi uygulamaları kapsamında 
Kovid-19’a ilişkin risk gruplarına 
ayrılan illerde il hıfzıssıhha 
kurullarının bölgesel kararlar 
almasına imkan tanındı.

2 Mart 2021: “Kontrollü 
Normalleşme” süreci başladı.
Bu kapsamda illerdeki risk 
durumlarına göre sokağa 
çıkma kısıtlamaları, yeme-içme 
yerlerinin hangi şartlarda hizmet 
verebileceği açıklandı.
Yine illerin risk durumuna göre 
hangi kademelerdeki öğrencilerin 
hangi şartlarda yüz yüze eğitime 
başlayacağı belirlendi.
“Kontrollü Normalleşme” 
kapsamında halı saha, yüzme 
havuzu ve benzeri tesislerin 
hizmet vermesi gibi konularda da 
iller bazında tedbirler ya gevşetildi 
ya da artırıldı.

MUTASYONLU VİRÜS 
TÜRKİYE’DE

“Kontrollü
Normalleşme”
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12 Mart 2021
Cumhurbaşkanı Erdoğan ekonomi 
reform paketini açıkladı. Pakette 
basit usulde vergilendirilen 
esnafın gelir vergisinden muaf 
tutulması, kamu maliyesi disiplini 
ve dijital vergi asistanı sistemi gibi 
birçok madde yer aldı. 

29 Nisan 2021 
29 Nisan 2021 tarihinde 
19.00’dan başlayıp, 17 Mayıs 
2021 Pazartesi sabah 05.00’a dek 
sürecek sürecek tam kapanma 
uygulanmaya başladı. İçişleri 
Bakanlığı genelgesinden belirtilen 
istisna tutulan kuruluşlar hariç 
tüm işyerlerinin faaliyetlerine ara 
vermesi kararı alındı.

1 Temmuz 2021
İçişleri Bakanlığı tarafından 
yayımlanan genelgeyle 17 
Mayıs sonrası yürütülen 
kademeli normalleşme sürecinin 
üçüncü etabının 1 Temmuz’da 
başlayacağı ve bu etabın sokağa 
çıkma ve şehirler arası seyahat 
kısıtlamasının kaldırılması, 
sinema salonlarının açılması 
ve yeme-içme yerlerinde kişi 
kısıtlamasının kaldırılması gibi 
maddeleri içerdiği belirtildi.

Tüm bu gelişmeler içinde 
Türkiye yerli aşısını üretmeye 
yönelik çalışmalarını da aralıksız 
sürdürdü. Bu kapsamda, Türkiye 
Sağlık Enstitüleri Başkanlığı 
(TÜSEB) ve Türkiye Bilimsel ve 
Teknolojik Araştırma Kurumunun 
(TÜBİTAK) desteğiyle yürütülen 
aşı çalışmaları arasında en hızlı 
ilerleyeni, Erciyes Üniversitesince 
geliştirilen inaktif Kovid-19 aşısı 
oldu.

Geliştirme çalışmalarına Nisan 
2020’de başlanan yerli aşının 
Faz-3 kapsamındaki ilk dozu, 
22 Haziran 2021’de yapıldı. 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan bu tarihte yerli inaktif 
Kovid-19 aşısının adının 
“TURKOVAC” olduğunu açıkladı.

Türkiye İlaç ve Tıbbi Cihaz 
Kurumu, 22 Aralık 2021’de 
TURKOVAC için acil kullanım onayı 
verdi. Sağlık Bakanı Fahrettin 
Koca, Şanlıurfa’daki aşı üretim 
tesisinden yapılan programda 
TURKOVAC’ın seri üretimine 
başlandığını bildirdi.

TURKOVAC’ın ülke genelindeki 
şehir hastanelerinde uygulanması 
ise 30 Aralık 2021’de başladı. 
81 ildeki şehir hastanelerinin 
yanı sıra eğitim ve araştırma 
hastaneleri de 8 Şubat itibarıyla 
sürece dahil oldu.

Ayrıca TURKOVAC’ın devam eden 
klinik çalışmaları kapsamında 
24 Ocak’ta iki doz BioNTech 
aşısından sonra TURKOVAC 
uygulanması, 18 Şubat’ta ise 
16-18 yaş grubundaki ergenlerde 
etkinliği ve güvenirliğinin 
değerlendirileceği çalışma hayata 
geçirildi. TURKOVAC’ın hatırlatma 
dozu Faz-3 klinik çalışması, 9 
Mart itibarıyla Azerbaycan’da da 
başladı.

Yerli aşı 
TURKOVAC 
devrede

Öte yandan 2021’de Kovid-19’un 
dünya genelinde yayılması 
sonucu uğradığı mutasyonlar, 
farklı ülkelerde Alfa, Beta, Delta, 
Gama ve Omicron varyantlarının 
ortaya çıkmasına neden oldu.
Vaka sayılarında hızlı yükselişlere 
neden olan bu varyantlar, 
Türkiye’de de görüldü.

Aralık 2021’de 16 bin 910’a kadar 
düşen günlük vaka sayısı, aynı ay 
Türkiye’de Omicron varyantının 
görülmesinin ardından tekrar 
yükselmeye başladı.

Omicron varyantının hasta yapıcı 
özelliğinin düşük olmasına 
rağmen yüksek bulaşıcılığının 
etkisiyle günlük vaka sayısı Ocak 
2022’de 94 bin 783’e, 4 Şubat’ta 
111 bin 157’ye kadar çıktı. Bu 
rakam salgının başından beri 
kaydedilen en yüksek günlük 
vaka sayısı oldu. Bu yılın en 
yüksek günlük vefat sayısı ise 15 
Şubat’ta 309 olarak kaydedildi.
Türkiye’de 2 yılı geride bırakan 
Kovid-19 salgınında bugüne 
kadar 14 milyon vaka görülürken, 
94 bin kişi yaşamını yitirdi.

3 Mart 2022
Açık havada maske takma 
zorunluluğu kalktı
Şubatın ilk haftasında pik 
noktasına ulaşan vaka sayıları, bu 
tarihten itibaren tekrar azalmaya 
başladı. Günlük vaka sayısı 
şubatta 49 bin 792’ye, martta 27 
bin 671’e kadar düştü.

Omicron’la 
vaka sayıları 
en yüksek 
seviyeye çıktı

Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, 
2 Mart’ta Kovid-19 vakalarının 
düşüşe geçtiğini belirterek, 
salgınla mücadelede uygulanan 
maske kuralı, HES kodu ve PCR 
testi gibi tedbirlerle ilgili alınan 
yeni kararları açıkladı.

Bu kapsamda yeni dönemde 
maske takma zorunluluğu 
açık havada kaldırıldı, kapalı 
ortamlarda ise havalandırma 
ve mesafe kuralına göre 
uygulanmaya başladı.

Ayrıca, kurum ve kuruluşlara 
girişteki HES kodu uygulamasına, 
hastalık belirtisi olmayanlardan 
PCR testi istenmesine ve 
okullarda iki vakanın görüldüğü 
sınıfların kapatılmasına son 
verildi.

Çin’de başlayarak tüm dünyayı 
etkisi altına alan corona virüs 
salgınının etkisini aradan 1 yıldan 
fazla zaman geçmesine rağmen 
sürüyor. Birçok ülkede sokağa 
çıkma yasağı başta olmak üzere 
çeşitli kısıtlamalar uygulanıyor. 
Sosyal izolasyon devam ederken 
corona virüse karşı aşılar 
geliştirildi. Aşılama uygulaması 
devam ediyor ancak hala dünya 
nüfusunun büyük bir kısmı 
aşılanmadı. 

Uzmanlar aşılama oranı artsa dahi 
maskelerin hayatımızdan kolay 
kolay çıkamayacağını öngörüyor. 
Corona virüs ile ilgili son dakika 
haberleri, tüm gelişmeler ntv.
com.tr’de!
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Başkan Karabacak’tan
fırsatçılık yapanlara uyarı

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, korona virüsün ülkemizde görülmesinin ardından 
özellikle maske, kolonya, dezenfektan malzemeleri ve bazı gıdaları fahiş fiyatta satan esnaf, 

firma ve işletmeleri fırsatçılık yapmamaları konusunda uyardı.

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak, Türkiye’de korona 
virüs vakasının görülmesinin ardından özellikle maske, kolonya, dezenfektan malzemeleri ve bazı gıda-

ların fahiş fiyatlarda satılması ve fırsatçılık yapılması konularında önemli açıklamalarda bulundu.

Türkiye genelinde bazı işletmelerin korona virüs konusunu fırsat bilerek sunulan mal ve hizmetlere 
fahiş fiyat uyguladığı ve stoklarında bekleterek fiyat artışına neden olduğunu belirten Başkan Muhar-
rem Karabacak, “Maalesef korona virüsü fırsat bilerek vatandaşlarımızın ihtiyaçlarına yönelik piyasa 

koşullarında sunulan mal ve hizmetlere fahiş fiyat uygulandığı, bazı ürünleri ise stoklarında bekleterek 
fiyat artışına neden olduğu görülmüştür. Haksız fiyat artışları ve stokçuluk karşısında mağdur olan 

vatandaşlarımızın ve iyi niyetli işletmelerin haklarını korumak için gerekli tedbirlerin alınması gerekme-
ktedir. Bu bağlamda da Ticaret Bakanlığımız haksız fiyat artışı ve fırsatçılara karşı vatandaşlarımızın 
haklarını koruyacak cezai müeyyideler uygulamaya başlamıştır. Vatandaşlarımızın haksız fiyat artışı 

şikâyet bildirimini Bakanlığımıza, illerimizde de Ticaret Bakanlığı İl Müdürlüklerine ve Birliklerimize bildir-
meleri önem arz etmektedir” dedi.

“Konyalı Esnafımız Fırsatçılık Yapmaz”
Fırsatçılık ve haksız fiyat konusunda Konya esnafını savunan Başkan Karabacak, “Esnafımız ahilik 

kültürünü kendine düstur edinmiştir. Böyle bir fırsatçılığı yapma ihtimalini dahi düşünmüyoruz. Bazı 
büyükşehirlerde gıda ürünlerinde de fahiş fiyatların başladığını ve stokçuluk yapanların olduğunu 

görüyoruz ancak bu konuda da esnafımız fırsatçılık yapmaz ve vatandaşımızı mağdur etmez. Tespiti 
halinde ise Birlik disiplin kurulumuz gerekli müdahaleyi en ağır şekliyle uygular” diye konuştu.
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Konya Esnaf ve Sanatkârlar Oda-
ları Birliği (KONESOB) Başkanı 
Muharrem Karabacak, bazı se-
ktörlerde işlerin durma noktası-
na geldiğini ve Hükümetin acil 
tedbirler almasını beklediklerini 
söyledi.

Başkan Karabacak açıklamasın-
da şu görüşlere yer verdi:
“Hükümetimizin korona virüse 
karşı almış olduğu tedbirl-

er, sağduyulu açıklamalar ve 
şeffaf bilgilendirmeler Esnaf 
Teşkilatımız, vatandaşlarımız ve 
tüm dünya ülkeleri tarafından 
takdirle karşılanmaktadır. Alınan 
kararlar yerinde, doğru ve bizler 
adına alınmış kararlardır. Okul-
ların tatil edilmesi kararı da bu 
tedbirlerden bir tanesidir. Bu 
kararla birlikte işleri durma nok-
tasına gelen bazı sektörlerim-
izdeki esnaf ve sanatkârlarımızın 
Hükümetimizden beklentisini 
de haklı olarak beraberinde ge-
tirmiştir. Özellikle toplu taşıma 
faaliyetlerini ifa eden okul servis 
aracı işletmecisi, kantin işletme-

cisi gibi esnaflarımız başta olmak 
üzere minibüs, pastane, lokanta 
ve umuma açık olan işletmeler-
imizin işleri bir hayli azalmıştır. 
Bu bağlamda esnaflarımızın 
kullanmış olduğu kredilerin geri 
ödemeleri, vergi, Bağ - Kur ve 
SGK primi ödemelerinin belli 
bir takvime ötelenmesi, Mart 
ayında verilmesi gereken bey-
anname ve bildirimlerin ödeme 
ve sürelerinin uzatılması büyük 
önem arz etmektedir. İki aydan 
fazla Bağ - Kur prim borcu olan 
esnafımız muayene olup ilacını 
maalesef alamıyor. Prim borcu 
olan esnafımızın ve ailesinin 

yılsonuna kadar ilaç alabilm-
esinin önü açılmalı, prim borcu 
olan esnafımızın ilaç ihtiyacı 
karşılanmalıdır. Her türlü virüse 
karşı alınması gereken tedbirl-
erden biri de vatandaşlarımızın 
ilaca ulaşabilirliğinin önünün 
açılması olacaktır. Hüküme-
timizin bu konu ile ilgili gerekli 
tüm tedbirlerle birlikte esnaf ve 
sanatkârımızın lehine kararlar 
alacağından şüphemiz yoktur. 
Ne mutlu ki böylesine güçlü bir 
DEVLET ve MİLLETİN bir neferi-
yiz.”

HABER

Başkan Karabacak 
esnafın beklentilerini 
açıkladı

KONESOB 
Başkanı 
Muharrem 
Karabacak, 
korona virüse 
karşı alınan 
tedbirlerle 
birlikte piyasada 
işlerin durma 
noktasına 
geldiğini 
hatırlatarak esnaf 
ve sanatkârın 
Hükümetten 
beklentilerini 
açıkladı.
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KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, 
Esnaf Teşkilatı olarak Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan tarafında açıklanan ‘Ekonomik 
İstikrar Kalkanı’ paketini desteklediklerini be-
lirterek, “Tedbir paketi esnaf ve sanatkârlarımızı 
önümüzdeki dönemde rahatlatacak önemli bir 
paket. Alınan kararlar ekonomimize önemli katkı 
sağlayacak” dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan Başkanlığında Çankaya’da 
gerçekleştirilen koronavirüs 
toplantısında ülkemiz, Türkiye 
ekonomisi ve esnaf ve sanatkârlar 
adına çok kritik kararlar alındığına 
dikkat çeken Konya Esnaf ve San-
atkârlar Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem Karabacak, 
“Bu paket, ülkemizin krizden çık-
ma sürecine gireceği dönemlerde 
oluşacak yeni şartlara karşı Tür-
kiye’yi ve insanımızı daha diri ve 
ayakta hazır olmasını sağlayacak 
bir tedbir paketi. SGK ve Bağ-Kur 
primlerinin Nisan, Mayıs ve Haz-
iran ödemelerinin 6’şar ay ertel-
enmesi, esnaf ve sanatkârımızın 
kamu bankalarına olan kredi an-
apara ve faiz ödemelerinin asgari 
3 ay ötelenecek olması ve gerek-
tiğinde bunlara ilave finansman 
desteği sağlanması, asgari ücret 
desteği gibi tedbir paketinde yer 
alan hususlar Türk ekonomisine 
önemli katkı sağlayacak. Sayın 

Cumhurbaşkanımızın açıkladığı 
önlemler paketinin esnaf ve san-
atkârlarımızı önümüzdeki dönem-
de rahatlatacak önemli bir hamle 
olarak görmekteyiz. Bilindiği gibi 
ülkemiz, ilk andan itibaren ‘Küre-
sel salgın’ sıfatını kazanmış olan 
koronavirüs tehdidine karşı ciddi 
bir politika izlemiş, gerekli tüm 
tedbirler alınmıştır. Bu bağlamda, 
yürütülen şeffaf ve akılcı politikal-
ar sayesinde ülkemiz virüsten en 
az etkilenen ülkeler sıralamasında 
birinci sırada yer almıştır. Dolayısıy-
la Sayın Cumhurbaşkanımız başta 
olmak üzere Konya’mızın gururu 
Sağlık Bakanımız ve tüm Bakan-
lıklarımıza, Bilim Kurulumuza ve 
ilgili kurumlarımıza gösterdikleri 
yoğun gayretleri için teşekkür edi-
yoruz” dedi.

“Paketin Ekonomiye Olumlu 
Yansıması Önemli”
Ekonomik istikrar kalkanı pa-
ketinin ekonomiye yansımalarının 

önümüzdeki dönemde hissedi-
leceğini belirten Başkan Kara-
bacak, “Şu an yaşanan ekonomik 
gelişmeler ve zorluklar karşısında 
devletimizin bir destek paketi 
açıklaması fevkalade önemli. 100 
milyar TL civarındaki bu destek 
paketinin ekonomik etkisinin 300 
ila 350 milyar TL civarında olacağı 
öngörülmekte. Sayın Cumhur-
başkanımızın açıkladığı ekono-
mik istikrar kalkanı paketinin zor 
günler geçiren esnaf ve sanatkâr-
larımıza önemli ölçüde etkisinin 
olacağını tahmin ediyoruz. Yeter 
ki bankalar ve finans kurum-
ları likidite konusunda hassas 
davransınlar. Mağduriyet yaşayan 
esnaflarımıza ilave ek desteklerin 
bankalar vasıtasıyla verilmesinin 
önemli olduğunu da belirtmek is-
tiyorum” diye konuştu.

Konya Büyükşehir Belediyesi baş-
ta olmak üzere, Meram, Selçuklu, 
Karatay ve Kadınhanı Belediye 
Başkanlarına esnaf ve sanatkâr-
lara verdikleri destekten ötürü ayrı 
ayrı teşekkür eden Başkan Kara-
bacak, “Birliğimizce yapmış old-
uğumuz müracaatlar neticesinde 
mülkiyeti Büyükşehir Belediye-
sine ait olan gayrimenkullerde 
kiracı olan esnafımızın kira öde-
meleri 2 ay süreyle gecikme 
zammı olmadan ertelenecek, 
İçişleri Bakanlığı genelgesine is-

tinaden kapalı olan işyerlerinin 
kiraları ise kapalı olduğu sürece 
alınmayacak. Bu süreçte KOSKİ 
abonesi olan esnaflarımızın suyu 
kesinlikle kesilmeyecek. Esnaf 
ve sanatkarlarımızın her zam-
an yanında yer alan esnaf dostu 
Büyükşehir Belediye Başkanımız 
Sayın Uğur İbrahim Altay’a, Mer-
am Belediye Başkanımız Sayın 
Mustafa Kavuş’a, Selçuklu Bel-
ediye Başkanımız Sayın Ahmet 
Pekyatırmacı’ya, Karatay Belediye 
Başkanımız Sayın Hasan Kılca’ya 
ve Kadınhanı Belediye Başkanımız 
Sayın Mehmet Badem’e 
esnaflarımıza verdikleri destek ve 
katkılarından dolayı teşekkür edi-
yor, millet olma bilincini her daim 
ortaya koymuş olan Esnaf ve San-
atkarımıza ilerleyen günlerde Be-
lediyelerimiz dahil olmak üzere 
ilave ek desteklerin geleceğine de 
inancımız tamdır.” dedi. 

Başkan Karabacak KONESOB 
olarak yaptıkları girişimcimler 
sayesinde borcu olan esnafların 
suyunu kesmeyecek olan KOSKİ 
örneğinde olduğu gibi MEDAŞ ve 
ENERYA gibi firmaların da aynı 
hassasiyeti göstermesini bekle-
diklerini sözlerine ekledi.

HABER

Karabacak: 
“Tedbir paketi 
ekonomimize önemli 
katkı sağlayacak”
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KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, koronavirüs 
salgını nedeniyle esnaf ve sanatkarın kira, stopaj, elektrik, 
su, doğalgaz gibi enerji maliyetleri, sosyal güvenlik 
primleri gibi ödemelerini yapamaz duruma geldiğini 
hatırlatarak, “Bir çok sektörde esnaf ve sanatkarlarımız 
mağduriyetler yaşamakta. Ekonomik istikrar kalkanı 
paketi gibi Hükümetimizden ek bir ‘Esnaf Paketi’ talep 
ediyoruz” dedi.

HABER

Başkan
Karabacak:

“
Hüküme-
timizden
ek bir 
esnaf 
paketi 
bekliyoruz

”
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Konuyla ilgili yazılı bir açıkla-
ma yapan Konya Esnaf ve 
Sanatkarlar Odaları Birliği 
(KONESOB) Başkanı Muhar-
rem Karabacak, “Sayın Cum-
hurbaşkanımızın, ‘Ekonomik 
İstikrar Kalkanı’ adını verdiği 
paketle açıklanan KOVİD-19 
salgınının etkilerini azaltmak 
için toplamda 100 milyar liralık 
kaynak seti bu hafta itibari-
yle yayınlanacak genelgelerle 
yürürlüğe girmiş olacak. Sayın 
Cumhurbaşkanımıza alınan 
tedbir ve desteklerden dolayı 
çok teşekkür ediyor, alınan 
karaların ekonomimize hayırlı 
olmasını diliyoruz. Ahilik ge-
leneğinden gelerek millet olma 
bilincini her daim sergilemiş 
olan esnaf ve sanatkarımız bu 
bilinçle hareket etmiş olup, 
Hükümetimizin almış olduğu 
tedbirleri uygulamak suretiyle 
de bu mücadelede etkin bir 
rol üstlenmiştir. Faaliyetlerine 
devam eden veya kısıtlama 
getirilen meslek kollarındaki 
esnafımız da siftah etmeden 
dükkanlarını kapattığı gibi, 
okul servis aracı, kantin, kreş 
işletmecisi esnaflarımızın sö-
zleşmeye esas tahsilatlarının 
hukuksal belirsizliği, özel-
likle de ulusal markalarca si-
parişlerin iptaliyle üretime ara 
vermek zorunda kalan ayakka-
bı sanayi gibi sektörlerimizde 
mağduriyetler yaşanmaktadır. 
Esnaf ve Sanatkarımızın kira, 
stopaj, elektrik, su, doğal gaz 

gibi enerji maliyetleri, sosyal 
güvenlik primleri gibi ödeme-
leri maalesef devam ediyor. 
Bu ve bunun gibi nedenlerle 
Hükümetimizden ek bir esnaf 
paketi bekliyoruz.” dedi.

“Yapılandırma 
Ödemeleri Ötelenmeli”
Konya Belediyelerinin mülkler-
indeki kiracılarıyla ilgili almış 
olduğu örnek kararı taktirle 
karşıladıklarını hatırlatan Baş-
kan Karabacak, “Bu karar-
lardan sonra Çevre Bakanlığı 
da tüm Belediyelere gerekli 
talimatı vermiş oldu ama özel 
mülklerle ilgili bir çalışmanın 
yapılması da mücadelenin ulu-
sal olması açısından önem arz 
ediyor. Şuan hala ödemeleri 
devam eden 7020, 7143 sayılı 
kanundan faydalanan esnaf ve 
sanatkârlarımıza ait yapılandır-
mada olan borç ödemelerinin 
ötelenmesi ve yapılandırma-
larının bozulmaması alınması 
gereken kararlardan biri ol-
acaktır. Bu anlamda Hazine 
Bakanımızın yoğun mesaisine 
şahitlik ediyoruz” diye konuştu.

“Etkin Bir Sicil 
Düzenlemesi Yapılmalı”
Bu zor dönemde esnaf ve san-
atkarların krediye her zaman-
kinden daha çok ihtiyaç duy-
duğunu vurgulayan Başkan 
Karabacak, “Bankalar esnafın 
geçmişini bahane ederek 

kredilerin önüne sicil enge-
li koymakta olup, Esnafımız 
krediye bankaların inisiyat-
ifiyle maalesef ulaşmakta 
güçlük çekmektedir. Etkin bir 
sicil düzenlemesi inisiyatiflerin 
önüne geçecektir. Bankala-
rın inisiyatifine bırakılmadan 
minimum 50.000.00 TL’lik sıfır 
faizli bir yıl geri ödemesiz kredi 
imkanı sağlanmalıdır. Verilecek 
olan kredi ile esnafımız yine 
devletimize olan borçlarını 
ödeyecektir. Bu nedenle her 
hangi bir kayıp bizce söz konu-
su değildir. Devreye alınacak 
olan Asgari ücret desteği ve 
kısa çalışma ödeneklerinde 
Esnafımıza yönelik değişik-
likler yapılarak faydalanması 
sağlanmalıdır. Faaliyetine ara 
veren işyerlerindeki işçilerim-
ize geçici bir gelir desteği veril-
irken, işverenlerimizin de mali-
yeti azaltılmış olacak” dedi.

“Prim Borcu Olan 
Esnafın İlaç İhtiyacı 
Karşılanmalı”
İki aydan fazla Bağ-Kur prim 
borcu olan esnafın muay-
ene olup ilacını alamadığını 
hatırlatan Başkan Karabacak, 
“Bağ-Kur prim borcu olan 
esnafımızın ve ailesinin yıl 
sonuna kadar ilaç alabilm-
esinin önü açılmalıdır. Her türlü 
virüse karşı alınması gereken 
tedbirlerden bir tanesi de ilaca 
ulaşabilirliğinin önünün açıl-
ması olacaktır.

Sorun Küresel, 
Mücadele Ulusal
Açıklamasında, “Koronavirüs 
salgını yüzünden zor bir süre-
ci millet olarak hep birlikte 
yaşıyoruz. Sorun küresel, mü-
cadele ulusal” diyen Başkan 
Karabacak, “Bilmediğimiz, 
öngöremediğimiz tüm olum-
suzlukları başta Sayın Cum-
hurbaşkanımız olmak üzere 
Hükümet yetkililerimiz yaşıyor 
ve buna göre hareket ediyor-
lar. Kendilerine şükranlarımı 
sunuyor, alacakları her türlü 
önlem ve tedbir ki 14 günlük 
karantina süreci de buna dahil 
olmak üzere Millet olma bil-
inciyle sonuna kadar destekçi-
si olacağımızı ifade ediyorum. 
Bir can bizim içim çok önemli. 
Ne mutlu ki böylesine büyük 
bir Milletin bir ferdi, neferiyiz.  
Devletine güven Evde Kal TÜR-
KİYEM” ifadelerini kullandı.

HABER
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Başkan Altay
Esnaf Odalarıyla 
Video Konferansla 
Görüştü

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem 
Karabacak ve birliğe 
bağlı oda başkanlarıyla 
video konferans üzerinden 
görüştü.

Toplantıda oda başkanlarına yeni tip 
koronavirüs (Kovid-19) salgını nedeni-
yle işyerini kapatmak zorunda kalan 
esnafa ya da işini kaybedenlere yönelik 
yapılan destekler hakkında bilgi veren 
Başkan Altay, milletvekilleri, belediye 
başkanları, muhtarlar, oda başkanları, 
STK’lar ve meslek odalarıyla bir araya 
gelerek durum değerlendirmesi yap-
maya devam ettiklerini söyledi.

Konya’nın koronavirüs sürecini başarılı 
bir şekilde geçirdiğini kaydeden Başkan 
Altay, tedbirleri bırakmadan topyekün 
mücadeleyle bu sürecin kazanılacağını 
ifade etti.
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İLK AMACIMIZ 
RAMAZANDA AŞIN 
KAYNAMASIYDI

BÜYÜKŞEHİR 
HER ZAMAN ESNAFIN
YANINDA

Salgın sürecinde ilk amaçlarının insanların 
Ramazan’da evinde aşının kaynaması old-
uğunu belirten Başkan Altay konuşmasına şöyle 
devam etti: “Bu dönemde koordinasyonun da 
ne kadar önemli olduğunu gördük. Konya be-
lediyeleri olarak özellikle merkezi hükümetle ne 
kadar iyi koordineli çalışılabileceğini, bu işin tek 
elden yapıldığında nasıl başarılı olunacağını 
tüm Türkiye’ye gösterdik. İnşallah en az hasarla 
süreci atlatmayı ümit ediyoruz.”

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak da Kon-
ya Büyükşehir Belediyesi’nin esnafın, sanatkar-
ların ve birliğin her zaman olduğu gibi bu süreçte 
de yanında olduğunu ifade ederek, “Buradaki to-
plantı da esnaf ve sanatkarımızla kurulmuş olan 
gönül köprüsünün bir yansımasıdır. Bu süreçte 
sizinle 7/24 görüşmek suretiyle esnaf ve sanat-
karımız ile odalarımızın sorunlarını paylaştık. So-
runlarımızın birçoğuna sayenizde çözümler üret-
tik. Bundan dolayı birliğimiz adına size, ekibinize ve 
ilçe belediye başkanlarımıza teşekkür ediyorum. 
Özellikle sosyal yardımlar konusunda yaptığınız 
çalışmalar Türkiye’de örnek bir belediyecilik an-
layışını da ortaya koymuş oldu” ifadelerini kul-
landı.

Konuşmaların ardından toplantıda birliğe bağlı 
oda başkanları da koronavirüse karşı aldıkları 
tedbirler hakkında bilgi verdi.
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Konya’da 

530
Minibüs 
Dezenfekte
Edildi

Konya’da şehir merkezinde 
hizmet veren 530 minibüs, 
koronavirüse (COVID-19) 
karşı dezenfekte edilirken, 
okul servisleri ve 
taksilerinde de 
dezenfekte edildi.

HABER
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Konya Minibüscüler ve Umum Servis 
Araçları Esnaf Odası tarafından korona-
virüs (COVID-19) karşı Konya merkezinde 
hizmet veren ulaşım araçlarında dezenfek-
siyon çalışmaları başlatıldı. Bu kapsamda 
odaya bağlı 530 minibüs dezenfekte edildi.

Konya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği 
(KONESOB) ve Konya Minibüscüler ve 
Umum Servis Araçları Esnaf Odası Başkanı 
Muharrem Karabacak, her gün binlerce 
kişinin kullandığı minibüslerde dezenfe-
kte çalışmalarına hız verdiklerini belirtti. 
Karabacak, “Konyalı vatandaşlarımızın ul-
aşım amaçlı kullandıkları minibüslerim-
izde koronavirüs ile ilgili tedbir ve önleyici 
eylem planını uygulamaya başladık. Bu 
bağlamda minibüslerimizde dezenfeksi-
yon işlemleri yapılarak her türlü virüsten 
vatandaşlarımızı korumaya çalışıyoruz. Şu 
an toplu taşıma araçlarımız olan minibüs, 
okul servis araçları ve taksilerde çalışma-
larımızı yürüterek virüse karşı tedbirlerimizi 
alıyoruz” diye konuştu.

Başkan Karabacak, kişisel hijyene her 
zamankinden daha çok dikkat edilmesinin 
önemine de dikkat çekerken, vatandaşların 
resmi kurumların açıklamalarına itibar et-
melerini, kulaktan dolma bilgilerle hareket 
etmemeleri gerektiğini vurguladı.

Akıncılar Durağı Başkanı Özgür Çınar ise, 
“Akıncılar Durağı olarak koronavirüse karşı 
mücadelede vatandaşımızın sağlığı için, 
araçlarımızı düzenli olarak Sağlık Bakan-
lığımız tarafından yetki belgesine sahip 
olan kurum ile dezenfekte ediyoruz. Tüm 
vatandaşlarımız güven içinde araçlarımızı 
kullanabilirler” ifadelerini kullandı.
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Başkan 
Karabacak’tan 
Sosyal Mesafe 
Uyarısı

Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem Kara-
bacak, pandemi süreci sona 
erene kadar sosyal mesafe 
kuralına uyulmasını istedi.

Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem Kara-
bacak, pandemi süreci sona 
erene kadar sosyal mesafe 
kuralına uyulmasını istedi. 
KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak yaptığı açıklam-
ada, yaklaşık 3 aydır devam 
eden pandemi sürecinde 
herkesin gerekli tedbirleri 
alarak korona virüsün yayıl-
maması adına mücadele 
edildiğini hatırlattı. 

Bu süre zarfında sabırlı bir 
tutum sergilendiğini aktaran 
Karabacak, “İnsan sağlığını 
ön planda tuttuk ve hiç bir 
fedakarlıktan kaçınmadık. 

Salgının başta ailemiz, yakın-
larımız ve bütün insanlığa 
olan zararını ortadan kaldır-
mak adına çok sevdiğimiz 
mesleğimizden, işimizden 
bir süre uzak kaldık. Belki 
de daha çok kazanacakken, 
sağlığı her şeyin önünde tu-
tarak evde kaldık. Bu sürecin 
en fedakarları ve maddi olar-
ak etkilenenleri hiç şüphe-
siz esnaf ve sanatkarımız 
oldu. Fakat kontrollü nor-
malleşme sürecinde tedbirl-
erin azaldığını, mesafelerin 
korunmadığını ve salgının 
tamamen ortadan kalkmış 
gibi davranıldığını üzülerek 
gözlemlemekteyiz. Bu tür 

davranışlar, bugüne kadar gösterilen çabanın, fedakarlığın, 
maddi zararın, kazanımların, alınan tedbirlerin ve çalışmaların 
yeniden başa sarması anlamına gelebilir” dedi. 

Başkan Karabacak, bu yüzden pandemi süreci sona erene ka-
dar, sevdiklerimizin sağlığı için azami özen gösterilmesini, ön-
lemin maske, mesafe, temizlik olduğunu, sağlıklı bir gelecek 
için kurallara uyularak tedbirin elden bırakılmamasını istedi.
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İçişleri Bakanlığı 
tarafından tüm 

illere “Sağlık 
İçin, Hepimiz 

İçin” sloganıyla 
gönderilen 

genelge 
kapsamında 

Konya’da 
kapsamlı 

sosyal mesafe, 
maske ve hijyen 

denetimleri 
gerçekleştirildi.

İçişleri Bakanlığı tarafından 
tüm illere “Sağlık İçin, Hepi-
miz İçin” sloganıyla gönderilen 
genelge kapsamında tüm Tür-
kiye’yle birlikte Konya’da da 
kontrollü sosyal hayat döne-
mi içerisinde bugüne kadarki 
en kapsamlı sosyal mesafe, 
maske ve hijyen denetimleri 
gerçekleştirildi.

İçişleri Bakan Yardımcısı Meh-
met Ersoy, Konya Valisi Vahdet-
tin Özkan, Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
İlçe Kaymakamları ve KONE-
SOB Başkanı Muharrem Kara-
bacak’ın da katılımı ile yapılan 
denetimlerde vatandaşların 
kurallara uymasının son derece 
önemli olduğu belirtilerek bu 
konuda hassasiyet istendi. 
Konya Büyükşehir Belediyesi 
Zabıta Dairesi Başkanlığı da İl 
Emniyet Müdürlüğü ekipleri-
yle birlikte yeni tip koronavirüs 
tedbirleri kapsamında toplu ul-
aşım araçlarında maske ve so-
syal mesafe denetimleri yaptı. 
Denetimlerde yolcuların ve 
şoförlerin sosyal mesafeye uy-
masının ve maske takmasının 
zorunlu olduğunu belirtilerek 
uyarılar yapıldı.

Ekipler, Konya Şehirlerarası 
Otobüs Terminali ile Karatay 
Kırsal Otobüs Terminali’ndeki 
işyerleri ile otobüslerde de 
denetimler yaparak esnafı ve 
yolcuları tedbirlere uyması 
konusunda uyardı.

HABERHABER
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KONESOB’tan 
Konyalı
çıraklara 
hijyen seti

TESK ve UNICEF Çocuk 
Hakları ve İş İlkeleri 
Programı çerçevesinde, 
Konya Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları 
Birliği (KONESOB) 
tarafından, Çıraklık 
Eğitim Merkezlerinde 
meslek öğrenen çırak 
ve ailelerine hijyen seti 
dağıtıldı.

KONESOB Başkanı 
Muharrem Karabacak, 
geleceğin ahi ustası 
adayı çırakları 
önemsediklerini
belirtti. 
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Başkan Karabacak, “84 Meslek Odası ve 58 bin Esnaf ve Sanatkâr üyesi bulunan KONESOB olarak 
geleceğin Esnaf Ahi Ustaları olacak siz Çırak Kardeşlerimizi önemsediğimizi belirtmek istiyorum; 
Hatırlayacağınız üzere resmî olarak 2018 yılına kadar 30 yıl Kırşehir’de gerçekleştirilmiş olan AHİ-
LİK Haftası ödül törenlerinde Konya’mız maalesef hiç ödül alamamıştı. KONESOB olarak şükürler 
olsun ki göreve geldiğimiz 2018 yılından itibaren 2018 Türkiye Ahisi, 2019 yılında Türkiye Kuaför Ahi 
Çırağı ve yine 2020 yılında da Yılın Türkiye Marangoz Ahi Çırağını Konya’mızdan siz Çırak Öğren-
cilerimizin arasından seçerek üç yıl üst üste büyük bir başarıya imza attık, İnşallah atmaya da 
devam edeceğiz. KONESOB olarak her bir çırağımıza yılın ahi çırağı adayı gözüyle bakmaktayız. 
Zor bir süreçten geçtiğimiz pandemi döneminde bu hijyen setlerinin sizlere verdiğimiz manevi 
desteğin bir göstergesi olacağını ümit ederken, her birinizin bizler için değerli olduğunuzu bil-
menizi istiyorum. Size ve Ailenize selam ve muhabbetlerimi sunuyor, başarılarınızın devamını 
diliyorum.”



96  | KONESOB / BİRLİKTEYİZ | ALMANAK 2018 – 2022

HABER

Başkan Karabacak: 
“Hükümetten 
Esnaf Paketi 
Bekliyoruz”

Konya Esnaf ve Sanatkârlar 
Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı 
Muharrem Karabacak, 20 Kasım 
itibariyle başlamış olan pandemi 
kısıtlamalarıyla birlikte esnaf ve 
sanatkârın zorlu bir süreç yaşadığını 
hatırlatarak, “Hükümetten acil esnaf 
paketi bekliyoruz, bu konuda gerekli 
çalışmaları sürdüreceğiz” dedi.

“Öncelikle Her Şeyin Başı 
Sağlık”
“Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan’ın 
açıklamaları doğrultusunda 
İçişleri Bakanlığının genelgesi-
yle alınan tedbirlerin, getirilen 
kısıtlamaların vatandaşların 
korunmasına, kollanmasına 
yönelik olduğunu biliyoruz” 
diyen KONESOB Başkanı Mu-
harrem Karabacak, esnafın 
beklentilerini ise şu şekilde 
açıkladı:

“Kısıtlamaya giren Esnaflarımı-
zla birlikte maalesef Mart 
ayından itibaren okullara 
endeksli olan meslek dal-
larımızla iştigal eden okul 
servislerimiz, kantinlerim-
iz, kırtasiyelerimiz ve fiziken 
açık fiilen kapalı olan kahve-
hane işletmecisi Esnaflarımız, 
kıraathanelerimiz, internet 
cafe ve düğün salonlarımız,  
hizmetleri yalnızca paket ser-
visi ile sınırlandırılan restoran, 
lokanta, pastane, kafe gibi 
işletmelerimiz zorlu bir süreç 
yaşadılar ve maalesef yaşama-
ya devam ediyorlar. Önümüz 
kış, çetin bir kış bizi bekliyor. 20 
Kasım itibari ile başlamış olan 
kısıtlamalarla Esnaf paketinin 
gündeme geleceğine dair hiçbir 
şüphemiz yok. Bu doğrultuda 
Sayın Cumhurbaşkanımızın, 
ilgili Bakanlıklarımızın, Millet-
vekillerimizin nezdinde gerekli 
çalışmalarımızı sürdüreceğiz. 
Esnaf paketinde olması elzem 
olan aylık nakdi yardımla bir-
likte hibe desteği, günü gel-
en tüm kredi ve ödemelerin 
ötelenmesi, kira yardımı yapıl-
ması, mücbir sebepten dolayı 

Esnafımızın Bağ-Kur prim-
lerinin devletimiz tarafından 
karşılanması, vergi muafi-
yetinin getirilmesi, enerji mal-
iyetlerinin karşılanması, servis 
taşımacılığı Nace kodunda 
bulunan araçlara MTV muafi-
yeti gibi Esnaf ve Sanatkârımızı 
korumaya ve kollamaya 
yönelik adımların atılacağına 
inancımız tamdır. Bu bağlam-
da hem yerel yönetimlerimi-
zle ki bugüne kadar özellikle 
Konya Valimiz, Büyükşehir 
Belediye Başkanımız ve ilçe 
Belediye Başkanlarımız tüm 
samimiyetleriyle gerekli 
destekleri verdiler, hem de 
Bakanlıklarımızla yapacağımız 
çalışmalar sonucu Esnaf ve 
Sanatkârımıza nefes aldıracak 
adımların atılmasına olanak 
sağlamış olacağız.”

“Vatandaşlarımızı 
Kurallara Uymaya Davet 
Ediyoruz”
Türkiye’de kış aylarıyla bir-
likte artış gösteren virüs 
vakaları ve ölümlere dikkat 
çeken Başkan Karabacak, 
“Vatandaşlarımızdan özel-
likle istirham ediyoruz; lüt-
fen maske, mesafe ve tem-
izlik kurallarına azami özen 
gösterelim. Bunun kul hakkı 
olduğunun da unutulmaması 
gerekir. Getirilen kısıtlamalarla 
fedakârlık gösteren Esnafımız 
ve yanlarında istihdam edilen 
kardeşlerimiz maalesef kural-
ları hiçe sayan kişilerce mağ-
dur edilmektedir. Ve bu sayı 
azımsanmayacak noktadadır. 
Lütfen ama lütfen kurallara 
uyalım” diye konuştu.
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Başkan Karabacak: “Yapılandırma 
çalışması esnaflarımızı 

umutlandırdı”

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak, 
Hükümetin vergi ve prim borcu yapılandırması çalışmalarının büyük önem arz 

ettiğini belirterek, “Konunun Hükümetimiz tarafından gündeme alınmış olması bizleri 
umutlandırdı. Kısa bir süre içerisinde sonuçlanmasını bekliyoruz” dedi.

“Hem Devletimiz Hem de Esnafımız Kazançlı Çıkacak”
Vergi ve prim borcu yapılandırma çalışmalarının son derece önemli ve yerinde bir 

karar olduğuna değinen KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak konuyla ilgili yaptığı 
açıklamada, “Hükümetimizin vergi, SGK ve BAĞ-KUR prim borçları konusundaki 

yapılandırma çalışmaları bizleri ve esnaflarımızı umutlandırdı. Bu yapılandırma ile 
hem devletimiz hem de esnafımız kazançlı çıkacak. Yapılandırma sayesinde devlet 

alacağını tahsil ederken, esnafımız sıkıntıya girmeden borcunu ödeyecek. Daha 
önceki yapılandırmadan Hazinenin kasasına 70 milyar liranın üzerinde para girmişti, 

esnafımız da devletimiz de bu yapılandırmadan kazançlı çıkmıştı. Konunun SGK 
Başkanımız dâhil olmak üzere, Bakanlarımız ve milletvekillerimizle yapmış olduğumuz 

müracaat ve çalışmalar neticesinde TBMM’de imzaya açılarak Meclis Başkanımıza 
sunulmuş olması ve plan bütçe komisyonuna sevk edilmesiyle başlayan yapılandırma 

sürecinin tez zamanda Meclisten geçmesi temenni ediyoruz. Yapılandırmayla ilgili 
Sayın Cumhurbaşkanımızdan da hayırlı haberler vermesini sabırsızlıkla bekliyoruz” diye 

konuştu.
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Başkan 
Karabacak’tan 
Milli Dayanışma 
Çağrısı

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, 
“Biz Bize Yeteriz Türkiyem” 
kampanyasına tüm esnaf ve sanatkârları katılmaya davet etti.

HABER
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Konya Esnaf ve Sanatkar-
lar Odaları Birliği (KONE-
SOB) Başkanı Muharrem 
Karabacak, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan 
tarafından başlatılan Mil-
li Dayanışma Kampanyası 
çerçevesinde, “Biz Bize Ye-
teriz Türkiyem” kampanyas-
ının gün geçtikçe çığ gibi 
büyüdüğünü, bu bağlamda 
kampanyaya iş dünyası ve 
sivil toplum kuruluşlarının 
da destek verdiğine dikkat 
çekti.

84 Meslek Odası ve 55 bin 
esnaf ve sanatkârıyla KONE-
SOB olarak koronavirüs 
salgınına karşı gerekli ted-
birleri aldıklarını hatırlatan 
Başkan Karabacak, “Bizlerde 
ilk günden itibaren 84 Mesl-
ek Odamızdan süreçle ilgili 
görüş ve önerilerini yazılı 
olarak talep ettik. Mail 
adresimizden esnaflarımızın 
bize ulaşmalarını sağladık. 
Bize mail ve sosyal me-
dyadan yol gösteren 
esnafımızın iletişim nu-
maralarına dönerek istişare 
kültürünü farklı bir mecraa-
da da başlatmış olduk. Esnaf 
ve sanatkârlarımızın beklen-
tilerini ve çözüm önerilerim-
iz üzerine hazırlamış olduğu-
muz dosyalarımızı hazırlayıp 
ilgili Bakanlıklara ulaştırdık, 
konuların da takipçisi olduk” 
dedi.

Birlik Beraberliğin 
Önemi
Tüm dünyayı etkileyen ko-
ronavirüs salgınına karşı 
Türkiye’nin örnek bir mü-
cadele verdiğine dikkat 
çeken Başkan Karabacak, 
“Sayın Cumhurbaşkanımızın 
Covid-19’un ekonomik et-
kilerine karşı başlattığı 
‘Biz Bize Yeteriz Türkiyem’ 
yardım kampanyası da bir-
lik ve beraberliğimizin bir 
göstergesi. Bu toplumsal 
dayanışmaya katkı vermek 
adına ekonomik durumu uy-
gun olan esnaf ve sanatkâr-
larımızı kampanyaya destek 
vermeye davet ediyoruz. 
‘Biz Bize Yeteriz Türkiyem’ 
ile olandan olmayana inşaa 
edilen gönül köprüsü kam-
panyasının tüm milletimizin 
bir kez daha kenetlenme-
sine vesile olacağına inan-
maktayız. Bu necip milletin 
feraseti ile bu felaketin de 
üstesinden hep birlikte ge-
leceğiz İnşallah” diye konuş-
tu.

“Kısa Çalışma 
Ödeneği 
Genişletilmeli”
Kısa çalışma ödeneğinin 
genişletilmesini talep et-
tiklerini sözlerine ekleyen 
KONESOB Başkanı Kara-
bacak, “Bilindiği üzere, 
taşıma, berber, kuaför, 
lokanta, cafe, kahvehane 
gibi meslek kolları da dâhil 
olmak üzere genelgelerle 

kısıtlamaya gidilmiş ve Cov-
id 19 tedbirleri sürecinde 
kapatılmış olan sektörl-
erimizde istihdam edilen 
ve kısa çalışma ödeneği 
kapsamına girmeyen part 
time, EK-6 gibi kısmi süre-
li çalışan arkadaşlarımıza 
ve bireysel çalışan esnaf 
ve sanatkarımıza yönelik 
bir çalışmanın daha yapıl-
ması önem arz etmektedir. 
Bu bağlamda gerekli tüm 
girişimleri ve taleplerim-
izi ilgili Bakanlığa yaptık. 
Sayın Cumhurbaşkanımız 
ve ilgili Bakanımızdan kısa 
çalışma ödeneğinin bahsi 
geçen çalışma sürelerinde 
de genişletilmesini talep et-
mekteyiz” dedi.

Sicil İşlemlerinde 
Kolaylık
Başkan Karabacak, KONE-
SOB olarak üyelerini her 
daim düşündüklerini ve bu 
bağlamda sicil işlemlerinde 
de kolaylık sağladıklarını be-
lirtti. Başkan Karabacak, “65 
yaş ve üstü esnaf ve san-
atkârımızın sicil işlemlerini 
evlerinde yapıyoruz. Kıyme-
tlimizSizSiniz.”

“Süreçten etkilenen Esnaf 
ve Sanatkârlarımız için 
Hükümetimiz ve Belediye-
lerimiz tarafından önem-
li imkânlar hazırlanmıştır. 
Bu imkânlar çerçevesinde 
Konya Büyükşehir Bele-
diyemiz tarafından işyeri 
kapandığı için işsiz kalan 

esnaf ve sanatkârlarımıza 
ve yanlarında çalıştırdıkları 
işçiler için maddi sosyal 
destek sağlanacak. 1 Nisan 
2020 tarihi itibariyle KOSKİ 
tarafından esnaf bilgi sis-
temine kayıtlı tüm esnaf ve 
sanatkârlarımızın işyerinde 
2 ay ücretsiz su hizmeti ver-
ilecek. Yine işyeri kapandığı 
için işsiz kalan esnaflarımızın 
evlerine de 2 ay süreyle 
ücretsiz su verilecek. Ayrı-
ca Konya Büyükşehir Bel-
ediyemiz ve İlçe Belediye-
lerimiz de kiracısı olduğu 
esnaf ve sanatkârımızdan 
2 ay süreyle kira almaya-
cak. Sağlanan bu imkanlar 
çerçevesinde biz de esnaf 
ve sanatkârlarımızın dai-
ma yanında olduğumuzu 
belirtiyor, süreci birlikte 
aşacağımıza olan inancımı 
tekrarlamak istiyorum. 
Bu duygu ve düşüncelerle 
Esnaf Teşkilatım adına başta 
Sayın Cumhurbaşkanımıza, 
Bakanlarımıza, Esnaf Dostu 
Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanımız Sayın Uğur 
İbrahim Altay ve İlçe Bele-
diye Başkanlarımıza ayrı ayrı 
teşekkür ediyorum. #Biz-
BizeYeteriz #BeraberAşa-
cağız” diye konuştu.

HABER
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KONESOB’un logosu değişti! 
Yeni logonun anlamı ne?

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odası (KONESOB) Başkanı
Muharrem Karabacak birliğin yeni logosunu tanıttı

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği KONESOB’un yeni logosu sekiz köşeli 
Selçuklu yıldızı, çalışmayı ve üretkenliği sembolize eden dişli ve Konya ile 

özdeşleşmiş olan Mevleviliğin sembolü semazenin birleşiminden oluşuyor. Yeni 
logoda ‘Türk olan, Türk’e özgü’ anlamına gelen Turkuaz rengi tercih edildi.
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Yeni logoda kullanılan renkler ne 
anlama geliyor?

Konya Esnaf ve Sanatkârlar 
Odası (KONESOB) Başkanı 
Muharrem Karabacak, “Logo, 
bir ürünün, firmanın, kurumun 
ya da hizmetin harf ve resim-
sel ögeler kullanılarak sem-
bolleştirilmesidir. Logo sade, 
kolay anlaşılır, hatırlanması 
kolay ve mümkün olduğunca 
az sayıda renkten oluşmalı 
ki her çeşit baskı ve kesim 
tekniği ile sorunsuz kullanıla-
bilmeli, çok büyük ölçülerde 
dağınık görünmemeli ve her 
türlü yüzeyde okunabilir ol-
malıdır. Konya Esnaf ve Sanat-
kârlar Odaları Birliğimizin logo-
sunu tasarlarken bu kurallar 
çerçevesinde estetik kullanışlı 
ve etkileyici bir logo tasarla-
maya çalıştık” dedi.

Logonun kurumların kim-
liğini yansıtan en önemli gör-
sel öge olduğunu belirten 
Karabacak, “Bu yüzden ku-
rumun geçmişini, bugününü 
ve geleceğini simgelemelidir. 

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odası (KONE-
SOB) Başkanı Muharrem Karabacak, 
şunları söyledi: Turkuaz, diğer adıyla Türk 
mavisi adını Türkiye topraklarında bulu-
nan turkuaz mineralinden alır. Batılılar 
bu mineralin taşına, “TÜRK olan, TÜRK’e 
özgü” anlamına gelen Turkuaz adını ver-
miş. Türklerle özdeşleşmiş bir renk olan 
turkuaz, dünyanın pek çok ülkesinde 
Türk rengi olarak tanınır. Turkuaz, soğuk 
bir renk olduğu için sakinleştirici etkiye 
sahiptir. Selçuklu ve Osmanlı döneminde 

muhteşem camileri süsleyen çinilerde, 
turkuaz renginin tercih edildiğini görürüz. 
Dinginliğin, ferahlığın, dengenin rengi 
olan ve modası hiç geçmeyen bir renk 
olan turkuazı biz de logomuzun ana rengi 
olarak kullanmayı uygun gördük. Doğanın 
rengi olan yeşil, denge ve uyumun rengi 
olmasının yanısıra güvenin rengi olarak 
tercih edilir. Dinlendirici ve huzur veren 
özelliğe sahiptir. Anadolu’da kıyafetlerde 
sıklıkla kullanılan yeşil, örf ve adetlere, 
bağlılığa işaret eder. Ayrıca farklı araştır-

malara göre de yeşil rengin algısı başarı 
ve sakinliktir. Bu yüzden bizde Konya’mı-
zla ve tarihimizle uyumlu yeşil ve turkuaz 
renklerini seçerek logomuzu tamamladık.

Kısaca ilk bakışta KONYA diye bağıran de-
taylara inince tarih ve kültür kokan ama 
bir o kadar da sadeliğinden taviz vermey-
en bir logo ortaya çıktı.

Yeni logomuz Konya’mıza, teşkilatımıza, 
Esnaf ve Sanatkarımıza hayırlı olsun.

Bu yüzden yeni logomuzun 
Birliğimizi on yıllarca taşıya-
bilecek nitelik ve nicelikte ol-
masını arzuladık. Yeni logomuz 
hem tarihimizden hem 
kültürümüzden izler taşımalı 
hem de geleceğe ışık anlamın-
da modern olmalıydı. Tüm bun-
ların yanında Odalar Birliğimiz-
in adına uygun olarak ‘’BİRLİĞİ, 
BERABERLİĞİ’’ simgelemeliydi. 
Bu düşünceler ışığında; en 
başında yüzyıllarca milletimiz-
in devleti olan ve başkenti 
Konya’yı vurgulayan Selçuklu 
Devleti’nin motifini logonun 
ana gövdesinde konum-
landırdık. Özellikle Selçuklu 
yıldızının 8 köşeli olması bize 
8’li motifi kullanmamız gerek-
tiğini söylüyordu. Logodaki 
tarihe olan saygılı anlatımımızı 
bu şekilde sağladık. Selçuklu 
motifinin tam ortasına yine 
Konya deyince ilk akla gelen 
Mevlana ve Mevleviliğin ana 
simgelerinden olan ‘’SEMA-
ZEN’’ şeklini yerleştirdik. Böyle-

likle hem Konya vurgusuna ve 
kültürümüze atıfta bulunduk. 
Semazeni ortaya çıkaran yu-
varlağı ise yeniden doğuşun ve 
enerjinin simgesi olan ‘’güneş’’ 
algısıyla bütünleştirdik. Sema-
zen figürünün etrafını saran el 
ele tutuşmuş sikkeleri ise el 
ele tutuşan birlik olan AHİLER 
olarak vurguladık. Esnaf ve 
Sanatkarlar Odaları Birliğimizin 
ruhuna uygun AHİLİĞİ bu çizg-
ilerle ortaya çıkarmış olduk. 
Böylelikle birlik ve kardeşlik 
temasını tamamladık. Esnaf 
ve Sanatkar deyince; akla 

çalışmayı ve üretkenliği ge-
tiren ilk sembollerden olan 
‘’dişli’’ ögesini son derece 
ahenkli bir biçimde motifimiz-
in etrafındaki kombinasyona 
uygun modernlikte resmettik. 
Kuruluş yılımız olan 1954‘ü 
yine logonun içinde uyumlu bir 
şekilde yerleştirdik. Motifteki 
ovallikle birbirini tamamlayan 
yazı karakteri tipografik olar-
ak mükemmel bir birliktelik 
sağladı” diye konuştu.
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Türkiye’de ilk!
KONESOB  

TSE Covid-19 
Güvenli Hizmet Belgesi’ni Aldı

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB), Türk Standartları Enstitüsü (TSE) tarafından 
verilen ve uluslararası kalite belgesi niteliğinde olan Türkiye’de ilk, “Covid-19 Güvenli Hizmet Belgesi”ni 

alarak büyük bir başarıya imza attı.

TSE Covid-19 salgını sürecinde kılavuz yayınlamış ve getirilen tedbirlere uyum sağlayan kuruluşların yapılacak denetimleri başarı ile 
tamamlamaları durumunda, uluslararası bir kalite belgesi şeklindeki “Covid-19 Güvenli Hizmet Belgesi” vereceğini duyurmuştu. TSE’nin 
bu ilanından sonra KONESOB’da gerek Birliğe bağlı Meslek Odaları ve gerekse Birlik ve Oda çalışanlarının sağlıklarını korumak, güvenilir 
ve hijyenik ortamda hizmet sunmak amacıyla TSE tarafından yayınlanan kılavuz doğrultusunda bütün gereklilikleri yerine getirerek bu 

belgeyi almak için TSE’ye müracaat etti.

“Belgeyi alan ilk birlik olduk”
Gerçekleştirilen denetimlerin ardından tam not alan KONESOB, TSE tarafından verilen ve uluslararası bir kalite belgesi niteliğinde olan 

“Covid-19 Güvenli Hizmet Belgesi”ni Türkiye’deki Esnaf Odaları Birlikleri içerisinde alan ilk Birlik olma başarısını elde etti.
KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, Esnaf Teşkilatı olarak böyle anlamlı bir belgeyi almanın gurur ve onurunu taşıdıklarını 

belirterek, “TSE tarafından yürürlüğe konan ‘Covid-19 Hijyen, Enfeksiyon Önleme ve Kontrol Kılavuzu’ kapsamında ‘TSE Covid-19 
Güvenli Hizmet Belgesi’ verilmeye başlanmıştır. Yine TSE tarafından Covid-19’a yönelik çalışanları ve ziyaretçileri korumaya yönelik 

olarak da belgelendirme yapılmaktadır. Bu bağlamda KONESOB olarak biz de gerekli şartları sağlayıp, belgelendirme için TSE’ye 
başvuruda bulunduk. TSE yetkilileri yapılan denetim ve incelemeler sonucunda Türkiye genelindeki Birlikler ve Esnaf Teşkilatları 

arasında ‘TSE Covid-19 Güvenli Hizmet Belgesi’ almaya hak kazanan ilk Birlik olduk. Belgemizin Birliğimize, Esnaf Teşkilatımıza ve 
camiamıza hayırlı olmasını diliyorum” dedi.

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak’a TSE Covid-19 Güvenli Hizmet Belgesi’ni Türk Standardları Enstitüsü (TSE) Konya Bölge 
Koordinatörü Mehmet Yıldırım takdim etti.
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Birliğimizin
‘Covid-19

Güvenli Hizmet Belgesi’ni 
Bakan Yardımcısı 
Hasan Büyükdede

takdim etti

Türkiye’de bir ilke imza atan Konya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği (KONESOB)
Türk Standartları Enstitüsü (TSE) tarafından, “Covid-19 Güvenli Hizmet Belgesi” verildi. 

Belgeyi KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak aldı.
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“Belgeyi Almanın
Onur ve Gururunu 

Yaşıyoruz”

Konya Organize Sanayi Bölge-
si’ndeki İnnopark Konya Te-
knoloji Geliştirme Merkezi’nde 
düzenlenen belge takdim töre-
nine; Sanayi ve Teknoloji Bakan 
Yardımcısı Hasan Büyükdede, 
Konya Valisi Vahdettin Özkan, 
Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, TSE 
Başkanı Prof. Dr. Adem Şahin, 
KONESOB Başkanımız Muhar-
rem Karabacak, Konya Sanayi 
Odası Başkanı Memiş Kütükcü 
ve kurum ve kuruluşlarının tem-
silcileri katıldı.

Sanayi ve Teknoloji Bakan 
Yardımcısı Hasan Büyükdede 

Program sonrası duygularını dile getiren KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, “Böyle 
önemli iki belgeyi Esnaf Teşkilatı olarak Türkiye’de ilk kez almanın onur ve gururunu yaşıyoruz, 

TSE tarafından yürürlüğe konan ‘Covid-19 Hijyen, Enfeksiyon Önleme ve Kontrol Kılavuzu’ 
kapsamında ‘TSE Covid-19 Güvenli Hizmet Belgesi’ verilmeye başlanmıştır. Yine TSE tarafından 

Covid-19’a yönelik çalışanları ve ziyaretçileri korumaya yönelik olarak da belgelendirme 
yapılmaktadır. Bu bağlamda KONESOB olarak biz de gerekli şartları sağlayıp, belgelendirme için 
TSE’ye başvuruda bulunduk. TSE yetkilileri yapılan denetim ve incelemeler sonucunda Türkiye 

genelindeki Birlikler ve Esnaf Teşkilatları arasında ‘TSE Covid-19 Güvenli Hizmet Belgesi’ almaya 
hak kazanan ilk Birlik olduk. Belgemizin Birliğimize, Esnaf Teşkilatımıza ve camiamıza hayırlı 

olmasını diliyorum” dedi.

Covid-19 salgını nedeniyle ku-
ruluşların bu süreci en az zara-
rla atlatabilmesi için Türk Stan-
dartları Enstitüsü tarafından 
‘Covid-19 Hijyen Enfeksiyon 
Önleme ve Kontrol Kılavuzu’ 
hazırlandığını hatırlatarak, “Bu 
kılavuz, sanayi kuruluşlarına sal-
gınla mücadelede yol gösterdi. 
Ayrıca salgın sonrası dönemin 
ihtiyacı olan güvenilir, salgından 
etkilenmemiş ve hijyenik üre-
tim standartlarına uygun üretim 
yapılabilmesi için de rehber-
lik etti. Enstitümüz; kendisine 
başvuran kuruluşları hazırlamış 
olduğu kılavuzun içeriğine göre 
denetledi, standartların sağlanıp 

sağlanmadığını kontrol etti. 
Bu doğrultuda, süreci kılavuza 
uygun şekilde yürüten kuru-
luşlarımızı ‘Covid-19 Güvenli 
Üretim Belgesi’ ile belgelendirdi” 
ifadelerini kullandı.

TSE Başkanı Prof. Dr. Adem Şa-
hin, belge almaya hak kazanan 
tüm kurum ve kuruluşları tebrik 
etti ve yapılan konuşmaların 
ardından belge takdim törenine 
geçildi.

Türkiye’de bir ilke imza atarak 
TSE COVID-19 Güvenli Hiz-
met Belgesi ve TSE ISO 10002 
Müşteri Memnuniyeti Yöne-

tim Hizmet Belgesini alma-
ya hak kazanan Konya Esnaf 
ve Sanatkarlar Odaları Birliği 
(KONESOB)’mizin TSE Hizmet 
Belgelerini, Birliğimiz adına 
KONESOB Başkanımız Muhar-
rem Karabacak, Sanayi ve Te-
knoloji Bakan Yardımcısı Sayın 
Hasan Büyükdede, Konya Valisi 
Sayın Vahdettin Özkan, Konya 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Sayın Uğur İbrahim Altay, Türk 
Standartları Enstitüsü Başkanı 
Sayın Prof.Dr. Adem Şahin’in 
elinden aldı.
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KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak, ülke sanayisinin 
üretimi, gelişmesi, gençlerin 
aranan eleman olarak sanay-
ilere kazandırılması açısından 
mesleki eğitimin büyük önem 
arz ettiğine vurgu yaparak, 
“Kaliteli usta ihtiyacının karşıl-
anmasında geleneksel çırak, 
kalfa, usta eğitimi açısından 
mesleki eğitim merkezleri 
önemli bir görev üstlenmekte-
dir” dedi.
Son yıllarda kalifiye ve ara 
eleman sıkıntısının had safha-
da olduğunu ve bu bağlamda 
mesleki eğitim merkezlerinin 
önem arz ettiğine dikkat çek-
en Konya Esnaf ve Sanatkâr-
lar Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem Karabacak, 
istihdam açısından gençlerin 
mesleki eğitim merkezlerine 
özendirilmesinin önemine dik-
kat çekti.

Mesleki eğitim merkezleri 
hakkında detaylı bir açıklama 
yapan KONESOB Başkanı Mu-
harrem Karabacak şu bilgileri 
verdi:

“Bilindiği üzere liselere geçiş 
yerleştirme sonuçları Milli Eğit-
im Bakanlığımızca açıklandı. 
Öncelikle sonuçların tüm ev-
latlarımıza hayırlı olmasını te-
menni ediyorum. Yerleştirme 
sonuçlarına göre tercih yük-
seltme ve nakil başvuruları de-
vam etmektedir. Bu kapsamda 
hiçbir okula yerleşemeyen, ye-
rleştikleri okulları değiştirmek 
isteyen tüm öğrenci ve veli-
lerimize kamuoyunda çok 
fazla bilgi sahibi olunmayan 
mesleki eğitim kurumları hak-
kında bilgilendirme yapmak 
istiyorum;

Ülke sanayimizin üretimi, 
gelişmesi, gençlerimizin 
aranan eleman olarak san-
ayimize kazandırılması adına 
mesleki eğitim merkezleri 
büyük önem arz etmektedir 
ve mesleki eğitimin amacı da 
bireylerin ilgi ve kabiliyetlerini 
geliştirerek kendilerini mut-
lu kılacak ve toplumun ihti-
yaçlarına katkıda bulunacak 
bir meslek sahibi olmalarını 
sağlamaktır. 

Ülkemizdeki mesleki eğitim 
merkezlerinde 3308 Sayılı 
Mesleki Eğitim Kanunu kap-
samında bulunan alan ve dal-
larda sektörün ihtiyacı olan 
kalfaların ve ustaların eğitimi 
gerçekleşmektedir. 

En az ilköğretim veya imam 
hatip ortaokulu mezunu olan 
gençlerimiz mesleki eğitim 
merkezlerine kayıt yaptırdıkları 
zaman zorunlu eğitimden muaf 
olup isterlerse lise fark der-
slerini vermeleri halinde hem 

ustalık belgesi hem de lise di-
ploması almaktadırlar. Haftada 
1 ve 2 gün okulda teorik eğit-
im, haftada 4 veya 5 gün işlet-
mede pratik eğitim görerek 11. 
sınıfın sonunda kalfalık belgesi, 
12. sınıfın sonunda da ustalık 
belgesi almaktadır. Bu eğitim-
lerinin yanında 9. sınıfta 2 saat 
tarih dersi, 10. sınıfta 2 saat TC. 
İnkılap tarihi ve Atatürkçülük 
dersi, 11. sınıfta 3 saat matem-
atik, 2 saat edebiyat dersi, 
12. sınıfta 3 saat matematik, 
3 saat edebiyat dersi alma-
ları halinde ise lise diploması 
alacaklardır. Sonrasında da lise 
diploması ile üst öğrenimlerine 
devam edebilmektedirler. Us-
talık belgesini alan gençlerim-
iz ise almış oldukları belgeler 
ile hem kendi işyerini açabil-
mekte, hem de Mesleki Yeter-
lilik Belgesi (MYK) kapsamında 
kendi alanlarında çalışabilmek-
tedirler. Ustalık yeterliliğini ka-
zanmış, Bakanlıkça açılacak iş 
pedagojisi kurslarını başarı ile 
tamamlayanlara usta öğretici-
lik belgesi verilir. Mesleki Eğit-
im Merkezine kayıt olan öğren-
cilerimiz asgari ücretin yüzde 
30’undan az olmamak kaydıyla 

maaş almaktadırlar. Öğren-
cilerimizin iş kazası, meslek 
hastalığı ve hastalık sigorta 
primleri Milli Eğitim Bakan-
lığı tarafından ödenmektedir. 
Mesleki Eğitim Merkezlerinde 
öğrenci kayıtları yıl boyu de-
vam eder. Ustalık Belgesi alan 
öğrencilerimizin yaklaşık yüzde 
88’i mezun olduğu alanlarda 
çalışmaktadır. Önceki öğrenim-
lerinin tanınması kapsamında 
kalfalık ustalık belgesi olma-
yanların sınav ve belgelendirme 
işlemleri yine mesleki eğitim 
merkezleri tarafından yapılır. 
Kaliteli usta ihtiyacının karşıl-
anmasında geleneksel çırak 
kalfa usta eğitimi açısından 
mesleki eğitim merkezleri 
önemli bir görev üstlenmek-
tedir. Bu bağlamda velilerim-
ize çocuklarını mesleki eğitim 
merkezlerine yönlendirmeleri 
konusunda tavsiyede bulunuy-
or, ara eleman ve iyi birer usta 
olmaları konusunda önemli bir 
başlangıcın temellerinin atıl-
masının öneminin ne derece 
büyük olduğunun altını çizmek 
istiyorum.”

Başkan
Karabacak: 
‘Mesleki 
Eğitim 
Merkezleri 
olmazsa 
olmazımızdır”

HABER
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KONESOB Başkanı 
Karabacak: ‘Kalfalık 
ustalık belgesi olanlar da 
artık meslek lisesi mezunu 
olabilecekler’

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak,  
Milli Eğitim Bakanlığı’nın mesleki 
eğitim merkezlerine verdiği öneme 
değinerek, “Mesleki eğitim merkezlerinde 
okuyan öğrencilerimiz eğitimlerini 
tamamladıklarında hem ustalık belgesi 
hem de meslek lisesi diploması alarak 
mezun olmaktadırlar. Bakanlığımız, artık 
bu okullarımızdan daha önceden kalfalık 
ustalık belgesi alanları da meslek lisesi 
mezunu olma fırsatı verdi” dedi.

“Mesleki Eğitim 
Merkezlerine Lise 
Statüsü Kazandırıldı”
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan’a esnaf ve sanatkarlar adı-
na teşekkürlerini ileten Başkan 
Karabacak, “Esnaf Teşkilatımız 
adına, pandemi başlangıcından 
bugüne esnaf ve sanatkarımıza 
desteklerini esirgemeyen Sayın 
Cumhurbaşkanımıza, Ticaret 
Bakanımız Sayın Ruhsar Pek-
can’a ve emeği geçenlere ayrı 
ayrı teşekkür ediyorum” dedi.

22.12.2020 tarihli ve 3323 sayılı 
Cumhurbaşkanı Kararı Kap-
samında Desteklenecek Ekono-
mik Faaliyetler Şöyle:

Milli Eğitim Bakanlığı’nın son 
yıllarda mesleki eğitim merke-
zlerine verdiği öneme değinen 
Konya Esnaf ve Sanatkârlar Oda-

ları Birliği (KONESOB) Başkanı 
Muharrem Karabacak, “Mesl-
eki eğitim merkezlerine lise 
statüsü kazandırıldı. Mesleki 
eğitim merkezlerinde öğrenim 
gören gençlerimiz, gerçek üre-
tim ortamlarında daha çok pra-
tik eğitim yaparak kendilerini 
geliştirmektedir. Böylelikle kalıcı 
bir öğrenme sağlayarak üretim 
ve hizmet sektörünün ihtiyacı 
olan aranan yetişmiş ustalar ol-
acaklar. Bunun yanında meslek 
lisesi mezunu da olarak isterl-
erse üst öğrenimlerine de devam 
edebilecekler” dedi.

“Milli Eğitim Bakanlığı 
Düzenlemeler Yaptı”
Kalfalık ustalık belgesi olan-
ların meslek lisesi mezunu 
olmaları yönünde Milli Eğitim 
Bakanlığı’nın yeni düzenlemeler 
yaptığını hatırlatan KONESOB 

Başkanı Karabacak konuyla ilgili 
şu bilgileri verdi:

“Bilindiği gibi Talim Terbiye Kuru-
lu Başkanlığının 19.07.2019 tar-
ih ve 18 Sayılı kararı ile ‘Mesleki 
Eğitim Merkezleri Haftalık Ders 
Çizelgesi ve Diploma Programı’ 
yayınlanmış ve 2019 / 2020 
eğitim öğretim yılından itibaren 
mesleki eğitim merkezlerinde 
diploma programı kademeli olar-
ak uygulanmaya başlanmıştır. 
Daha önceki yıllarda mesleki 
eğitim merkezlerinden kalfalık 
ve ustalık belgesi almış olanlar 
ile halen mesleki eğitim merke-
zlerinde öğrenim gören ve diplo-
ma programına dâhil olmayan 
öğrencilerin de diploma sahibi 
olabilmeleri amacıyla Milli Eğitim 
Bakanlığı’nca yeni düzenlemeler 
yapılmıştır.

En az ortaokul veya imam-hatip 
ortaokulu mezunu olup kalfalık 
veya ustalık belgesi sahibi olan-
lar ile halen mesleki eğitim 
merkezlerinde öğrenim gören ve 
diploma programına dâhil olma-
yan öğrenciler Bakanlıkça belir-
lenen telafi eğitimini tamamlayıp 
meslek lisesi mezunu olabi-
lecekler. Telafi eğitimleri 2020 
/ 2021 eğitim öğretim yılı ders 

yılı başında başlatılacak olup 
öğrenci kayıt işlemleri bu tarihe 
kadar tamamlanacak. Ancak bu 
tarihten sonra yapılan kayıtlar 
devamsızlık süresinden değer-
lendirilecek. Telafi eğitimi uygu-
lamasında her bir dersin toplam 
ders saatinin 1/6’sından fazlasını 
devam etmeyen öğrenciler o 
dersten başarısız sayılacaklar. 
Telafi eğitimi bir eğitim öğretim 
yılından (36 Hafta) az olmam-
ak üzere planlanacak olup her 
bir dersten başarılı olanlara il-
gili eğitim öğretim yılı çalışma 
takviminde belirtilen tarihlerde 
diploma düzenlenecek. Lise me-
zunu olup aynı zamanda ustalık 
belgesine sahip olanlara da iste-
meleri halinde ustalık belgesinde 
yazılı olan alan ve daldan meslek 
lisesi diploması doğrudan düzen-
lenecek.

Telafi eğitimine katılacak öğren-
cilerin kayıtları mesleki eğitim 
merkezleri ve mesleki eğitim 
merkezi programı uygulayan 
mesleki ve teknik Anadolu lise-
lerine yapılabilecek. Lise me-
zunu olmak isteyen usta ve 
kalfalarımızı mesleki eğitim 
merkezlerine uğrayarak daha 
detaylı bilgi alabilecekler.”
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Proje Kapsamında 
Ulaştırma Sektöründe 

Mesleki Yeterlilik Belgesi 
Verilecek

KONESOB’tan Yine Bir İlk
Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
tarafından, Aile, Çalışma ve Sosyal Hiz-
metler Bakanlığı Avrupa Birliği ve Mali 
Yardımlar Dairesi Başkanlığına sunulan 
“KONESOB VOC-Test Center Project” uygu-
lamaya geçiyor.

Sözleşmesi 29 Eylül 2020 tarihinde imzala-
nan proje, VOC-Test Merkezleri-III Hibe Pro-
gramı VOC-Test Centres-III Grant Scheme 
(VOC-TEST-III)) kapsamında uygulanacak.

Avrupa Birliği tarafından desteklenen proje 
kapsamında; KONESOB bünyesinde önce-
likle ulaştırma sektöründe beş meslek dalın-
da olmak üzere, mesleki yeterlilik belgesi 
vermeye yetkili bir belgelendirme merkezi 
kurulacak. Yine Proje kapsamında ulusal 
yeterlilik sistemi hakkında ilgili kesimlerde 
farkındalık yaratmayı amaçlayan çeşitli et-
kinlikler düzenlenecek, meslek standartları 
ve yeterlilikler geliştirilecek ve revize edilecek. 
İhtiyaçlar doğrultusunda yeni mesleklerde 
de yetki alınacak. 

Sözleşmeye imza atan KONESOB Başkanı 
Muharrem Karabacak, Konya ili için önemli 
bir ihtiyaç olan belgelendirme merkezinin 
esnaf teşkilatı bünyesinde hayata geçecek 
olmasından memnuniyet duyduğunu, ku-
rulacak merkezin tüm Türkiye’ye hizmet 
vereceğini belirtti. 1 Kasım 2020 tarihinde 
uygulanmaya başlayacak olan proje 18 ay 
sürecek. 
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Birliğimiz öncülüğünde Ahi Evran 
Mesleki Eğitim Merkezi bünyesinde 
kurulan Konya Genç Esnaf ve San-
atkârlar Kulübü Genç KONESOB, mi-
syonu ve vizyonuyla Türkiye’ye dam-
gasını vurdu.

Genç KONESOB’un gençler için örnek 
bir proje olduğunu belirten KONESOB 
Başkanı Muharrem Karabacak, “Çocuk-
larımız ve gençlerimiz haftada bir gün 
Mesleki Eğitim Merkezleri’nde eğitim 
görüyor. KONESOB olarak gençlerim-
ize, Genç KONESOB Kulübü kurarak bir 
teşkilatlanma ruhu vermiş olduk. Bu 
çatının altında da belli bir ahlaki değer-
lere sahip yeni bir neslin yetişmesine 
vesile olacağız. Esnaf ve sanatkâr olan 
ve olacak çocuklarımızı bizler geleceğe 
hazırlamamız gerekiyor. Bu vesileyle 
de teşkilatlanma ruhunu aşılayarak 
geleceğin yöneticilerini yönlendirmiş 

olacağız. Bu tür örneklerle de çocuk-
larımız motive olmuş oluyor” dedi.

Konya’da faaliyetlerine başlayan Genç 
KONESOB üyesi genç ahilerimiz de pro-
tokol ziyaretleri ve faaliyetleriyle örnek 
teşkil ediyor.

Konya’da Genç Ahilerimizden An-
lamlı Hediye
Genç KONESOB Üyesi gençlerim-
iz, Karatay Ahi Evran Mesleki Eğitim 
Merkezi Müdürü Vahit Gedik ve Okul Yö-
neticileri Birliğimize gelerek KONESOB 
Başkanı Muharrem Karabacak’ı ziyaret 
etti.

Genç Ahilerimiz ziyaretin sonunda Baş-
kan Karabacak’a, “Ahi Babanın Usta 
Adayına Nasihatı”nı anlatan bir tablo 
hediye edildi. 

Konyalı Genç Ahiler
Genç KONESOB Kulübü 
Türkiye’ye örnek
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Hayata Fırsat Projesi Kursiyerleri 
Sertifika Heyecanı Yaşadı

Uluslararası Çalışma Örgütü (ILO) ve Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (KONESOB) işbirliğiyle başlatılan Hayata Fırsat Projesi 
kapsamında düzenlenen mültecilere istihdam kapısı açacak kurslarda 
başarı elde eden kursiyerler sertifikalarına kavuştu.

ILO ve KONESOB işbirliğiyle başlatılan Hayata Fırsat Projesi 
kapsamında düzenlenen meslek kurslarının kapanış programı 
gerçekleştirildi. 
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Selçuklu Kongre Merkez-
indeki programda ilk önce, 
kursiyerlerin herhangi bir iş 
görüşmesinde neler yapma-
ları gerektiğinin anlaşılması 
için temsili bir iş görüşmesi 
canlandırıldı. Bu iş görüşme-
sinin ardından kursiyerlere, 
nerede doğru yaptıkları, nere-
de hata yaptıkları anlatıldı.

Programda konuşan KONE-
SOB Başkanı Muharrem 
Karabacak, kursiyerlerin aldığı 
sertifikaların hayırlı olması 
temennisinde bulunarak, 
“Konya Esnaf ve Sanatkar-
lar Odaları Birliğinin Hayata 
Fırsat Projesi kapsamında, 
Uluslararası Çalışma Örgütü 
ile birlikte düzenlediği meslek 
edindirme kurslarını başarı ile 
tamamlamış ve sertifika alma-
ya hak kazanmış bulunuyor-
sunuz. Öncelikle sizleri kut-
luyorum. Esnaf teşkilatı olarak 
istihdama katkı sağlamak adı-
na yapılan kurslarımızı önem-
siyoruz. Kursumuzdan mezun 
olan 105 kardeşimize hayırlı 

olmasını diliyor, aranan ele-
man anlamında iş gücümüze 
katkı vereceklerini umuy-
oruz. Bu son günde nasıl iş 
bulabileceklerine dair eğit-
imler hocalarımız tarafından 
kendilerine verildi. Benzer 
projelerin uygulanmasını 
Konya açısından ihtiyaç olar-
ak görüyoruz. Buradan Ul-
uslararası Çalışma Örgütüne, 
Selçuklu Halk Eğitim Merke-
zi Yöneticilerimize, hoca-
larımıza, eğitimlere, eğitici ve 
tercüman olarak destek veren 
arkadaşlarıma teşekkür edi-
yorum” ifadelerini kullandı.

ILO’DAN Başkan Karabacak’a 
Teşekkür
ILO Türkiye Ofisi Ulusal Bec-
eri Geliştirme ve İstihdam 
Uzmanı Nuran Torun Atış 
ise, projeye verdikleri kat-
kılar dolayısıyla KONESOB 
Başkanı Muharrem Kara-
bacak’a teşekkür etti.
Konuşmaların ardından, 
Hayata Fırsat projesi kurs-
larında başarı elde eden kursi-

yerlerin sertifika töreni gerçekleştirdi. Kursiyerler sertifikalarını 
Başkanımız Karabacak, Oda Başkanlarımız ve ILO temsilciler-
inin elinden aldı. Program, günün anısına hatıra fotoğrafı çekil-
mesinin ardından sona erdi. Programa, KONESOB Başkanımız 
Muharrem Karabacak, birlik başkan vekillerimiz Osman Alp, 
Emin Baranok, Oda Başkanlarımız ILO Türkiye Ofisi Ulusal 
Beceri Geliştirme ve İstihdam Uzmanı Nuran Torun Atış, ILO 
temsilcileri ve kursiyerler katıldı.

HABER
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KONESOB’un Projesi 
MEVKA’dan Destek Almaya 

Hak Kazandı

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği (KONESOB) tarafından, Mevla-
na Kalkınma Ajansı (MEVKA)’na 2020 
Yılı 5. Dönem Teknik Destek Programı 
kapsamında sunulan “KONESOB Esnaf 
Mesleki ve Sosyal Gelişim Merkezi Ön 
Fizibilite Projesi” destek almaya hak 
kazandı. Proje sözleşmesi Mevlana 
Kalkınma Ajansı Genel Sekreteri İhsan 
Bostancı ve Konya Esnaf ve Sanatkâr-
lar Odaları Birliği Başkanı Muharrem 
Karabacak tarafından imzalandı.

Ajans tarafından yaklaşık 100 Bin TL bütçe 
ayrılan proje ile KONESOB tarafından üye 
esnafların ekonomik gelişimine ve sosyo 
- kültürel değerlerinin sürdürülebilirliğine 
katkı sağlanması, mesleki ve sosyal ortak 
kullanım olanaklarının değerlendirilm-
esi, planlanması, geliştirilmesi ve uygu-
lanması amacıyla kurulması öngörülen, 
Esnaf Mesleki ve Sosyal Gelişim Merke-
zi’ne yönelik fizibilite raporunun hazırlan-
ması hedefleniyor.

Atılan imzaların ardından proje ile ilgili görüşlerini dile getiren 
MEVKA Genel Sekreteri İhsan Bostancı “Ajans olarak, Sanayi 
ve Teknoloji Bakanlığı koordinasyonunda bölgemizde yer alan 
esnaf ve sanatkarlarımızın, KOBİ’lerimizin, sanayicilerimizin 
ulusal ve uluslararası alanda rekabet edebilirliklerini, üretim, 
ihracat ve istihdam kapasitelerini artırmaları amacıyla ihtiyaç 
duydukları makine, ekipman, donanım ve yazılımın temin edil-
mesi noktasında çeşitli sektörlerde mali destek programları 
uygulamaya gayret gösteriyoruz. Aynı şekilde kurum olarak 
uyguladığımız teknik destek programlarımız ile de bu makine, 
ekipman ve donanımı daha verimli kullanacak olan insan kay-

Ortak Çalışma 
Kültürünün Önemi
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nağımızın mesleki ve teknik 
açıdan gelişimini de son derece 
önemsiyoruz. Bu doğrultuda, iş 
dünyamızın ihtiyaç duyduğu 
çeşitli alanlarda mesleki eği-
time destek veriyor, bunun yanı 
sıra bu mesleki eğitimlerin ver-
ilmesine zemin hazırlayacak 
kapsamlı ve donanımlı eğitim 
merkezlerinin oluşturulmasına 
öncülük etmeye çalışıyoruz. 
Bu anlamda, Konya Esnaf 
ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
tarafından Konya il merkezi ve 
ilçelerinde yer alan esnaf ve 
sanatkârların değişen ekono-
mik ve sosyal şartlara uyum 
sağlaması, rekabet güçleri ve 
kapasitelerinin artırılması, so-
syal ve yenilikçi kooperatifçilik 
anlayışının ve ortak çalışma 
kültürünün oluşturulması 
amacıyla ajansımıza sunulan 
bu projeyi çok değerli bulduğu-

muzu da özellikle belirtmek 
istiyorum. Proje kapsamında 
Konya il merkezi ve ilçelerinde 
27 alan ve 141 farklı mesleki 
kursta yıllık yaklaşık toplam 
22.000 kişinin mesleki ve so-
syal gelişim eğitimi alması, 
ekonomik ve sosyal şartlarının 
iyileştirilmesi amacıyla ileride 
hayata geçirilmesi planlanan 
mesleki ve sosyal gelişim 
merkezinin ilk aşaması olan 
fizibilite projesinin Ajansımız 
desteği ile hazırlanması he-
deflenmektedir. Mevlana 
Kalkınma Ajansı olarak, yüksek 
ve dengeli refah seviyesine 
erişmiş, uluslararası ekonomil-
erle bütünleşmiş, ulusal ve 
uluslararası yatırımcıların 
üretmek için tercih ettikleri bir 
bölge ve bölgemizin sahip old-
uğu insan kaynağının beceril-
erinin özel sektörün ihtiyacını 

karşılayacak seviyeye yük-
seltilmesi vizyonumuz doğrul-
tusunda bundan sonra da bu 
tür projelere destek vermeyi 
sürdüreceğiz. Temennimiz, 
fizibilite projesinin bir an önce 
tamamlanarak, söz konusu 
merkezin esnaflarımızın hiz-
metine sunulmasıdır” ifadeler-
ini kullandı.

“Esnafımızın 
Donanımlı Bir 
Yapıya Kavuşması 
Önemli”
KONESOB Başkanı Muhar-
rem Karabacak da, “Şehrimiz, 
bölgemiz ve ülkemiz ekon-
omisinin can damarı konu-
munda bulunan esnaflarımız, 
üretim, ihracat, istihdam gibi 
çeşitli alanlarda büyük kat-

kılar sunmaktadır. Ülkemizin 
ekonomik hareketliliği nok-
tasında bu denli öneme sahip 
olan esnaflarımızın, mesleki ve 
teknik açıdan çağın gerektird-
iği şekilde donanımlı bir yapıya 
kavuşması da Konya Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları Birliği olar-
ak bizim en büyük amacımız. 
Bu amaç doğrultusunda 
önümüzdeki dönemlerde 
hayata geçirmeyi arzuladığımız 
Esnaf Mesleki ve Sosyal Gelişim 
Merkezi’mizin ilk aşaması olan 
fizibilite çalışmasını Mev-
lana Kalkınma Ajansımızın 
desteği ile gerçekleştire-
ceğiz. Bu destek, bünyemizde 
ve esnaf olarak çalışan ilgili 
paydaşlarımızın da mesle-
ki gelişim boyutu ile makine 
ekipman, insan kaynakları ve 
kurumsal kapasitesini artır-
maya yönelik planladığımız 
ön fizibiliteyi içeren ve aynı za-
manda ileride yine Ajansımızın 
Güdümlü Proje Desteği veya 
Sosyal Gelişmeyi Destekleme 
Programlarına yönelik olarak 
hazırlayacağımız projelerin de 
başlangıcı niteliğinde bir teknik 
destek olacaktır. Kurum olar-
ak bu projemize destek olan 
Mevlana Kalkınma Ajansımıza, 
esnaflarımız adına teşekkür 
ediyor, esnaflarımızın mesleki 
ve ekonomik açıdan ihtiyaç 
duyduğu tüm projeleri hayata 
geçirmeye ve onların yanında 
olmaya devam edeceğimi-
zi belirtmek istiyorum” diye 
konuştu.
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Oda Başkanları tartı 
aletleri konusunda

bilgilendirildi

Sanayi ve Teknoloji Konya İl Müdürü Vehbi Konarılı, KONESOB Başkanı Muharrem Kara-
bacak ve Birliğe bağlı Oda Başkanlarının katıldığı toplantıda esnafların kullandığı ölçü 

ve tartı aletlerinin periyodik muayenelerinin denetimleri hakkında bilgilendirmede 
bulundu.
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Sanayi ve Teknoloji Bakan-
lığı Konya İl Müdürlüğü 
tarafından düzenlenen bilg-
ilendirme toplantısı KONE-
SOB toplantı salonunda 
gerçekleştirildi. Toplantıya 
Sanayi ve Teknoloji Konya 
İl Müdürü Vehbi Konarılı, 
KONESOB Başkanı Muhar-
rem Karabacak, İl Müdürlüğü 
Şube Müdürü Mikdat Özcan, 
KONESOB’a bağlı Odaların 
Başkanları katıldı.

İl Müdürü Konarılı, 2018’den önce muayenesi yapılmış ve başkaca muayene yapılmamış olan tartı 
aletlerinin hali hazırda cezalık durumda olduğunu da hatırlatarak, “Bu tartı aletleri için başvuruda 

bulunsalar dahi önce cezai işlem uygulanacak sonra muayenesi yapılacak. Bu sebeple bu tartı 
aletlerinin muayene yapılmadan kullanılması yasal olmamaktadır” diye konuştu.

Toplantıda konuşan KONE-
SOB Başkanı Muharrem 
Karabacak, esnafların 
bakanlık yetki ve sorum-
luluklarının esnaf ve san-
atkârlara ulaştırılmasında 
köprü olduklarını, bu tür 
bilgilendirme toplantılarının 
Esnaf Teşkilatı, esnaf ve 
sanatkarlar açısından old-
ukça faydalı olduğunu, to-
plantıda alınan kararlar ve 
bilgiler konusunda da bilg-
ilendirileceğini ifade etti.

Sanayi ve Teknoloji İl Müdürü 
Vehbi Konarılı, Bakanlık yetki 
ve sorumluluğunda bulunan 
ölçü aletlerinin periyodik 
muayenelerinin denetimi 
hakkında bilgilendirmede 
bulundu. Esnafların kul-
landığı tartı aletlerinin iki 
yılda bir periyodik muay-
eneye tabi tutulduğunu, 
bu muayenelerin Sanayi ve 
Teknoloji İl Müdürlüklerince 
yetkilendirilen yetkili muay-
ene servisleri tarafından 
yapıldığını hatırlatan Vehbi 

Konarılı, “Esnaf ve sanatkar-
larımız kullandıkları ölçü ve 
tartı aletleri için her yıl Şubat 
ayının son gününe kadar 
muayene için başvuruda 
bulunmaları gerekmekte-
dir. Şayet bu tarih geçirilirse 
3516 sayılı Ölçüler ve Ayar 
Kanununa göre 613 TL ile 
12.258 TL arasında değişen 
oranlarda idari para cezası 
uygulanmaktadır” dedi.
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Nakliyeci Esnafıyla 
Konya Milletvekilleri 

Biraraya Geldi

Konya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliğince (KONESOB) düzenlenen toplantıda Şoför, 
Nakliyeci ve Otomobilciler Esnaf Odası’na bağlı nakliyeci ve kamyoncu esnafı, Taşıyıcılar 
Kooperatif Başkanları ile AK Parti Konya Milletvekilleri Orhan Erdem, Hacı Ahmet Özdemir, 

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, AK Parti Selçuklu İlçe Başkanı Mustafa Hakan 
Özer, Konya Şoför, Nakliyeci ve Otomobilciler Odası Başkanı Ahmet Şen’in de katıldığı istişare 

toplantısında sorunlarını milletvekillerine iletti.

KONESOB toplantı salonunda gerçekleşen istişare toplantısının kamyoncu ve nakliyeci 
esnaflarının sorunlarının çözülmesi noktasında önemli bir girişim olduğuna vurgu yapan 

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, “Birliğimiz çatısı altında gerçekleşen istişare 
toplantısında esnaflarımız milletvekillerimize sorunlarını iletti. Milletvekillerimizde Ulaştırma 
ve Alt Yapı ve Bilim, Sanayi ve Teknoloji Bakanlarımızla görüşerek esnafımızın sorunlarını 

kendilerine iletmiş olacaklar” dedi.

1 Ocak’tan itibaren yürüklüğe giren kamyonlardaki U-ETDS veri aktarma sistemi, sayısal 
takoğraf bulundurma zorunluluğu ve e-arşiv fatura zorunluluğu, KONESOB’da düzenlenen 

istişare toplantısında masaya yatırıldı.
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KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, Konya Şoför, Nakliyeci ve Otomobilciler Esnaf Odası üyesi nakliye ve kamyoncu 
esnaflarıyla AK Parti Konya Milletvekillerini biraraya getirdiklerini belirterek, “Birliğimiz çatısı altında esnaflarımızla 

milletvekillerimizi buluşturduk ve istişare toplantısında sektör temsilcilerimiz milletvekillerimize sorunlarını anlatma imkanı 
buldu. Konuya duyarsız kalmayan Milletvekillerimiz sorunlara çözüm bulmak adına Ulaştırma ve Alt Yapı Bakanımıza ve Bilim, 

Sanayi ve Teknoloji Bakanımıza konuyu iletecekler” dedi.

“Haziran Ayına Ertelenmesini Sağladık”
Başkan Karabacak, yaptıkları girişimler sonucu U-ETDS veri girişi zorunluluğunu Haziran ayına ertelettiklerini de belirterek, 

“Daha öncesinde Ulaştırma ve Alt Yapı Bakanımıza bizzat iletmiş olduğumuz ve önceki gün AK Parti Genel Başkan Yardımcısı ve 
Konya Milletvekilimiz Sayın Leyla Şahin Usta Hanımefendiyle yapmış olduğumuz görüşmeler neticesinde, kendileri Ulaştırma 
ve Alt Yapı Bakanımız Sayın Cahit Turhan ve Sanayi ve Teknoloji Bakanımız Sayın Mustafa Varank ile bizzat görüşerek U-ETDS 
veri girişi zorunluluğunun 30 Haziran 2020 tarihine ertelenmesini sağladı. Ertelemeden ötürü tüm Türkiye genelinde bulunan 

nakliyeci esnaflarımız adına kendilerine ayrı ayrı teşekkür ediyorum. Önümüzdeki 7 Ocak Salı günü yine Konya’mız öncülüğünde 
Ulaştırma ve Alt Yapı Bakanlığında esnafımız adına bir toplantıyı daha gerçekleştirmiş olacağız” dedi.
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Başkan 
Pekyatırmacı Esnaf 
Temsilcileriyle 
Buluştu

Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, 
Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği’ne (KONESOB) 
bağlı oda başkanlarıyla 
düzenlenen istişare 
toplantısında bir araya 
geldi.

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pek-
yatırmacı, Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Mu-
harrem Karabacak ve oda başkanlarıy-
la bir araya gelerek istişarelerde bulun-
du. Selçuklu Belediyesi Kosova Sosyal 
Tesisleri’nde gerçekleşen toplantıda Ak 
Parti Selçuklu İlçe Başkanı Mustafa Ha-
kan Özer’in yanı sıra belediye başkan 
yardımcıları da  yer aldı. KONESOB üyesi 
oda başkanlarıyla bir araya gelmek-
ten duyduğu memnuniyeti ifade eden 
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pek-
yatırmacı, “Bugün burada bütün şehrin 
bir nüvesi var ve tüm sektör temsilcileri 
ile bir aradayız. Bu toplantılar istişare 
kültürünün ve işbirliğinin gelişmesine 
katkı sağlıyor” dedi.
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“İstişare Kültüne 
Önem Veriyoruz”
Türkiye’de gündemin sürekli değiştiğini ifade eden Başkan 
Pekyatırmacı, “Önce genel seçim ardından ondan son-
ra yerel seçim İki tane seçim geçirdik. Seçimler bittikten 
sonra her iş bitecek gibi veya gündemler sakinleşecek gibi 
görülüyordu ama her gün yeni bir gündem var ülkemizde. 
Bulunduğumuz jeopolitik konum, siyasi şartlar, ekonomik 
şartlar her gün yeni bir gündemi de beraberinde getiriyor. 
Ama çok şükür Türkiye’nin şuanda içerisinde olduğu şart-
lar her ne kadar zor şartlar olsa da bugün şükretmemiz 
gereken çok şey var. 2018’in başından itibaren yaşadığımız 
süreçleri hafızamızda yokladığımızda 2019 ve 2020 ile il-
gili o kadar çok olumsuz düşünce, o kadar çok olumsuz 
öngörü vardı ki neredeyse 2019’da Türkiye’ye batıyor-
du. 2020’de artık tamamen ekonomik yönden bir çık-
maza giriyorduk. Siyasi yönden bir sürü senaryolar vardı. 

Ama şükür ki bunların hiçbiri gerçekleşmedi. Hakikaten 
hükümetimizin dirayetli yönetimiyle ve bugün mecliste 
seçimlerde oluşturulmuş olan yerel yönetimlerde de de-
vam eden Cumhur İttifakıyla ülkemizde istikrar var güven 
ortamı var” dedi.  

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, “Odamız-
da birliğimizle birlikte bu istişarelere önem veriyoruz. 
Bu istişarelerle birlikte tabanda yer alan sıkıntıları da 
esnafımızdan gelen sanatkarımızdan gelen sıkıntıları 
da şahsınıza müdürlerimize, diğer ilçe belediye başkan-
larımıza, büyükşehir belediye başkanımıza, milletvekilim-
ize, bakanlarımıza ulaştırmak için bizlerde çaba sarf edi-
yoruz. Bu anlamda her an bir araya gelerek Konya çatısı 
altında birlikteliği oluşturabilen hem genel yönetim hem 
yerel yönetimler hem de meslek ve esnaf odalarımız var 
“ dedi.
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Elazığ ve Malatya’da 
yaşanan deprem sonrası 
KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak’ın talimatıyla 
Konya Bakkallar ve Bayiler 
Esnaf Odası Başkanı Feridun 
Göner ve Konya Pastacılar 
Esnaf Odası Başkanı Kadir 
Kağnıcıoğlu, hazırlanan 
yardım malzemelerini deprem 
bölgesine götürerek ihtiyaç 
sahibi vatandaşlara ulaştırdı.

Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği Başkanı 
Muharrem Karabacak, 
Elazığ’da yaşanan ve Malatya 
başta olmak üzere çevre 
illerde de yıkıma yol açan 
depremin, bütün Türkiye’yi 
hüzne boğduğunu söyledi.

Depremden hemen sonra 
bütün ülkede seferberlik ilan 
edildiğini ve devletin bütün 
imkanlarının kullanıldığını 
belirten Başkan Karabacak, 
“Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği olarak 
hemen harekete geçtik 
ve hazırladığımız yardım 
malzemelerini, Bakkallar Odası 
Başkanımız Feridun Göner ve 
Pastacılar Odası Başkanımız 
Kadir Kağnıcıoğlu ile birlikte 
Elazığ’a gönderdik. Depremde 

hayatını kaybedenlere 
Allah’tan rahmet diliyorum. 
Milletimizin başı sağ olsun. 
Allah’ın izniyle bölge halkının 
yaraları en kısa sürede 
sarılacaktır” dedi. 

KONESOB’dan 
Deprem 
Bölgesine 
Yardım

HABER
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Konya iş dünyasının siv-
il toplum örgütleri, yeni yılın 
ilk çalışma saatlerinde Konya 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay ve Ak Parti İl 
Başkanı Hasan Angı ile MÜSİAD 
Konya şubesinde biraraya gel-
erek, 2019 yılını değerlendirdi 
ve 2020 projeleri hakkında is-
tişarelerde bulunuldu. 

Müstakil Sanayici ve İş Adam-
ları Derneği (MÜSİAD) Konya 
Şubesi’nin ev sahipliğinde 
düzenlenen toplantıya, AK 
Parti İl Başkanı Hasan Angı, 
TOBB Başkan Yardımcısı ve 
Ticaret Odası Başkanı Selçuk 
Öztürk, Sanayi Odası Başkanı 
Memiş Kütükcü, Ticaret Bor-
sası Başkanı Hüseyin Çevik, 
Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 

Birliği Başkanı Muharrem Kara-
bacak, KOMÜT Başkanı Adem 
Bulut, ASRİAD Başkanı Mustafa 
Balta, DERSİAD Başkanı Musa 
Özkan, GİV Başkanı Fatih Cey-
lan, İpekyolu Derneği Başkanı 
Tahir Şahin, KONSİAD Başkanı 
Hasan Hüseyin Aydın, TÜMSİAD 
Başkanı Ahmet Şerce, TÜRSİAD 
Başkanı Mahmut Çınar, KON-
TİMDER Başkanı Ahmet Yasin 
Bilen, Ekonomi Kulübü Başkanı 
Osman Bağcı ve SELSİAD Baş-
kan Yardımcısı Kemal Türkoğlu 
katıldı.

Düzenlenen toplantıyla ilgili 
değerlendirmelerde bulunan 
MÜSİAD Konya Başkanı Ömer 
Faruk Okka, “Konya iş dünyası 
sivil toplum kuruluşlarının 
temsilcileri olarak, zam-

an zaman bir araya gelerek, 
şehrimizin ve ülkemizin güncel 
konularını değerlendiriyoruz.
Bu yılın ilk toplantısın-
da, Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Uğur İbra-
him Altay Bey’i ve Ak Parti İl 
Başkanı Hasan Angı Bey’i mis-
afir ederek, Konya’mızın 2020 
projelerini masaya yatırdık, 
şehrimizin kalkınması ve 

gelişmesi için nelerin yapılabi-
leceği konusunda fikir alışver-
işinde bulunduk” dedi.

 Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay’da, 
“MÜSİAD Konya şubemiz-
in ev sahipliğinde AK Parti İl 
Başkanımız, Sanayi Odası, Ti-
caret Odası, Ticaret Borsası 
başkanlarımız ile iş adamları 
dernek, vakıf ve birlik başkan-
larımızla 2019 yılını değer-
lendirerek 2020 projelerini 
istişare ettik. 
Şehrimiz için bereketli geçen 
2019 yılının ardından 2020 
yılında da çok önemli yatırım-
ları iş dünyamızla birlikte 
hayata geçireceğiz. Konyalı iş 
insanlarımız, sanayicilerim-
iz, üreticilerimiz her zaman 
Konya’mızın, insanımızın ve 
ülkemizin yanında oldu, olma-
ya da devam ediyor.  
Konya’mız, 2 milyar dolar ci-
varında ihracatıyla, dev bele-
diyecilik yatırımlarıyla, dünya 
çapında etkinliklere ev sahipliği 
ile geleceğe sağlam adımlarla 
ilerliyor. Bunda iş dünyamızın 
büyük katkısı var. Kendiler-
ine teşekkür ediyorum” diye 
konuştu. 

HABER

Konya’nın 2020 Projeleri Masaya 
Yatırıldı
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KONESOB Başkanı
Muaharrem Karabacak: 
“Aziz Milletimiz
 15 Temmuz’da diriliş
destanı yazmıştır”

KONESOB Başkanı Muhar-
rem Karabacak 15 Temmuz 
Demokrasi ve Milli Birlik 
Günü ile ilgili yazılı bir mesaj 
yayınladı. 
Başkan Karabacak 
açıklamasında, “15 TEMMUZ 
gecesi Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan 
önderliğinde aziz milletimiz 
omuz omuza hareket ederek 
hain işgal girişimine karşı 
adeta bir diriliş destanı 
yazmıştır, bu uğurda hayatını 
kaybeden tüm şehitlerimizi 
rahmet ve saygıyla anıyor, 
gazilerimizi de minnet 
duygularımızla selamlıyorum” 
dedi.

“DARBELERE KARŞI
DİMDİK AYAKTAYIZ”
Esnaf Teşkilatı ve milyonlarca 
esnaf ve sanatkârın darbe 
ve kalkışmalara karşı her 
zaman devletinin yanında 
yer aldığını hatırlatan Başkan 
Karabacak, “Ahilik gelenek 
ve kültüründen gelen, her 
zaman devletinin ve mille-

tinin yanında yer alan, aileleri 
ve yanlarında çalışanlarıyla 
birlikte ülkemizin dörtte birini 
temsil eden esnaf ve sanat-
kârlarımız, nereden ve kim-
den gelirse gelsin, darbelere 
karşı dimdik ayakta olmuş 
ve ayakta olmaya da devam 
edecektir” diye konuştu.

“ŞEHİTLERİMİZİ
SAYGIYLA
ANIYORUZ”
Başkan Karabacak 
açıklamasında şu görüşlere 
yer verdi:
 “Öncelikle 15 Tem-
muz’da devletimize ve 
demokrasimize karşı yapılan 
hain darbe girişimi karşısın-
da milli irademize sahip 
çıkıp hayatını kaybeden 
tüm şehitlerimizi saygı ile 
anıyor, gazilerimizi minnet 
duygularımızla selamlamak 
istiyorum. Ülkemizin 4 yıl 
önce yaşadığı 15 Temmuz 
hain darbe girişimine karşı 
milletimiz, birlik ve beraberlik 

içinde demokrasi zaferine 
imza atmıştır. Cumhur-
başkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan önderliğinde, 
devletimiz ve milletimizin 
ferasetiyle FETÖ ile ilgili kara-
rlı duruş sayesinde süreci 
kolay bir şekilde bertaraf 
edebilmeyi başardık. Esnaf 
Teşkilatı ve 55 bin esnaf ve 
sanatkârımızla bu süre çte 
bizler de üzerimize düşeni 
yaparak milli bir duruş serg-
iledik. Ayrıca ekonomimizin 
ayakta kalabilmesi için de ne 
gerekiyorsa yaptık ve yapma-
ya devam ediyoruz. Hiçbir 
zaman cumhuriyet ve rejim 
düşmanlarına bu mukaddes 
topraklarda devletimizi ele 
geçirme fırsat ve imkânı 
tanınmayacaktır. Dün olduğu 
gibi bugün ve her zaman mil-
letimiz; ülkesine ve devletine 
canı pahasına sahip çıkacak-
tır. Milletimizin asil iradesine 
dayanan demokrasimizi 
sahiplenme, yaşatma ve 
geliştirme noktasında; esnaf 
ve sanatkârlarımız, her 

Konya Esnaf ve 
Sanatkârlar 
Odaları Birliği 
(KONESOB) 
Başkanı 
Muharrem 
Karabacak, 15 
Temmuz 
gecesi hain 
işgal girişimine 
karşı Türk halkının 
örnek bir duruş 
sergilediğini 
hatırlatarak, 
“Cumhur-
başkanımız 
Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan 
önderliğinde Aziz 
Milletimiz adeta 
bir diriliş destanı 
yazmıştır” dedi.
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zaman olduğu gibi tek vücut halinde ve sarsılmaz bir irade 
ile devletimizin, milletimizin ve meşru Türkiye Cumhuriyeti 
Devletinin yanında yer alacaktır. Hiç şüphe yok ki Türkiye Cum-
huriyeti, demokrasiye ve cumhuriyetimizin temel niteliklerine 
bağlı kalarak; Tek Bayrak, Tek Vatan, Tek Millet ve Tek Devlet 
ülküsü etrafında sımsıkı kenetlenerek sonsuza kadar varlığını 
sürdürecektir. Bu duygu ve düşüncelerle Esnaf ve Sanatkârlar 
Teşkilatı olarak ülkemizin geleceğine güveniyor, en büyük 
gücün Yüce Milletimizin İradesi olduğuna inanıyoruz.”
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Plaka Basım Merkezi Yeni Yerinde
Hizmet Veriyor

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem Karabacak ile birlikte Karatay Belediyesi tarafından Konya Galericiler 
Sitesi’ne kazandırılan Plaka Basım Merkezi’ni ziyaret etti. Başkan Kılca ve Karabacak, merkezdeki 
çalışmaları inceleyen ve buradaki vatandaşlarla bir araya geldi. 

Karatay Belediyesi’nin Fevzi Çakmak Mahallesi’ndeki Konya Galericiler Sitesi içerisinde yapımını 
tamamlayarak Konya Şoförler Odası’na teslim ettiği Plaka Basım Merkezi hizmet vermeye başladı. 

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca da Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem Karabacak ile birlikte merkezi ziyaret etti. Merkezde plaka hazırlama ve basım 
çalışmaları hakkında bilgi alan Başkan Hasan Kılca, merkezden faydalanan vatandaşlarla bir süre 
sohbet ettikten sonra atölyede plaka basımı da gerçekleştirdi. 
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BÖLGEDEKİ ÖNEMLİ 
BİR EKSİKLİĞİ
GİDERMİŞ OLDUK 

Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca, özellikle ikinci el 
araç alım ve satım hareketlil-
iğinin en fazla olduğu Konya 
Galericiler Sitesi’nde plaka 
basım merkezinin olmaması 
dolayısıyla projeyi hayata 
geçirdiklerini söyledi. 

Başkan Hasan Kılca, “Göreve 
geldiğimizden bu yana ye-
rel yönetimler olarak Kon-
yamızın ve Karatayımızın 
vizyonunun yükselmesine 
katkı sunmak ve her anlamda 
yeni kazanımlar elde etmek 
için çalışıyoruz. Bugüne kadar 
birçok ilke ve örnek projeye 
imza attık. Fevzi Çakmak Ma-
hallesi içerisindeki Galericiler 
Sitesi de oldukça hareketli bir 
yer. Araç alım ve satımının en 
fazla olduğu bu bölgede plaka 
basım merkezinin olmaması 
büyük bir eksiklikti. Galerici 
esnafımız ve odamız da bu 
konuda bir destek istedil-
er. Esnafımız ve odamızdan 
merkezin yapımı konusun-
da bize gelen teklif üzerine 
de plaka basım merkezi bi-
nasının yapımına başladık 
ve kısa sürede tamamla-
yarak odamıza teslim ettik. 
Merkezimiz şu an hizmet 
vermeye başladı ve böylece 
bölgedeki önemli bir ek-
sikliğin giderilmesi anlamın-
da böyle bir adım atılmış 
oldu. Hem esnafımız hem de 
vatandaşımız zaman ve mad-

diyat konusunda rahatlamış 
oldular. Merkezin hayırlara 
vesile olmasını temenni edi-
yorum” dedi. 

Konya Esnaf ve Sanatkârlar 
Odaları Birliği(KONESOB) 
Başkanı Muharrem Kara-
bacak ve Konya Şoför Nakli-
yeci ile Otomobilciler Esnaf 
Odası Başkanı Ahmet Şen 
de bu önemli hizmet dolasıy-
la Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca’ya teşekkür ettiler.  

HABER
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“Konya’ya Mesleki 
Eğitim Merkezi 
Kazandırılıyor” 

Konya Büyükşehir Belediyesiyle müra-
caat ve girişimler neticesinde yine bir 
ilki gerçekleştirildi ve mesleki eğitim 
merkezi projesine onay verildi. Bele-
diye tarafından 8 bin metrekarelik bir 
arsa Birliğe tahsis edildi ve içerisinde 
sosyal donatıların, her meslek dalıy-
la ilgili sınıfların yer aldığı ve Türkiye’de 
eşi benzeri olmayan Sosyal Gelişim ve 
mesleki eğitim merkezini şehrimize ka-
zandırmış olacağız. Şehrimize kazandır-
maktan dolayı gurur ve mutluluğunu 
yaşadığımız Sosyal Gelişim ve Mesleki 
Eğitim Merkezi’miz, Teşkilatımıza, esnaf 
ve sanatkârımıza ve şehrimize hayırlı 
olsun. 
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Online Sicil Memurluğu 
Kuruldu

Birlik yönetimimiz, büyük bir soruna neşter vurdu. İlçelerde esnaflık faaliyetinde bulunmak isteyen esnaflar, 
Konya merkezden belirli periyotlarla gelen sicil memurları aracılığıyla oda kayıtlarını yapabiliyorlardı. Şehri 
ve Esnafı için dertlenerek gece gündüz çalışan Birlik yönetimi, İlçelerde online sicil memurluğu açılması 
için gerekli çalışmaları başlattı. Kısa sürede alt yapısı tamamlanan online sicil memurluğu sayesinde esnaf 
kardeşlerimiz için büyük bir eziyeti ortadan kaldırılırken, zaman ve yakıttan da tasarruf sağlamış oldu.

HABER
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Arşiv Bölümü, Toplantı 
Odası ve Makam Aracı 
Yenilendi

Toplantı Odası
Öncesi

Toplantı Odası
Sonrası

Toplantı Odası
Sonrası

Yıl içinde Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği, yeni arşiv bölümüne kavuştu ve 
toplantı odasının tadilatı gerçekleştirildi.  
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Toplantı Odası
Öncesi

Arşiv Bölümü 
yenilendi

Arşiv Bölümü 
yenilendi

Toplantı Odası
Öncesi

Toplantı Odası
Sonrası

Toplantı Odası
Sonrası
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Masrafı ve maliyeti gün geçtikçe artan aracının ise satışını gerçekleştirerek, yeni 
makam aracına, ayrıca araç filosu güçlendirerek 14+1 kişilik servis aracı Birliğe 
Kazandırıldı. 

HABER
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“Yeni Sanayi’nin
Temelinin Atıldı”

Programa katılan Türkiye Cumhuriyeti son Başbakanı Binali Yıldırım, 
“Burada çok güzel örnek çalışma yapılmış. Çevre ve Şehircilik Bakan-
lığımız, Büyükşehir Belediyemiz, TOKİ ve esnaflarımız bir araya gelmiş, 
devlet yardımlaşmasıyla bu güzel, bu zor işi başarmışlar. Her türlü zor-
luğa rağmen Konya, ülkemiz için üretmeye devam ediyor.” dedi. 

Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat Kurum, Konya için hayal olan ama 18 
yıldır Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan liderliğinde milletin tüm 
hayallerini gerçekleştiren bir anlayışla yeni sanayi sitesinin temelini 
attıklarını söyledi. Bakan Kurum, “Bugün Konya’mızın değerine değer 
katacak muhteşem bir projeyi daha hayata geçirmenin mutluluğunu 
yaşıyoruz.” diye konuştu. 

HABER

Konya 
Tarihi Bir 
Ana Daha 
Tanıklık Etti

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı, 
Toplu Konut İdaresi ve 
Konya Büyükşehir Belediyesi 
tarafından yürütülen 
Eski Sanayi ve Karatay 
Sanayi’nin taşınması projesi 
kapsamında Konya Yeni 
Sanayi Sitesi’nin temeli 
atıldı. 
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KONYA İÇİN 
TARİHİ BİR AN

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı, Toplu Konut 
İdaresi (TOKİ) ve Konya Büyükşehir 
Belediyesi tarafından yürütülen Eski Sanayi 
ve Karatay Sanayi’nin taşınması projesi 
kapsamında Konya Yeni Sanayi Sitesi’nin 
temel atma programı düzenlendi.

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, “El ele verdik 
Konya’nın hayallerini bir bir gerçekleştiriyoruz. Yeni Sanayi Sitemizin 
şehrimize hayırlı olmasını diliyorum.” ifadelerini kullandı.

Programda konuşan TOKİ Başkan Vekili Ömer Faruk Karabayır, TOKİ 
olarak Konya’nın imar ve inşasına katkıda bulundukları birçok yatırım 
yaptıklarını belirterek, “Yeni sanayi sitemizin Konya’ya sunacağı hiz-
met ve oluşturacağı istihdam çok büyük olacak ve Konya sanayisine 
güç verecek.” dedi.

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muhar-
rem Karabacak, “Otuz yıldır gündemde olan Eski Sanayi ve Karatay 
Sanayi’nin dönüşümü için tarihi bir an. Böylesine önemli bir projeyi 
Konya’mıza kazandıran başta Sayın Cumhurbaşkanımız olmak üzere, 
Sayın Bakanımızın şahsına ve ekibine, kıymetli milletvekillerimize, 
TOKİ Başkanımıza ve özellikle Büyükşehir Belediye Başkanımıza çok 
teşekkür ediyoruz.

Takdir edersiniz ki bugünlere kolay gelinmedi. Büyükşehir Beledi-
ye Başkanımızın katılımlarıyla Esnaflarımız ve Oda Başkanlarımızla 
sayısız toplantılar gerçekleştirdik. Bakanımızla Esnafımızı buluştur-
duk. Ve Esnafımızın tamamının mutabakatıyla süreci başlatmış olduk. 
2690 iş yeri, ticari ve sosyal alanlarıyla Türkiye’nin en modern Sanayi 
sitesi olacak olan Yeni Motorlu Sanayi Sitemiz Konya’mıza hizmet 
ederken diğer illerimize de ilham kaynağı olacak. Sayın Bakanım 
şahsınıza, TOKİ Başkanımıza ve ekibinize çok teşekkür ederiz” dedi.

HABER
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Konya, 
Türkiye’nin 
En Planlı 
Yapılaşan
Şehirlerinden

Konya’da
Türkiye’ye 
Örnek Kentsel 
Dönüşümler 
Yapıyoruz

Birlikte El 
Ele Vererek 
Konya’nın Bir 
Hayalini Daha 
Gerçekleştiri-
yoruz

Konya Esnafı Çağdaş Şartlarda Bir 
Sanayi Sitesine Kavuşacak

Başkalarının Hayal Edemediği Pek 
Çok Projeyi Biz Gerçekleştiriyoruz

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, Kon-
ya’nın Çatalhöyük ile başlayan 
yolculuğunda her medeniyette 
önemli bir şehir olmayı başarmış 
ender yerleşim yerlerinden birisi 
olduğunu ifade ederek, “Aslında 
Konya, geriye dönseniz Türki-
ye’nin en planlı yapılaşan şe-
hirlerinden birisi. Bugün taşıya-
cak olduğumuz Eski Sanayi ve 
Karatay Sanayisi de aslında çok 
da konuşulmayan, gündem 
edilmeyen önemli bir küme-
lenme hareket alanıydı. Gıda 
toptancılarından başlayıp Eski 
Sanayi ve Karatay Sanayi’nde 
Motorlu Taşıtlar Sanayisi, son-
rasında manifaturacılar, tekstil-
ciler, kunduracılar, aslında her 
meslek grubunun öbek öbek 
çalıştığı bir sanayi alanıydı.” if-
adelerini kullandı.

“Bir hayalimiz daha gerçekleşi-
yor” diyerek konuşmasını 
sürdüren Başkan Altay, şöyle 
devam etti: “Seçim döneminde 
Benim Şehrim lansmanında 
birçok proje açıklamıştık. On-
lardan belki en zoru, mali olarak 
en yükseği de Eski Sanayi ve 

Başkan Altay, “Burada Büyükşe-
hir Belediyemizin önemli bir 
hizmeti var. 2 milyon metreka-
renin üzerinde bir araziyi, belki 
bugün piyasa değeri 1,5-2 mi-
lyar lirayı bulan bir alanı emlak 
beyan değeri üzerinden TOKİ’ye 
devrettik. Tüm bu işlerin koor-
dinasyonunu sağlayan Çevre ve 
Şehircilik Bakanımız Sayın Murat 
Kurum’a çok teşekkür ediyorum. 
Konya’nın tüm projelerinde 
olduğu gibi burada da birlikte 
Konya’yı geleceğe hazırlıyoruz. 
Valimizin, milletvekillerim-
izin, Genel Başkan Yardım-
cımızın, İl Başkanımızın, TOKİ 
Başkanımızın katkılarını asla un-
utamayız. El ele verdik Konya’nın 
hayallerini bir bir gerçekleştiri-
yoruz. Şehrimize hayırlı olmasını 
diliyorum.” şeklinde konuştu.

Karatay Sanayi’nin taşınmasıydı. 
Fiziki yapısıyla hem çalışanlara 
hem de şehrimize hizmet etme-
kten çok uzak bir durumdaydı. 
Elhamdülillah bugün gelinen 
noktada Aslım Bölgesi’nde 
yeni sanayi sitemizin temelini 
atıyoruz. Bu, aslında birlikte 
çalışma ve başarı hikayesidir. 
Öncelikle esnafımıza teşekkür 
ediyorum. Konya’da Türkiye’ye 
örnek kentsel dönüşümler 
yapıyoruz. Nerdeyse yüzde yüz 
mutabakatla bu işler yürüyor. Bu 
da Konya esnafının bereketidir. 
Esnafımıza, esnaf odası başkan-
larımıza birlik başkanlarımıza 
teşekkür ediyorum.”

MHP Genel Başkan Yardımcısı ve Konya Milletvekili Mustafa Kalaycı, 
“Konya’mız için, Konyalı esnafımız için, Konya ekonomisi için son derece 
önemli olan bu projenin temel atma töreninde bulunmaktan dolayı 
büyük kıvanç duyuyorum. İnşallah Konya Yeni Sanayi Sitesi ile birlikte 
Eski Sanayi ve Karatay Sanayisindeki esnafımız çağdaş şartlarda bir san-
ayi sitesine kavuşacak. Büyükşehir Belediye Başkanımıza böyle bir proj-
eye imza attığı için teşekkür ediyorum. Sayın Çevre Şehircilik Bakanımız 
Murat Kurum’a ve Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’a da 
teşekkürlerimi iletiyorum.” sözlerini sarf etti.

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı ve Konya Milletvekili Leyla Şahin Usta, 
“Yıllardır Konya için bir hayal olan bir projeyi artık hayalden gerçeğe 
dönüştürmenin anını yaşıyoruz. AK Parti iktidarında zaten başkalarının 
hayal edemediği pek çok projeyi biz gerçekleştiriyoruz. O yüzden bu kon-
uda emeği geçen Çevre ve Şehircilik Bakanımız Murat Kurum’a, Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Uğur İbrahim Altay’a teşekkür ediyorum. Bugün 
kongremiz için Konya’da bulunan son Başbakanımız Sayın Binali Yıldırım’a 
da bu hizmetlerde bizim yanımızda olduğunuz için teşekkür ediyorum. 
Esnafımıza da teşekkür ediyorum. Yeni Sanayi sitemiz hayırlı olsun.” dedi.

HABER
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“Esnafımız; 
Daha Güvenli, 
Daha Huzurlu, 
Daha Sıcak, 
Daha Temiz Bir 
Ortamda 
Çalışma 
İmkânına 
Kavuşacak”

“Sadece 
Türkiye’de 
Değil, 
Dünyada 
Örnek 
Gösterilecek”

“Milli Sanayi Stratejimizin Altını 
Dolduracak Örnek Bir Proje”

“Devraldığımız Bayrağı Çok Daha 
Yukarı Taşıma Gayreti İçindeyiz”

Şehrin içinde kalan Eski Sanayi 
ve Karatay Sanayi sitelerinin 
şehrin bin yıllık tarihi dokusuna 
yakışmadığını aktaran Bakan Ku-
rum, şöyle devam etti: “Dahası, 
esnafımızın, vatandaşlarımızın 
ihtiyaçlarına yeterli cevabı 
maalesef veremiyordu. Hemen 
projemizi hazırladık. 4 etaptan 
oluşan projemizin tamamının 
ihalesini geçtiğimiz haftalarda 
gerçekleştirdik. Büyük Kon-
ya idealine yakışacak, Konya 
Yeni Sanayi Sitemizde tam 
2.690 sanayi dükkânımız ol-
acak. Bununla beraber, içer-
isinde oteliyle, lokantasıyla, 
kuaförüyle, marketiyle, kafeler-
iyle 134 ticari alan bulunacak. 
TOKİ Başkanlığımız eliyle 2 
milyon 80 bin metrekarelik 
alanda yürüttüğümüz bu dev 
proje tamamlandığında; inşallah 
esnafımız, daha güvenli, daha 
huzurlu, daha sıcak, daha temiz 
bir ortamda çalışma imkânına 
kavuşacak. İnşallah bittiğinde 
burası bir sanayi sitesinden çok; 
bir sanayi kompleksi olacak, yeni 
bir yaşam alanı olacak.”

Üniversite ve sanayi işbirliğinin 
en güzel örneğini böyle bir or-
tamda sanayicilerle birlikte hep 
beraber ortaya koyacaklarının 
altını çizen Bakan Kurum, “Kon-
ya’mız, Osmanlı döneminde, 
3 öğretmen ve 17 öğrenci-
yle kurulan Konya Hamidiye 
Sanayi Mektebiyle, geçmişten 
günümüze adeta bir sanayi oku-
lu olmuştur. Ümit ediyorum ki; 
burası da bu alanda inşa ede-
ceğimiz meslek lisesiyle, uygula-
ma alanları, eğitim merkezleri ve 
kurslarıyla bu geleneği geleceğe 
aktaracaktır. Sadece Konya’da 
değil, Türkiye’de değil, dünyada 
örnek gösterilecek bu projemizi, 
esnafımızın gönül rızasını alarak 
hayata geçiriyoruz.” sözleriyle 
konuşmasını tamamladı.

Konya Valisi Vahdettin Özkan, “Bugün ilimiz açısından bereketli bir 
gün. Teknolojiye dayalı, çevreye duyarlı bölgesel ve sosyal dengeleri 
gözeten milli sanayi stratejimizin altını dolduracak örnek bir proje. Bu 
önemli projenin hayata geçmesinde Çevre ve Şehircilik Bakanımıza 
şehrimiz adına teşekkür ediyorum. Sanayi dönüşümünün hayırlara 
vesile olmasını diliyorum.” diye konuştu.

Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat Kurum, Konya için hayal olan ama 18 
yıldır Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan liderliğinde milletin tüm 
hayallerini gerçekleştiren anlayışla Konya Yeni Sanayi Sitesi’nin temelini 
attıklarını söyledi. Devraldıkları bayrağı çok daha yukarıya taşıma amacı 
ve gayreti içerisinde olduklarını kaydeden Bakan Kurum, “Şehirlerimizde 
vatandaşımızın ihtiyacı neyse o ihtiyaçları gönül birliği içerisinde yapmak 
üzere gayret gösteriyoruz. Amacımız 2023’ün, 2053’ün 2071’in Türkiye’si 
için esnafımızla, vatandaşımızla bir ve beraber olmak suretiyle çalışmak-
tır. Bugün de Konya’mızın değerine değer katacak muhteşem bir projeyi 
daha hayata geçirmenin mutluluğunu yaşıyoruz. Her sabah dükkanı 
besmele ile açan alın teriyle ekmeğini eve götüren esnafımıza hayırlı ol-
masını diliyorum.” ifadelerine yer verdi.

HABER
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“Burada Çok Güzel Örnek 
Çalışma Yapılmış”

Türkiye Cumhuriyeti son Başbakanı Binali Yıldırım ise, Türkiye’de 
modern şehircilikte çok güzel işler yapıldığını belirterek, “Bunun yanı 
sıra şehrin içindeki artık gelişime ve dönüşüme ayak uyduramayan 
küçük iş yerleri, küçük sanatkârların da değişim ve dönüşüm içinde 
bir projeye ihtiyacı var. Burada çok güzel örnek çalışma yapılmış. 
Çevre ve Şehircilik Bakanlığımız, Büyükşehir Belediyemiz, TOKİ ve 
tabi esnaflarımız bir araya gelmiş devlet yardımlaşmasıyla bu güzel, 
bu zor işi başarmışlar. Kolay değil, 2 bin 800 esnafın hepsinin rızasını 
almak ve böyle bir projeye onları ikna etmek zor bir iştir. Emeği geçen 
milletvekillerimize, valimize, Belediye Başkanlarımıza, odalarımıza, 
katkısı olan herkese teşekkür ediyorum. Her türlü zorluğa rağmen 

Konya, ülkemiz için üretmeye devam ediyor. Salgın şartlarına rağmen 
ihracatta önemli rekorlara imza atan illerimizden birisi de Konya’dır. 
Konya artık sadece eski yıllarda olduğu gibi tahıl ambarı şehri olarak 
anılmıyor. Artık savunma sanayinin kümelendiği, diğer iş makinaları 
ve motorlu araçlar birçok sanayi sektörlerinin yer aldığı, ticareti ile 
sanayisi ile turizmi ile çok güzel ilerleyen ve gelişen bir şehrimiz ol-
maya devam ediyor.” açıklamasında bulundu.

Konuşmaların ardından dört etapta tamamlanacak ve toplam 2 bin 
690 sanayi dükkanı ile 134 ticari dükkanın yer alacağı Konya Yeni 
Sanayi Sitesi’nin temeli dualarla atıldı.

HABER

138  | KONESOB / BİRLİKTEYİZ | ALMANAK 2018 – 2022



ALMANAK 2018 – 2022 | BİRLİKTEYİZ  / KONESOB |  139

HABER

ALMANAK 2018 – 2022 | BİRLİKTEYİZ  / KONESOB |  139



140  | KONESOB / BİRLİKTEYİZ | ALMANAK 2018 – 2022

Başkan Karabacak’tan 
Bakan Muş’a Ziyaret

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, AK Parti Konya Milletvekili Halil Etyemez ile birlikte 
Ticaret Bakanı Mehmet Muş’u ziyaret ederek hibe ve yapılandırma destekleri için tüm esnaf 
ve sanatkârlar adına teşekkür etti.

Ziyaretle ilgili açıklamalarda bulunan KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, “Ticaret 
Bakanımız Sayın Mehmet Muş’u Konya Milletvekilimiz Sayın Halil Etyemez ile birlikte ziyaret ettik. 
Ziyarette son yapılan hibe ve yapılandırma desteklerine teşekkür edip,  esnaf sanatkârlarımızın 
ve Meslek Odalarımızın sorunlarını aktararak önemli ve olumlu bir görüşmeyi gerçekleştirmiş 
olduk. Bakanımız Sayın Mehmet Muş’a, her daim yanımızda olan Vekilimiz Sayın Halil Etyem-
ez’e ve esnafımızın dertleriyle hemhal olan Esnaf Sanatkârlar Kooperatifçilik Genel Müdürümüz 
Sayın Necmettin Erkan‘a çok teşekkür ederiz” dedi.

Başkan Karabacak ziyaretin sonunda Bakan Muş’a günün anısına ahi sancağı hediye etti.

HABER



ALMANAK 2018 – 2022 | BİRLİKTEYİZ  / KONESOB |  141

HABER

Yine 
Türkiye’de Bir İlk!
KONESOB, 
TSE Hijyen ve 
Sanitasyon Yönetim 
Sistemi Belgesi aldı
Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (KONESOB), 
Türkiye’de bir ilke daha imza 
atarak Türk Standartları 
Enstitüsü (TSE) tarafından 
verilen TSE Hijyen ve 
Sanitasyon Yönetim Sistemi 
Belgesi’ni aldı.

Pandemi döneminde Covid 19 salgını ile bir-
likte başlayan tedbir faaliyetleri çerçevesinde 
geçtiğimiz yıl Türkiye’de bir ilke imza ata-
rak TSE COVID-19 Güvenli Hizmet Belgesi ve 
TSE ISO 10002 Müşteri Memnuniyeti Yönetim 
Hizmet Belgesini alma başarısını elde eden 
KONESOB, hijyen ve sanitasyon yönetim sis-
temi konusunda da öncülük ederek TSE TS 
13822 HSYS Belgesi’ni almaya hak kazandı.

HİJYEN VE SÜREKLİLİĞİN
ÖNEMİ
KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, 
Esnaf Teşkilatı olarak hijyen ve sürekliliğe 
büyük önem verdiklerini ve Türkiye’de ilk kez 
böyle önemli bir belgeyi almanın gurur ve 
onurunu taşıdıklarını belirtti.

KONESOB olarak pandemi döneminde iki 
önemli belgeyi almaya hak kazandıklarını 
hatırlatan Başkan Karabacak, “Covid 19 sal-
gınıyla birlikte başlayan tedbirler kapsamın-
da TSE COVID-19 Güvenli Hizmet Belgesi ve 
TSE ISO 10002 Müşteri Memnuniyeti Yönetim 
Hizmet Belgelerini alarak bu konuya öncülük 
ettik. Devamında da yine TSE ile görüşmeler-
imizi sürdürerek TSE TS 13822 HSYS Hijyen ve 
Sanitasyon Yönetim Sistemi belgesini almak 
için gündem oluşturduk. KONESOB olarak 
çalışanlarımızın ve kurumumuzdan hizmet 
alan Odalarımız, Oda üyesi esnaf ve san-
atkarlarımızın sağlığının korunması, buna 
yönelik çalışmaların yapılması ve süreklil-
iğinin sağlanmasına büyük önem veriyoruz. 
Bu bağlamda biz de gerekli şartları sağlayıp 
belgelendirme için TSE’ye başvuruda bulun-
duk. TSE yetkilileri yapılan denetim ve incele-
meler sonucunda Türkiye genelindeki Birlikler 
ve Esnaf Teşkilatları arasında ‘TSE TS 13822 
HSYS Hijyen ve Sanitasyon Yönetim Sistemi 
Belgesi’ni almaya hak kazanan ilk Birlik olduk. 
Belgemizin Birliğimize, Esnaf Teşkilatımıza ve 
camiamıza hayırlı olmasını diliyorum” dedi.
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Başkan
Karabacak’tan 

Bakan Bilgin
Teşekkür

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, 21 Haziran’da Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Vedat Bilgin tarafından açıklanan kırtasiyeci esnaflarına 5.000 TL. hibe 

desteğiyle ilgili Bakan Bilgin ve İŞKUR Konya İl Müdürü Emrah Keleş’e teşekkürlerini iletti.
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Konuyla ilgili bir açıklama ya-
pan KONESOB Başkanı Mu-
harrem Karabacak, pandemi 
döneminde birçok sektörün, 
esnaf ve sanatkârın zor bir 
dönem geçirdiğini, kırtasiyeci 
esnafının da Okulların kapalı 
olması nedeniyle çalışmaları-
na ara vermek durumunda 
kaldığını hatırlattı.

Pandemi döneminde Hükümet 
tarafından esnaf ve sanat-
kârlara açıklanan destekler-
in büyük önem arz ettiğini 

Bu çerçevede, 14 Proje ilinden (Konya, Ankara, İstanbul, Bursa, Gaziantep, Şanluurfa, Adana, Mersin, Hatay, İzmir, 
Kahramanmaraş, Eskişehir, Denizli, Ordu) biri olan Konya’mızda, 17 Mayıs 2021 tarihi itibarıyla gelir vergisi mükellefiyeti olan, 

“47.62.01- Belirli bir mala tahsis edilmiş mağazalarda kırtasiye ürünlerinin perakende ticareti” alanında faaliyette bulunan 
1.200 kırtasiyeci esnafı için 5.000 TL. hibe desteği verilecek, ödemeler PTT şubelerinden yapılacak.

Bakanlığımız tarafından koordine edilen Kırtasiyeci Esnafı Destek Programı” başvuruları 21 Haziran 2021 tarihinde 
Bakanlığımız resmi sitesi üzerinden alınmaya başlanmış olup, 4 Temmuz Pazar günü saat 23.59’a kadar devam edecek. 

Programa yönelik detaylı bilgi size vereceğim ekli bilgi notunda yer almaktadır.

Salgın hastalık nedeniyle çalışmalarına ara veren kırtasiyeci esnafımıza verilecek desteğin hayırlı olmasını diliyor, sağlıklı 
günlerde buluşmayı temenni ediyorum.

Kırtasiyeci Esnafı Destek Programı, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı’nın Uluslararası Çalışma Örgütü (ILO) Türkiye Ofisi 
işbirliğiyle yürütmekte olduğu projeler kapsamında salgın sürecinden olumsuz etkilenen kırtasiyecilerin desteklenmesini 
hedefleyen bir hibe programıdır. Kovid-19 salgını sürecinde uzaktan eğitim daha yaygın hale gelmiş, öğrenci ve velilerin 

kırtasiye ihtiyaçları önemli ölçüde azalmış ve kırtasiyeci esnafının satışları da düşmüştür. Bu nedenlerle, kırtasiyeci esnafının 
hibe yoluyla desteklenmesi amaçlanmıştır.”

hatırlatan Başkan Karabacak, 
“Kısa çalışma ödeneği, hibe 
destekleri, pandemi döne-
minde zor günler geçiren 
esnaf ve sanatkârımıza can 
suyu oldu. Son olarak Çalışma 
ve Sosyal Güvenlik Bakanımız 
Sayın Vedat Bilgin tarafından 
açıklanan ve KONYA dâhil 
sadece 14 İl’de kırtasiyeci 
esnaflarımıza verilecek olan 
5.000 TL. hibe desteği de 
esnaflarımızı sevindirdi. Bu 
bağlamda Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan’a, 

Sayın Bakanımız Vedat Bilgin’e, 
her daim Konya’da bizlere 
desteklerini esirgemeyen ve 
devletin sunduğu imkânları 
Esnaf Teşkilatı ve esnaflarımıza 
duyuran ve Konya’nın bu im-
kânlardan faydalanması için 
büyük çaba sarf eden İŞKUR 
Konya İl Müdürümüz Sayın 
Emrah Keleş’e teşekkür edi-
yoruz” dedi.

İŞKUR Konya İl Müdürü Emrah 
Keleş de kırtasiyeci esnafına 
verilecek olan hibe desteği 

hakkında bilgi verdi. Keleş, 
“Covid-19 salgınının ekonomik 
ve sosyal etkileri ile mücadel-
eye katkı verilmesi amacıyla, 
Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanlığımız ile Uluslararası 
Çalışma Örgütü (ILO) Türkiye 
Ofisi işbirliğinde yürütülmekte 
olan, “Hayata Fırsat Projesi” 
ve “İnsana Yakışır İş Fırsat-
ları Projesi” aracılığıyla salgın 
sürecinden olumsuz etkilenen 
kırtasiyeci esnafımızın hibe 
yoluyla desteklenmesi planl-
anmaktadır.
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Vali Özkan’dan 
KONESOB’a
Ziyaret

dahil ettirerek gerekli çalışmalar ve ilgili kurumlarla koordinasyonun 
sağlanacağını ifade etti. 

Ziyaretin sonunda Başkan Karabacak Vali Özkan’a günün anısına ahi 
sancağı hediye etti.

Konya Valisi Vahdet-
tin Özkan Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları 
Birliği’ni ziyaret etti. 

Ziyarette KONESOB 
Başkanı Muharrem 
Karabacak, Kon-
ya Valisi Vahdettin 
Özkan’a Konya Birlik 
çalışmaları hakkında 
bilgiler verdi ve pan-
demi döneminde 
esnaf ve sanatkarın 
yaşadığı sorunları 
anlattı.

Mesleki ve teknik ihti-
yaçların karşılanması 
ve meslek mensu-
plarının sorunlarını 
gidermek üzere 
Esnaf ve Sanatkâr-
lar Odaları Birliği’nin 
önemine değinen 
Vali Vahdettin Özkan 
ise, Konya’ya daha 
iyi hizmet vermek için 
hep birlikte çalışa-
caklarını ifade etti. 
Esnafların taleplerini 
dinleyen Vali Özkan, 
talepleri Valilik İş 
Takip programına 
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KONESOB 
Başkanı 
Muharrem 
Karabacak: 
“Desteğe 
ihtiyacımız 
var...”

KONESOB Başkanı 
Muharrem Karabacak 
pandemi nedeniyle alınan 
tam kapanma kararı 
sonrası yaptığı açıklamada, 
“Hükümetimizden esnaf ve 
sanatkarımızı korumaya, 
kollamaya yönelik adımları 
atacağına inancımız tam, 
esnaf ve sanatkarlar olarak 
bu dönemde daha fazla 
desteğe ihtiyacımız var” 
dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan tarafından açıklanan 
ve 29 Nisan 2021 Perşembe 
günü saat 19.00’dan itibaren 17 
Mayıs 2021 Pazartesi günü saat 
05.00’e kadar sürecek olan tam 
kapanma kararı sonrası yazılı 
bir açıklama yapan KONESOB 
Başkanı Muharrem Karabacak, 
“29 Nisan günü başlayacak 
olan tam kapanma, umudunu 
Ramazan ayına, takibinde 
Bayrama ve mevsime 
bağlayan esnafımızı olumsuz 
etkiledi. Bununla birlikte kesilen 
çeklerin vadesinin gelmiş 
olması ve kapalılık süresinde 
bir sonraki vadenin gelecek 
olması hizmet sektörümüzle 
birlikte imalat ve satış 
sektörümüzde de olumsuzluğu 
beraberinde getirmiştir” dedi.

Esnafların İsteklerini 
Sıraladı
Başkan Karabacak, 
açıklamasında esnaf ve 
sanatkarın Hükümetten isteklerini 
şu şekilde sıraladı:

“Bugüne kadar verilen desteklere 
teşekkür ediyor, bu zorlu süreçte 
ayakta kalabilmek adına nakit 
ve hibe desteği ile birlikte 
günü gelen tüm ödemelerin 
ötelenmesini, Kira ve Gelir Kaybı 
Destek ödemelerinin yıl sonuna 
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kadar devam etmesini, ödenemeyen taksitlerden dolayı yapılandırmaların 
bozulmamasını, kiralarla ilgili kanun çıkarılmasını, mücbir sebepten dolayı 
Esnafımızın BAĞ-KUR ve SGK primlerinin kapalılık gün süresince devletimiz 
tarafından karşılanmasını, istihdam ettiğimiz kardeşlerimize sosyal yardım 
sağlanmasını ve Ticari Araçlara muayene muafiyeti uygulamasını bekliyoruz. 
Bu sürecin en fedakar ve en mağdur kesimi olarak bir kapanmayla daha karşı 
karşıyayız.

Milletimizin sağlığı ve bekası için Hükümetimiz tarafından alınan önlemlerle 
pandemi sürecinin son bulmasını temenni ediyoruz. 29 Nisan günü başlayacak 
olan tam kapanma, umudunu Ramazan ayına, takibinde Bayrama ve mevsime 
bağlayan Esnafımızı olumsuz etkiledi. Bununla birlikte kesilen çeklerin vadesinin 
gelmiş olması ve kapalılık süresinde bir sonraki vadenin gelecek olması hizmet 
sektörümüzle birlikte imalat ve satış sektörümüzde de olumsuzluğu beraberinde 
getirmiştir.

Özellikle zincir marketlerin açık kalarak reyon ve raflarında Züccaciye, Tuhafiye, 
Elektronik Eşya, Kırtasiye, Kundura gibi ürünlerin satışına yasak getirilmemiş olması 
haksız rekabeti ortaya koymaya maalesef devam ediyor. Pazarcı Esnafımızın 
piyasayı dengeleyerek fiyat istikrarı anlamında önemli bir görevi üstlendiğine 
hep birlikte şahitlik ediyoruz. Bu bağlamda semt pazarlarımızın yürüyüş mesafesi 
kurallarıyla açılması Millet menfaatine bir durumdur. Üreticiden tüketiciye en 
uygun ve kaliteli hizmeti sunan Pazarcı Esnafımızın bu mağduriyeti giderilmelidir. 

Toplu taşıma faaliyetini ifa eden Servis, Minibüs, Taksi, Otobüs, İl içi yolcu taşıma 
Esnafımızın ve yanlarında çalıştırdığı şoför arkadaşlarımızın da bu süre içerisinde 
desteğe ihtiyacı var. Yeme içme sektörümüz de paket servisiyle maliyetini 
kesinlikle karşılayamamaktadır. 

Güzellik salonlarımızın ardından Berber ve Kuaförlerimizi de tam kapamayla 
birlikte sıkıntılı günler bekliyor. 13 aydır kapalı olan Okul Servisleri, Kantinler, 
Kahvehane, Kıraathane, Kafeler, düğün salonları, düğün yemek organizasyonları 
vb. Esnaflarımız da bir çıkmazın içinde. Sağlıkla Ekonomi dar boğazı arasında 
çaba sarf ediyorlar. Kısacası bu dönemin “EN” fedakarları, mağdurları olarak 
Hükümetimiz, Valiliğimiz, Büyükşehir Belediyemiz, İlçe Belediyelerimiz ve 
Milletvekillerimiz nezdinde gerekli çalışmalarımızı sürdüreceğiz.

Bugüne kadar verilen desteklere teşekkür ediyor, bu zorlu süreçte ayakta 
kalabilmek adına Nakit ve hibe desteği ile birlikte günü gelen tüm ödemelerin 
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ötelenmesini, Kira ve Gelir Kaybı Destek ödemelerinin yıl sonuna kadar devam 
etmesini, ödenemeyen taksitlerden dolayı yapılandırmaların bozulmamasını, 
kiralarla ilgili kanun çıkarılmasını, mücbir sebepten dolayı Esnafımızın BAĞ-KUR 
ve SGK primlerinin kapalılık gün süresince devletimiz tarafından karşılanmasını, 
istihdam ettiğimiz kardeşlerimize sosyal yardım sağlanmasını ve Ticari Araçlara 
muayene muafiyeti uygulamasını bekliyoruz. Esnaf ve Sanatkarımızı korumaya, 
kollamaya yönelik adımların atılacağına inancımız tamdır.”

“Maske, Mesafe Ve Temizlik Kurallarına Uyalım” 
Kurallara riayet edilmesi konusunda da uyarılarda bulunan Başkan Karabacak, 
‘Vatandaşlarımızdan özellikle istirham ediyoruz; lütfen maske, mesafe, temizlik 
kurallarına ve tam kapamaya kesinlikle özen gösterelim. Bunun kul hakkı 
olduğunun da unutulmaması gerekir. Getirilen kısıtlamalarla fedakarlık gösteren 
Esnafımız ve yanlarında istihdam edilen kardeşlerimiz maalesef kuralları hiçe 
sayan kişilerce mağdur edilmektedir. Ve bu sayı azımsanmayacak noktadadır. 
Lütfen ama 

HABER
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Konya 
Büyükşehir’den 
esnafa 
billboardlu 
destek

Konya Büyükşehir 
Belediyesi, 
koronavirüs 
salgınından 
etkilenen 
esnafa verdiği 
nakdi desteğin 
ardından şimdi 
de gel-al ve 
paket servis 
yapan ilk etapta 
690 işletmeye, 
toplamda 3 
bin işletmeye 
billboardlu 
tanıtım 
desteğinde 
bulunuyor.

Koronavirüs salgını sürecinde her zaman esnafın yanında olan Konya Büyükşehir Belediyesi, 
son olarak gel-al ve paket servis usulüyle ayakta durmaya çalışan işletmelere yönelik şehir 
merkezindeki bilboadlarla tanıtım desteği veriyor.

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, pandemi döneminde Büyükşehir Be-
lediyesi olarak hem vatandaşlara hem de esnaflara yönelik önemli çalışmalar yürüttüklerini 
belirtti. Konya Modeli belediyeciliğin önemli uygulamalarını hayata geçirdiklerini ifade eden 
Başkan Altay, “Bugüne kadar 138 bin vatandaşımıza 49 milyon liralık destekte bulunduk. Özel-
likle esnafımızın iş yerini kapattığı dönemde iki ay tüm kiracılarımızın kira ücretlerini sıfırladık. 
Ayrıca iş yeri kapanan esnafımızın iki ay boyunca evinde ücretsiz olarak su kullanmasını 
sağladık ve tüm esnaflarımızın da iki ay boyunca iş yerlerini sularını ücretsiz hale getirdik.” 
diye konuştu.
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İnşallah Türkiye’ye Örnek Olur
Konya Büyükşehir Belediyesi olarak her zaman esnafın yanında olduklarının altını çizen Baş-
kan Altay şöyle devam etti: “Şimdi önemli bir uygulamayı daha başlatıyoruz. İnşallah Türkiye’ye 
örnek olur. İlk etapta Esnaf Odaları Birliğimize ve Ticaret Odamıza kayıtlı 690 esnafımızın bilgil-
erini billboardlarımızda paylaştık. Özellikle gel-al ve telefonla sipariş verilen işletmelere ciddi bir 
moral desteğinde bulunduk. Onların tanıtımlarına çok önemli bir katkı sağladık. Konyalıların da 
bu kampanyaya destek vereceğini umuyorum. Çünkü bugüne kadar hep birlikte zor dönemde 
esnafımızın yanında bulunduk. İnşallah 3 bin esnafımızın bilgilerini bu vesileyle billboardlarımız-
da paylaşmış olacağız. Zor zamanlardayız ama kenetlenerek, birlikte hareket ederek bu zor 
dönemi de aşacağımıza inanıyorum. Hep birlikte Konyalılar olarak esnafımızın yanında olmaya 
devam edeceğiz.”

Konya’nın En İyisini Yapacağına 
İnanıyorum
Türk Dünyası Belediyeler Birliği Başkanı ve 
Dünya Belediyeler Birliği Eş Başkanı olarak 
tüm meslektaşlarına çağrıda bulunan Baş-
kan Altay, “Yerel esnafımızın desteklenmesi 
adına yürütülen projeleri paylaşalım. Birlikte 
hareket edelim ve esnafımıza destek olalım. 
Tüm Konyalılara da bir çağrıda bulunuyorum. 
Bilboardlarda isimlerini astığımız esnaflardan 
alışverişlerini yaparlarsa bu dönemi birlikte 
atlatırız. İnşallah tünelin ucundaki ışık gözüktü. 
Zor zamanlar artık son günlerini yaşıyor ama 
şimdi birlik-beraberlik ve kenetlenme zamanı. 
Konya’nın en iyisini yapacağına inanıyorum.” 
ifadelerini kullandı.
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Başkan Karabacak: 
“Esnaflarımıza 

destekler
sevindirdi”

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan 
tarafından açıklanan hibe desteklerini olumlu ve sevindirici bulduklarını belirterek 84 

Meslek Odası ve 58 bin esnaf ve sanatkar adına Cumhurbaşkanına teşekkürlerini iletti.
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“BORÇLAR
FAİZSİZ

ERTELENMELİ”

Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan tarafından 
açıklanan hibe destekleri-
yle ilgili bir açıklama yapan 
Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem Kara-
bacak, “1. grupta; kahve-
hane, kafe, çay bahçesi gibi 
yerler ile okul ve personel 
servisleri, düğün salonları, 
öğrenci yurtları, kantinler, 
kırtasiyeler internet kafel-
er, hamamlar gibi işletme-

Hibe desteklerini sevindirici bulduklarını fakat 15 aydır devam eden pandemi tedbirleri nedeniyle esnaf ve sanatkarların 
kamu borçlarını ödeyemez duruma geldiğine dikkat çeken Başkan Karabacak, “Hibe destekleri günlük faturalarımızı 
ödememizde destek olacak bu önemli bir gelişme ancak ödenemeyen kredi, vergi, SGK, BAĞ-KUR borçları esnafımızı 

düşündürmekte. Bu zorlu süreçte ayakta kalabilmek adına günü gelen tüm ödemelerin ötelenmesini, kira ve gelir kaybı 
destek ödemelerinin yıl sonuna kadar devam etmesini, ödenemeyen taksitlerden dolayı yapılandırmaların bozulmamasını, 
kiralarla ilgili kanun çıkarılmasını, mücbir sebepten dolayı esnafımızın BAĞ-KUR ve SGK primlerinin kapalılık gün süresince 

devletimiz tarafından karşılanmasını, istihdam ettiğimiz kardeşlerimize sosyal yardım sağlanmasını, ticari araçlara muayene 
muafiyeti uygulanmasını, ÖTV ve KDV’siz akaryakıt temin edilmesini talep ediyoruz. Esnaf Teşkilatı olarak esnaf ve 

sanatkarlarımızı koruma ve kollamaya yönelik adımların devletimiz tarafından atılacağına inancımızın tam. KONESOB olarak 
konuyla ilgili Bakanlık düzeyinde gerekli girişimleri yapıyoruz. Sayın Cumhurbaşkanımız her daim esnaf ve sanatkarlarımızın 
yanında oldu, tüm kamu borçlarının faizsiz ertelenmesi ve bahse konu taleplerimiz için de Cumhurbaşkanımız Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan’dan müjdeli haberler bekliyoruz İnşallah” diye konuştu.

ler yer almaktadır. Sayıları 
toplamda 235 bine ulaşan 
bu işletmelere bir defaya 
mahsus 5.000 liralık hibe 
ödemesi yapılacak. Destek 
verilecek 2. grupta ise; 
bakım onarım tamirat, hır-
davatçılar, müzisyenler, 
oto yıkamacıları, kuru 
temizlemeciler, oyuncak, 
kozmetik ve hediyelik 
eşya satıcıları, camcılar, 
çilingirler, bakırcılar, kala-
ycılar, ayakkabıcılar, kon-

feksiyoncular, tuhafiyeciler, 
zücaciyeciler, daha önceki 
destek ödemelerinden 
yararlanan lokantalar, pas-
taneler, dondurmacılar, 
terziler, berberler, taksici, 
minibüscü, otobüsçü ile 
pazarcılar da dahil toplam-
da 1 milyon150 bini aşkın 
işletmemizi kapsayan bu 
gruptaki vatandaşlarımıza 
bir defaya mahsus 
3.000 TL hibe ödemesi 
yapılacak. Ödeme takvi-

mi önümüzdeki günlerde 
Hazine ve Maliye Bakanlığı 
tarafından açıklanacak. 
Sayın Cumhurbaşkanımıza 
ve Bakanlar Kurulumu-
za, emeği geçen herkese 
açıklamış oldukları paket 
için çok teşekkür ediyor, 1 
Haziran’dan itibaren tüm 
işletmelerimizin hiç bir 
kısıtlama olmadan normal 
faaliyetlerine başlamasını 
istiyoruz” dedi.
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Başkan Muharrem 
Karabacak 
“KÇÖ piyasayı
rahatlatır”

KONESOB Başkanı 
Muharrem Karabacak, 
kısa çalışma ödeneğinin 
tüm sektörlerde Haziran 
ayına kadar uzatılmasının 
hem işveren hem de işçiler 
açısından oldukça önemli 
bir karar olduğunu belirterek 
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’a teşekkür 
etti.

Konuyla ilgili açıklamalarda bulunan 
KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, 
“Taleplerimizi dikkate alarak tüm sektörl-
er için geçerli olmak üzere Nisan, Mayıs, 
Haziran aylarını kapsayacak şekilde kısa 
çalışma ödeneği uygulamasına devam 
etme kararı alan Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan’a teşekkür 
ederiz. Talebimizin kısa sürede cevap 
bulması işverenler ve işçilerimiz adı-
na oldukça sevindirici. KÇÖ, işverenleri 
rahatlatacağı gibi çalışanlara da bu 
zor dönemde nefes aldıracak. Bunun-
la birlikte turizm sektöründe mayısta 
sona erecek KDV indirimlerinin haziran 
sonuna kadar devam etmesi yönünde 
alınan karar da ekonominin dinamikler-
inin gelişmesi bakımından olumlu bir 
karar” dedi.

“Kira stopajı kaldırılmalı”
Esnaf Teşkilatı olarak diğer önemli bir 
konu olan kira stopajlarının kaldırılmasını 
da Hükümetten talep ettiklerini vurgu-
layan Başkan Karabacak, “Esnafımızın 
mağduriyet yaşadığı konulardan biri de 
kira stopajı. Daha önce yüzde 20’den 
yüzde 10’a düşürülen kira stopajı oranın 
sıfırlanması bu zor dönemde esnaf ve 
sanatkarımızı oldukça rahatlatacak. 
Sayın Cumhurbaşkanımızdan bu konu-
da da destek bekliyoruz” diye konuştu.
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İçişleri Bakanlığı’nın zin-
cir ve süper marketlerde 
vatandaşların zorunlu temel 
ihtiyaçları kapsamındaki 
ürünlerin dışında herhangi 
bir ürün satışına izin ver-
ilmeyeceği ve Ramazan 
Bayramı öncesi ve sonrası 8 
– 15 Mayıs Cumartesi gün-
leri  10.00 – 17.00 saatleri 
arasında sadece yaş sebze, 
meyve ile fide satışı yapan 
pazar yerlerinin  açık ol-
masının esnaflar açısından 
önemli bir karar olduğunu 
belirten KONESOB Başkanı 
Muharrem Karabacak 
yoğun uğraşlarının Türki-
ye’de karşılık bulduğunu 
belirterek, “KONESOB olarak 
yoğun uğraşlarımız sonuç 
verdi. Konya İl Pandemi 
Koordinasyon Kurulu kara-
rımız Türkiye’de karşılık 
buldu, bu vesileyle haksız 
rekabetin önüne geçildi. 

Zincir marketlerde gıda 
dışı satışa izin verilmem-
esi önemli. Diğer taraftan 
pazarcı esnafımızın piyas-
ayı dengeleyerek fiyat is-
tikrarı anlamında önemli 
bir görevi üstlendiğine de 
hep birlikte şahitlik edi-
yoruz. Bu bağlamda semt 
pazarlarımızın yürüyüş me-
safesi kurallarıyla açılması 
millet menfaatine bir du-
rumdur. Üreticiden tüket-
iciye en uygun ve kaliteli 
hizmeti sunan pazarcı 
esnafımızın bu mağduriyeti 
millet menfaati anlamın-
da giderilmelidir. KONESOB 
olarak semt pazarlarımızın 
yürüyüş mesafesinde 
hergün açık olması husu-
sunun da takipçisi olacağız. 
Bu konuda da Hüküme-
timizden esnaflarımızın le-
hine kararlar almasını bekle-
mekteyiz” dedi.

Başkan Karabacak 
açıklamasında, “Esnaf ve 
sanatkarlarımıza her zaman 
desteklerini esirgemeyen 
Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan baş-
ta olmak üzere, İçişleri 
Bakanımız Sayın Süleyman 
Soylu’ya, Ticaret Bakanımız 
Sayın Mehmet Muş’a, AK 
Parti Genel Başkan Yardım-
cısı Sayın Leyla Şahin Us-
ta’ya, Milletvekillerimize, 
Konya Valimiz Sayın Vahdet-
tin Özkan’a, Esnaf, Sanatkar-
lar ve Kooperatifçilik Genel 
Müdürümüz Sayın Necmet-
tin Erkan’a ve alınan kararda 
emeği geçen herkese çok 
teşekkür ediyorum” ifade-
lerini kullandı.

“İnternet satışları da 
yasaklanmalı”
Tam kapanma sürecinde 
adeta fırsatçılık yapıldığını 
ve talepleri üzerine İçişleri 
Bakanlığının yeni bir genel-
ge ile yaşanan haksızlığa 
son verdiğini hatırlatan 
Başkan Karabacak, “Yapılan 
yeni düzenleme ile haksız 
bir uygulama ortadan kalktı. 
Buna paralel olarak aynı uy-
gulama internet satışlarında 
yaşanmaktadır. Marketlerde 
bazı ürün gruplarının satışını 
yasaklanması yalnızca fizik-
sel alışveriş için geçerli fakat 
internetten satışlar devam 
edecek. İnternette de gıda 
ve temizlik ürünleri dışında 
ürün grubu satışı yasakl-
anmalı. Bu konuda bulun-
duğumuz taleplerin takipçisi 
olacağız” dedi.

“Haksız rekabetin önüne 
geçildi”

İçişleri Bakanlığı genelgesiyle zincir marketlerde gıda dışı ürün satışına izin 
verilmemesi ve 8 – 15 Mayıs tarihlerine denk gelen Cumartesi günleri pazar 

yerlerinin açık olmasıyla ilgili bir açıklama yapan KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak, “Alınan kararlarda emeği geçen herkese çok teşekkür ediyoruz, 

haksız rekabetin önüne geçildi” dedi.
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“Girişimlerimiz 
karşılık 
buldu
      ”

İçişleri Bakanlığı, marketlerde 
(zincir ve süper marketler dahil) 
vatandaşların zorunlu temel ih-
tiyaçları kapsamındaki ürünlerin 
dışında herhangi bir ürün satışına 
izin verilmeyeceğini açıklaması 
sonrası KONESOB Başkanı Mu-
harrem Karabacak’dan konuyla 
ilgili bir açıklama geldi. Başkan 
Karabacak, yoğun uğraşlarının 
Türkiye’de karşılık bulduğunu 
belirterek, “Alınan kararda emeği 
geçen herkese çok teşekkür 
ediyorum” diye konuştu.

Genelge içeriğiyle ilgili açıklama-
larda da bulunan Başkanımız 
Karabacak, şunları söyledi:
“Sokağa çıkma kısıtlaması 
sırasında marketlerde oluşa-
bilecek yoğunlukların önüne 
geçmek amacıyla ilgili Bakan-
lıklar, kamu kurum ve kuru-
luşları, meslek odaları ve sektör 
temsilcileri ile yapılan görüşme-
lerimiz sonuç verdi ve alınan 
tedbirler ise şu şekilde sıralandı:

- Marketlerde (zincir ve süper 
marketler dahil) vatandaşların 
zorunlu temel ihtiyaçları kap-
samındaki ürünlerin dışında 
herhangi bir ürün satışına izin 
verilmeyecek.
-7 Mayıs 2021 Cuma gününden 
itibaren marketlerde (zincir ve 
süper marketler dahil) temel 
gıda ve temizlik ürünlerinin 
yanı sıra sadece hayvan yemi, 
mamaları ile kozmetik ürünleri 
(parfümeri ve makyaj malzeme-
leri hariç) satılabilecek.

-Daha önce getirilen alkollü 
ürün satışı kısıtlamasının yanı 
sıra marketlerde (zincir ve süper 
marketler dahil) elektronik eşya, 
oyuncak, kırtasiye, giyim ve ak-
sesuar, ev tekstili, oto aksesuar, 
bahçe malzemeleri, hırdavat, 
zücaciye vb. ürünlerin satışına 
izin verilmeyecek.

Bu esaslar doğrultusunda 
Umumi Hıfzıssıhha Kanununun 
27’nci ve 72’nci maddeleri uy-
arınca İl/İlçe Umumi Hıfzıssıhha 
Kurulları kararları ivedilikle alın-
acak.

Başta zabıta görevlileri ve kolluk 
kuvvetleri olmak üzere denetim 
ekiplerince bu hususa ilişkin 
tebliğler ve kontroller eksiksiz 
yerine getirilecek. Uygulamada 
herhangi bir aksaklığa meydan 
verilmeyecek ve mağduriyete 
neden olunmayacak.”

Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem 
Karabacak yaptığı 
açıklamada, “Yoğun 
uğraşlarımız sonuç verdi. 
İl Pandemi Koordinasyon 
Kararımız Türkiye’de karşılık 
buldu” dedi.
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850 bin esnaf 
vergiden muaf 
tutulacak

KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan 
tarafından açıklanan Reform 
Paketinde yer alan dar gelirli 
küçük esnafa yönelik vergi 
muafiyetiyle ilgili bölümlerin 
özellikle basit usuldeki esnaf 
ve sanatkârlar açısından 
büyük önem taşıdığını söyledi.

Konuyla ilgili açıklamalarda bulunan KONE-
SOB Başkanı Muharrem Karabacak, “Reform 
paketinde yer alan basit usulde vergilendi-
rilen kuaför, tesisatçı, tuhafiyeci, marangoz, 
tornacı, çay ocağı işletmecisi, terzi ve tamir-
ci gibi yaklaşık 850 bin esnafımızın gelir ver-
gisinden muaf tutulması ve beyan yüküm-
lülüklerinin de kaldırılacak olması gerçekten 
bir reform niteliğini taşıyor” dedi.

Alınan kararların hayırlı olması temennisinde 
de bulunan Başkan Karabacak, “Esnaf ve 
sanatkârımızın her zaman yanında olan, 
pandemi döneminde de bizlere destekler-
ini esirgemeyen Sayın Cumhurbaşkanımıza 
şahsım, Esnaf Teşkilatım ve esnaf sanat-
kârlarımız adına teşekkür ediyor, ekonomi 
reformu paketinin ülkemiz ve ekonomimiz 
açısından hayırlı olmasını diliyorum” dedi.

Ciro Kaybı Desteği
Ödemeleri Başladı
Bu arada salgından olumsuz etkilenen yiye-
cek, içecek sektöründeki işletmelere yönelik 
ciro kaybı desteği ödemelerinin 12 Mart 2021 
tarihi itibariyle başladığını da hatırlatan Baş-
kan Karabacak, destek için başvuruların 31 
Mart saat 23.59’a kadar e devlet üzerinden 
yapılabileceğini de sözlerine ekledi.

HABER
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Konya iş dünyasından 
çağrı:

“Tedbirlere daha dikkatli uyarak,
vaka sayısını hep birlikte düşürelim”

Konya iş dünyasını temsil eden Konya Ticaret Odası, Konya Ticaret Borsası, 
Konya Sanayi Odası ve KONESOB ortak bir açıklama yaparak, vaka sayısında 

yüksek riskli gruplar arasında yer alan Konya’ya “Tedbirlere daha dikkatli uyarak, 
vaka sayısını hep birlikte düşürelim” çağrısında bulundu.
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Konya Ticaret Odası 
Başkanı Selçuk Öz-
türk, Konya Ticar-
et Borsası Başkanı 
Hüseyin Çevik, Kon-
ya Sanayi Odası 
Başkanı Memiş 
Kütükcü, Konya 
Esnaf ve Sanatkâr-
lar Odaları Birliği 
Başkanı Muhar-
rem Karabacak 
tarafından yapılan 
ortak açıklamada, 1 
Mart itibariyle Türki-
ye’de vaka sayısına 
bağlı olarak “kade-
meli normalleşme” 
dönemine geçi-
leceği hatırlatılarak, 
Konya’da restoran, 
kafe gibi hizmetler 
sektöründe uygu-
lanan kısıtlamaların 
esnek leşt i r i lmes i 
çağrısı yapıldı. 

Konya iş dünyası 
tarafından yapılan 
açıklama şu şekilde: 
“Hepimizin bildiği 
gibi, tüm dünya ile 
birlikte ülkemiz de 
pandemi ile mü-
cadelesini etkin bir 
şekilde sürdürüyor. 
Bir yılı geçen bu 
mücadele süre-
cinde, 1 Mart itibari-
yle ülkemizde ‘kade-

meli normalleşme’ 
dönemine geçi-
lecek. Ancak bu 
dönemde maalesef 
şehrimiz, kısıtlama-
ların esnetileceği 
belirtilen düşük ve 
orta riskli şehirler ar-
asında değil, vaka 
sayısının yüksek 
olduğu yüksek risk-
li şehirler arasında 
yer alıyor. Dolayısıy-
la, hem sağlığımızı 
korumak hem de 
ekonomik aktivite-
lerimizi daha nor-
male döndürmek 
amacıyla, bu yeni 
dönemde Kon-
ya’mızda vaka 
sayısını düşürmek 
için hep birlikte mü-
cadele etmeliyiz.
Konya iş âlemini 
temsil eden kurum-
lar olarak üyeler-
imizin sorunlarını, 
sıkıntılarını ve tale-
plerini yerel yöne-
timlerimize ve kamu 
idaresine iletilm-
esinde köprü vazif-
esi görmekteyiz. 1 
Mart itibariyle Türki-
ye’de vaka sayısına 
bağlı olarak ‘kade-
meli normalleşme’ 
dönemine geçi-
lecektir. Bu tarihten 

itibaren hizmetler 
sektöründe lokan-
ta, restoran, kafe, 
kafeterya, çorbacı, 
kokoreççi, çiğ köfte-
ci, kıraathane, kah-
vehane, çay bahç-
esi, pastane, düğün 
salonu, spor salonu 
vb. işyerlerinin me-
trekare baz alınarak, 
seyreltilmiş olarak 
HES kodu ile müşteri 
alabilmelerini ta-
lep ediyoruz. Ayrı-
ca hafta sonlarında 
açık olan zincir mar-
ketlerin gıda dışın-
da; elektronik, kır-
tasiye, züccaciye, 
tekstil, tuhafiye, 
manifatura, ayak-
kabı, temizlik, kişisel 
bakım ürünleri gibi 
çok çeşitli satışları 
olması dolayısıyla 
bu sektörlerde per-
akende satış hizmeti 
veren üyelerimiz-
in mağduriyetine 
yol açmaktadır. Bu 
işyerlerimizin de 
hafta sonları belirli 
saatlerde açılma-
larını talep ediyoruz.

Konya iş dünyası 
olarak her zaman 
altını çizerek vur-
guladığımız gibi; 

Konya’mızın sanay-
icisiyle tüccarıyla, 
işçisiyle memuruyla, 
tüm kurum ve ku-
ruluşlarıyla ‘Birlikte 
Konya’ olduğuna 
inanıyoruz. İnşallah 
bu birliktelik ruhuyla 
hareket ederek, Bil-
im Kurulumuzun aşı 
kadar hatta, aşıdan 
daha önemli old-
uğunu ifade ettiği 
maske, mesafe ve 
temizlik kurallarına

hep birlikte uyarak, 
daha güzel günleri 
yine birlikte yaşaya-
cağız. Bu vesilesiyle 
tüm hemşerilerimize 
“Haydi Konya! Ted-
biri Artır, Kısıtlama-
ları Kaldır” çağrısın-
da bulunuyoruz. 
Saygılarımızla” 

Konya İş Dünyası 
adına; 
Ticaret Odası, Ti-
caret Borsası, San-
ayi Odası, Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları 
Birliği 
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Konya Valisi Vahdettin Özkan, Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliğinin başkanlarıyla bir araya gelerek salgından dolayı zor 
günler geçiren Konya esnafının sorunları dinledi.

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Mu-
harrem Karabacak, Pastacılar Esnaf Odası Başkanı Kadir Kağnıcıoğlu, 
Lokantacılar Esnaf Odası Başkanı Ali Osman Karamercan ve Kahveciler, 
Çay Ocakları ve Büfeciler Esnaf Odası Başkanı Mehmet Adil, Konya Val-
isi Vahdettin Özkan ile valilik binasında bir araya geldi.

Vali Özkan’a esnaflardan ve sahadan aldıkları bilgileri aktaran KONE-
SOB Başkanı Muharrem Karabacak, dükkânları kapalı olan ve iş yerler-
ini açamayan esnafın zor durumda olduğu anlatıldı. 

Başkan Karabacak, “yapmış olduğumuz görüşmede, vaka artışı ile 
birlikte kısıtlamada kalmaya devam eden esnaflarımızın sorunlarını 
kendisine iletmiş olduk. Göstermiş oldukları hassasiyetten ötürü Sayın 
Valimize çok teşekkür ederiz” dedi. 

Vali Özkan, Esnaf Odaları 
Başkanları ile Bir Araya 
Geldi
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Başkan 
Karabacak’tan
 1 Temmuz 
açıklaması
KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak 1 Temmuz 
itibariyle başlayan kademeli 
normalleşme süreciyle ilgili 
yaptığı açıklamada, “Yeni 
sürecin halkımıza, tüm esnaf ve 
sanatkârlarımıza hayırlı olmasını, 
kazasız, bol bereketli geçmesini, 
geçmişe dönmemek adına 
da özellikle aşı kampanyasına 
destek verilmesini hassaten rica 
ediyorum” dedi.

Konya Esnaf ve Sanatkâr-
lar Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem Karabacak, 
1 Temmuz itibariyle başlayan 
kademeli normalleşme süreci-
yle ilgili bir mesaj yayınladı. 

Açıklamasında, “Bir buçuk yıldır 
çekilen sıkıntıların boşa gitme-
mesi ve zor günlere geri dön-
memek için geçtiğimiz yıldaki 
hataları tekrarlamamalı ve re-
havete kapılmamalıyız” diyen 
Başkan Muharrem Karabacak 
konuyla ilgili şunları söyledi:
“11 Mart 2020’de başlayan 
kapanma ve kısıtlamalarla 
geçen pandemi süreci bugün 
itibariyle son buluyor. Pandemi 
döneminde büyük bir feda-
kârlık örneği göstererek sağlığı 
ve tedbirleri ön planda tutan on 
binlerce esnaf ve sanatkârımız 
işyerlerini kapatmak veya faal-
iyetlerini kısıtlamak zorunda 
kaldı. Bu süreçte Esnafımız ve 

Sanatkârımız ekonomik olar-
ak büyük bir fedakârlık örneği 
gösterdi. Zorlandık ama sa-
brettik, kaybettik ama kanaat-
kâr olduk, fırsat gözetmedik, 
canlar sağ olsun, vatan sağ 
olsun dedik. Her bir Esnafımıza, 
Sanatkârımıza şükranlarımı 
arz ediyorum. Bizler de Esnaf 
ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
olarak esnaflarımızdan ve Oda-
larımızdan aldığımız öneri, ta-
lep ve istekleri ilgili makamlara 
iletmek suretiyle onların der-
tleriyle dertlenmeye çalıştık, 
çözümler ürettik. Yerelde Kon-
ya Valiliğimiz, Büyükşehir Bele-
diyemiz, İlçe Belediyelerimiz ve 
Odalarımızın işbirliğiyle ortak 
çalışmalar yürüttük ve sürecin 
sonuna geldik. Alınan önlemler 
ve aşılama çalışmalarının hızl-
anmasıyla bu sıkıntılı günleri 
artık geride bırakıyoruz. Bir 
buçuk yıldır çekilen sıkıntıların 
boşa gitmemesi ve zor günlere 
geri dönmemek için geçtiğimiz 
yıldaki hataları tekrarlamamalı 
ve rehavete kapılmamalıyız. 1 
Temmuz itibariyle kısıtlamasız 
başlayacak yeni sürecin 
halkımıza, tüm esnaf ve san-
atkârlarımıza hayırlı olmasını, 
kazasız bol bereketli geçme-
sini Yüce Mevla’dan diliyor, 
geçmişe dönmemek adına da 
özellikle aşı kampanyasına 
destek verilmesini hassaten 
rica ediyor, saygılarımı sunuy-
orum.”
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Bakan Kurum: 
Konya’yı Dünyanın En 

Güzel Şehirlerinden Biri 
Yapacağız

Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat Kurum, Bakanlık ve Konya Büyükşehir Belediyesi 
tarafından ortaklaşa yürütülen Mevlana Çarşısı ve Altın Çarşı dönüşüm projesi, 

Alaaddin Caddesi cephe düzenleme çalışması ve Millet Bahçesi’nin toplu açılış ve 
temel atma törenine katıldı. Bakan Kurum, Konya için büyük hayallerinin olduğunu 

ifade ederek, “Konya’yı sadece Türkiye’nin değil, dünyanın en güzel şehirlerinden birisi 
yapacağız. Çünkü bu şehir bunu fazlasıyla hak ediyor. Konya’nın tüm sokaklarına 

ve caddelerine sinmiş Selçuklu geleneğini, Osmanlı mührünü koruyarak Konya’mızı 
marka şehir haline getireceğiz.” dedi.

HABER
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Çevre ve Şehircilik Bakanı 
Murat Kurum, Bakanlık ve 
Konya Büyükşehir Belediyesi 
tarafından ortaklaşa yürütülen 
yatırımların toplu temel 
atma ve açılış programlarını 
gerçekleştirdi.
Programda konuşan Konya 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, hem açılışı 
ve temel atması gerçekleştir-
ilecek projeler hem de Kon-
ya’nın tüm projelerine kat-
kılarından dolayı Çevre ve 
Şehircilik Bakanı Murat Ku-
rum’a teşekkür etti.

“Çok Önemli Dönüşüm 
Gerçekleştiriyoruz”
Başkan Altay, Konya’nın Çatal-
höyük’ten itibaren insanların 
yaşamını devam ettirmeyi 
sürdürebildikleri Anadolu’nun 
nadir şehirlerinden birisi old-
uğunu ifade ederek, “Konya 
her zaman önemli bir şehir ol-
muş ama en parlak dönemini 
Sultan Alparslan ile 1071 Mala-
zgirt Zaferi ile başlayan süreçte 
200 yıl payitaht şehir olarak 
yaşamıştır. Konya, Selçuklu 
çınarının kökünün bulun-
duğu yer; tarihe altın harflerle 
yazılmış bir medeniyetin izler-
ini taşıyan önemli bir şehirdir. 
Bu şehrin en önemli simgeler-
inden birisi de Hz. Mevlana’yı 
Konya’ya davet eden Anadolu 
Selçuklu Sultanlarından Sultan 
Alaaddin’in kendi ismini taşıyan 
camisi ve Konya denince ilk 
akla gelen mekanlardan birisi 
olan Alaaddin Tepesi’dir. Sayın 
Bakanımızın talimatları ve İL-
BANK hibesiyle birinci etap 
Alaaddin Cephe İyileştirmesi 

tamamlanmış oldu. İnşallah 
ikinci etabın bugün başlangıcını 
gerçekleştiriyoruz. Ayrıca, 
yapıldığı günden itibaren 
tartışma konusu olan ve ade-
ta Bedesten ve Aziziye Camisi 
ile Sultan Selim Camisini ve 
Mevlana Meydanı’nı birbirinden 
ayıran set gibi duran Mevlana 
Çarşı’nın yıkımı gerçekleştirildi. 
İnşallah bugün de temel atma 
törenini gerçekleştireceğiz. 
Bununla birlikte aynı bölgedeki 
Altın Çarşı’da da bugün kent-
sel dönüşüme başlamış ol-
acağız. Böylece Hz. Mevlana’yı 
ziyarete gelenler türbeden 
sonra Bedesten’e doğru tarihi 
dokunun içinde Konya’ya ve 
Selçuklu payitahtına yaraşır 
çarşılar içerisinde alışverişler-
ine devam edecekler. İşbir-
likleri için Mevlana Çarşısı ve 
Altın Çarşı esnaflarına teşekkür 
ediyorum.” diye konuştu.

“Türkiye’nin En Güzel 
Millet Bahçelerinden 
Birisi Olacak”
Cumhurbaşkanı Recep Tayy-
ip Erdoğan’ın talimatıyla tüm 
şehirlerde çok güzel millet 
bahçeleri inşa edilmekte old-
uğunu kaydeden Başkan Al-
tay, “Konya Millet Bahçesi de 
mimarisi ile yürüyüş yolları, 
spor alanları ve camisiyle Tür-
kiye’nin en güzel millet bahçe-
lerinden birisi olacak. Millet 
Bahçemizin şehrimize hayırlı 
olmasını diliyorum. Bugün 
açılışını yapacağımız projeler 
Konya’mızın geleceğine çok 
önemli bir katkı sağlayacak. 
Bakanımız Sayın Murat Ku-
rum’a ve emeği geçen herkese 
Konyalılar adına teşekkür edi-
yorum. Konya’nın 2023-2053 
bugünden çok daha güzel ol-
acak.” dedi.

“Tüm Gücümüzle 
Çalışıyoruz”
İLBANK Genel Müdürü Yusuf 
Büyük, “Kadim medeniyetimiz-
in göz bebeği olan, Hz. Mevla-
na’nın hoşgörüsüyle şekille-
nen bu aziz topraklara hizmet 
etmenin; bin yıl öncesinden 
günümüze emanet edilen es-
erlerine sahip çıkmanın mut-
luluğu içerisindeyiz. Konya’nın 
gelecek yürüyüşüne katkı 
vermek adına tüm gücümü-
zle çalışıyoruz. Konya’nın ge-
leceğine iz bırakan adımları 
bakanımız liderliğinde büyük 
kararlılıkla atmaya devam ede-
ceğiz.” dedi.

“Konya Bütün 
Gönüllerde Yer Almak-
ta”
TOKİ Başkanı Ömer Bulut ise 
şunları söyledi: “Selçuklu me-
deniyetine başkentlik yapmış, 
ülkemizin en gelişmiş şehirl-

HABER
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erinden birisi olan Konya’mız, 
tarihsel zenginliğinin yanında, 
hoşgörünün simgesi olarak 
bütün gönüllerde yer almak-
tadır. Bugün Konya birçok yeni 
yatırımlara kavuşma noktasın-
da tarihi günlerinden birini 
yaşıyor. Toplu Konut İdaresi 
olarak Konya’mızda bugüne 
kadar yatay, yöresel mimariye 
uygun projelerimizin yanında 
kentsel dönüşümden okul, 
hastane, millet bahçesi gibi 
birçok projeyi hayata geçirerek 
Konyalı kardeşlerimizin hizme-
tine sunduk.”

“Yatırım Yapmaya 
Devam Edeceğiz”
AK Parti Genel Başkan Yardım-
cısı Vedat Demiröz, Konya’nın 
birlik ve beraberliğinin öne-
mine dikkat çekerek, “Kon-
ya’mızda birlik ve beraberlik 
içerisinde hem bürokrasi, hem 
siyaset, hep beraber böyle 

yatırımlar yapıyorsunuz. Kon-
ya’yı; bildiğimiz Konya’dan çok 
ileriye götürerek, eski payitaht 
şekline getirmeye çalışıyor-
sunuz. Emeği geçenleri kutluy-
orum. Pandemi süreci olması-
na rağmen yatırımlardan geri 
kalmadık. Biz yatırım yapmaya 
devam edeceğiz. Elimizden 
geleni yağacağız. Hepinizi cani 
gönülden tebrik ediyorum.” 
dedi.

“Konya’mız Açısından 
Önemli Bir Gün”
Konya Valisi Vahdettin Özkan 
da Konya için önemli ve an-
lamlı bir gün yaşandığını vur-
gulayarak, “Anadolu’nun dört 
bir yanında olduğu gibi, ilim-
izde de temel kamusal alt yapı 
hizmetleriyle beraber kültürel 
değerlerimize önem verdire-
cek bu önemli faaliyetlerin icra 
edilmesi anlamlı ve önemlidir. 
Bu vesileyle Konya’mız adı-

na Bakanımıza şükranlarımızı 
arz ediyoruz. Belediyemizin 
de vatandaşımıza yaptığı hiz-
metler Konyalılar tarafından 
alkışlanıyor. Bu kutsi hizmetin 
artarak devam etmesini ve 
şehrimize hayırlı olmasını te-
menni ediyorum.” ifadelerini 
kullandı.

“Ziyaretçiler Tarih ve 
Medeniyet Birikimine 
Şahitlik Edecekler”
Çevre ve Şehircilik Bakanı Mu-
rat Kurum, Konya’yı her alanda 
daha zengin, daha müreffeh 
bir noktaya taşımak için var 
güçleriyle çalıştıklarını söyledi.
Şehre kazandırılacak yatırım-
ların temellerini büyük bir 
heyecanla attıklarını belirten 
Bakan Kurum, “Selçuklu’nun 
tezyinatı ile Osmanlı’nın 
cumbalarını Cumhuriyetimiz-
in modern dokunuşlarıyla 
mezcedecek Yeni Mevla-

na Meydanı’mızın, Mevlana 
Çarşımızın, Altın Çarşımızın te-
mellerini büyük bir heyecan-
la atıyoruz. Hakikaten hepi-
mizi, tüm Konya ve Mevlana 
âşıklarını heyecanlandıran bu 
tarih ve kültür projemizi 
19.752 metrekarelik büyük 
bir alanda gerçekleştiriyoruz. 
Yeni Mevlana Çarşı’mızda yeni 
dükkânlarımızın yanında; süs 
havuzları, kesme kaya sokak-
ları, harika kent mobilyaları, 
kapalı otoparkı ve yine me-
deniyetimizden izlerin hâkim 
olduğu peyzaj çalışmalarımıza 
başlıyoruz. İnşallah buraya 
gelenler; sadece bir meydanı 
değil, bir tarihi kent merkezinin 
havasını, ruhunu teneffüs ede-
cekler, 1000 yıllık bir tarih ve 
medeniyet birikimine şahitlik 
edecekler.” dedi.

HABER
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“Tarih Kokacak Bir 
Şehircilik Projesi 
Hazırladık”
Altın Çarşı projesini de başlat-
tıklarını ifade den Bakan Ku-
rum, projenin detaylarını da 
anlatarak konuşmasını şöyle 
sürdürdü: “Mevlana Çarşısı’nın 
temellerini atarken, 12.715 
metrekare alanda Altın Çarşı 
dönüşüm projesine de eş zam-
anlı olarak başlıyoruz. Büyükşe-
hir Belediyemizle, esnafımızla 
birlikte çarşı kültürünü, ahi-
lik davasını yaşatacak, tarih 
kokacak bir şehircilik projesi 
hazırladık. Eski Üzüm Pazarı 
yıllarından, Mevlana Çarşısı 
olduğu dönemlere kadar on 
binlerce Konyalının en güzel 
hatıralarına ev sahipliği yapan 
bu mekânda, şimdi inşallah 
yeni hatıralar birikecek.”

“Tarih ve Medeniyet 
Vadisini Konyamıza 
Kazandırıyoruz”
Bakan Kurum, Tarihe Vefa, 
Geçmişe Saygı sloganıyla 44 
ilde 99 tarihi meydanı yeniden 
inşa ettiklerini vurgulayarak, “ 
Bu ihya projelerimizin en kıym-
etli olanı, 60 bin metrekare 
alanda yürüttüğümüz Yeni 
Mevlana Meydan Projemizdir. 
Bu projeyi tamamladığımızda 
Hz. Mevlana’yı ziyarete gelen 
her bir misafirimiz büyük bir 

meydandan başlayarak adeta 
bir tarih ve kültür yolculuğu-
na çıkacak. Mevlana Çarşısı 
ve Altın Çarşı’da alışverişini 
yapacak olan misafirlerimiz; 
sonra içerisinde şehir müz-
esinin, bedestenlerin, kervan-
saray mimarisiyle yapılacak 
otellerin, Konya mutfağının 
eşsiz lezzetlerinin olacağı 
gurme sokağına gidecekler. 
Ardından Aziziye ve Kapu 
Camilerini ziyaret edecek, Be-
desten Çarşısı’na uğrayacak. 
Akabinde Şükran Mahallesi’nin 
yeni haline şahitlik edecek 
Konya aşıkları, yeni çehresiyle 
Alaaddin Tepesi’nde biraz va-
kit geçirdikten sonra, Kültür 
Park’ta çayını yudumlayacak. 
Buradan yürüyerek Anıt Mey-
danı’na gidecek, orada yer alan 
Millet Bahçemize de uğrayarak 
dinlenecekler. Tüm bu projeler 
tamamlandığında, tamamen 
yürüyerek, Selçuklu’yu, Os-
manlı’yı hissedebileceğimiz 
bir kültür, tarih ve medeni-
yet vadisini Konya’mıza ka-
zandırıyoruz.” şeklinde konuş-
tu.

“Gençlerimizin Hizme-
tine Sunacağız”
Bakan Kurum, eski stadyum 
yerine yapılacak Millet Bahç-
esi’ni ilk fidanlarıyla buluştur-
duklarını da ifade ederek, şöyle 
devam etti: “Millet bahçemizi; 

çocuklarımız için tenis kor-
tu, basketbol sahası, satranç 
grubu, oyun alanlarıyla; yine 
gençlerimizin kitap okuyacak-
ları millet kıraathanesiyle; 
göleti, Türk-İslam Bahçesi, 
bisiklet ve yürüyüş yollarıyla 
Konya’mıza, Konyalı hemşer-
ilerimize armağan edeceğiz. 
Yatırım bedeli 44.5 milyon lira 
olan bu millet bahçemizi; 108 
bin metrekarelik devasa bir 
alanda yapıyoruz. Projemizi 
inşallah bu yılın Ağustos ayın-
da tamamlayıp sizlerin, Konyalı 
hemşerilerimizin, gençlerim-
izin hizmetine sunacağız. Yine 
bu Millet Bahçemizde, selâtin 
camileri gibi kültürümüzü, 
medeniyetimizi yansıtan çok 
güzel bir camimizi de Konyalı 
kardeşlerimizin hizmetine su-
nacağız. Yeni millet bahçemiz, 
yeni camimiz, Konya için hayırlı 
uğurlu olsun.”

“Konya için Büyük 
Hayallerimiz Var”
Bakan Kurum, Konya için 
büyük hayallerinin olduğunu 
ifade ederek, “Konya’yı sadece 
Türkiye’nin değil, dünyanın 
en güzel şehirlerinden biri-
si yapacağız. Çünkü bu şehir 
bunu fazlasıyla hak ediyor. 
Konya’nın tüm sokaklarına ve 
caddelerine sinmiş Selçuklu 
geleneğini, Osmanlı mührünü 
koruyarak Konya’mızı marka 

şehir haline getireceğiz. Ben 
bir kez daha, bir kul olarak; 
bizi bu şehre, bu maneviyata; 
hasbelkader hizmet ettirdiği 
için Rabbime sonsuz şükredi-
yorum.” dedi.
Konuşmaların ardından Millet 
Bahçesi’nde Meram Beledi-
ye Başkanı Mustafa Kavuş’a, 
Alaaddin Cephe Düzenlemesi 
için Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı’ya, Mev-
lana Çarşısı ve Altın Çarşı 
projelerinin başlangıcı için 
ise Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca’ya sahadan can-
lı bağlantı yapılarak toplu 
açılış ve temel atma törenleri 
gerçekleştirildi.

Şehit Yunus Mermer 
Camisi Açıldı
Çevre ve Şehircilik Bakanı Mu-
rat Kurum, daha sonra Cuma 
namazı için Konya protokolü ile 
birlikte Emlak Konut tarafından 
yaptırılan Şehit Yunus Mermer 
Camisi’ne geçerek caminin 
açılışını gerçekleştirdi, şehidin 
ailesi ile görüştü.

HABER
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 “Çarşı 
Kültürünü, 
Ahiliği Yaşatacak 
Bir Proje
  ” 

KONESOB Başkanı Muharrem Kara-
bacak, Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat 
Kurum’un da katıldığı programla te-
meli atılan Mevlana ve Altın Çarşı pro-
jelerinin bölge esnafı açısından büyük 
önem taşıdığını hatırlatarak Bakan Mu-
rat Kurum ve Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Altay ile tüm 
emeği geçenlere teşekkür etti.

Konya’da 30 yılı aşkın bir süre hizmet 
vermiş ve Çevre ve Şehircilik Bakan-
lığı ve Konya Büyükşehir Belediyesinin 
hazırladığı projeyle geçtiğimiz Cuma 
günü yeniden temelleri atılan Mevlana 
Çarşısı ve Altın Çarşı dönüşüm projeler-
iyle ilgili açıklamalarda bulunan KONE-
SOB Başkanı Muharrem Karabacak 
şunları söyledi:
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“Toplamda yaklaşık 33 bin 
metrekarelik büyük bir alan-
da gerçekleştirilecek olan 
bu iki önemli proje, bölge 
esnaflarımızla birlikte çarşı 
kültürünü, ahilik davasını 
yaşatacak, tarih kokacak bir 
şehircilik projesi. Esnafımızın 
tamamının mutabakatı sonucu 
başlayan Mevlana Çarşısı etabı 
projesi 19 bin 752,55 m² inşaat 
alanına sahip olup; 5.329,43 
m² bina, 133 adet bağımsız 
birim, 14.423,12 m² kapalı 
otopark, çevre düzenlemesi ve 
peyzaj çalışmaları yer almakta. 
Altın Çarşı etabında 12.715,48 
m² inşaat alanına sahip olan 
projede; 362 adet bağımsız 
birim, çevre düzenlemesi ve 
peyzaj çalışmaları yer almak-
ta. Hatırlandığı üzere Mevlana 
Çarşımız bugün Konya’mızı 
ve Mevlana Türbesi’ni ziyaret 
eden milyonlarca misafirimizin 
ihtiyaçlarına cevap veremez 

hale gelmişti. Sayın Cumhur-
başkanımızın talimatlarıyla, 
Çevre ve Şehircilik Bakan-
lığımız ve Konya Büyükşehir 
Belediyemizin hazırladığı ortak 
projeyle temelleri atıldı. Pro-
jeler tamamladığında; Hazreti 
Mevlana’yı ziyarete gelen her 
bir misafirimiz büyük bir mey-
dandan başlayarak adeta bir 
tarih ve kültür yolculuğuna 
çıkacak. Mevlâna Çarşısı ve Al-
tın Çarşı’da alışverişini yapacak 
olan misafirlerimiz; sonra 
içerisinde şehir müzesinin, 
bedestenlerin, kervansaray 
mimarisiyle yapılacak otell-
erin, Konya mutfağının eşsiz 
lezzetlerinin olacağı gurme 
sokağına gidecek. Bu projeler 
sayesinde bölge esnafımız da 
hem Konya’mızı en iyi şekilde 
tanıtacak hem de daha mod-
ern ve geniş mekânlarda işler-
ini yürütecek. Esnaf Teşkilatı 
ve bölge esnafı olarak bu denli 

önemli iki projenin bitmesini 
sabırsızlıkla bekliyoruz. Bu ara-
da 20 Ocak tarihinde ihalesi 
yapılacak Yeni Motorlu Sanayi 
projesi de Konyalı esnaflarımız 
için büyük önem arz ediyor. 
Tüm bu önemli projelerin haya-
ta geçmesinde büyük emekleri 
olan Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan baş-
ta olmak üzere, her gelişiyle 
müjdeler veren ve yatırımlara 
destek olan hemşehrimiz 

Çevre ve Şehircilik Bakanımız 
Sayın Murat Kurum’a, KONYA 
sevdasıyla çalışan ve her daim 
Esnafımızın yanında yer alan 
KONYA’mızın mimarı Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Sayın 
Uğur İbrahim Altay’a şükran-
larımı sunar, emeği geçen her-
kese çok teşekkür ederim”
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KONESOB’un 
‘Esnaf 
Güvenli Bilişimle 
Güçleniyor’ 
Projesi Hayata 
Geçti

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği’nin 
(KONESOB), Mevlâna Kalkınma Ajansı’nın (MEVKA) 
“2020 Yılı İmalat Sanayinde Nitelikli İnsan Kaynağının 
Yetiştirilmesi İçin Mesleki ve Teknik Eğitimin Geliştirilmesi 
Mali Destek Programı” kapsamında uyguladığı Esnaf 
Güvenli Bilişimle Güçleniyor Projesinin bilgilendirme 
toplantısı düzenlendi. 
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Projenin açılış konuşmasını KONESOB Başkanı Muharrem Kara-
bacak “Esnaf Güvenli Bilişimle Güçleniyor Projesinin başvuru sahibi 
Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği, ortağı ise Selçuklu Türk 
Telekom Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesidir. Projenin süresi 18 
aydır. Esnaf ve sanatkârlarımızın interneti daha etkin kullanması, 
sanal ortamda kendini tanıtabilmesi ve kolay ulaşılabilir konuma 
gelmesi, internet üzerinden alışveriş için bilgi ve teknik açıdan 
desteklenmesi giderek daha da önemli hale gelecektir. KONESOB 
olarak bu dijital dönüşüme esnafımızın uyum sağlaması için çeşit-
li projeler üretiyoruz. KONESOB Esnaf Mesleki ve Sosyal Gelişim 
Merkezi kurulması çalışmamıza özel bir önem veriyoruz. Bu 
Merkezi esnafımızın kullanımına sunarak hem mesleki eğitim hem 
de sosyal gelişim ve dayanışma açısından çok önemli kazanımlar 
elde edeceğiz” dedi.

Daha sonra sözü alan MEVKA Genel Sekreteri İhsan Bostancı da, 
proje detayları hakkında bilgiler verdi. Bostancı, “Konya Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları Birliği tarafından Ajansımıza sunulan, günümüz 
bilgi teknolojileri çağı olması hasebiyle ayrı bir önem atfettiğimiz 
ve ajansımız tarafından 675 Bin TL. kaynak ayrılan “Esnaf Güvenli 
Bilişimle Güçleniyor” projesinin açılışı için bir araya gelmiş bulunuy-
oruz. Bu proje, hem esnaflarımızın dijital dönüşümlerine katkılar 
sunacak olması hem de bölgemizin sahip olduğu insan kaynağının 
daha da donanımlı hale getirilmesi açısından büyük bir öneme 
sahiptir. Hayata geçirilecek bu proje ile KONESOB ve Türk Tele-
kom Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi bünyesinde kurulacak ağ 
programcılığı ve siber güvenlik laboratuvarı ile bilişim sınıflarında 
yenilikçi model ve yöntemlerle eğitimler verilmesi ve bu sayede 
esnaf, sanatkâr ve KOBİ’lerin değişen tüketici tercihlerine uyum 
sağlama becerileri kazanması hedeflenmektedir. Bunun yanı sıra, 
bilişim teknolojileri meslek dalında eğitim gören mesleki ve teknik 
eğitim öğrencilerinin, piyasanın taleplerine uygun olarak yetiştiril-
mesi, firmaların dijital dönüşüm ile birlikte işletme karlılıklarının 
yükselerek yeni ticari alanlara yönelmesi ve beraberinde yeni is-
tihdam alanlarının da oluşturulması da yine projeni hedefleri ar-
asında yer almaktadır. Ayrıca, proje ile eğitimlerden faydalanan 2 
mesleki eğitim öğrencisinin istihdam edilecek olması projeyi daha 
da değerli kılmaktadır” diye konuştu.
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KONESOB’un, Türk Telekom Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi ortaklığında yürüttüğü Proje genel olarak mesleki ve teknik eğitimin 
güçlendirilmesi ve kalitesinin arttırılmasını amaçlıyor. Bunun yanında esnaf ve sanatkarların dijital becerilerini güçlendirerek değişen 

tüketici tercihlerine uyum sağlamalarına katkı verilmesi hedefleniyor.

Proje kapsamında Türk Telekom Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesinde gelişmiş bilişim bir laboratuvarı kurularak öğrenci ve eğiticilere 
ileri düzey bilişim eğitimleri düzenlenecek, KONESOB bünyesinde bir bilişim sınıfı oluşturulacak ve bu sınıfta; esnaf ve sanatkâr ve 

KOBİ’lere yönelik olarak dijital dönüşüm, e-ticaret, güvenli internet konularında eğitim programları düzenlenecek, gençler için girişim-
cilik eğitimleri düzenlenecek, çıraklık ve mesleki eğitimin Konya ilindeki mevcut durumunun, sorunlarının, gelişmeye açık yönlerinin 

tespitine yönelik bir çalışma grubu kurulacak ve bir rapor hazırlanacak.

Projede 
Neler Hedefleniyor?
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KONESOB, tablet bilgisayar 
kullanımının artması, Android 
ve ios işletim sistemli cep 
telefonlarının yaygınlaşması 
üzerine Android ve IOS Mobil 
Uygulamasını hayata geçirdi.

HABER
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KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, 
Esnaf Teşkilatı olarak bilgi teknolojilerine 
bağlı yaşanan değişimlere ayak uydurarak, 
teknolojik altyapılarını gün geçtikçe 
yenilediklerini belirterek, “KONESOB olarak 
bugüne kadar kurumsal web sitemiz, sms 
bilgi uygulamalarıyla güncel haberleri, 
duyurumları hizmetlerimizin paylaşımını 
yapıyorduk. Esnaf ve sanatkarlarımızın, 
vatandaşlarımızın hizmetlere daha 
kolay erişimini sağlamak amacıyla 
kısa bir süre önce Android ve ios mobil 
uygulamamızı hayata geçirdik. Artık, esnaf 
ve sanatkarlarımız, tüm vatandaşlarımız 
telefon ve tablet uygulamamız sayesinde 
Birliğimizin güncel haberleri, duyurularımız, 
proje ve çalışmalarımızı takip edebilecek, 
akıllı telefon, tablet ve benzeri cihazlara 
uygulamamızı kurarak istedikleri her yerden 
KONESOB’a rahatlıkla ulaşabilecek” dedi.

HABER
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Mesleki 
Yeterlilik 
Belgelerini 
aldılar

KONESOB’un TESK-ESYEM 
ile yaptığı protokol 
çerçevesinde kuaförlük 
branşında Mesleki 
Yeterlilik Belgesi almaya 
hak kazanan meslek 
sahiplerine belgeleri 
düzenlenen törenle 
verildi.

KONESOB toplantı salonunda gerçekleştirilen törene KONESOB Başkanı 
Muharrem Karabacak ve Konya Kuaförler Esnaf Odası Başkanı Veli Baranok 
katıldı.
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Programda bir konuşma yapan KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, “Nitelikli iş gücüne katkı 
sunmak amacıyla KONESOB, ESYEM ve Konya Kuaförler Odamızca bu projeyi yürüttük. Kuaförlük 
sektöründe hizmet veren meslek sahibi kardeşlerimiz mesleki yeterlik belgesiyle birlikte daha 
nitelikli olarak işlerine sahip çıkar ve daha güzel işler yaparlar. Kazananları tebrik ediyor, başarılar 
diliyorum.” dedi.

Başkan Karabacak, mesleki yeterlilik belgesi almak isteyen kuaförlük ve epilasyon branşlarındaki 
meslek sahiplerine de çağrı yaparak, KONESOB’a ve Konya Kuaförler Esnaf Odasına başvuruda 
bulunmalarını hatırlattı.

Programın sonunda Mesleki Yeterlilik Sınavını başarıyla tamamlayanlara belgeleri KONESOB 
Başkanı Muharrem Karabacak ve Konya Kuaförler Esnaf Odası Başkanı Veli Baranok tarafından 
verildi.
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KONESOB’ta 
MYK Ulusal 
Meslek
Standartları 
Çalıştayı
yapıldı

madde taşımacılığı mesleklerinde (Seviye-3) sektör temsilcileri ile ulusal meslek standartları 
ve yeterliliklerin revize edilmesi konuları görüşüldü.

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, Konya için önemli bir ihtiyaç olan belgelendirme 
merkezinin Birlik bünyesinde hayata geçmiş olmasından memnuniyet duyduklarını, KONESOB 
VOC-Test Eğitim Merkezi’nin tüm Türkiye’ye hizmet vermeye başladığını belirterek merkezin 
hayırlı olması temennisinde bulundu.

Konya Esnaf ve Sanatkâr-
lar Odaları Birliği (KONE-
SOB)’nin Avrupa Birliği 
VOC-Test Merkezi projesi 
kapsamında Ulusal Meslek 
Standartları ve Yeterlilikler-
in Revize Edilmesi Çalıştayı 
KONESOB Eğitim Merkez-
inde gerçekleştirildi.

Bugüne kadar gerçekleştird-
iği proje ve eğitimlerle ilklere 
imza atmaya devam eden 
KONESOB, mesleki yeterlilik 
belgesi vermeye yetkili bel-
gelendirme merkezi kurdu.

Avrupa Birliği tarafından 
desteklenen VOC-Test 
Merkezi projesi kapsamın-
da da, Ulusal Meslek Stan-
dartları ve Yeterliliklerin 
Revize Edilmesi Çalıştayı 
gerçekleştirildi. Üç gün 
süren çalıştayda, köprülü 
vinç operatörü ve tehlikeli 
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Sahibiata
Caddesi 
esnaflarımızla 
istişare 
toplantısı

Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak ve Konya 
Sıhhi Tesisatçılar Esnaf Odası Başkanı Mehmet Ünlügül ile birlikte Sahibiata caddesi esnaflarını 
ziyaret etti.

Başkan Karabacak “Meram Belediye Başkanımız Sayın Mustafa Kavuş ve Konya Sıhhi Tesi-
satçılar Odası Başkanımız Sayın Mehmet Ünlügül ile birlikte Sahibiata (Larende) Caddesi’ndeki 
sıhhi tesisat ve inşaat malzemeleri satışı yapan esnaflarımızla, Sahibita Şükran Mahallesi 
dönüşüm projesi kapsamında Meram Belediyesinin devam eden çalışmaları hakkında istişare 
toplantısı gerçekleştirdik. Başkanlarımıza ve kıymetli Esnaflarımıza çok teşekkür ederiz” dedi.

HABER
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I 15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü 
münasebetiyle Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği, esnafa 5 bin adet Türk bayrağı dağıtımı 
gerçekleştirdi.

KONESOB, 15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü 
münasebetiyle Mevlâna Caddesi, Kapu Cami, Bedesten, 
çıkrıkçılar içi, eski garaj ve bölgesindeki esnaflara 5 bin adet 
Türk bayrağı dağıttı.

KONESOB Başkanı Muharrem Karacak, “15 Temmuz Demokrasi 
ve Milli Birlik günü nedeniyle esnaflarımıza ve vatandaşlarımıza 
Türk bayrağı dağıtımı gerçekleştirdik. Bu özel günde Esnaf 
Odaları Birliği olarak ay yıldızlı bayrağımızı esnaflarımızın 
işyerlerine asmalarına vesile olduk. Yürekleri vatan sevgisiyle 
çarpan esnaf ve sanatkârlarımıza bu özel günü Türk bayrağı 
dağıtarak hatırlatmak istedik. 15 Temmuz’da devletimize ve 
demokrasimize karşı yapılan hain darbe girişimi karşısında milli 
irademize sahip çıkıp Şehadet Şerbetini içen tüm Şehitlerimizi 
saygı ile anarken, gazilerimizi de minnet duygularımızla 
selamlıyorum” dedi.

Başkan Karabacak Mevlâna Meydanında düzenlenen anma 
etkinlikleri öncesi de meydana gelen vatandaşlara Türk 
bayrağı dağıtılacağını sözlerine ekledi.
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Başkanımız K
arabacak: 
”15 Temmuz Aziz 
Milletimizin 
Destan Yazdığı 
Gündür”

KONESOB Başkanımız Muharrem 
Karabacak 15 Temmuz 
Demokrasi ve Milli Birlik Günü 
münasebetiyle bir mesaj 
yayınladı. Başkanımız Karabacak 
açıklamasında, “15 Temmuz 
gecesi Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan önderliğinde aziz 
milletimiz omuz omuza hareket 
ederek hain işgal girişimine karşı 
adeta bir diriliş destanı yazmış, 
yürekleri vatan sevgisiyle çarpan 
Esnaf ve Sanatkârlarımız da 
üzerimize düşeni yaparak milli bir 
duruş sergilemiştir” dedi.

HABER
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Başkan 
Muharrem 
Karabacak’ın
15 Temmuz Demokrasi 
ve Milli Birlik Günü’yle 
ilgili açıklaması şöyle:
“Öncelikle 15 Temmuz’da devletimize ve demokrasimize karşı yapılan hain darbe girişimi karşısında milli 
irademize sahip çıkıp Şehadet Şerbetini içen tüm Şehitlerimizi saygı ile anarken, gazilerimizi de minnet 
duygularımızla selamlamak istiyorum.

5 yıl önce yaşanan hain darbe girişimine karşı Aziz milletimiz, birlik ve beraberlik içinde büyük bir 
demokrasi zaferine imza atmış, Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan önderliğinde, devletimiz 
ve milletimizin ferasetiyle FETÖ üyesi teröristlere karşı kararlı bir duruş sergileyerek darbe girişimi bertaraf 
edilmiştir.

Yürekleri vatan sevgisiyle çarpan Esnaf ve Sanatkârlarımız da bu hain gecede üzerine düşen görevi 
yaparak milli bir duruş sergilemiştir. Unutulmamalıdır ki hiçbir zaman cumhuriyet ve rejim düşmanlarına 
bu mukaddes topraklarda devletimizi ve aziz vatanımızı ele geçirme fırsat ve imkânı tanınmayacak, 
milletimiz de ülkesine ve devletine canı pahasına sahip çıkmaya devam edecektir. 

Dün olduğu gibi bugün ve her zaman aziz milletimiz ve ahilik gelenek ve kültüründen gelen esnaf 
sanatkârlarımız da ülkesine ve devletine canı pahasına sahip çıkacaktır. 

Ülkemiz üzerinde kötü emel besleyenler hiçbir zaman heveslenmesinler çünkü Türkiye Cumhuriyeti 
ilelebet hep var olacak, hiçbir güç bizim birlik ve beraberliğimizi bozamayacaktır.

15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü’müzün 5. yılında 84 Meslek Odamız, 58 bin Esnaf ve Sanatkârımız 
adına, hain terör örgütü FETÖ’yü bir kez daha lanetliyor, vatan müdafaasında Şehadet Şerbeti içen tüm 
Şehitlerimizle birlikte, 15 Temmuz kalkışmasında hayatlarını kaybeden 251 şehidimize Allah’tan Rahmet 
diliyorum. Ailelerine tüm sevenlerine baş sağlığı dileklerimi iletiyor, hainlere karşı mücadele de yaralanan 
gazilerimize, en derin şükranlarımı sunuyorum.”
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Başkan Karabacak: 
“Esnafımız Mevlana 
Haftası’na hazır”

Mevlana Haftası ve Şeb-i Arus etkinliklerinin 
Konya için önemine dikkat çeken Konya 
Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
(KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak, 
“Esnaflarımız Mevlana Haftası’na hazır ve 
7-17 Aralık tarihleri arasında Konya’mızı en 
iyi şekilde temsil edecek” dedi.

KONESOB Başkanı Muhar-
rem Karabacak, 748. Vuslat 
Yıldönümü ve Mevlana 
Haftası’nın Konya için büyük 
önem arz ettiğine vurgu yapar-
ak Konyalı esnafların bu yıl da 
üzerine düşen görevi en iyi 
şekilde yapacağını ve şehrini 
en iyi şekilde temsil edeceğini 
söyledi.

“Konya’yı En İyi Şekilde 
Temsil Edeceğiz”
Hazreti Mevlana’yı Anma ve 
Şeb-i Arus etkinliklerinin Kon-
ya için önemine dikkat çeken 
Başkan Karabacak, “Esnaf 
ve sanatkârlarımızla birlikte 
Konya’mızın tanıtımına ver-
diğimiz önem ve değer bu yıl 
ziyadesiyle artarak devam 
edecek. Konya dışından gelen 
yerli ve yabancı turistler bi-
rebir esnaflarımızla muhatap 
olduğu için bu durumun ne ka-
dar önem arz ettiğinin farkın-
dayız. Bugüne kadar Konya 
esnafımız üzerine düşen görevi 
her daim yaptı, bu yıl da Şeb-i 

Arus Törenleri ve Mevlana 
Haftası’nda Konya’mızı en iyi 
şekilde temsil edecek” dedi.

Mevlana Haftası ve Şeb-i 
Arus’un Konya için büyük 
önem arz ettiğinin altını çizen 
Başkan Karabacak, “Bizler her 
yıl şehrimize gelen turistleri 
güler yüzle hoşgörüyle ağır-
ladığımız gibi bu yıl da azami 
dikkat ve memnuniyetle 
Konya’mızın tanıtımına katkı 
sağlamaya devam edeceğiz. 
Maalesef geçtiğimiz yıl pan-
demi tedbirleri nedeniyle Mev-
lana Haftasını buruk kutlamak 
durumunda kaldık. Birçok 
esnafımızın işyeri kapalıydı ve 
Şeb-i Arus etkinlikleri kısıt-
lamalar nedeniyle sönük geçti. 
Şükürler olsun ki bu yıl her-
hangi bir kısıtlama söz konu-
su değil. Bu nedenle hizmet 
sektöründe faaliyet gösteren 
esnaf ve sanatkârlarımız baş-
ta olmak üzere, şehrimizde 
hizmet veren oteller, taksiciler, 
lokantalar, kafeteryalar, hedi-

yelik eşya satan esnaflarımız 
hazırlıklarını tamamlayarak 
Mevlana Haftasına güzel bir 
giriş yaptı. KONESOB olarak 
biz de 84 meslek Odamız, 
başkanlarımız ve yöneticilerine 
konuyla ilgili bilgilendirmeler 
yaptık ve Mevlana Haftası’na 
hazır olduğumuzu belirttik. 
Konyalı esnaflar olarak haf-
ta boyunca şehrimize gelen 
yerli ve yabancı turistlere 
Konya’nın misafirperverliğini 
en iyi şekilde göstereceğiz. 
Böylelikle de Konya’yı en iyi 
şekilde temsil edeceğiz. Bu 
hafta öncesi ve hafta süresince 
Mevlana Müzesi civarında yer 
alan esnaflarımıza ziyaretlerde 
bulunmak suretiyle gerekli 
tüm desteği KONESOB olarak 
sağlamış olacağız” ifadelerini 
kullandı.

“Manevi İklimin Adresi 
Konya’dır”
Şeb-i Arus törenlerinin sadece 
Konya’da yapılmasının öne-
mine değinen Başkan Kara-

bacak, “Manevi iklimin adresi 
Konya’dır. Şehrimize, ekono-
mik, sosyal ve kültürel anlam-
da büyük katkısı olan Şeb-i 
Arus törenlerinin Konya dışında 
yapılmasının önüne geçilmesi 
gerekmektedir. Buradan Tu-
rizm ve Kültür Bakanlığımız 
başta olmak üzere tüm yetkil-
ilere sesleniyoruz, herşey yer-
inde güzeldir, Mevlana Haftası 
ve Şeb-i Arus törenlerinin 
adresi de Konya’dır. Törenlerin 
Konya dışında yapılmasının 
önüne geçilmesini arz ve talep 
ediyoruz” diye konuştu.
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“Üniversite Konya’da 
okunur”

Üniversite tercihi yapacak gençlere 
Başkan Karabacak’tan çağrı: 

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, 
YKS’nin açıklanmasıyla birlikte üniversite ve 
bölüm araştırmaya başlayan öğrenci ve 
velilere Konya’yı tercih etmeleri önerisinde 
bulundu.

Konya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak, üniversite 
tercihi yapacak adaylara çağrıda bulunarak, “Geleceğe güvenle bakmamızı sağlayan kıymetli 
gençlerimize Türkiye’nin huzur şehri Konya’yı tercih etmelerini öneriyorum. Şehrimizdeki dev-
let ve özel üniversiteleri tercih eden gençlerimiz için Konya’mız ikinci bir ev, ikinci bir memleket 
olacak. Konya’mız hızlı tren ve ulaşım alt yapısı, ucuzluğu, sosyal ve kültürel imkanlarıyla Türki-
ye’mizin gözde şehirlerinden biri” dedi.

Üniversite seçiminin hayatın geri kalanını şekillendirebilecek en önemli detaylardan biri old-
uğunun altını çizen Başkan Muharrem Karabacak, “YKS sonuçları açıklandı, sınavda başarılı 
olan gençlerimizi kutluyor, istediği sonucu alamayanlara da üzülmemeleri, direnç ve inatla 
çalışmaya devam etmeleri tavsiyesinde bulunuyorum. Tercih yapacak gençlerimiz için de 
eğitim kalitesi ve fiziki alt yapılarıyla Konya’daki devlet ve özel üniversitelerimizin önemli bir ter-
cih olacağını belirtiyor, tüm gençlerimize başarılar diliyorum” diye konuştu.
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Zimem Defteri; bugünkü adıyla 
veresiye defteri, alınan bir 
malın satıcı tarafındvan not 
edilerek alıcının ileriye dönük 
borçlandırılmasını ifade ediyor.

Uygulamayı özel kılan noktalardan biri, “sağ elin 
verdiğini sol el görmeyecek” hadisine sadakatle, 
hayırda yarışmanın, yardımlaşmanın zarif usûlü 
Zimem Defteri; Konya’da yaşatılıyor.

Bir Osmanlı geleneği olan ve 
borçlunun borcunun habersiz 
bir şekilde alacaklıya ödenme-
sini temel alan Zimem, Kon-
ya’da yeniden canlandı. Ver-
esiye defterlerindeki borçların 
ödenmesi için kampanya 
başlatıldı. 

Konya Büyükşehir Belediyesi, 
Selçuklu Belediyesi, Karatay 
Belediyesi, Meram Belediye-
si, Konya Esnaf ve Sanatkar-
ları Odaları Birliği (KONESOB), 
Konya Bakkallar Bayiler ve 
Kuruyemişçiler Esnaf Odası bir 

Osmanlı geleneği olan Zimem 
Defteri ödeme kampanyası 
başlattı. Konya genelinde çeşit-
li billboardlara asılan afişlerde 
Zimem Defteri vurgusu yapıldı. 

Asılan afişlerde, “Veresiye deft-
erleri hayırseverler tarafından 
kapatılıyor. Sen de bir hayırsev-
er ol. Borçluyu sevindir alacak-
lıyı da!” ifadelerine yer verildi.

‘Konya’mızın Bu Güzel
Geleneği Ziyadesi ile 
Yeşertip Yaşatacağına 
İnancımız Sonsuz’
KONESOB Başkanı Muhar-
rem Karabacak sosyal medya 
adresinden Konya’da başlatılan 
Zimen Defteri çağrısı ile ilgili 
açıklamalarda bulundu. Kon-
ya’nın bu güzel geleneği ziyad-
esi ile yeşertip yaşatacağından 
inancının sonsuz olduğunu 
vurgulayan Başkan Karabacak, 
“Zimem Defteri. Veresiye 
Defterinin sayfalarının veya 
tamamının hayırseverlerce 

satın alınması. Bu topraklarda 
iyiliğin, adı konulmamış bir tesi-
ri ve şekli var. Ecdadın bir olma, 
birlikte olma, yardım etme, 
paylaşma, destek olma, omuz 
omuza durma gibi bir milleti 
“Millet” yapan özellikleri daima 
canlı ve dinamik tutma arzusu 
geleneğinden göreneğine, 
sokağından mahallesine, ülke-
sinden tüm dünya ülkelerine 
ulaşmış durumda. Birçok güzel 
hasletlerden biri olan Zimem 
defterlerinden borç silme ve 
hatta o defteri olduğu gibi 
satın alma alışkanlığı devam 
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etmelidir. Zimem defterlerinin 
takibi, borçların kapatılması, 
defterin olduğu gibi alınması 
içinde birden fazla iyiliği, in-
celiği, güzelliği barındırmakta. 
Öncelikle şunu belirtmekte 
fayda var; çevremizde, mahal-
lemizde hatta sokağımızda fark 
edemediğimiz, göremediğimiz 
muhtaçlar var. Kapıların ardın-
da nasıl hayatlar yaşandığını 
çağımızın hızlı yolculuğunda 
gözden kaçırıyoruz. Lakin bu 
insanlar da alışveriş yapıyor 
ve belki de biriken borcu için 
başı önde gidip geliyor. İşte bu 
durumda olan kardeşlerimizi 
gözetmenin koruyup kolla-
manın, el uzatmanın bir imkan 
ve fırsatını sunuyor Zimem 
defterleri. Kaldı ki sağ elimizin 
verdiğini sol elimiz görmeye-
cekse bundan daha güzel yol 
mu olur? Zimem defterlerinin 
kapatılması insanlar arasında-
ki mahcubiyet ve minnet du-
ygusuna da izin vermemiş 
oluyor. Borcu kimin kapattığı 
bilinmiyor ve ödeme yapan da 
çoğunlukla kimin borcunu kap-
attığını bilmiyor ve araştırmıyor. 
Mühim olan eylem; iyilik yapıldı 
“iyi” olduğu için yapıldı. İçinden 
geçtiğimiz şu günler hemen 
her kesimi derinden etkiledi. 
Özellikle elinin emeği ile na-
fakasını kazanıp, aldığı ürünü 
perakende satarak geçimini 
sağlamaya çalışan Esnafımız 
oldukça zorlandı. Esasen Zi-
mem defterini almakla sadece 
bir kişiye iyilik yapmış olmuy-
oruz. Borcunu ödeyemeyen 
müşteri ile birlikte, sermayesi 
tükenmiş, daralmış, kirası öde-
mesi birikmiş Esnafımızın da 

nefes almasını sağlıyoruz. Tam 
karşılar mı bilmiyorum ama 
iyiliği ikiyle hatta üçle çarpmış 
oluyoruz. Nitekim yaptığımız 
iş borçluya, alacaklı esnafa 
yardım ve destek ile bir iyilik 
lakin asıl kazançlı yine biz oluy-
oruz; vermenin hazzı, tadılan o 
eşsiz his ve elbet sevap ile Allah 
Rızası. Konya’mızın bu güzel 
geleneği ziyadesi ile yeşertip 
yaşatacağına inancımız son-
suz. Nitekim bizler, vermenin 
sahip olduğumuz şeyleri azalt-
madığına bilakis arttırdığına in-
anan bir Milletiz. Paylaşmanın, 
yardımlaşmanın, destek ol-
manın, zor günde birlikte ol-
manın bereketi, neşesi, mu-
habbeti Konya’da ve Konyalıda 
olunca çok daha tezyin edilmiş 
olacak. Bu inançla birlik olarak 
bizler birçok Esnafımızın ver-
esiye defterini alıp yazılı borçları 
kapattık. Konya insanının gücü 
nispetinde bu iyilik hareketin-
den, bu kadim gelenekten geri 
durmayacağına olan güvenimiz 
tamdır. Bu vesile ile Ramazan 
Ayının bereketinin hanelerimizi 
doldurmasını Cenab-I Hak’tan 
niyaz eder, sağlıklı günler diler-
im” ifadelerine yer verdi.

‘Zimem Günümüze Kadar 
Bir Gelenek Olarak
 Yaşatılmaktadır’
Zimem geleneğinin günümüze 
kadar bir gelenek olarak 
yaşatıldığına dikkat çeken 
Konya Bakkallar Bayiler ve 
Kuruyemişçiler Esnaf Odası 
Başkanı Feridun Göner de “Kon-
yalı tüm hayırsever iş adamı ve 
vatandaşlara çağrımız; “Zimem 
borç anlamına gelmektedir. 

Zimem defteri de bu borçların 
yazılı hale getirildiği defter an-
lamına geliyor. Osmanlı’dan 
günümüze gelen Zimem ge-
leneğinde zengin vatandaşlar, 
tanımadıkları bir bakkala girer 
ve vatandaşın veresiye deft-
erindeki borçlarının tamamını 
veya bir kısmını öderlermiş. 
Borcunu ödeyemeyen bu-
lunmazsa borç defterini açıp 
borçlulardan rastgele ba-
zılarının borçları iş yeri sahib-
ine öderlermiş hayır severlerin 
kendi isimlerinin bilinmeme-
sini istemesi ve yapılan hayrın 
gizli kalmasını isteyenler için 
Zimem günümüze kadar bir 
gelenek olarak yaşatılmaktadır. 
Bu bağlamda Osmanlı döne-
minden gelen geleneğimiz 
Zimem’i Konyalı hemşeriler-
imizden bekliyoruz. Hayırsever 
kardeşlerimizden Bakkallardaki 
veresiye defterlerini satın alma-
ya veya kısmı ödeme yapmaya 
davet ediyorum. Bu Proje Bak-
kallar Odamız ve paydaşlarımız 
Konya Büyükşehir Belediyem-
iz, Selçuklu, Meram, Karatay 
İlçe Belediyelerimiz, Esnaf ve 
Sanatkarlar Odaları Birliğimiz 
ile birlikte bakkallarımıza ver-
esiye yazdıran ve ödemede 

güçlük çeken muhtaç aile-
lerimizin veresiye defterlerini 
hayırsever vatandaşlarımız 
tarafından ödenmesini teşvik 
etmek adına billboard reklam-
ları ile farkındalık oluşturmak 
amacıyla Konya merkezde her 
bölgede afişlerimizi siz değerli 
vatandaşlarımızın görmesini 
sağladık. Gerçek ihtiyaç sahibi 
ne ulaşmak için mahalle bak-
kallarına müracaat edin. Çünkü 
bakkal o mahalledeki garibanı, 
muhtacı, ihtiyaç sahibini iyi 
bilir yardımın doğru yere yapıl-
masını sağlar. Şimdiden Rab-
bim yaptığınız ve yapacağınız 
tüm yardımlarınızı kabul etsin. 
Hadisi şerifte söylendiği gibi 
‘Hayra vesile olan hayrı yapmış 
gibidir’ düsturu ile dilerseniz 
de biz Bakkallar Odası Yöne-
tim Kurulu olarak gönüllülük 
esasına göre rehberlik yap-
maya da hazırız. Bu kampa-
nyamıza destek veren başta 
Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanımıza, Selçuklu, Meram, 
Karatay İlçe Belediye Başkan-
larımıza ve Esnaf Odaları Birlik 
Başkanıma şükranlarımı arz 
ederim” diye konuştu.
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Vali Özkan ve
Başkan Altay’a

Ziyaret’

Ahilik Haftası kutlamaları kapsamında Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
(KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak ve birliğe bağlı oda başkanları, Kon-
ya Valisi Vahdettin Özkan ve Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay’ı 

ziyaret etti.
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13-19 Eylül Ahilik Haftası nedeniyle Esnaf ve Sanatkârlar Odası 
Başkanına ve esnaflarımıza ziyaretten dolayı duyduğu memnuni-
yeti dile getirerek Vali Özkan, Ahiliğin tarihimizde ve kültürümüzde 
toplumun harcı, iskeleti ve ruhu olduğunu vurguladı. Vali Özkan, milli 
değerler ve alın teri ile temeli atılmış bu mektebin muallimleri olan 
ahilerimizin bu manevi değeri geleneğimizden aldığımız güç ve yeni 
gelişmeler ile yoğurarak, gelecek nesillere başarıyla taşıyacağını ifade 
etti. Vali Özkan, Ahilik Haftasının tüm Konya adına hayra ve berekete 
vesile olmasını diledi.

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak ve beraberindeki birliğe bağlı 
oda başkanlarıyla birlikte Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay’ı ziyaret etti.

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, zi-
yarette Kuzey Irak bölgesinde 
devam eden Pençe Şimşek 
Operasyonu’nda teröristlerin 
saldırısında şehit düşen Konyalı 
Sözleşmeli Er Ömer Faruk Er-
dem’e Allah’tan rahmet, yakın-
larına ve Türk milletine başsağlığı 
diledi. Sabah besmeleyle dük-
kanını açan esnafın, kendi ail-
esinin ve yanında çalıştırdığı 
kişinin ailesinin gelirini alın teri-
yle sağlamak için namusuyla, 
şerefiyle çalıştığını ifade eden 
Başkan Altay, “Ama pandemi 
döneminde şunu gördük ki, bazı 
kısıtlamalardan dolayı esnafımız 
iş yerini açamaz hale geldi. 
İşlerini yürütemez hale geldi. 
Hem kendisinin hem yanında 
çalışanların mağduriyetiyle ilgili 
ciddi bir sorun oluştu. Ama el-
hamdülillah hem hükümetimiz-
in destekleri hem de Konya’da, 
Büyükşehir Belediyemiz, ilçe 
belediyelerimiz, Esnaf Odaları 
Birliği Başkanımızla koordineli 
bir şekilde, sizlerin önerileriyle 
birçok çözüm ürettik. Bu süre-
de esnafımızın zorluklarının bir 

kısmının aşılmasıyla ilgili maddi 
manevi desteklerde bulunduk. 
Bunu da Konyalıların bize verdiği 
güçle yapıyoruz. Hem siyasi hem 
ekonomik güçle bunu yerine ge-
tirdik. İnşallah o dönem geride 
kaldı. Her ne kadar vakalar hala 
yüksek olsa da aşılanmayla il-
gili ciddi bir farkındalık oluştu. 
Esnaf olarak yapmamız gerek-
en de önce kendi aşımızı sonra 
çalışanların aşılarını tamamlam-
ak. Çünkü tekrar kapanmaya 
hiçbirimizin tahammülü kalmadı. 
İnşallah aşıyla ilgili farkındalık 
arttıkça bu sıkıntıdan bir an önce 
kurtuluruz. Ahilik Haftamız kutlu 
olsun” diye konuştu.

KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak da ahiliğe verdiği 
değerden dolayı Başkan Altay’a 
teşekkür ederek, “Farklı bir süre-
ci hep beraber yaşadık. Özellikle 
pandemi ile mücadele esnaf ve 
sanatkarımız açısından farklı bir 
döngüyü beraberinde getirdi. 
Lakin Konya birlikteliğini, Konya 
hoşgörüsünü hep beraber ser-
gilemiş olduk. Zatı alinizin de 
bu anlamda esnaf ve sanatkar-

larımıza ve odalarımıza yapmış olduğu katkı çok değerli. Göstermiş 
olduğunuz maddi ve manevi destekler esnaf ve sanatkarımızın ayakta 
kalmasına vesile oldu. İnşallah bundan sonraki süreçte de sizlerle bir-
likte Konya birlikteliğini göstermiş oluruz” dedi. 
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34’üncü Ahilik Haftası 
Etkinlikleri Başladı

Ahilik Geleneğinin Yaşatılması Gerekiyor

Ahi Evran Kültürü Bizim Sokaklarımızda Hala 
Yaşamaya Devam Ediyor

HABER

Konya’da Ahilik Haftası etkinlikleri kapsamında Ahilik Yürüyüşü ve Şed Kuşanma Töreni gerçekleştirildi. Törenlere katılan AK Parti Genel 
Başkan Yardımcısı Leyla Şahin Usta,” Bu, sadece bir etkinlik değil, bizim manevi değerlerimizi pekiştirmemiz için, kardeşliğimizi pe-
kiştirmemiz için büyük bir fırsat.” dedi. Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, “Ahi Evran’ın bıraktığı kültür sokaklarımızda 
hala yaşamaya devam ediyor. Biz de bu şehri inşa ve ihya etmek için yoğun şekilde çaba sarf ediyoruz. Pandemi döneminde Konyalı esnafın 
zor zamanında destek olmak için önemli çalışmalar yürüttük. Esnafımızın ne zaman bir desteğe ihtiyacı olursa biz buradayız. Konyalıların 
bize verdiği güçle sizin yanınızdayız.” diye konuştu.

AK Parti Konya İl Başkanı Hasan Angı, “Ahilik geleneğini Konya’mızda yaşatmak için Esnaf Odaları Birliği Başkanımız tüm oda başkanları ile be-
raber elinden gelen gayreti gösteriyor. Sayın birlik başkanımızın şahsında tüm oda başkanlarını ve yönetimlerini tebrik ediyorum. Bu geleneğin 
yaşatılması gerekiyor. Değerleri olan bir milletiz ve dünyaya söyleyecek daha çok sözümüz var. Haftamızın tüm esnaf ve sanatkarlar başta olmak 
üzere tüm şehrimize hayırlar getirmesini diliyorum.” diye konuştu.

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, “Burası kadim bir şehir. Selçuklu’nun başkenti. Sokaklarda gezerken o ruhu hissediyor-
sunuz. Ahi Evran’ın bıraktığı kültür bizim sokaklarımızda hala yaşamaya devam ediyor. Biz de bu şehri inşa ve ihya etmek için yoğun şekilde çaba 
sarf ediyoruz. Bunu da Konyalıların desteğiyle yürütüyoruz. Esnaf odalarımızla da birçok projeyi birlikte yürütüyoruz inşallah bundan sonra da 
projelerimiz devam edecek.” diye konuştu.

Konya Valiliği, Konya Büyükşehir Belediyesi ile Konya Esnaf ve Sanat-
kârlar Odaları Birliği (KONESOB) tarafından düzenlenen “Ahilik Haftası 
ve Esnaf Bayramı” başladı.

Etkinlikler kapsamında ilk olarak Alaeddin Tepesi’nden Kapu Camii’ye 
kadar Ahilik yürüyüşü yapıldı. Yürüyüşün ardından düzenlenen tören-
inde konuşan KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, “Ahilik kültürü 
ticari ve toplumsal ilişkilerde dürüstlük ve güveni, saygılı olmayı, hak 
ve hukuka riayet etmeyi esas alır. Zengin ile fakir, üretici ile tüketi-
ci, emek ile sermaye, devlet ile millet arasındaki dayanışmanın ku-
rulmasında, güçlenmesinde Ahilerin büyük katkısı olmuştur. Esnaf 
ve sanatkarlarımız yüzyıllar boyunca bu kültürü yaşatmışlar ve 
günümüze kadar taşımışlardır. Bizler de bu kültürü gelecek nesill-
ere aktarmak üzere odalarımızla birlikte var gücümüzle çalışıyoruz. 
Desteklerinden dolayı Büyükşehir Belediye Başkanımıza özellikle 
teşekkür ediyorum.” dedi.
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Ne Zaman Bir Desteğe İhtiyacınız Olursa
Biz Buradayız

Aşı Konusunda Farkındalık
Oluşturmalıyız

HABER

Pandemi döneminde Konyalı esnafın zor zamanında destek olmak adına ilçe belediyeleriyle birlikte esnaf odalarının koordinasyonunda çok 
önemli çalışmalar yürüttüklerini anlatan Başkan Altay, “Sadece Büyükşehir Belediyemizin pandemi döneminde sosyal destek için harcadığı 
rakam yaklaşık 280 milyon TL. Bu hakikaten bir dönem boyunca yapacağımız en önemli projenin bedelinden daha yüksek bir rakam ama 
esnafımızın ayakta kalması bizim için her şeyden çok daha önemli. Feda olsun. İnşallah olmasın ama ne zaman bir desteğe ihtiyacınız olursa biz 
buradayız. Konyalıların bize verdiği güçle sizin yanınızdayız. Bu birlikte, beraberlikle Konya’nın yarınlarının çok daha güzel olacağını, Konya’nın 
sadece Türkiye’nin değil, dünyanın en güzel şehirlerinden biri olacağına inancım tamdır.” ifadelerini kullandı.

Pandemi nedeniyle son iki yıldır zor bir dönemden geçildiğini dile getiren Başkan Altay, şunları kaydetti: “Pandemi esnafımızı ciddi manada zor-
ladı. Bazı esnaf gruplarımız iş yerlerini mecburen kapatmak zorunda kaldı. Bazı esnafımız açsa bile yeterince gelir elde edemedi. Ama elhamdülil-
lah Türkiye, Sayın Cumhurbaşkanımızın liderliğinde dünyada aşılama konusunda çok önemli bir farkındalık oluşturarak, şu anda dünyada yedinci 
sırada, aşılama faaliyetlerini yürütüyor. Pandemi yasaklarının birçoğu ortadan kalktı. Bunun böyle devam etmesi için hepimizin aşı konusunda 
farkındalık oluşturması gerekiyor. Esnafımızın her konuda sorumluluk aldığı gibi bu konuda da sorumluluk alarak etrafındakilere, müşterilerine 
mutlaka bu konuyu hatırlatması lazım. Çünkü yeni bir kapanmaya hem mali olarak hem psikolojik olarak artık sabrımız kalmadı. Tüm Konyalı 
hemşehrilerimizden de bu konuda anlayış bekliyoruz.”
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Bu Anlayışı Yaşatmalıyız

Bizim 
Medeni-
yetimiz 
Verme 
Medeniyeti

AK Parti Konya Milletvekili Orhan Erdem, “Başkanımızın başlattığı bu gelenek yıldan yıla büyüyerek devam ediyor. Kendisine teşekkür ediyoruz. 
Ahi Evran esnafımıza İslami yaşantıyı, İslam ahlakı ile esnaflığı öğretti. Hz. Mevlana gönül iklimlerine yeni tohumlar ekti. Anadolu’nun her yerinde 
Anadolu’nun büyükleri yeniden İslami bir yaşama ve tüccarlığa yönlendirdiler. Bugün varoluşumuzun, birliğimizin, beraberliğimizin sebebi onlar. 
Bu anlayışı yaşatmak, çıraklarımıza, yeni nesil esnaflarımıza bu ahlakı anımsatmak adına bu etkinlikleri önemsiyorum.” açıklamalarını yaptı.

AK Parti Konya Milletvekili Ah-
met Sorgun, “Bizim medeni-
yetimiz verme medeniyeti. 
Bugünkü, emperyal medeniyet, 
çağdaş dünya düzeni, almak 
üzerine kurulmuştur ama bizim 
medeniyetimiz vermek üzerine-
dir. Veren el alan elden üstündür. 
Onun için esnafımız müşteris-
ine daha çok hizmet edecek. 
Bir baba, evlatlarına daha çok 
sevgisini verecek. Bir anne daha 
çok sevgisini verecek. Evlatlar, 
anne-babasına daha çok say-
gısını verecek. İşçiler, çıraklar, 
kalfalar ustalarına daha çok 
hizmet verecekler. Onlar onlara 
çok ücret verecekler, esnaflığı, 
sanatkarlığını verecek. Yani işin 
özü bizim medeniyetimiz ver-
mek üzerine kurulmuştur.” dedi.

HABER
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Ahilik Demek Kardeşlik Demek

Yılın Ahi Çırakları
Ödüllerini Aldı

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı ve Konya Milletvekili Leyla Şahin Usta ise, ahiliğin sadece bir teşkilat olmadığını, bir yaşam tarzı olduğunu vur-
gulayarak, “Ahilik demek kardeşlik demek. Kazancının helal olmasına dikkat etmek demek, kanaatkar olmak demek. Selçuklu’dan bugüne gelen 
ahiliği tekrar canlandıran, bize hatırlatan bütün teşkilat mensuplarımıza teşekkür ediyoruz. Bu, sadece bir etkinlik değil, bizim manevi değerler-
imizi pekiştirmemiz için, kardeşliğimizi pekiştirmemiz için büyük bir fırsat. Bu etkinliğe destek veren Büyükşehir Belediye Başkanımıza teşekkür 
ediyoruz. Her daim esnafımızın yanında olan, olmak için çabalayan, helal kazanç ile kazancını daha da artırmaya çalışan bütün esnaflarımıza, 
bütün kardeşlerimize teşekkür ediyoruz.” diye konuştu.

Konya Valisi Vahdettin Özkan ise şunları söyledi: “Bizim maneviyatımızın, kültürümüzün gelecek nesillere aktarılması yönünde esnafımız bu 
işin lokomotifi ve temel iskelesi olmuştur. Aynı zamanda toplumumuzun temel arzıdır esnafımız. Topluma ruh veren toplumsal değerlerimizi, 
kültürel değerlerimizi, inanç değerlerimizi, helal çalışma gayesindeki gelenekleri bugünümüze getiren, dünyaya örneklik teşkil eden ve gelecek 
kuşaklara dağıttıran bu ahilik kurumu bütün insanlık için esasen örnek alınması gereken kurumdur. Konya’mız da Anadolu’nun kalbi hükmünde. 
Bu kültürün daha belirgin yaşaması bizim açımızdan bir zenginlik noktası. Bu vesile ile bu ahilik kültürünün gelecek nesillere aktarılmasını te-
menni ediyorum.”

Konuşmaların ardından Şed Kuşanma töreni gerçekleştirilerek, Tür-
kiye’de Yılın Ahi Çırağı seçilen Özgür Demirci ile Yılın Ahilerine ödülleri 
verildi.

Konya Büyükşehir Belediyesi’nin gerçekleştirdiği Ustalardan Miras 
Fotoğraf Yarışması’nda dereceye giren eserlerden oluşan serginin 
açılışının da yapıldığı etkinlikler kapsamında; şehir merkezinde ahiliğin 
ve ahilik kültürünün anlatıldığı 16 sayfalık nostaljik Devran-ı Ahi Gaze-
tesi dağıtımı da yapıldı.

HABER
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Başkan Altay: 
Konya’yı 
Kıymetli Kılan 
Birlik Beraberlik 
Ruhudur

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, Ahi-
lik Haftası kapsamında Konya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları 
Birliği’ne (KONESOB) bağlı merkezdeki ve ilçelerdeki oda 
başkanları ile 11’inci Esnaf İstişarelerinde bir araya geldi.

Selçuklu Kongre Merkezi’nde düzenlenen toplantıda 
konuşan Başkan Altay, Konya’nın kadim kültüre sahip bir şe-
hir olduğunu ifade ederek, “Sadece mekanlar inşa etmek bir 
şehri inşa etmek için yetmez. Binalar inşa edebilirsiniz ama 
içinde insanlar yoksa hiçbir kıymeti yok. Onun için Konya’yı 
kıymetli kılan da bugüne kadar olduğu gibi bundan sonra da 
içinde yaşayanlarıyla; esnafıyla, sanayicisiyle, vatandaşıyla 
birlik beraberlik ruhudur.” diye konuştu.

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay, Ahilik Haftası kapsamında 
KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak ve 31 ilçedeki esnaf odalarının 
başkanlarıyla istişare toplantısında bir 
araya geldi. 11’incisi gerçekleştirilen 
istişare toplantısında konuşan Başkan 
Altay, “Konya’yı kıymetli kılan içinde 
yaşayanlarıyla; esnafıyla, sanayicisiyle, 
vatandaşıyla birlik beraberlik ruhudur.” 
dedi.
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Devletimiz Her Zaman 
Olduğu Gibi Bugün De 
Yanınızda

Büyükşehir 
Belediyemizle Omuz 
Omuza Yürüyoruz

HABER

Pandeminin esnafları olumsuz etkilediğini kaydeden Başkan Al-
tay, “Okullar açıldı ama hala bazı tereddütler var. Ama şuna emin 
olabilirsiniz ki, Sayın Cumhurbaşkanımız kapanma konusunda 
asla böyle bir şey olmasını arzu etmiyor. Onun için aşı konusuna 
mutlaka duyarlı olalım. Bütün zorluklara rağmen sizin yanınızda 
olmaya, elimizden geldiğince, en azından asgari şartları sağlamak 
adına önemli işleri birlikte gerçekleştirdik. Süreçte gösterdiğiniz 
nezaketten dolayı hepinize teşekkür ediyorum. Devletimiz her 
zaman olduğu gibi bugün de sizlerin yanında ve yanınızda olmaya 
da devam edecek.” dedi.

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak ise, 11’inci esnaf istişare-
lerini yapabilen başka bir şehir bulunamayacağını dile getirerek, 
her zaman esnafın yanında olan Başkan Altay’a teşekkür etti.

Pandemi sürecinde devletin elinden geleni yaptığını vurgulayar-
ak, Konya Büyükşehir Belediyesi ve ilçe belediyelerinin kendiler-
ine verdiği katkının önemine değinen Karabacak, “İlk andan iti-
baren maske bulunamazken Konya Büyükşehir Belediyemiz her 

esnafımıza, her odamıza maskeler gönderdi. Dezenfektan bulu-
namazken yine Büyükşehir Belediyemiz her esnafımıza dezenfek-
tan gönderdi. Toplu taşıma araçlarıyla ilgili sıkıntılarda esnafımızın 
ayakta durabilmesi için vermiş oldukları yardımlar da yadsınamaz. 
Selçuklu’nun başkenti Konya ahiliğin merkezidir. Dolayısıyla bir 
bütün halinde Büyükşehir Belediyemizle, Valiliğimizle, ilgili birim-
lerle omuz omuza yürüyoruz.” ifadelerini kullandı.

Toplantıya 31 ilçeden katılan esnaf odaları başkanları ise düzenle-
nen toplantı nedeniyle Başkan Altay’a teşekkür ettiler.
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KONESOB’TA KARABACAK 
YENİDEN BAŞKAN…
Selçuklu Kongre Merkezinde gerçekleştirilen Konya 
Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği’nin (KONESOB), 
olağan genel kurulu yoğun katılımla gerçekleştirildi. 
Genel kurulda ilk olarak Divan heyeti oluşturuldu.

Tokat Esnaf ve Sanatkarları Odaları Birliği Başkanı Fehmi 
Çankaya’nın divan başkanlığını yaptığı genel kurulda, 4 yıllık 
çalışma faaliyet raporu izlendi. 
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Ardından genel kurulda kürsüye Konya Esnaf 
ve Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı ve adayı 
Muharrem Karabacak geldi. “Söze ne hac-
et... Ayinesi iştir kişinin lafa bakılmaz” diyerek 
konuşmasına başlayan KONESOB Başkanı ve 
adayı Muharrem Karabacak, “Öylesine farklı 
bir döneme hep birlikte şahitlik ettik. Evet, Pan-
demi dönemi zor ve çetin geçti. Bu süre zarfın-
da odalarımızın ve çok değerli esnaf ve san-
atkarlarımızın her daim yanında olduk. Hiçbir 
zaman yalnız bırakmadık. 7/24 esasıyla hep 
birlikte dertlendik, sevdamıza doğru yol al-
dık. Yapmış olduğumuz istişare toplantılarıyla 
çözümler bulduk, yerelde ve genelde ismind-

en söz edilir bir birlik oluşturduk; Fiziki ortamlar online işlemler, Mesleki yeterlilikleri, ahilik ve birçok 
eserler. Ortaya koyduğumuz iletişim diliyle esnaf ve sanatkarlarımızın güçlü ve gür sesi olduk”
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“BİZ 
BÜYÜK BİR
AİLEYİZ”
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KONESOB Başkanı ve Adayı 
Muharrem Karabacak, “Bis-
millah olacak’ sözleriyle 
konuşmasına devam eden 
Karabacak, “Bugün gözler bu 
salonda, Türkiye buradan gide-
cek mesajlara odaklanacak. 
Bu mesajı hep birlikte verecek 
miyiz. Çok kıymetli büyüklerim, 
arkadaşlarım, sevgili kardeşler-
im, biz büyük bir aileyiz. 84 
Esnaf odamızla, 60 bin Esnaf 
ve Sanatkarlarımızla, 648 haz-
irun, 252 denetim kurulumuzla 
büyük bir aileyiz. Ne mutlu ki, 

böylesine eşsiz ve seçkin bir 
ailenin neferiyiz… Bu duygu 
ve düşüncelerle olağan Genel 
Kurumuzun, başta esnaf ve 
sanatkarlarımıza, odalarımıza, 
Konya’mıza ve Ülkemize hayırlı 
olmasını diler, hepinize ayrı ayrı 
çok çok teşekkür ederim” dedi. 

Konuşmaların ardından seçime 
geçildi.  648 delegenin oy 
kullandığı genel kurulda, 454 
oy alan Muharrem Karabacak 
yeniden başkanlığa seçilerek 
güven tazeledi. Başkan Adayı 
Ali Osman Karamercan ise 155 
oy aldı. 

Muharrem Karabacak Başkan-
lığındaki KONESOB’un yeni 
yönetimi şu isimlerden oluştu;

Yönetim Kurulunda, 
Emin Baranok, Osman Alp, 
Kadir Kağnıcıoğlu, 
Ahmet Şen,  Yalçın Bozkır, 
Fikri Kurt, Niyazi Yavuzer, 
Feridun Göner.

Yönetim Kurulu yedek, Erol 
Karamanlı, Faruk Aydın, Me-
hmet Ünlügül, Arif Yeşildaş, 
Yusuf Ertuğrul, Erden Öztek, 
İbrahim Işık, Murat Petek, 
Adil Dönek.
 
Denetim Kurulunda;
Hilmi Aydın, 
Mehmet Günbaş, 
Ali Serdar Uzal, 
Ömer Dağ, 
Mustafa Ünver. 
 

Denetim kurulu yedek, 
Abdullah Acıbadem, 
Mehmet Adil, 
Ahmet Zafer Çağlak, 
Muhammet Acar, 
Abidin Dilber
 

Disiplin Kurulunda ise, 
Veyis Güçlü, Kenan Almaz, 
Ramazan Yalçınkaya, 
Muhlis Bülbül, 
Ramazan Kuşpınar yer 
aldı. 
 
Disiplin Kurulu yedek, Cemal 
Kınaç, Levent Emir, Kadir 
Erölmez, Ramazan Söğüt, 
Mustafa Yazar…
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Muharrem 
Karabacak; 
TESK Genel 
Başkanlığına 
Adaylığını 
Açıkladı

BASIN BÜLTENİ

Konya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı 
Muharrem Karabacak, Türkiye Esnaf ve Sanatkarları Konfederasyonu 
(TESK) Genel Kurulunda başkanlığa adaylığını açıkladı. 

Konya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı 
Muharrem Karabacak, Tantavi Kültür Merkezinde düzenlediği 
basın toplantısında, Eylül ayında yapılacak Türkiye Esnaf ve 
Sanatkarları Konfederasyonu (TESK) Genel Kurulunda başkanlığa 
aday olduğunu duyurdu.
Başkan Karabacak, 
açıklamasında şunları 
kaydetti:
“Söze ne hacet… Ainesi iştir kişinin 
lafa bakılmaz diyerek başlamıştık 
Genel Kurul toplantımıza. Bugün 
de burada sözlerime başlarken 
Konya ve ülke sevdası için esnaf 
ve sanatkârlarımıza, oda başkan-
larımıza, kurul üyelerimize şahsı-
ma ve ekibimize göstermiş old-
ukları yüksek teveccühlerinden 
dolayı teşekkürlerimi iletiyorum.

“PANDEMİ DÖNEMİ ZOR VE ÇE-
TİN GEÇTİ”
Öylesine farklı bir döneme hep 
birlikte şahitlik ettik ki… Pandemi 

dönemi zor ve çetin geçti. Bu 
süre zarfında odalarımızın ve çok 
değerli Esnaf ve Sanatkarlarımızın 
her daim yanında olduk. Hiçbir 
zaman yalnız bırakmadık. 7/24 
esasıyla hep birlikte dertlendik, 
sevdamıza doğru yol aldık. Yapmış 
olduğumuz istişare toplantılarıy-
la çözümler bulduk, yerelde ve 
genelde isminden söz edilir bir bir-
lik oluşturduk; fiziki ortamlar, on-
line işlemler, mesleki yeterlilikler, 
ahilik ve birçok eserler… Ortaya 
koyduğumuz iletişim diliyle Esnaf 
ve Sanatkarlarımızın güçlü ve gür 
sesi olduk. Tüm Türkiye’de Oda-
larımızın Seçimli Olağan Genel Ku-
rulları 1 Ocak itibariyle başlamış, 

30 Mart itibariyle de son bularak 
Odalarımızın Başkan ve Yönetim 
Kademeleri yeniden şekillenmiş 
oldu. Biz de 08 Ocak tarihinde 
kendi odamız olan Konya Min-
ibüscüler ve Umum Servis Araçları 
Esnaf Odamızın Genel Kurulunda 
yüksek bir teveccühle emaneti 
yeniden teslim almış olduk.

01 Mayıs tarihinde ise ülke 
genelinde 82 birliğimizin Seçimli 
Olağan Genel Kurulları başlamış 
olup 30 Mayıs takvimi içerisinde 
de son bularak birlik yapılanma-
larımız tamamlanmış olacak.

Gurur ve onurla neferliğini yap-
makta olduğumuz Konya Esnaf 
ve Sanatkârlar Odaları Birliğimiz-
in Genel Kurulunu da hatırlay-
acağınız üzere 08 Mayıs 2022 
tarihinde yoğun katılım ve yük-
sek teveccühle tamamlayarak 
emaneti yine yeniden Bismillah 
diyerek teslim almış olduk.

01 Haziran’da başlayıp 30 Haz-
iran’da Ankara’da yapılacak olan 
13 İhtisas Federasyonumuzun 
Olağan Genel Kurullarıyla Oda-
larımızın, Birliklerimizin ve Feder-
asyonlarımızın yapılanmaları da 
şekillenmiş olacak.
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Ve bu süreç Eylül ayında gerçekleşecek olan Türkiye Esnaf ve Sanatkarları Konfederasyonumuzun Seçimli Olağan Genel Kuruluyla tamamlanmış 
olacak.

Genel Kurullarını tamamlayan çok kıymetli Oda Başkanlarımızı, Kurul Üyelerimizi, Birlik Başkanlarımızı, Yönetim, Denetim ve Disiplin Kurulu Üyelerimizi 
tebrik ediyor, başarılar diliyorum.
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“Derdi olmayanın Sevdası olmaz. Derdimiz Esnaf ve Sanatkarımız, 
Sevdamız Memleket” Bu bilinçle çalıştık, bu bilinçle yol haritamızı 
oluşturduk. Esnaf ve Sanatkarlar olarak bizler hayatın her alanında yer 
almaktayız. Eğlence, dinlenme, barınma, elektrik, inşaat, gıda, makina, 
taşıtlar, madeni eşya, ulaştırma, ağaç, kağıt, camdan mamul eşya, bakım, 
temizlik, sağlık, deri, giyim, ayakkabı ve alt başlıklar dahil olmak üzere 
sektörlerimizle üretip istihdam sağlarken, elbette ki çözüm bekleyen 
sorunlarımız mevcut. Bu sorunları dertlenenler bilir, sevdası olanlar 
çözer. Odalarımızın, Birliklerimizin, Federasyonlarımızın hizmet ederken 
yaşadıkları maddi ve manevi zorluklara hep birlikte şahidiz. Bu zorluklarla 
hizmeti şiar edinmiş olan Başkan ve Kurul Üyelerimize çok teşekkür 
ediyorum.

Hal böyleyken; 2 milyonu aşkın esnaf ve sanatkarımızı, 3 bin odamızı, 82 
Birliğimizi ve 13 Federasyonumuzu çatısı altında barındıran Türkiye Esnaf ve Sanatkârlar Konfederasyonumuzda bir yeniliğe ve dinamizme ihtiyaç 
olduğu apaçık ortadadır. Deyim yerindeyse Konfederasyonumuzun Özüne yani üzerine kurulduğu Ahilik esaslarına geri dönmesi gerekmektedir. Ahilik 
bir toplumun ayakta kalabilmesi, gelişmesi ve iyi yönetilebilmesi için gereken tüm unsurları içinde barındıran bir hayat biçimidir. Burada bir sözümüzü 
hatırlatmak isterim;

Birliğimizin Genel Kurulunda, ‘Bugün burada alacağımız Emanet Bir Fatiha, bir başlangıca Bismillah olacak’ demiştik. Şimdi de, yepyeni bir başlangıç 
için, sizlerin huzurunda, bu salondan tüm Türkiye’ye ilan ediyorum; Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliğinin bir neferi olarak, Türkiye Esnaf ve 
Sanatkârları Konfederasyonumuzun Genel Başkanlığına Ekibimizle Birlikte neferler olarak aday olduğumuzu açıklıyorum. Esnaf ve Sanatkarımızın 
dertleriyle hemhal olmuş bir birey ve kardeşiniz olarak, Konfederasyonumuzun yeniden ayağa kalkması, güçlenmesi, Esnaflarına, Sanatkarlarına, 
Odalarına, Birliklerine ve Federasyonlarına faydalı bir kurum olması, Ahilik esaslarıyla çalışmalarını sürdürmesi için, Allah’ın izni ile adaylık sürecimize 
başlamış oluyoruz.

Makamların hepsi gelip geçicidir, asıl makamın ise gelirken değil, giderken gönüllerde bıraktığı iz olduğu bilinciyle bu yola çıkmaya niyet aldık.
Pirimiz Ahi Evran’ın dediği gibi; “Hak ile Sabır Dileyip, Bize Gelen Bizdendir.
İlim, Akıl ve Ahlak ile Çalışıp, Bizi Geçen Bizdendir.”
Mevla yolumuzu açık etsin. Hadi Bismillah” 

BASIN BÜLTENİ
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KONESOB Başkanı 
Muharrem 
Karabacak:
‘2022 Esnafımıza 
ve ülkemize bolluk, 
bereket getirsin’
TESK Denetim Kurulu Üyesi 
ve KONESOB Başkanı 
Muharrem Karabacak 
yayınladığı mesajında 2022 
yılının tüm İslam Âlemine, 
Türk milletine ve tüm esnaf 
ve sanatkârlara hayır, 
bolluk ve bereket getirmesi 
temennisinde bulundu.

2021 yılının ekonomik açıdan zor bir yıl 
olduğunu hatırlatan KONESOB Başkanı 
Muharrem Karabacak yayınladığı yeni 
yıl mesajında şu görüşlere yer verdi:

“Acısıyla, tatlısıyla bir yılı daha geride 
bırakırken yeni bir yıla başlamanın 
heyecanını hep birlikte yaşıyoruz. 2022’e 
girerken en önemli beklentimiz bu yılın 
ülkemiz adına özellikle ekonomik olar-
ak umutla dolu, bolluk bereket içinde 
geçmesidir. Geçtiğimiz yıl korona virüs 
tedbirleri, kur farkları, yüksek enflasyon 
ve yaşanan ekonomik dalgalanma-
lar nedeniyle ülkemiz, vatandaşlarımız, 
esnaf ve sanatkârımız zor bir yıl geçirdi. 
Her alanda olduğu gibi ekonomi ve en-
flasyonla topyekun mücadele konusun-
da da üzerine düşen görevi yerine get-
iren Ahi Esnaflarımızı bu vesileyle bir kez 
daha tebrik ediyorum. Devletimize olan 
güvenimiz, çalışma azmi ve şevkimiz 
ile 2021 yılını acısıyla tatlısıyla uğurluy-
or, 2022 yılına da iyimser düşüncelerle 
giriyoruz. Yeni yılın tüm sorunların gider-
ildiği, enflasyon ve işsizliğin azaldığı, 
yatırımların çoğaldığı bol ve bereket-
li bir yıl olmasını Yüce Mevla’dan niyaz 
ediyorum. Bu duygu ve düşüncelerle 
2022 yılının tüm İslam Âlemine, aziz mil-
letimize, esnaflarımıza hayırlar getirme-
sini diliyor, Esnaf Teşkilatımız, 84 Meslek 
Odamız ve 58 bin esnaf ve sanatkârımız 
adına saygılarımı sunuyorum.”

HABER
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Başkan Karabacak:
 ‘Yeni Kamyon 

Garajımız Konya’mıza 
hayırlı olsun!’

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, Konya Büyükşehir Belediyesi, Konya Şoför, 
Nakliyeci ve Otomobilciler Esnaf Odasıyla birlikte yürüttükleri Yeni Kamyon Garajı pro-

jesinin tamamlandığını belirterek, “Yeni Kamyon Garajımız Konya’mıza hayırlı olsun. 
Projenin inşasına yakın zamanda başlanacak” dedi.
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Proje hakkında detay-
lı bilgiler veren KONESOB 
Başkanı Muharrem Kara-
bacak, “Konya Büyükşe-
hir Belediyemiz ve Konya 
Şoför, Nakliyeci ve Otomo-
bilciler Esnaf Odamızla bir-
likte yürüttüğümüz, Yeni 
Kamyon Garajı projemiz, 
Konya Aksaray Karayolu 
üzerinde yer alan Karatay 
İlçesi Fevzi Çakmak Ma-
hallesi adresinde 34964 
ada 1 parsel ile 34970 

ada 1 parseller arasın-
da 400 bin metrekarelik 
bir arsa üzerinde inşası 
yapılmak üzere tamam-
lanarak Konya Şoförler 
Odamıza teslim edilmiştir. 
Ulaşımı dâhil olmak üzere 
iş ve işleyişinin sağlan-
ması adına Birliğimizin 
uhdesinde olacak projey-
le ilgili Konya Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreteri 
Sayın Ercan Uslu ile bir-
likte protokolü imza altına 

alınmıştır. Projemiz Kon-
ya’mıza, nakliyeci ve şoför 
esnafımıza hayırlı olsun. 
Başta Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Sayın 
Uğur İbrahim Altay olmak 
üzere projede tüm emeği 
geçenlere teşekkür eder-
im” dedi.

Başkan Karabacak, yeni 
kamyon garajı projesinde 
216 dükkânın yer alacağını 
da hatırlatarak, “Projenin 

içerisinde ayrıca üç bin 
araçlık tır parkı, 500 araçlık 
otomobil parkı, 42 adet 
dükkân, kafe, restoran ve 
bankaların yer aldığı sosyal 
tesisler, bin 300 metreka-
relik otel, hamam ve sau-
na, 300 metrekarelik alan-
da da cami ve şadırvan yer 
alacak” diye konuştu.
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BÜYÜK
LARENDE 
DÖNÜŞÜMÜ 
BAŞLIYOR

Yapılacak dönüşüm ile Konya’nın 
yarınlara çok daha güzel şekilde 
hazırlanacağını belirten Başkan 
Altay, “Larende esnafımızı şu 
anda Ereğli Caddesi üzerinde 
bulunan eski hayvan pazarımızın 
bulunduğu yere taşımış olacağız. 
Böylece hem esnafımız birlikte 
çalışmaya devam edecek 
hem insanlarımız merkezden 
çok uzaklaşmadan ihtiyaçlarını 
görmeye devam edecek. 
Şehrimizde trafikle ilgili de önemli 
bir dönüşüm gerçekleşmiş 
olacak. Çünkü bu yıkılan 
alanlarda yeni bir yapılaşma 
planlamıyoruz.

Burası şehrimize yeni bir merkez olarak ka-
zandırılmış olacak. Larende Dönüşümü Konya’mız 
için yeni bir başlangıç olacak.” dedi. Meram Belediye 
Başkanı Mustafa Kavuş, “Şehrin en eski caddelerin-
den Larende artık bitkisel hayatta, makineye bağlı 
yaşayan bir bölgeydi. Bugün aslında onun fişini çek-
miyoruz. Bugün onu yeniden hayata döndürüyoruz. 
Hem tarihi surların gün yüzüne çıkmasını sağlaya-
cağız hem bölgede ciddi büyüklükte bir yeşil alana 
sahip olacağız hem de Büyükşehir Belediyemiz eli-
yle yapılacak iş yerlerinde Larende ruhu yaşamaya 
devam edecek.” diye konuştu.

Konya Büyükşehir Belediyesi ve Meram Beledi-
yesi işbirliğiyle hayata geçirilecek Büyük Larende 
Dönüşümü Projesi’nin tanıtım toplantısı düzenlendi. 
Tantavi Kültür Merkezi’nde düzenlenen toplantının 
açılışında konuşan Meram Belediye Başkanı Musta-
fa Kavuş, tarihi bir mekânda tarihi bir ana şahitlik 
ettiklerini belirterek, “İleride bir gün bugünler tari-
he yazılırken inanıyorum ki altın harflerle yazılacak. 
Şehrin değişimi, dönüşü ve gelişimiyle ilgili eğer bir 
belediyecilik tarihi yazılacak olursa bunu yine bura-
da bulunanlar yazacak inşallah.” dedi.

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay 
ve Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, Büyük Larende 
Dönüşümü Tanıtım Toplantısı 
gerçekleştirdi.
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“Bölge; Tarihi, Kültürel 
ve Turizm Açısından Bir 
Kazanca Sahip Olacak”
Larende bölgesinin şehrin dış 
surlarının büyük bir parçasının 
üzerinde bulunan miadını dol-
durmuş, eskimiş, yıpranmış, 
yorulmuş, artık neredeyse yıkıl-
maya yüz tutmuş bir bölge old-
uğunu anlatan Kavuş, “Trafik 
sorununu hepimiz biliyoruz. 
Şehrin en eski caddelerinden 
Larende artık bitkisel hayatta, 
makineye bağlı yaşayan bir 
bölgeydi. Bugün aslında onun 
fişini çekmiyoruz. Bugün onu 
yeniden hayata döndürüyoruz. 
Hem tarihi surların gün yüzüne 
çıkmasını sağlayacağız hem 
bölgede ciddi büyüklükte bir 
yeşil alana sahip olacağız hem 
de Büyükşehir Belediyemiz eli-
yle yapılacak iş yerlerinde La-
rende ruhu yaşamaya devam 
edecek. Çoğunluğu kiracı olan 
esnafımız mülk sahibi olacak. 
Yani nereden bakarsanız bakın 
dönüşüm açısından da gelişim 
açısından da trafik açısından da 
yeşil alan açısında da şehrim-
iz ve ilçemiz açısından çok 
önemli. Bölge; tarihi, kültürel 
ve turizm açısından bir kazan-

“Hizmetler Birlikte
Olmanın
Bereketi Olarak
Ortaya Çıkıyor”
MHP Konya İl Başkanı Remzi 
Karaaslan, Yeni Büyükşehir 
Yasası kapsamında yaptıkları 
hizmetler ve Larende 
dönüşümünden dolayı Konya 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Altay’a ve ilçe belediye başkan-
larına teşekkür etti.

AK Parti Konya İl Başkanı Hasan 
Angı, dönüşüm projesinin 
hayırlı olmasını dileyerek, 
“Selçuklu başkentinin mirasını 
bugünün yöneticileri, pek çok 
önemli projenin bizden son-
raki kuşaklara kazandırılması 
için büyük bir gayret gösteri-
yor. Bu birlikte olmanın bir 
bereketi olarak ortaya çıkıyor. 
Başta Büyükşehir Belediye 
Başkanımız olmak üzere bütün 
belediye başkanlarıma şükran-
larımı sunuyorum.” dedi. 

“Konya İçin 
Tarihi Bir Gün”
Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Büyük Larende Dönüşümünü 
başlattıkları bugünü tarihi 
bir gün olarak niteleyerek 
konuşmasına başladı. Yapılan 
her teşekkürün sorumluluk-
larını biraz daha artırdığına dik-
kat çeken Başkan Altay, “Ben 
de bu teşekkürleri Konyalılar 
adına alıyorum. Tüm Kony-
alılara bize verdikleri destekten 
ve güvenden dolayı teşekkür 
ediyorum. İnşallah hep birlikte 
Konya’mızı yarınlara hazırlam-
ak için çaba sarf edeceğiz.” if-
adelerine yer verdi. 

Konya gibi kadim bir şehre hiz-
met ediyor olmaktan büyük 
bir mutluluk duyduklarını pay-
laşan Başkan Altay, Hz. Mevla-
na’nın “Gerçek aşkı bilen kalp, 
bir damla suya bile hürmet 
eder.” sözünden alıntı yaparak, 
şöyle devam etti: “Biz bu şehrin 
gerçek kıymetini biliyoruz ve 
her sokağına hürmet ediyoruz. 
Geçmişindeki gibi sadece Tür-
kiye’nin değil, dünyanın en 
güzel şehirlerinden biri olması 
için yoğun bir gayret içindeyiz. 
Konya’da büyük bir dönüşüm 
yaşıyoruz.”

Başkan Altay’a 
Teşekkür Etti
KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak, “Konya esnaf ve 
sanatkârları kentsel dönüşüm-
de Büyükşehir Belediyemizin 
tam mutabakatıyla Eski Sanayi, 
Karatay Sanayi dönüşümünü 
bununla birlikte Mevlana 
Çarşısı, Altın Çarşı dönüşümünü 
bugün de burada Larende Cad-
de’mizin dönüşümünü hep 
birlikte gerçekleştirmiş oluy-
oruz. Biz, Konya esnaf sanat-
kârları olarak, Konya’nın temel 
taşları olarak bugüne kadar 
her daim yanımızda olan Kon-
ya Valimize, Büyükşehir Bele-
diye Başkanımıza, ilçe belediye 
başkanlarımıza 60 bin esnaf ve 
sanatkâr adına teşekkür edi-
yorum.” ifadelerini kullandı. 

ca sahip olacak. Her işimizde 
yanımızda olan Büyükşehir Be-
lediye Başkanımıza teşekkür 
ediyorum.” diye konuştu.

HABER
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“Şehrimizde 
Trafikle 
İlgili Önem-
li Bir Dönüşüm 
Gerçekleşmiş 
Olacak”
Dönüşüm çalışmalarını 
başlatacakları Larende Cad-
desi’nin tarihin önemli me-
kanlarından birisi olduğuna 
altını çizen Başkan Altay, “Bir 
taraftan da son 40-50 yılda 
hepimizin hatırlarının olduğu 
bir cadde. Oradan alışveriş 
yapmayan, oradan geçmey-
en neredeyse hiç Konyalı 
yoktur. Ama bugün gelinen 
noktada hem dükkanların 
varlığı hem caddenin artık 
kendini taşıyamaz hale gelm-
esi burada bir dönüşüme 
ihtiyaç olduğunu ortaya çık-
ardı. Aslında ‘Benim Şehrim’ 
projeleri kapsamında Lar-
ende Dönüşümü ile ilgili bir 
ifadede bulunmamıştık ama 
oraya çıkan durum, zaruret-
ler, Şehir Hastanesi’nin gelm-
esiyle birlikte taşıdığımız 
hayvan pazarının oluştur-
duğu boşluk Larende’deki 
dönüşümün fitilini ateşmiş 
oldu. Yeni Hayvan Pazarımızı 

da tamamlamak üzereyiz. 
İnşallah orası taşındığın-
da Larende esnafımızı şu 
anda Ereğli Caddesi üzer-
inde bulunan eski hayvan 
pazarımızın bulunduğu yere 
taşımış olacağız. Böylece 
hem esnafımız birlikte çalış-
maya devam edecek hem 
insanlarımız merkezden 
çok uzaklaşmadan ihti-
yaçlarını görmeye devam 
edecek. Şehrimizde trafikle 
ilgili önemli bir dönüşüm 
gerçekleşmiş olacak. Çünkü 
bu yıkılan alanlarda, eski 
surun bulunduğu alanda yeni 
bir yapılaşma planlamıyoruz. 
Burası şehrimize yeni bir 
merkez olarak kazandırılmış 
olacak.” diye konuştu.

“Çok Büyük 
Bir Dönüşüm 
Yapılıyor”
Başkan Altay konuşmasını 
şu sözlerle sürdürdü: “Bu 
vesileyle 10 bin metrekar-
eye yakın yeni dükkan inşa 
etmiş olacağız. 50, 100 ve 
200 metrekarelik dükkan-
larımız da özellikle şu anda 
işletmeci olan kiracılarımızın 
hizmetine uzun vadeli olarak 
sunulmuş olacak. Şehrimize 
hayırlı olmasını temenni edi-
yorum. İnşallah bu dönüşüm 
ile birlikte Konya, yarın-
lara çok daha güzel şekilde 
hazırlanacak. Hem Mevla-
na Çarşısı ve Altın Çarşı’da 
hem Eski Sanayi ve Karatay 
Sanayi’de hem de Larende 
dönüşümünde neredey-
se yüzde yüz mutabakatla 
süreci yürütüyoruz. Bu da 
aslında Konya’nın güzelliğini, 
Konya’da belediyelere olan 
güvenin bir göstergesidir. 
Ben esnafımıza çok teşekkür 
ediyorum. İnşallah sizlere 
mahcup olmamak için bir 
an önce inşaat faaliyetler-
ine başlayacağız. Dönüşümü 

Meram Belediyesi ile birlikte 
gerçekleştiriyoruz. Proje 
çalışmalarını Meram Beledi-
yesi yürütüyor, finansmanı 
Büyükşehir Belediyesi olarak 
sağlıyoruz. Arsa bedeller-
ini dahil etmesek bile yak-
laşık 200 milyon liralık bir 
dönüşümden bahsediyoruz. 
Eğer dükkanları taşıya-
cağımız arsaların bedeller-
ini de koyarsak 250-300 
milyon liralık çok büyük bir 
dönüşüm gerçeklemiş ol-
acak. İnşallah 2023 yılı yaz 
aylarına esnafımızın yeni 
dükkanlarına taşınmasını 
arzu ediyoruz.”
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“Şehirlerimizin Gelişmesi İçin 
Yapılması Gerekenler En Güzel Şekilde Yapılıyor”
Konya Valisi Vahdettin Özkan ise, “Gerçekten insanın gelişimi, insanın yaşam kalitesinin artırılması, şehirlerimizin 
gelişmesi için yapılması gereken hususların en güzel şekilde ilimizde iyi bir dayanışmayla yapılıyor olması bizim en 
büyük istinat noktamız olsa gerek. Biz, kendimiz açısından, yeni nesillerimiz açısından şehirlerimiz arasında rekabet 
gücümüzü, küresel düzeyde yükselttikçe çok daha güvenle çok daha özgür bir şekilde istikbale bakacağız ve istik-
bale istikamet üzere gitme imkanını ve mecrasını yakalamış olacağız. bu vesileyle Büyükşehir Belediye Başkanımıza 
ve çalışma arkadaşlarına şehrimizi iyileştirme, güzelleştirme, yaşam kalitesini artırmada ki bu koşuşturmalarından 
dolayı teşekkür ediyorum. Projenin hayırlı olmasını diliyorum.” dedi.

Konya Büyükşehir Belediyesi Eski Larende Caddesi’nde bulunan 73 esnafı, Ereğli yolu üzerinde bulunan yaklaşık 10 
bin metrekarelik alanda inşa edeceği yeni iş yerlerine taşıyacak. Dönüşüm yapılacak bölge ise yeşil alan olarak hiz-
mete sunulacak.

HABER
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BELGELERİMİZ

Esnaf Odalarının 
Genel Kurulları 

Tamamlandı

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği’ne bağlı 84 Odanın seçimleri pazar günü 
gerçekleştirilen Kulu Esnaf ve Sanatkârlar Odasının seçimiyle noktalandı. 
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BELGELERİMİZ

Yoğun bir katılım ve tevec-
cühle güven tazeleyen ve yeni 
görev alan Başkanlarımızı ve 
Kurul Üyelerimizi bir kez daha 

tebrik ediyorum. 

2 Ocak 2022’de Yunak Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası Genel kuruluyla başlayan seçim süreci, 27 Mart 2022 
Pazar günü gerçekleştirilen Kulu Esnaf ve Sanatkârlar Odasının seçimiyle tamamlandı. 

Genel kurulu sürecini değerlendiren Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Kara-
bacak, “Birliğimize bağlı 84 odamızın genel kurullarını tamamladık. Bir düğün havasında geçen genel kurullarımızı 

Esnaf ve Sanatkarlarımızın hür irade, tercih ve teveccühleriyle noktaladık.

Bizlerde, Yönetim, Denetim, Disiplin, İDDG Kurulu Üyelerimiz ve Oda Başkanlarımızla BİRLİKTE, şehrimizi karış karış 
adımlayarak 84 Odamızın Genel Kurullarına katılım sağlayıp heyecanlarına ortak olduk.

Başkanlarımız ve yönetim kurulu üyelerimiz, 4 yılı çok iyi bir şekilde değerlendirerek başta esnaf 
ve sanatkâr kardeşlerimiz olmak üzere şehrimiz ve ülkemiz için canla başla çalışacaktır. 

Bu vesile ile Genel kurullarımızın Esnaf ve Sanatkârımıza, Ülkemize, Konya’mıza, Teşkilatımıza, 
Odalarımıza, Başkanlarımıza, Kurullarımıza ve Personelimize hayırlı olmasını temenni eder, 

başarılarının artarak devam etmesini yüce Mevla’dan niyaz ederim” dedi. 
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ODA BAŞKANLARIMIZ

Yunak Şoförler ve Otomobilciler Odası 
Başkanı 
Halil YILMAZ

Bisiklet ve Motosiklet Tamircileri Odası 
Başkanı 
Ömer BARDAKÇI

Kahveciler ve Büfeciler Odası Başkanı 
Mehmet ADİL

Akşehir Şoförler ve Otomobilciler Odası 
Başkanı 
Fikri KURT

Kitap, Kırtasiye, Fotokopi ve Matbaacılar 
Odası Başkanı 
Ramazan KUŞPINAR

Kulu Şoförler ve Otomobilciler Odası 
Başkanı 
Ömer DAĞ

Minibüscüler ve Umum Servis Araçları 
Odası Başkanı 
Muharrem KARABACAK

Çumra Şoförler ve Otomobilciler Odası 
Başkanı 
Himmet ÖNAY

AKŞEHİR Lokantacılar ve Elektrikciler 
Odası Başkanı
Ramazan KOCAİHTİYAR

Ereğli Berberler ve Kuaförler Odası 
Başkanı 
Veyis GÜÇLÜ

Konya Şoförler ve Otomobilciler Odası 
Başkanı 
Ahmet ŞEN

İnşaatçılar Odası 
Başkanı 
Ali YAZAR
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ODA BAŞKANLARIMIZ

Çumra Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı
Mustafa ALTUN

Konya Ayakkabıcılar Odası 
Başkanı 
Muhammet ACAR

Doğanhisar Esnaf ve Sanatkarlar Odası  
Başkanı 
Mehmet YARDIMCI

Konya Marangozlar Odası 
Başkanı 
Mustafa DÜLGEROĞLU

Bozkır Esnaf ve Sanatkarlar Odası
Başkanı 
Niyazi YAVUZER

Ereğli Hizarcılar ve Marangozlar Odası 
Başkanı 
Metin AYDIN

Konya Fırıncılar Odası 
Başkanı 
Vedat HONCA

Konya Elektrikçiler Odası
Başkanı 
Arif YEŞİLDAŞ

Konya Haberleşme Cihazları Saat, Gözlük 
Satış ve Tamirciliği Odası Başkanı 
Lütfi PINARCIK

Demirciler Odası 
Başkanı 
Bekir KARATAŞ

Doğanhisar Şoförler Esnaf Odası 
Başkanı
Aydoğan KAPCI

Konya Bakkallar Bayiler ve
Kuruyemişçiler Odası Başkanı  
Feridun GÖNER
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Kadınhanı Şoförler ve Otomıbilciler Odası 
Başkanı 
Erol KARAMANLI

Cihanbeyli Şoförler ve Otomobilciler 
Odası Başkanı 
Hacı Bekir VURAL

Konya Yorgancılar, Çeyizciler, Tuhafiye, 
Yün ve Orloncular Odası Başkanı 
Ramazan TEZEL

Televizyon ve Radyo Tamircileri, Bilgisa-
yarcılar Güvenlik Sistemleri ve Tüketici 
Elektronikçileri Odası Başkanı
Kadir ERÖLMEZ

Seydişehir Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
İbrahim AYPAR

Emirgazi Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
Mustafa YAZAR

Akşehir Saraçlar Odası 
Başkanı 
Adnan ÇAYLI

Berberler ve Kuaförler Odası 
Başkanı 
Veli BARANOK

Akşehir Berberler ve Kuaförler Odası 
Başkanı 
Ahmet ER

Konya Oto Lastik, Oto Yıkama ve Oto 
Galericiler Odası Başkanı 
Abdullah ACIBADEM

Konya Tüp Bayi ve Satıcıları Odası 
Başkanı 
Osman ALP

Sıhhi Tesisatçılar ve Kaloriferciler Odası 
Başkanı 
Mehmet ÜNLÜGÜL

ODA BAŞKANLARIMIZ
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Seydişehir Şoförler ve Otomobilciler 
Esnaf Odası Başkanı 
Hasan ÜNÜVAR

Akşehir Madeni İşler Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
Ahmet DOLMACI

Pazarcılar Odası 
Başkanı 
Murat PETEK

Tenekeciler Odası 
Başkanı 
Cemal KINAÇ

Ilgın Şoförler ve Otomobilciler Odası 
Başkanı 
Kerim Yüksel ESKİCİ

Terziler ve Konfeksiyoncular Odası 
Başkanı  
Aziz GÜLEÇ

Bakır, Kalaycılar, Alüminyum, Züccaciyeci-
ler, Banyo Kazancıları, Güneş Enerjileri ve 
Hırdavatcılar Odası Başkanı 
İbrahim IŞIK

Ilgın Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
Ertuğrul PARLAK

Mobilyacılar Odası 
Başkanı 
Mehmet GÜNBAŞ

Tornacılar, Kaynakcılar ve Oto Tamirciler 
Odası Başkanı 
Emin BARANOK

Pastacılar Odası 
Başkanı 
Kadir KAĞNICIOĞLU

Hurdacılar Odası 
Başkanı 
Muammer VERİM

ODA BAŞKANLARIMIZ
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Çeltik Esnaf, Sanatkarlar ve Şoförler Odası 
Başkanı 
Osman AKGÜL

Kadınhanı Esnaf ve Sanatkarlar Odaı 
Başkanı 
Ramazan SÖĞÜT

Hüyük Esnaf ve Sanatkarlar, Şoförler ve 
Otomobilciler Odası Başkanı 
Ali Serdar UZAL

Ereğli Kahveciler Odası 
Başkanı 
Şükrü KUŞ

Ereğli Şoförler ve Otomobilciler Esnaf 
Odası Başkanı
Yalçın BOZKIR

Yunak Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
İbrahim AYAZ

Sarayönü Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
Hasan KOÇAŞ

Karapınar Şoförler ve Otomobilciler Odası 
Başkanı 
Kamil EKE

Karapınar Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
Mustafa ÜNVER

Yunak Bakkallar Odası 
Başkanı 
Ramazan YALÇINKAYA

Bozkır Şoförler ve Otomobilciler Odası 
Başkanı 
Mustafa ASAN

Akşehir Terziler Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı 
Yusuf ERTUĞRUL

ODA BAŞKANLARIMIZ
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Güneysınır Esnaf, Sanatkarlar ve Şoförler 
Odası Başkanı 
Ahmet ATICI

Ereğli Terziler Odası 
Başkanı 
Burhanettin GÜMÜŞCAN

Akşehir Marangozlar ve Mobilyacılar 
Odası Başkanı 
Abidin DİLBER

Cihanbeyli Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
Bilal DUVARCI

Sarayönü Şoförler ve Otomobilciler Odası 
Başkanı 
İsmail KARATAŞ

Akşehir Kahveciler Odası 
Başkanı 
Seyit Battal YAYLA

Ereğli Bakkallar Odası 
Başkanı 
Cumhur YAMAN

Beyşehir Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
Muhlis BÜLBÜL

Altınekin Esnaf, Sanatkarlar, Şoförler ve 
Otomobilciler Odası 
Başkanı Şahin BAĞCI

Beyşehir Şoförler ve Otomobilciler Odası 
Başkanı
Faruk AYDIN

Hadim Esnaf, Sanatkarlar ve Şoförler 
Odası Başkanı 
Hilmi AYDIN

Ereğli Kunduracılar Odası 
Başkanı 
Zafer ÇAĞLAK

ODA BAŞKANLARIMIZ
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Derbent Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
İbrahim EKMEKÇİ

Üzümlü Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
Durmuş Ali ÖZYÖRÜK

Konya Boyacı ve Badanacılar Odası 
Başkanı
Adil DÖNEK

Ereğli Sebzeciler ve Meyveciler Odası 
Başkanı 
Ramazan DURAK

Akşehir Bakkallar Bayiler Odası 
Başkanı
Levent EMİR

Ereğli Madeni Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
Abdullah YILDIRIM

Tuzlukcu Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
İbrahim SAK

Derebucak Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
Kenan ALMAZ

Kulu Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı 
Erdem ÖZTEK

ODA BAŞKANLARIMIZ
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HABER

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Oda-
ları Birliği (KONESOB) Başkanı 
Muharrem Karabacak, Ramazan 
ayının Konya’da her zaman farklı 
ve başka bir güzellikle yaşandığını 
ifade etti. Konyalı esnafların 
Ramazan ayı için hazırlıklarını 
tamamladığını belirten Başkan 
Karabacak, “Vatandaşlarımız 
kaliteli ve lezzetli ürünler için ye-
rel esnafımızı tercih etmeli” dedi. 

Tüm Konyalıların ve İslam âlem-
inin Ramazan ayını tebrik eden 
Konya Esnaf ve Sanatkârlar Oda-
ları Birliği (KONESOB) Başkanı 
Muharrem Karabacak, hep birlikte 
sağlık ve afiyet içinde Ramazan 
Bayramı’na ulaşmayı diledi. Baş-
kan Karabacak, yaptığı yazılı 
açıklamada şu görüşlere yer verdi: 

Ahilik kültürünü ve “Hakka hiz-
met, halka hizmet” anlayışını 
benimseyen her bir esnaf ve 
sanatkarımız, başı Rahmet, or-
tası Mağfiret sonu Cehennem 
azabından kurtuluş olan on bir 
ayın sultanı Ramazan-ı Şerif için 
vatandaşlarımıza en güzel ve en 
iyi hizmeti verebilmek için bütün 
hazırlıklarını tamamladı. 

‘Merdiven Altı Ürünlerden 
Uzak Durun’
Esnaf ve sanatkarlarımız, 
mübarek ay içerisinde müşteriler-
ine yaklaşımında ahilik kültürüne 
uygun olarak davranacaklarına 
yürekten inanıyorum. Ramazan 
ayını fırsatçılığa çevirmemelerini 
ve fiyatlara zam yapmamalarını 
istirham ediyorum. 

Vatandaşlarımızın da fiyatlardaki 
hızlı artış nedeniyle ramazan ayı 
alışverişinde merdiven altı im-
alatı ve kalitesiz ürünleri piyas-
aya sürenlere yönelmemelidir. 
Vatandaşlarımız, ailesinin sağlığını 
koruma adına, kendi yemediğini 
müşterisine satmayan, istihdama 
katkıda bulunan ve artan mal-
iyetlere karşı ayakta durmaya 
çalışan esnafımızdan yapmalıdır. 
Vatandaşlarımız, özellikle Kon-
ya’mızın markası olmayan işlet-
melerden uzak durmalıdır.  

Maalesef ki, Ramazan ayında 
bayat, tarihi geçmiş ve birçok 
hileye başvurularak üretilen gıda 
ürünleriyle karşı karşıya kalıyoruz. 
Bu noktada da halkın sağlığını 
tehdit eden fırsatçılara göz açtırıl-
mamalıdır, denetimler sıklaştırıl-
malıdır. 

“İş Yerleri Sahur Vaktine 
Kadar Açık”
Ramazan ayı boyunca 
vatandaşların geç saatlerde ve 
sahur vakitlerinde rahat alışveriş 
yapmaları için Esnaf Teşkilatı olar-
ak girişimde bulunduk. Şehrim-
izdeki iş yerlerinin Ramazan 
ayı boyunca sahura kadar açık 
olması için gerekli izinleri aldık. 
Esnaflarımız sahura kadar iş ye-
rlerini gönül rahatlığıyla açabilir, 
vatandaşlarımızda alışverişlerini 
yapabilirler. 

Bu vesile ile, Rabbim’den hepimizi 
Bayrama ve bir sonraki Ramazan 
ayına sağlık, esenlik ve huzurla 
kavuşturmasını temenni eder, 
esnaf ve sanatkârlarımıza huzurlu 
ve bol kazançlı günler dilerim”

Konya, On Bir Ayın Sultanına 
Hazır…
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Ticaret Bakanı
Mehmet Muş, 
KONESOB Başkanlarıyla 
Buluştu

HABER

Ticaret Bakanı Mehmet Muş, 
Konya Esnaf ve Sanatkârlar 
Odaları Birliği’ni ziyaret etti. 
Başkan Muharrem Kara-
bacak’la bir süre görüşen 
Bakan Muş, Konya Esnaf 
ve Sanatkarları ile istişare 
toplantısında bir araya geldi. 
Toplantıda esnaf ve sanatkarın 
sorunları masaya yatırıldı. 

Ticaret Bakanı Mehmet Muş, 
Konya Esnaf ve Sanatkâr-
lar Odaları Birliği Başkanı 
Muharrem Karabacak’ı ziyaret 
etti, daha sonra Konya Esnaf 
ve Sanatkarları ile istişare 
toplantısına katıldı. 

Konya Valisi Vahdettin Özkan, 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, AK Parti 
Genel Başkan Yardımcısı Leyla 
Şahin Usta,  Esnaf, Sanatkar-

lar ve Kooperatifçilik Genel 
Müdürü Necmettin Erkan, AK 
Parti Konya İl Başkanı Hasan 
Angı, Milletvekilleri Orhan 
Erdem, Ziya Altunyaldız, Gülay 
Samancı, Selman Özboyacı, 
MHP İl Başkanı Remzi 
Karaarslan, Cumhurbaşkanı 
Başdanışmanı Mustafa Akış ve 
Oda Başkanlarının da katıldığı 
istişare toplantısında konuşan 
Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği Başkanı Muharrem 
Karabacak, Birliğin faaliyetleri 
hakkında bilgi verdi. Esnaf ve 
Sanatkarların sorunlarını da 
değinen Başkan Karabacak, 
“Değişen ve gelişen dünya 
şartlarına esnafımızı ve 
sanatkarımıza internet pazarı 
oluşturma adına bizimesnaf-
burada.com’u oluşturmak 

üzere yazılım gerçekleştirdik. 
Ama maalesef ki hepsiburada.
com tarafından bu yazılımıza 
itiraz edildi. İtirazı tarafımızca 
da sunularak merkezin onay-
lamasını beklemekteyiz” dedi.

Sorunları maddeler halinde 
tek tek sıralayan Başkan 
Karabacak, Kalkınma Ajansları 
Yönetimlerinde Esnaf 
Temsilcilerinin de yer alması 
gerektiğine dikkat çekti. Kara-
bacak, “Valilerimizin, Belediye 
Başkanlarımızın, Sanayi ve 
Ticaret Oda Başkanlarımızın 
yer aldığı yönetim şemasında, 
birlik ve beraberliğin pekişmesi 
ve şehirlerimizin daha da ileri 
seviyelere ulaşması noktası 
Esnaf Odaları Birlikleri de mut-
lak suretle olmalıdır.  Esnaf 
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ve sanatkarlarımızın ticaret kapasitesi, şehirlerin gelişmesine ve 
ekonomisine ve istihdama sağladığı katkı da oldukça büyüktür. 
Esnaf ve sanatkarlarımızın daha çok teknik ve projelerin ivedilikle 
onaylanmasının ardından şehirlerin gelişimi ve kalkınması 
noktasında çıta daha da üst seviyelere çıkacaktır. Maalesef ki, 
şehrimizin iş gücü ihtiyacını karşılayacak yapı Esnaf ve San-
atkârlar Odaları iken bütçenin dağılımında en az pay birliklere 
ayrılmaktadır. Yönetim kademesinde yer alacak Birlik Temsilcisi-
yle, şehirlerin iş gücünü karşılayan Esnaf ve Sanatkarlarımız daha 
da güzel çalışmalara imza atacak ve projeler hazırlanacaktır” diye 
konuştu. 

Başkan Muharrem Karabacak’ın ardından sözü alan Ticaret 
Bakanı Mehmet Muş ise sorunları değerlendirirken her kesimi göz 
önüne alacaklarını, üreticinin ve tüketicinin de haklarını korumak 
için titiz bir çalışma yapacaklarını ifade etti. Bakan Muş, Başkan 
Muharrem Karabacak’ın dile getirdiği sorunların da çözümü nok-
tasında çalışacaklarını söyledi. 

Toplantının ardından Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı 
Karabacak, Ticaret Bakanı Muş’a günün anısına tablo hediye etti.

HABER
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Konya’da
Ahilik Haftası

Kutlamaları

Bu yıl 35.’incisi düzenlenen Ahilik Haftası ve Esnaf Bayramı kutlamaları Anıta Alanına 
Çelenk sunumuyla başladı.

Buradaki törenin ardından Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı 
Muharrem Karabacak ve beraberindeki Oda Başkanları, Konya Valisi Vahdettin 

Özkan’ı ziyaret etti. 
Başkan Karabacak günün anısına Vali Özkan’a çiçek takdim etti.
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Konya’da Ahilik Haftası 
Büyük Coşkuyla Kutlandı

HABER

Konya’da Ahilik Haftası kutlamalarına Tarım ve Orman Bakanı Prof. Dr. Vahit Kirişci’nin katıldığı coşkulu programla 
devam etti. Ahilik Yürüyüşü ve Şed Kuşanma Töreninin yapıldığı programda Bakan Kirişci, Yılın Ahilerine ödüllerini 
takdim etti.

Konya Valiliği, Konya Büyükşehir Belediyesi ile Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) tarafından her yıl geleneksel olarak 
düzenlenen ‘Ahilik Haftası’ kutlamaları düzenlendi.

Bu yıl 35’incisi düzenlenen Ahilik Haftası etkinlikleri kapsamında Alaeddin Tepesi’nden Kapu Camii’ye kadar Ahilik Yürüyüşü ve daha 
sonrasında Şed Kuşanma Töreni gerçekleştirildi. 

Tarihi Bedesten Çarşısı Kapu Camii Meydanı’nda düzenlenen 
programa Tarım ve Orman Bakanı Prof. Dr. Vahit Kirişci, Vali 
Vahdettin Özkan, Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, AK Parti Konya Milletvekilleri Ahmet Sorgun, Halil 
Etyemez, Selman Özboyacı, Orhan Erdem, AK Parti İl Başkanı 
Hasan Angı, MHP İl Başkanı Remzi Karaarslan ile çok sayıda Oda 
başkanı, esnaflar ve vatandaşlar katıldı.

Şed Kuşatma törenin ardından kürsüye gelen Konya Esnaf 
ve Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı Muharrem Karabacak, 
“Harama bakma, haram yeme, haram içme. Doğru, sabırlı, 
dayanıklı ol. Yalan söyleme. Kimseyi kandırma. Kanaatkâr ol. 
Dünya malına tamah etme. Yanlış ölçme. Eksik tartma. Ahi’nin 
eli, kapısı, sofrası açık olmalı, gözü, beli ve dili kapalı olmalı. Gelen gelsin saadetle, giden gitsin selâmetle’ sözleriyle barışın, huzurun, 
doğruluğun ve erdemli toplum oluşturmanın formülünü veren Ahiliğin kurucusu, Pirimiz Ahi Evran’dır.
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“Ahilik, Sevginin, 
Dostluğun, Yardımlaşmanın 
Birleşimidir”

“Başkent Daima 
Başkenttir”

Ahiliğin, Anadolu halkının ekonomik ve kültürel yaşamında önemli 
bir boyut oluşturduğunu, dürüstlüğün, sevginin, dostluğun, 
yardımlaşmanın, hoşgörünün, bilginin ve dayanışmanın sanat ile 
birleşimi olduğunu anlatan Başkan Karabacak, “Bu kapsamda 
Ahilik, işçinin, çalışanın, üretenin, helal kazancın, helal ticaretin ve 
adaletli yönetimin simgesidir. Ahilik, çırak-kalfa-usta hiyerarşisini 
kurmayı ve bu basamaklarda baba-evlat ilişkisi gibi öğreticiye 
candan bağlanmak suretiyle sanatı, sağlam ahlaki ve mesleki 
temellere oturtmayı amaçlar. Ahilik, insanlığın ortak erdemleri 
olan sevgi, bilgi, dostluk, adalet ve dayanışma gibi değerlere önem 
vermektedir” ifadelerini kullandı.

HABER

‘Konya, Hz. Mevlana’nın diyarı, Ahi Evran’ın makamı ve 
Selçuklu’nun başkentidir’ ifadeleriyle konuşmasına devam eden 
Karabacak, “Şairin dediği gibi bir başkent daima başkenttir. Bu 
kutlu başkentin esnaf ve sanatkârları da, yöneticileri de büyük 
hizmetlere imza atmalı. Bu bilinçle hareket eden esnaf ve 
sanatkârlarımızın, odalarımızın ve şehrimizin yöneticileri, dünya 
değişse bile birliğinden, beraberliğinden, kardeşliğinden ve 
dayanışmasından asla taviz vermeden çalışmalarını yürütmüş 
yürütmeye de devam edecektir. Bu birlikteliğimiz ülkemize ve 
dünyaya örnektir. Hatırlayacağınız üzere dünyayı sarsan ve her ülkeye ekonomik bakımdan ağır darbeler vuran bir salgınla mücadele 
ettik. Salgınla mücadelenin maliyetleri bir yana, kaybettiğimiz her bir vatandaşımızla birlikte canımız yandı. Tabii ki bu süreçten en çok 
etkilenenlerin başında esnafımız ve sanatkarlarımız geldi. Ve bu dönemde ve sonrasında, bizleri hiçbir zaman yalnız bırakmayan, iş 
ve işleyişlerimizi kolaylaştıran Valimiz Vahdettin Özkan Beyefendiye, çok değerli milletvekillerimize, Büyükşehir Belediye Başkanımız 
Uğur İbrahim Altay’a, ilçe belediye başkanlarımıza, il müdürlerimize şükranlarımız arz ediyorum. Bu duygu ve düşüncelerle 35’incisini 
kutladığımız Ahilik Haftamızın ülkemize, milletimize, Konya’mıza, esnaflarımıza, sanatkârlarımıza ve tüm Ahilerimize hayırlı uğurlu olması 
diliyorum. Birliğimiz, beraberliğimiz ve kardeşliğimizin daim olmasını Yüce Mevla’dan niyaz ediyor, katılımızdan dolayı hepinize ayrı ayrı 
teşekkür ediyorum” dedi.
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“Başkan Altay’dan
Teşekkür”
Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, bütün esnafların Ahilik Haftası’nı tebrik ederek, bu zamana kadar olduğu 
gibi bundan sonra da esnafın yanında olmaya devam edeceklerini belirtti. Başkan Altay, böyle anlamlı bir günde kendilerini yalnız 
bırakmayan Bakan Kirişci’ye teşekkür etti. 

Bakan Kirişçi: 
“Esnaflar Ülkemizin 
Asli Unsurlarıdır”
Esnafların ülkenin asli unsurları olduğunu ifade eden Tarım 
ve Orman Bakanı Prof. Dr. Vahit Kirişci ise  “Esnaflarımız tabir 
yerindeyse ülkemizin vücudunun omurgası; bizi ayakta 
tutan ve bizim için olmazsa olmaz temel unsurlarımızdır. 
Biz genellikle başka medeniyetleri, başka kültürleri en ince 
detayına kadar bilir ama kendi kültürümüze geldiğimizde 
oralarda eksik ve noksanlarımız olur. ‘Bu tür etkinlikler aslında 
bu tür eksikliklerimizi gidermek adına önemli bir fırsattır.’ diye 
düşünüyorum. Selçuklu’nun başkentinde bir ahilik yolunda 
bir araya gelmiş kardeşlerimizin başkanlarını konfederasyon 
başkanlığı düzeyine taşıma arzuları yerinde ve isabetlidir. 
Rabb’im hayırlı olanı kendilerine lütuf eylesin, olursa da hayırlı 
hizmetlerini bütün dünya ve Türkiye’miz inşallah bekliyor olsun” 
dedi.
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Esnafların ülkenin asli unsurları olduğunu ifade eden Tarım ve Orman Bakanı Prof. Dr. Vahit Kirişci ise  “Esnaflarımız tabir yerindeyse 
ülkemizin vücudunun omurgası; bizi ayakta tutan ve bizim için olmazsa olmaz temel unsurlarımızdır. Biz genellikle başka 
medeniyetleri, başka kültürleri en ince detayına kadar bilir ama kendi kültürümüze geldiğimizde oralarda eksik ve noksanlarımız olur. 
‘Bu tür etkinlikler aslında bu tür eksikliklerimizi gidermek adına önemli bir fırsattır.’ diye düşünüyorum. Selçuklu’nun başkentinde 
bir ahilik yolunda bir araya gelmiş kardeşlerimizin başkanlarını konfederasyon başkanlığı düzeyine taşıma arzuları yerinde ve 
isabetlidir. Rabb’im hayırlı olanı kendilerine lütuf eylesin, olursa da hayırlı hizmetlerini bütün dünya ve Türkiye’miz inşallah bekliyor 
olsun” dedi.
Bakan Kirişçi konuşmasının ardından Yılın Ahisi Hasan Yazıcıgil’e, Yılın Kalfası Mehmet Zengi’ye ve Yılın Çırağı Hatem Soydan’a 
ödüllerini verdi.
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Daha sonra Konya İl Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından Ahilik Haftası dolayısıyla düzenlenen şiir, kompozisyon ve resim 
yarışmasında dereceye girenlere ödülleri verildi. 

Şiir kategorisinin birincisi Hüyük İlçesi’nden Kıreli Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesi 11. Sınıf öğrencisi Dilek İşlek, ikincisi 
Kulu İlçesi’nden Kulu Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi 12.sınıf 
öğrencisi Nur Hanım Yiğit, Kompozisyon kategorisinin birincisi 
Hüyük İlçesi’nden Hüyük Çok Programlı Anadolu Lisesi 12.sınıf 
öğrencisi Mücahit İdare, ikincisi Karapınar İlçesi’nden Şehit 
Oğuzhan Aydın Belge Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi 11.sınıf 
öğrencisi Umut Gönüllü, Resim kategorisinin birincisi Meram 
İlçesi’nden Meram Mesleki Eğitim Merkezi 11.sınıf öğrencisi 
Yunus Emre Elvan, ikincisi Ereğli İlçesi’nden Yunus Emre 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi 12.sınıf öğrencisi Tuğba Şuray 
Erdoğan, üçüncüsü Hüyük İlçesi’nden Hüyük Çok Programlı 
Anadolu Lisesi 11.sınıf öğrencisi Emre Bekir ödüllerini KONESOB 
Başkanı Muharrem Karabacak, Konya Ticaret İl Müdürü Mustafa 
Çağlayan, İl Göç İdaresi Müdürü Zeki Afşin Buzcu ve protokol 
üyelerinin elinden aldı.
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Programın sonunda Başkan Karabacak, vatandaşlara, Ahi pilavı, helvası ve şerbet ikramında bulundu.
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Başkan Altay, Esnaf Odası
Başkanlarıyla Bir Araya Geldi
Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, Ahilik Haftası 
kapsamında KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak ve 31 ilçedeki 
esnaf odalarının başkanlarıyla istişare toplantısında buluştu. Hala 
esnaf kültürünün yaşadığı bir şehirde hizmet etmenin gururunu 
yaşadıklarını belirten Başkan Altay, ticaretin canlanması için çok büyük 
çaba sarf ettiklerini ifade etti. Başkan Altay, “Özellikle Konya’nın ulusal 
ve uluslararası arenada temsil edilmesi ve tanıtılmasıyla ilgili çok 
yoğun bir çaba içindeyiz. Konya’mızın sosyal hayatını canlandırarak 
hem esnafımızın gelirine katkı sağlıyor hem de şehrimizin tanıtımını 
yapıyoruz. Şehrin tanıtımı; sanayi, üretim ve istihdama katkı sağlıyor.” 
dedi.
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Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, Ahilik Haftası kapsamında Konya Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları Birliği’ne (KONESOB) bağlı merkezdeki ve ilçelerdeki oda başkanları ile istişare 
toplantısında bir araya geldi.

Selçuklu Kongre Merkezi’nde düzenlenen 12. Esnaf İstişare Programı’nda konuşan Başkan Altay, üzerinden 
asırlar geçmesine rağmen hala esnaf kültürünün yaşadığı bir şehirde hizmet etmenin gururunu 
yaşadıklarını belirterek, istişare toplantılarının esnafın yarınlarının çok daha iyi olmasına vesile olmasını 
diledi.
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BAŞKAN ALTAY TÜM 
ESNAFLARA TEŞEKKÜT ETTİ
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Büyükşehir Belediyesi olarak her zaman maddi-manevi ellerinden geldiğince esnafa destek olmaya çalıştıklarını kaydeden Başkan Altay, 
“Ama dökme suyla değirmen dönmez. İlla ki dükkanın açık, esnafın işinin başında olması gerekir. Onun için bugünleri yaşadığımız için 
çok mutluyuz. Rabbim bizleri bir daha böyle ağır imtihanlarla sınamasın. Memleketimize sağlık selamet versin. Yeni Büyükşehir Yasasıyla 
birlikte sadece merkezde değil, tüm ilçelerimize hizmet götürmeye gayret ediyoruz. Konya’nın 42 bin kilometrekarelik coğrafyasında 
Büyükşehir olarak sorumluluk alanımızdaki işlerle ilgili yükümlülüklerimizi yerine getirmeye çalışıyoruz. Gittiğimiz ilçelerde esnafımızla da 
buluşuyoruz. Oda başkanlarımızın şahsında esnaflarımıza teşekkür ediyorum. Birlik beraberliğimiz daim olsun.” diye konuştu.
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“CANLI SOSYAL HAYAT 
ESNAFIMIZIN YÜZÜNÜ 
GÜLDÜRÜYOR”

“ÇALIŞAN GENÇLERLE İLGİLİ ÇALIŞMALARIMIZ 
TÜRKİYE’YE ÖRNEK OLUYOR”

“HER İLÇENİN POTANSİYELİNİ TEKRAR HAREKETE 
GEÇİRMEYİ ARZU EDİYORUZ”

Ticaretin canlanması için çok büyük çaba sarf ettiklerini kaydeden 
Başkan Altay, “Özellikle Konya’nın ulusal ve uluslararası arenada 
temsil edilmesi ve tanıtılmasıyla ilgili çok yoğun bir çaba içindeyiz. 
Konya’mızın sosyal hayatını canlandırarak hem esnafımızın gelirine 
katkı sağlıyor hem de şehrimizin tanıtımını yapıyoruz. Şehrin 
tanıtımı; sanayi, üretim ve istihdama katkı sağlıyor. Konya’mızın 
yurt dışında da isim bilinirliğini artırıcı çalışmalarımız var. Komşu 
illerimizden hafta sonu Konya’mızı ziyarete gelenlerin sayısı artıyor. Canlı sosyal hayat esnafımızın da yüzünü güldürüyor.” ifadelerini 
kullandı.

Yaptıkları etkinliklerle amaçlarının özellikle bölge illerin Konya’ya gelmesini sağlamak olduğunu belirten Başkan Altay, “Konya’nın özellikle 
hafta sonlarında bir cazibe merkezi olması için çalışıyoruz. İnşallah bu işleri yapmaya devam edeceğiz. Çünkü Konya sadece Konyalıların 
bildiği bir kültür olmaktan öte Çatalhöyük’ten itibaren 10 bin yıldır birikimlerini ortaya koymuş bir şehir ve bu birikimlerimizi insanlığa 
anlatmamız lazım. Konya dışından gelenlerin şehrimizle ilgili düşünceleri de hepimizi mutlu ediyor. Çalışma aşkımızı artırıyor.” dedi.

Konya’da özellikle çalışan gençlerle ilgili yaptıkları faaliyetlerin Türkiye’ye örnek olmaya başladığına dikkat çeken Başkan Altay, “Çünkü 
gençlik faaliyetleri sadece öğrenciler için yapılan faaliyetler değil. Özellikle üreten gençlere sahip çıkılması, onların toplum içinde yeterli 
değeri alması çok kıymetli ve önemli. Çünkü bunlar şehrimizde istihdama, üretime katkı sağlıyorlar. Şehirdeki ticaretin canlanmasına 
katkı sağlıyorlar. Onun için çalışan gençlikle ilgili faaliyetlerimizi artırarak devam edeceğiz.” cümlelerini kullandı.

Konya merkezde artık bir turizm potansiyeline ulaşıldığını, bundan sonraki süreçte yavaş yavaş ilçelere doğru hareket etmek istediklerini 
vurgulayan Başkan Altay, “Her ilçenin potansiyelini tekrar harekete geçirmeyi arzu ediyoruz. Bu konuda en büyük destekçilerimiz de 
esnaflarımız. Gelen insanları buradan memnun göndermemiz lazım. Esnaf birliklerimizin bugüne kadar olduğu gibi bundan sonra da 
bizimle dayanışma içinde olmasını arzu ediyoruz.” sözleriyle konuşmasını tamamladı.

Toplantıya katılan Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı Muharrem Kabaracak, “bizleri hiçbir zaman yalnız bırakmayan, iş ve 
işleyişlerimizi kolaylaştıran Başkanımız Sayın Uğur İbrahim Altay’a teşekkür ediyorum” dedi. 

HABER
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AHİLİK KUTLAMALARI FARKLI ETKİNLİKLERLE
DEVAM ETTİ 
KONESOB Başkan Vekili Osman Alp, Tornacılar Odası Başkanı Emin Baranok, Bakkallar 
Odası Başkanı Feridun Göner, Ayakkabıcılar Odası Başkanı Muhammet Acar, Demirciler 
Odası Başkanı Bekir Karataş, Yorgancılar Odası Başkanı Ramazan Tezel, Bakırcılar 
Odası Başkanı İbrahim Işık ve Konya Bölge Yazma Eserler Kütüphanesi Müdürü Bekir 
Şahin ile birlikte, Ahilik Haftası Kutlamaları kapsamında ‘Kaybolmaya Yüz Tutmuş 
Mesleklerle İlgili Çalışan Ustaları’ işyerinde ziyaret etti. 

Ahilik haftası dolayısıyla Anadolu Sanayi, Karatay Sanayi, Büsan Sanayi ve Aykent 
Kunduracılar Sanayi Camilerinde helva dağıtıldı. Esnaf, kan bağışı kampanyasına da 
destek verdi.
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Esnaf, Sanatkarlar 
ve Kooperatifçilik 
Genel Müdürü Erkan
KONESOB’u Ziyaret 
Etti
Ticaret Bakanlığı 
Esnaf, Sanatkarlar ve 
Kooperatifçilik Genel 
Müdürü Necmettin Erkan, 
Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliğini ziyaret etti. 

Başkan Muharrem Karabacak’la bir 
süre görüşen Genel Müdürü Erkan, 
yönetim kurulu toplantısına da katıldı. 
Toplantıda, aylık faaliyetler 
değerlendirildi ve bir sonraki dönemde 
gerçekleştirilmesi planlanan 
faaliyetleri masaya yatırıldı. 

Başkan Karabacak, Esnaf, Sanatkarlar 
ve Kooperatifçilik Genel Müdürü 
Necmettin Erkan, Başkan Muharrem 
Karabacak’a ve yönetim kurulu 
üyelerine çalışmalarında başarılar 
diledi.  

HABER
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KONESOB bünyesinde 2020 yılında ‘ulaşım ve lojistik 
sektöründe’ Mesleki Yeterlilik Belgesi verebilmek için 
kurulan Ahilik Belgelendirme Merkezi’nin akreditasyonu 
tamamlandı. KONESOB’un “VOC-Test Center Project” 
projesi TÜRKAK TS EN ISO/IEC 17024:2012-12 personel 
belgelendirme akreditasyon işlemi 15 Haziran’da 
sonuçlandı. Aynı zamanda Ahilik Belgelendirme Merkezi’nin 
Mesleki Yeterlilik Kurumu’na (MYK) Sınav ve Belgelendirme 
Yetkilendirme başvurusu da yapıldı. 

KONESOB Proje Koordinatörü Dr. Murat Gümüş ve Kalite 
Yöneticisi Kani İrfan Kaplan, VOC-TEST Merkezleri-III 
Hibe Programı Kapsamında yürütülen projelere yönelik 
çevrim içi düzenlenen 2’inci değerlendirme toplantısına 
katıldı. MYK Başkanı Âdem Ceylan’ın açılış konuşmasıyla 
başlayan toplantıda, 23 hibe faydalanıcısının yürüttüğü 
projelerde bugüne kadar gerçekleştirilen faaliyetler, 
mevcut ulaşılan durum ve kalan uygulama süresine yönelik 
değerlendirilmelerde bulunuldu. 
MYK Başkanı Âdem Ceylan, 23 hibe faydalanıcısı içeresinde 
TÜRKAK tarafından akreditasyon işlemini tamamlayan tek 
kuruluş olan Konya Esnaf ve Sanatkarları Odaları Birliği’ne 
teşekkür etti ve başarı diledi. 

KONESOB bünyesinde 2020 yılında kurulan Ahilik 
Belgelendirme Merkezi’nin TÜRKAK’a yaptığı başvuru 
olumlu sonuçlandı. TÜRKAK tarafından KONESOB’a 
Akredistasyon sertifikası verildi. Bundan sonraki süreçte, 
Ulaşım ve Lojistik Sektöründe, Okul ve Personel Servisi 
Şoförü, Minibüs Şoförü, Taksi Şoförü, Şehir İçi toplu Taşıma 
Otobüs Şoförü ve Tehlikeli Medde Taşıma Şoförü, Ulusal 
Yeterliliklerinde Mesleki Yeterlilik Belgesi verebilecek. 

Süreçle ilgili değerlendirmelerde bunulan KONESOB 
Başkanı Muharrem Karabacak, Akreditasyon sertifikasının 
Konya ve şehrin esnafına hayırlı olmasını temenni etti. 
Başkan Karabacak, “Ahilik Belgelendirme Merkezi’mizde 
gerçekleştireceğimiz sınavlar neticesinde şehrimizde 
nitelikli iş gücüne ve istihdama büyük katkı sağlayacağız” 
dedi.

KONESOB’tan
Bir İlk Daha
KONESOB TÜRKAK 
Akreditasyon
Sertifikası Aldı
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Başkan Karabacak, MYK Sınav ve Belgelendirme Yetki Belgesini 
Teslim Aldı

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği tarafından yürütülen 
(VOC-TEST-III) KONESOB VOC-Test Center Project, KONESOB VOC-
Test projesi tamamlandı. Ahilik Belgelendirme Merkezi, TÜRKAK 
17024 Personel Belgelendirme Sertifikasını ve MYK Sınav ve Bel-
gelendirme Yetki Belgesini, Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği Başkanı Muharrem Karabacak, Mesleki Yeterlilik Kurumu 
Başkanı Sayın Âdem Ceylan’dan teslim aldı. 

Belge sayesinde, Birliğin Uhdesinde olan KONESOB AHİLİK Bel-
gelendirme Merkezimiz Akredite edilerek Belgelendirilmiş kurum 
haline geldi. 

Başkan Muharrem Karabacak, “Başta Birliğimize, Esnaf ve San-
atkarımıza hayırlı olmasını temenni ediyorum. Mesleki Yeterlilik 
Kurumu Başkanı Sayın Adem Ceylan’a, Konya Milletvekilimiz Sayın 
Halil Etyemez’e katkılarından dolayı şükranlarımızı sunuyoruz” 
dedi. 

KONESOB,
BELGELENDİRİLMİŞ
KURUM HALİNE GELDİ
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Konya’da  “Tarihi Bedesten Alışveriş 
Günleri”
Konya Büyükşehir Belediyesi tarafından  12-14 Ağustos tarihleri arasından 
“Tarihi Bedesten Alışveriş Günleri” düzenlendi.  
Diyanet İşleri Başkanı Prof. Dr. Ali Erbaş’ın Kapu Camii’nde kıldırdığı Cuma namazının ardından Bedesten içerisinde Konya Büyükşehir Belediyesi Mehter 
Takımı eşliğinde kortej yürüyüşü yapıldı.

Diyanet İşleri Başkanı Prof. Dr. Ali Erbaş’ın yaptığı dua ile yapılan açılışa; Konya Valisi Vahdettin Özkan, AK Parti Konya Milletvekili Ahmet Sorgun, AK Parti 
Konya İl Başkanı Hasan Angı, Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, Konya Esnaf ve Sanatkârlar 
Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak, esnaflar ile çok sayıda vatandaş katıldı.

Protokol mensupları daha sonra misafirlere aşure ikramında bulundu.
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İlk kez düzenlenen etkinlik kapsamında 180 bin metrekareye 
yakın kapalı alanda kurulu, 2 bin 687 dükkân ve 7 caddeden 
oluşan Tarihi Konya Bedesteni, esnafın uyguladığı yüzde 30’a 
varan indirimlerle gelen misafirlerin uğrak noktası oldu. Etkinlikler 
kapsamında söyleşiler, sokak müzisyenleri, temsili kıyafetlerle 
tarihi canlandırmalar, Mehteran Topluluğu konserleri, Bedesten 
Çarşısı Fotoğraf Sergisi ve Tarihi Kostümler Sergisi gibi faaliyetler 
icra edildi. 

Yüzyıllardır ticari faaliyetlere ev sahipliği yapan tarihi çarşı, 5. 
Uluslararası İslami Dayanışma Oyunları kapsamında yurt içi ve yurt 
dışından şehre gelen misafirler için Konya’nın tanıtımı noktasında 
farklı bir alternatif oluşturdu. Etkinlik kapsamında unutulmaya yüz 
tutmuş mesleklerden 30 farklı sanat ve zanaat Bedesten’in farklı 
yerlerinde sergilendi.

ZİYARETÇİLERİN UĞRAK 
NOKTASI OLDU 
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Başkan Karabacak’tan, 
“Tarihi Bedesten 
Alışveriş Günleri” 
Teşekkürü

BASIN BÜLTENİ

3 gün süren ve On binlerce misafiri ağırlayan Tarihi Bedesten Alışveriş Günlerini 
değerlendiren Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı 
Muharrem Karabacak, alışveriş günlerinin düzenlenmesinde emeği geçenlere ve 
etkinliklere katılarak esnafın yüzünü güldüren bütün herkese teşekkür etti. 

Konya Büyükşehir Belediyesi 
ile Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği tarafından düzenlenen, 
açılışını Diyanet İşleri Başkanı 
Prof. Dr. Ali Erbaş’ın yaptığı 
“Tarihi Bedesten Alışveriş Gün-
leri” yoğun ilgi gördü. Tarihi 
Bedesten Alışveriş Günleri kap-
samında düzenlenen birçok 
etkinlikte unutulmaya yüz tut-
muş meslekler de hatırlatıldı.
 
Anadolu Selçuklu Devleti’ne 
başkentlik yapan Konya’da, 
Romalılardan Selçuklulara, 
Osmanlı’dan günümüze bin-
lerce yıllık geçmişe sahip tarihi 
“Bedesten Çarşısı” düzenle-
nen etkinlikle hareketli günler 
geçirdiğini ifade eden Esnaf 
ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
Başkanı Muharrem Karabacak, 
“Yüzyıllardır ahilik geleneğinin 
yaşatıldığı Tarihi bedesten 
çarşımızda faaliyetine devam 
eden esnafımız, düzenle-
diğimiz etkinlikte rahat bir nef-
es aldı. 12- 14 Ağustos tarihleri 
arasındaki gerçekleştirdiğimiz 

etkinlikler kapsamında çok 
sayıda esnafımız ürünlerinde 
yüzde 30’a varan indirim uy-
gularken, Tarihi Çarşımıza ge-
len ziyaretçilerimiz oldukça 
memnun kaldı. 5’inci İslami 
Dayanışma Oyunlarına katıl-
mak için şehrimizde bulunan 
sporcular ve misafirler de 
Çarşımızı renklendirdi. 

Etkinliğimizin açılışına katılan, 
Diyanet İşleri Başkanı Sayın 
Ali Erbaş’a, Konya Valisi Sayın 
Vahdettin Özkan’a, Ak Parti 
Milletvekilimiz Sayın Ahmet 
Sorgun’a, AK Parti İl Başkanı 
Sayın Hasan Angı’ya, İlçe Be-
lediye Başkanlarına, etkinliği 
düzenlememizde büyük emeği 
ve her zaman esnafımızın 
yanında olan, desteğini hiçbir 
zaman esirgemeyen Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Sayın 
Uğur İbrahim Altay’a, tüm 
hemşehrilerime, misafirlerim-
ize ve esnaflarımıza teşekkür 
ediyorum” dedi.  
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56 Ülkeden, 6000 sporcunun katılımıyla gerçekleştirilecek 5’inci 
İslami Dayanışma Oyunları’nın önemine dikkat çeken Konya Esnaf 
ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Kara-
bacak, Konyalı Esnafın 09-18 Ağustos 2022 tarihleri arasında 
düzenlenecek İslami Dayanışma Oyunları’na hazır olduğunu ve 
Şehrini en güzel şekilde temsil edeceğini söyledi. 

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı 
Muharrem Karabacak, 56 Ülke, 24 branş, 6000 katılımcı ve 2000 
gönüllünün katılımıyla 09- 18 Ağustos 2022 tarihleri arasında 
düzenlenecek olan 5’inci İslami Dayanışma Oyunları’nın şehrin 
tanıtımı açısından oldukça önemli olduğuna dikkat çekti. Başkan 
Karabacak, Konyalı Esnaf ve Sanatkarın böylesine önemli bir or-
ganizasyonda üzerine düşen görevi en iyi şekilde yapacağını ve 
şehrini en iyi ve en güzel şekilde temsil edeceğini söyledi.  

Muharrem Karabacak, “Olimpiyatlar süresince 56 ülkeden 6 bin 
sporcuyu ve on binlerce seyirciyi şehrimizde ağırlayacağız. İs-

lami Dayanışma Oyunları, spor faaliyetlerini içeren bir olimpiyat 
olmasının ötesinde; Asya’dan Afrika’dan, Balkanlardan ve Anado-
lu’nun birçok şehrinden kardeşlerimizi şehrimizde buluşturacak. 
Organizasyonda Esnaf ve Sanatkarlarımız da şehrimizin tanıtımına 
büyük katkı sağlayacaktır. Konya esnafımız bugüne kadar üzerine 
düşen görevi her zaman yapmış ve bundan sonra da yapmaya 
devam edecektir. Esnaf ve Sanatkarımız 5’inci İslami Dayanışma 
Oyunları sürecinde Konya’mızı en iyi şekilde temsil edecektir. 

Hizmet sektöründe faaliyet gösteren esnaf ve sanatkarlarımız 
başta olmak üzere, şehrimizdeki oteller, taksiciler, lokantalar, kafe-
teryalar, hediyelik eşya satan esnaflarımız hazırlıklarını tamamladı. 
KONESOB olarak biz de 84 meslek odamıza bilgilendirmelerimizi 
yaptık. Konyalı esnaflar olarak İslami Dayanışma Oyunları boyunca 
şehrimize gelen sporcularımıza ve katılımcılara Hz. Mevlana’nın di-
yarı, Ahi Evran’ın makamı, inanç turizminin, hoşgörünün ve Selçuk-
lu’nun başşehri olan Konya’mızın misafirperverliğini en iyi şekilde 
gösterecek ve Şehrimizi en iyi şekilde temsil edeceğiz” dedi.

Başkan Karabacak: “Esnafımız 
5. İslami Dayanışma Oyunları’na hazır”
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“Kalkınma
Ajansları 
Yönetimlerinde 
Esnaf 
Temsilcileri de 
yer almalı
”

BASIN BÜLTENİ

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak, 
şehirlerin gelişmesi ve ilerlemesi noktasında Kalkınma ajanslarının önemine dikkat 
çekerek kalkınma ajanslarının bölgesindeki iş gücü ve hacmine ciddi katkılar sağladığını 
söyledi. Başkan Karabacak, yaptığı yazılı açıklamada şu görüşlere yer verdi;  

“Ülkemizde Kalkınma Ajansları, kamu kesimi, özel kesim ve sivil toplum kuruluşları 
arasındaki iş birliğini geliştirmek, kaynakların yerinde ve etkin kullanımını sağlamak ve yerel 
potansiyeli harekete geçirmek suretiyle Cumhurbaşkanı tarafından belirlenen politikalarla 
uyumlu olarak bölgesel gelişmeyi hızlandırmak, gelişmenin sürdürülebilirliğini sağlamak, 
bölgeler arası ve bölge içi gelişmişlik farklarını azaltmak amacıyla kurulmuşlardır.

Ajansların Yönetim Kurulu ise 
karar organıdır. Yönetim kurulu, 
tek ilden oluşan bölgelerde vali, 
büyükşehir belediye başkanı, 
ajans genel sekreteri, sanayi 
ve ticaret odası başkanı ile 
kalkınma kurulu tarafından özel 
kesim veya sivil toplum kuru-
luşlarından seçilecek üç temsil-
ciden; birden fazla ilden oluşan 
bölgelerde il valileri, büyükşe-
hir belediye başkanları veya 
büyükşehir olmayan illerde ise 
il merkez belediye başkanları, 
ajans genel sekreteri, büyükşe-
hir olmayan illerin il genel me-
clisi başkanları ve her ilden birer 
kişi olmak kaydıyla ticaret ve 
sanayi odası başkanlarından 
oluşmaktadır. Ancak birden fazla 

ilden oluşan bölgelerdeki illerde; 
ticaret ve sanayi odalarının ayrı 
ayrı kurulmuş olması halinde 
ticaret ve sanayi odası başkan-
larının ikisi de kurumlarını temsil 
ederler. 

Ajansın danışma organı olan 
Kalkınma Kurulu’nda ise, Bölge-
sel gelişme hedefine yönelik 
olarak; bölgedeki kamu kurum 
ve kuruluşları, özel kesim, sivil 
toplum kuruluşları, üniversitel-
er ve yerel yönetimler arasında 
iş birliğini geliştirmek ve ajansı 
yönlendirmek üzere oluşturulur.

Hal böyleyken Valilerimizin, Be-
lediye Başkanlarımızın, Sanayi 
ve Ticaret Oda Başkanlarımızın 

yer aldığı yönetim şemasında, 
birlik ve beraberliğin pekişm-
esi ve şehirlerimizin daha da 
ileri seviyelere ulaşması noktası 
Esnaf Odaları Birlikleri de mutlak 
suretle olmalıdır.  Esnaf ve san-
atkarlarımızın ticaret kapasitesi, 
şehirlerin gelişmesine ve ekon-
omisine ve istihdama sağladığı 
katkı da oldukça büyüktür. 

Esnaf ve sanatkarlarımızın daha 
çok teknik ve projelerin ivedi-
likle onaylanmasının ardından 
şehirlerin gelişimi ve kalkınması 
noktasında çıta daha da üst 
seviyelere çıkacaktır. Maalesef 
ki, şehrimizin iş gücü ihtiyacını 
karşılayacak yapı Esnaf ve San-
atkârlar Odaları iken bütçenin 

dağılımında en az pay birliklere 
ayrılmaktadır. Yönetim kade-
mesinde yer alacak Birlik Tem-
silcisiyle, şehirlerin iş gücünü 
karşılayan Esnaf ve Sanatkar-
larımız daha da güzel çalışma-
lara imza atacak ve projeler 
hazırlanacaktır.

Bu nedenlerle Kalkınma 
Ajanslarında mutlak suretle Bir-
lik Temsilcilerimizin de herhangi 
bir katkı payı istenmeksizin 
Ajans yönetiminde yer alması 
sağlanmalıdır. Bu bağlamda ilgili 
Bakanlığımızla gerekli görüşme-
leri yapıyor, sonucu ile ilgili takibi 
en üst seviyede sürdürüyoruz” 
dedi.
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Artık Kalkınma Ajansları 
Yönetimlerinde Esnaf Temsilcileri 
de yer alacak… 

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Mu-
harrem Karabacak’ın yoğun girişimleri meyvesini verdi… Kalkınma 
Ajanslarının yönetiminde artık Esnaf Odaları Birliği temsilcileri de 
yer alacak. Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank’ı ziyaret eden 
Başkan Karabacak, “şehirlerin iş gücünü karşılayan Esnaf ve San-
atkarlarımız için daha da güzel çalışmalara imza atacak ve projeler 
hazırlayacağız. Bizlere bu konuda desteklerini esirgemeyen Sanayi 
ve Ticaret Bakanımız Sayın Mustafa Varank’a şükranlarımı sunuyor, 
Hayırlı olmasını diliyorum” dedi. 

Konya Esnaf ve Sanatkâr Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Mu-
harrem Karabacak, AK Parti Konya Milletvekili Ahmet Sorgun, Halil 
Etyemez, Bakkallar Odası Başkanı Feridun Göner, Sıhhi Tesisatçılar 
Odası Başkanı Mehmet Ünlügül ile birlikte, Sanayi ve Teknoloji Bakanı 
Mustafa Varank’ı ziyaret etti.

Karapınar İlçesinde Sanayi Bakanlığınca verilen destekle yapımı 
tamamlanan Meke Sanayi Sitesinin genişletilmesi için değerlendir-
melerde bulunulduğu ziyarette Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa 
Varank, Kalkınma Ajansları yönetiminde Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği Başkanlarının da yer alacağı müjdesini verdi. 

Kararla ilgili değerlendirmel-
erde bulunan Başkan Muhar-
rem Karabacak, “Kalkınma 
Ajanslarının yönetim şemasında 
artık Esnaf Odaları Birlikleri de 
yer alacak. Bu karar, birlik ve 
beraberliğin pekişmesi ve şehirl-
erimizin daha da ileri seviyelere 
ulaşması noktasında önemli bir 
adımdır. 

Alınan bu kararla, Esnaf ve san-
atkarlarımızın projeleri ivedilikle 
onaylanacaktır. Esnaf ve San-

atkarlarımız için daha da güzel 
çalışmalara imza atıp, projeler 
hazırlayacağız. Bu sayede şe-
hirlerimizin gelişimi ve kalkın-
ması noktasında çıta daha da 
üst seviyelere çıkacaktır. Bizlere 
bu konuda büyük destek ver-
en Sanayi ve Ticaret Bakanımız 
Sayın Mustafa Varank’a şükran-
larımı sunuyor, kararın Esnaf 
ve Sanatkarlarımıza Hayırlı ol-
masını diliyorum” dedi.

BASIN BÜLTENİ
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Başkan Karabacak; 
“Yeni Motorlu Sanayi Sitesindeki 
Çalışmalar Kısa Sürede 
Tamamlanacak”

HABER

Konya’nın sanayi hayatının en önemli merkezlerinden biri olacak olan 
Eski sanayi ve Karatay Sanayinin taşınması projesinde çalışmalar tüm 
hızıyla devam ediyor. İnşaat alanında incelemelerde bulunan Konya Esnaf 
ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak, 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı ve Konya Büyükşehir Bele-
diyesi ile birlikte TOKİ tarafından yapımı devam eden Yeni Motorlu Sanayi 
Sitesinin kısa bir sürede tamamlanarak anahtarların teslim edileceğini 
söyledi. 

Konya’nın uzun zamandır çözüm beklediği Eski sanayi ve Karatay sanay-
inin taşınması konusunda önemli adım geçtiğimiz yıl içerisinde atılmıştı. 
Eski Sanayi ve Karatay Sanayinin yeni ve modern sanayi alanına taşın-
masıyla ile ilgili çalışmalar imza töreninin hemen ardından başlamıştı. 
Şehrin içinde kalan Eski Sanayi ve Karatay sanayi sitesi şehrin dışına 
taşınacak. Tam 2 milyon 600 bin metrekarelik alanda 2 bin 690 bağımsız 
bölümden oluşacak olan Yeni Motorlu Sanayi Sitesinde esnafların tale-
plerine göre farklı büyüklükte dükkanlar inşa ediliyor.  

Şehrin sanayi alanında büyümesine büyük katkı sağlayacak olan Yeni 
Motorlu Sanayi Sitesi inşaatında incelemelerde bulunan Konya Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak ve 
Tornacılar, Kaynakçılar ve Oto Tamirciler Odası Başkanı Emin Baranok, 
yetkililerde bilgi aldı. 

Yeni Motorlu Sanayi Sitesinin şehrin ekonomisine de istihdamına da 
büyük katkı sağlayacağını vurgulayan Başkan Karabacak, “Eski Sanayi ve 
Karatay Sanayi Sitesinin taşınması yıllardır gündemde tutuldu ancak bir 
türlü adım atılmamıştı. Bir hayalimiz daha gerçeğe dönüştü ve bir türlü 
somut adım atılmayan projede sona doğru yaklaşıyoruz. 

Ülkemize örnek olacak olan proje tamamlandığında, Tornacılar, Kay-
nakçılar ve Oto Tamirciliği gibi mesleklerde zor bulunan çırak ve 
kalfalarımız için sanayi sitemiz bir çekim merkezi olacak. 
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HABER

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığımız 
ve Konya Büyükşehir Belediyemizle birlikte 
TOKİ’nin üstlenimiyle devam eden çalışmalar 
kısa bir sürede tamamlanarak anahtarların 
teslim edilecek. Bu vesile ile projenin hayata 
geçmesinde büyük katkıları olan Bakanımız 
Sayın Murat Kurum’a ve Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Uğur İbrahim Altay’a teşekkür 
ediyorum” dedi. 
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KOSKİ VE KONESOB’UN 
İşbirliğine Dayalı 
Protokolü Atılan 
İmzalarla Yenilendi
Konya Büyükşehir Belediyesi 
KOSKİ Genel Müdürlüğü’nün, 
KONESOB’a bağlı Konya Sıhhi 
Tesisat, Kaloriferciler Esnaf ve 
Sanatkârlar Odası Başkanlığı 
ile yaptığı “İşe Başlama Durum 
Belgesi Protokolü” atılan 
imzalarla yenilendi. Protokol 
kapsamında işlemler, KOSKİ 
standartlarına uygun şekilde, 
odaya kayıtlı esnaf tarafından, 
zaman ve maliyetten tasarruf 
edilerek gerçekleştiriliyor.

Konya Büyükşehir Belediyesi KOSKİ Genel Müdürlüğü, hem 
tüketicinin hem de esnafın işlerini kolaylaştırmak, maliyetleri 
minimize etmek ve zamandan tasarruf sağlamak için yeni 
projeler üretmeye devam ediyor.
 
Konya Esnaf ve Sanatkâr Odaları Birliği’ne (KONESOB) bağlı 
Konya Sıhhi Tesisat, Kaloriferciler Esnaf ve Sanatkârlar 
Odası Başkanlığı ile yapılan “İşe Başlama Durum Belgesi 
Protokolü” yenilendi. Konya Büyükşehir Belediyesi KOSKİ 
Genel Müdürlüğü’nde gerçekleştirilen protokol yenileme bu-
luşmasında imzaları, KOSKİ Genel Müdürü Ahmet Demir ve 
KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak attı.

BASIN BÜLTENİ
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Protokol sayesinde, belli bir standardın oluştuğunu bunun da 
önemli bir kazanım olduğunu belirten KOSKİ Genel Müdürü Ah-
met Demir, “Şehrin su ve kanalizasyon alt yapı hizmetlerini aksat-
madan, kusursuz bir şekilde gerçekleştirmeye çalışıyoruz. Tek ve 
en önemli önceliğimiz vatandaşlarımızın hayatını kolaylaştırmak. 
Bu protokol sayesinde artık kayıt dışı faaliyetlerden doğan prob-
lemlerin önüne geçmek daha kolay hale geldi. KOSKİ standart-
larına uygun hareket eden tesisatçılarımız, işlerini zamanında ve 
sorunsuz yapıyor. Daha önce çözüme kavuşturulamayan, sürekli 
tekrar eden arızalar ve bundan kaynaklanan masraflar minimize 
edildi ve zamandan tasarruf sağlanmış oldu.” dedi.

Odalarla birlikte esnaf ve sanatkârlar için gece gündüz deme-
den çalıştıklarını ifade eden Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği (KONESOB)Başkanı Muharrem Karabacak’ta, KOSKİ Genel 
Müdürlüğü ve Konya Sıhhi Tesisatçılar Odası’yla birlikte 4 yıl 
önce başlatılan sürecin olumlu bir seyir izlediğine dikkat çekerek, 
“Sayaç Durum Belgesi Protokolümüzü yenileyerek imza törenimizi 
gerçekleştirdik. İmzaladığımız protokol ile birlikte işlem süreçleri 
daha kontrollü ve kurumsal bir safhaya ulaştı. KOSKİ Genel 
Müdürlüğümüzle yaptığımız işbirliğinden hem Konya halkı hem 
de Konya Esnaf ve Sanatkâr Odaları Birliği adına biz memnunuz. 
Örnek olan protokolümüzün esnafımıza ve sanatkârımıza hayırlı 
olmasını diliyorum. KOSKİ Genel Müdürümüz Sayın Ahmet Demir’e, 
KOSKİ Abone İşleri Dairesi Başkanımız Sayın İsmail Türkoğlu’na, 
KOSKİ ekibine, Konya Sıhhi Tesisat, Kaloriferciler Esnaf ve Sanat-
kârlar Odası Başkanımız Sayın Mehmet Ünlügül’e ve yönetim kuru-
lu üyelerimize çok teşekkür ederim” diye konuştu.

“EN ÖNEMLİ ÖNCELİĞİMİZ 
VATANDAŞLARIMIZIN HAYATINI 
KOLAYLAŞTIRMAK”

“İŞLEM SÜREÇLERİ DAHA 
KONTROLLÜ VE KURUMSAL BİR 
SAFHAYA ULAŞTI”

BASIN BÜLTENİ
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Başkan Karabacak: 
“15 Temmuz’da 
Milletimiz Cenk 
Etmiştir”

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem 
Karabacak, 15 Temmuz Demokrasi ve 
Milli Birlik Günü dolayısıyla yayımladığı 
mesajında, “6 yıl önce, Türkiye’de 
bir daha darbe yapılamayacağını 
bütün dünyaya ilan edildiği o tarihi 
geceyi hiçbir zaman unutmayacağız 
ve utturmayacağız” dedi. Başkan 
Karabacak, Mevlâna Meydanında 
gerçekleştirilecek olan 15 Temmuz anma 
gününde vatandaşlara 5 bin adet Türk 
Bayrağı dağıtılacağını söyledi.

Darbe girişiminin yıl dönümünde 
bir açıklama yapan Konya Esnaf 
ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
(KONESOB) Başkanı Muharrem 
Karabacak, “15 Temmuz gecesi 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan önderliğinde aziz 
milletimiz omuz omuza hareket 
ederek hain işgal girişimine karşı 
cenk ederek destan yazmış, 
yürekleri vatan sevgisiyle çarpan 
Esnaf ve Sanatkârlarımız ise 
üzerimize düşeni tüm görevi 
yerine getirerek milli bir duruş 
sergilemiştir. 

Üzerinden geçen 6 yıla rağmen 
yaşanan hain ve alçak girişime 
karşı öfkemiz dinmemiştir. 
Aziz milletimiz, birlik ve 
beraberlik içinde büyük bir 
demokrasi zaferine imza atmış, 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan önderliğinde, 
devletimiz ve milletimizin 
ferasetiyle FETÖ’ye karşı kararlı 
bir duruş sergileyerek darbe 
girişimi bertaraf etmiştir. 

Unutulmamalıdır ki, hiçbir 
zaman cumhuriyet ve rejim 
düşmanlarına bu mukaddes 
topraklarda devletimizi ve aziz 
vatanımızı ele geçirme fırsat ve 
imkânı tanınmayacak, milletimiz 
de ülkesine ve devletine canı 
pahasına sahip çıkmaya devam 
edecektir. 

Dün olduğu gibi bugün ve her 
zaman aziz milletimiz ve ahilik 
gelenek ve kültüründen gelen 
esnaf sanatkârlarımız da ülkesine 
ve devletine canı pahasına sahip 
çıkacaktır. 

Ülkemiz üzerinde kötü emel 
besleyenler hiçbir zaman 
heveslenmesinler çünkü Türkiye 
Cumhuriyeti ilelebet hep var 
olacak, hiçbir güç bizim birlik ve 
beraberliğimizi bozamayacaktır. 
15 Temmuz Demokrasi ve Milli 
Birlik Gününün 6. yılında 84 
Meslek Odamız, 60 bin Esnaf ve 
Sanatkârımız adına, hain terör 
örgütü FETÖ’yü bir kez daha 
lanetliyoruz. 

Üzerinden 6 yıl geçmiş 
olmasına rağmen, acıları 
kalbimizde taze olan ve hiçbir 
zaman unutmayacağımız gibi, 
unutulmasına da müsaade 
etmeyeceğimiz 15 Temmuz 
şehitlerimizi rahmetle anıyor, 
gazilerimize şükranlarımı 
sunuyorum. Milletimizin, Esnaf ve 
Sanatkarlarımızın yazmış olduğu 
destanın yıl dönümünde 15 
Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik 
Günümüzü tebrik ediyorum. 
 
O tarihi geceyi hiçbir zaman 
unutmamak ve unutturmamak 
için Mevlâna Meydanında 
gerçekleştirilecek olan 15 
Temmuz anma gününde 
vatandaşlarımıza 5 bin adet Türk 
Bayrağı dağıtacağız” dedi.

BASIN BÜLTENİ
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Batı Karadeniz bir kez daha sel felaketi 
ile karşı karşıya. Aşırı yağış şu ana kadar 
en çok Kastamonu ve Bartın’da etkili 
oldu. Akarsular taştı, yıkılan köprüler 
oldu. Yoğun yağışların Batı Karadeniz 
bölgesinde büyük sel felaketlerine ned-
en olduğunu belirten Konya Esnaf ve 
Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı Mu-
harrem Karabacak, selden büyük ölçüde 
etkilenen kentlerin Birlik Başkanlarına 
“geçmiş olsun” dileklerini iletti, yaraların 
hızlı bir şekilde sarılması için her türlü 
yardıma hazır olduklarını ifade etti. 

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği Başkanı Muharrem Karabacak, Sel 
felaketinden etkilenen kentlerin Esnaf 
ve Sanatkârlar Odaları Birliği Başkan ve 
yönetim kurulu üyelerine gönderdiği 
mektupta şu görüşlere yer verdi; 

“Yüreğim sızlayarak İlinize sel felaketinin 
verdiği zararı ve bu afete maruz kalan 
Vatandaşlarımızın ve özellikle Esnaf 
Sanatkarlarımızın acı ve sıkıntılarını kal-
ben paylaşıyorum.

Dünya’da maalesef son birkaç yıldır 
öngörülemez olumsuz hadiseler yaşan-
maktadır. Bir tarafta kuraklık nedeniyle 
bir damla suyun yokluğundan dolayı 
açlık ve sefaletle boğuşan İnsanlar, bir 
tarafta savaş ve olumsuz etkileri, diğer 
tarafta afetler…

Ülkemizde ise maalesef Karadeniz 
bölgemizde beklenmeyen ve mevsim 
dışı yağan yağışların derelerin taşması-
na, evlerin yıkılmasına, işyerlerinin kul-
lanılamaz hale gelmesine neden old-
uğunu görmekteyiz. 

Devletimiz tüm imkanlarıyla seferber 
olmaktadır. KONYA Esnaf ve Sanatkârlar 
Odaları Birliği olarak her daim yanınızda 
olduğumuzu özellikle ifade etmek ister-
im. 

Size ve şahsınızda ilinizin tüm men-
suplarına ve Esnaf Sanatkâr Ark-
adaşlarımıza geçmiş olsun dileklerimi 
iletiyor, RABBİMDEN bu felaketlere bir 
daha maruz kalmamayı niyaz ediyorum” 
dedi. 

Konya ESOB’dan Sel Bölgelerine 
Destek Mesajı

BASIN BÜLTENİ
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Başkan 
Karabacak’tan 
Gençlere: 
“Meslek Liselerini
Tercih Edin” 

KONESOB Başkanı Muharrem Karabacak, gençlerin, 
“öğrenciler, hayatlarının bir dönüm noktası olacak olan 
en önemli kararlarından birini verecekler. Bu noktada 
doğru lise tercihi, öğrencilerin kendilerini geleceğe 
en iyi şekilde hazırlamalarının yanı sıra iş hayatına da 
bir adım önde başlayacaklardır. Unutulmamalıdır ki, 
meslekli ve donanımlı bir eleman olmanın yolu da 
meslek liselerinden geçmektedir”

Aranan eleman olmak için bu 
liseleri tercih edin

Ülke sanayisinin üretimi, gelişmesi, gençlerin aranan 
eleman olarak sanayilere kazandırılması açısından 
mesleki eğitimin büyük önem arz ettiğine vurgu 
yapan Başkan Karabacak, “Kaliteli usta ihtiyacının 
karşılanmasında çırak, kalfa, usta eğitimi açısından 
mesleki eğitim merkezleri önemli bir görev 
üstlenmektedir. Kendi geleceğiniz ve ileride aranan 
eleman olmak için meslek liselerini tercih edin. 

Ustalık belgesini alan gençlerimiz almış oldukları 
belgeler ile hem kendi işyerini açabilmekte hem de 
Mesleki Yeterlilik Belgesi (MYK) kapsamında kendi 
alanlarında çalışabilmektedirler. 

Ustalık Belgesi alan öğrencilerimizin yaklaşık yüzde 
88’i mezun olduğu alanlarda çalışmaktadır. Önceki 
öğrenimlerinin tanınması kapsamında kalfalık ustalık 
belgesi olmayanların sınav ve belgelendirme işlemleri 
yine mesleki eğitim merkezleri tarafından yapılır. 
Kaliteli usta ihtiyacının karşılanmasında çırak, kalfa 
ve usta eğitimi açısından mesleki eğitim merkezleri 
önemli bir görev üstlenmektedir. Bu kapsamda 
velilerimize çocuklarını mesleki eğitim merkezlerine 
yönlendirmeleri konusunda tavsiyede ediyor, ara 
eleman ve iyi birer usta olmaları konusunda önemli 
bir başlangıcın temellerinin atılmasında açısından 
oldukça önemli olduğunu belirtiyorum” dedi.  

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
(KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak, 
Liselere geçiş Sistemi (LGS) sınavında tercih 
yapacak öğrencilere meslek liselerini tercih 
etmeleri çağrısında bulundu.

BASIN BÜLTENİ
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Konya’da Okul Servis Ücretleri Belli 
Oldu!

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak, Konya’daki okul servis ücretlerinde 
düzenleme yapıldığını açıkladı. Başkan Karabacak, en kısa mesafe eğitim sezonunda 4 bin 050 TL olurken en uzun mesafe 5 

bin 400 TL olarak belirlendiğini duyurdu. 

Konya’da 3 bin 266 yakın servis aracının eğitim ve öğretim yılına hazırlandığını belirten Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak, “2022 – 2023 eğitim - öğretim döneminde taşıma ücretleri geçen bir yıllık 

zaman aralığındaki yeniden değerleme oranları, enflasyon ve motorin fiyatlarındaki artış rakamları dikkate alınarak 0 – 3 
Km.’ye kadar 4.050 TL, 0- 6 Km.’ye kadar 5.000 TL, 0 – 12 Km.’ye kadar 4.950 TL, 0 – 20 Km.’ye kadar 5.400 

TL. olarak düzenlenmiştir. Rehber personel bulundurulması zorunlu ilkokul ve ortaokul servis araçlarında taşıma ücretlerine 
ek olarak öğrenci başı yıllık rehber personel ücreti ise 1.250 TL. olarak düzenlenmiştir… 

Bu vesile ile 2022-2023 eğitim-öğretim yılının öğrencilerimize, öğretmenlerimize, velilerimize ve ülkemize hayırlı olmasını 
temenni ediyorum” dedi.
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İLKLERİN BİRLİĞİ OLAN KONESOB,
‘14001-ÇEVRE YÖNETİM SİSTEMİ 
BELGESİ’ ALDI… 

Türkiye’de ilklere imza atarak öncü Birlik haline gelen 
Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB), 
Türk Standartları Enstitüsü (TSE) tarafından, 14001- 
Çevre Yönetim Sistemi Belgesi Aldı… Belgeyi, Başkan 
Muharrem Karabacak, TSE Başkanı Mahmut Sami Şahin 
ve Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca’dan teslim 
aldı. 
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Türk Standardları Enstitüsü tarafından, Konya 
Organize Sanayi Bölgesi’nde düzenlenen ‘TSE 
Sektör Buluşmaları ve Toplu Belge Töreninde, 
Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği de yeni bir 
belgesine daha kavuştu. 

9001- Kalite Yönetim Sistemi, 10002- Müşteri 
Memnuniyeti Yönetim Sistemi, 13811 Hijyen ve 
Sanitasyon Yönetim Sistemi, TSE COVID-19 
Güvenli Hizmet Belgelerinin ardından kalite 
hizmet ve standardını yükselterek daha önce 
olduğu gibi yine Türkiye’de bir ilkin altına imza 
atarak 14001- Çevre Yönetim Sistemi TSE Bel-
gesini aldı. 

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, TSE Başkanı Mahmut Sami Şahin, Konya 
Sanayi Odası Başkanı Mustafa Büyükeğen, OSBÜK ve Konya OSB Başkanı Memiş Kütükcü, Konya 
Bölge Koordinatörü Mehmet Yıldırım, KONESOB’a bağlı Oda Başkanları ve bölge sanayicilerinin 
de katıldığı törende, Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı Muharrem Karabacak, 
14001- Çevre Yönetim Sistemi Belgesini TSE Başkanı Mahmut Sami Şahin ve Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca’dan teslim aldı. 

Başkan Karabacak, “Birlik olarak yine bir ilke imza attık ve 14001- Çevre Yönetim Sistemi Belgesini 
almanın haklı gururunu ve onurunu yaşıyoruz. Türkiye genelindeki 81 Birliğe örnek olduk. Esnaf 
ve Sanatkarımızın adına çalışmalarımızı sürdüreceğiz. Belgenin Birliğimize, Esnaf Teşkilatımıza 
ve camiamıza hayırlı olmasını temenni ediyorum” dedi.
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Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak, 07-17 Aralık tarihleri arasında gerçekleştirilecek 
Hz. Mevlâna Celaleddin-i Rumi’nin 749’uncu Vuslat Yıl Dönümü Uluslararası Anma Törenleri için Konyalı Esnaf ve Sanatkarın hazır 

olduğunu söyledi. Başkan Karabacak yaptığı yazılı açıklamada şu görüşlere yer verdi: 

“Esnaf ve sanatkârlarımızla birlikte Konya’mızın tanıtımına verdiğimiz önem ve değer her geçen yıl artmaktadır. Bu yılda da yerli ve 
yabancı binlerce misafirlerimizi Şehrimizde en güzel şekilde ağırlayacağız. Bugüne kadar düzenlenen tüm organizasyonlarda üzerine 
düşen görev ve sorumlulukları en iyi şekilde yerine getiren Konyalı Esnaf ve Sanatkarlarımız, Vuslat Yıldönümü törenleri çerçevesinde 

de şehrimizin tanıtımına yine büyük katkı sağlayacaktır.  

Hazırlıklarını günler öncesinden tamamlayan Konyalı Esnaf ve Sanatkarlarımız, ‘Gel’ Çağrısına kulak vererek şehrimize gelecek olan tüm 
misafirlerimizi, güler yüzle ve hoşgörüyle karşılayacaktır. Hz. Mevlana’nın diyarı, Ahi Evran’ın makamı, inanç turizminin, hoşgörünün ve 
Selçuklu’nun başşehri olan Konya’mızın misafirperverliğini tüm dünyaya en iyi şekilde gösterecek ve en güzel şekilde temsil edecek” 

dedi. 

07-17 Aralık tarihleri arasında gerçekleştirilecek olan Hz. Mevlâna’nın 749’uncu Vuslat Yıl Dönümü Uluslararası Anma 
Törenlerinin Konya için önemine dikkat çeken Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı Muharrem Karabacak, Esnaf ve 

Sanatkarların hazırlıklarını günler öncesinden tamamladığını ve Şehrini en güzel şekilde temsil edeceğini söyledi. 

“Esnaf ve Sanatkârlarımız Şehrimizi 
En Güzel Şekilde Temsil Edecek”
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Esnaflara,  Sanatkarlara ve 
Çalışanlara Yönelik 
Bilgilendirme Toplantısı
Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) 
tarafından uygulanan Uluslararası Çalışma Örgütü 
(ILO) Projesi kapsamında Mobilyacılar Sanayi 
Sitesindeki Esnaflara, Sanatkarlara ve çalışanlara 
yönelik bilgilendirme toplantısı düzenlendi. Toplantıda 
konuşan Başkan Muharrem Karabacak, “Esnaf ve 
Sanatkarlarımızın ihtiyaç duyduğu her bilgiye daha 
kolay erişmeleri için çalışmalarımızı sürdürüyoruz” dedi. 

BASIN BÜLTENİ
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Konya Mobilyacılar Odasında düzenlenen toplantıda söz alan 
Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı Muharrem 
Karabacak, Uluslararası Çalışma Örgütü (ILO) proje kapsamında 
kurulan KONESOB Bilgilendirme Merkezinin, belirli aralıklarla işver-
enlerin ve çalışanların bilgilendirildiğini söyledi. Merkez tarafından 
saha ziyaretleri gerçekleştirildiğini ifade eden Başkan Karabacak, 
özellikle kayıtlı istihdam hakkında işverenlerin ve çalışanların bilg-
ilendirildiğini, mesleki eğitime yönlendirme yapıldığını vurguladı. 
Bu tür toplantıların devam edeceğini ifade eden Karabacak, “Esnaf 
ve Sanatkarlarımızın ihtiyaç duyduğu her bilgiye daha kolay şekil-
de erişmeleri için çalışmalarımızı sürdürüyoruz” dedi.  
Başkan Karabacak’ın konuşmasının ardından, Proje kapsamında 
SGK, İŞKUR, KOSGEB ve Kredi ve Kefalet Kooperatifi Müdürlüğü 
temsilcileri, Mobilyacılar Sanayi Sitesindeki esnaflara, sanatkarlara 
ve çalışanlarına kurumlarının yürüttüğü çalışmalarla ilgili bilgi ver-
di. 
Başkan Muharrem Karabacak ve Mobilyacılar Odası Başkanı Me-
hmet Günbaş, toplantının ardından kurs ve imalathaneleri ziyaret 
etti. 

BASIN BÜLTENİ
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HABER

İMEP Kapsamında 
Öğretmenler Bir 
Araya
Geldİ

BASIN BÜLTENİ

İstihdam İçin Mesleki Eğitim Projesi (İMEP) kapsamında, 24 Kasım 
Öğretmeler Günü etkinliği düzenlendi. Düzenlenen etkinlikte “Gençlerle 
İletişim, Akran Zorbalığı ve Sosyal Uyumun Geliştirilmesi” konulu 
konferans verildi. 

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 
Birliği’nin paydaşı olduğu, İstihdam 
İçin Mesleki Eğitim Projesi İMEP 
kapsamında, öğretmenlere yönelik 
etkinlik düzenlendi. Programa, Proje 
kapsamında Konya’da Pilot okul 
olarak seçilen Ahi Evran Mesleki 
Eğitim Merkezi, 100. Yıl Mesleki 
Eğitim Merkezi ve AYKENT Mesleki ve 
Teknik Anadolu lisesi Öğretmenleri, 
Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
(KONESOB) Başkanı Muharrem 
Karabacak, Oda Başkanları, Milli 
Eğitim Müdür Yardımcısı Mustafa 
Yılmaz katıldı. Necmettin Erbakan 
Üniversitesi Ahmet Keleşoğlu 
Eğitim Fakültesi Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Hasan Yılmaz, “Gençlerle 
İletişim, Akran Zorbalığı ve Sosyal 
Uyumun Geliştirilmesi” konularında 
katılımcılara bilgiler verdi. 
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Konferansın sonunda söz alan Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı Muharrem Karabacak, öğretmenlik mesleğinin önemine 
vurgu yaptı. Geleceğimizi emanet ettiğimiz gençleri yetiştiren öğretmenlerin hakkının ödenemeyeceğini kaydeden Başkan Karabacak, 
bundan sonraki süreçte özellikle mesleki eğitimin daha da iyiye gitmesi anlamında Eğitim Kurumları ile Meslek Odalarının iş birliğinin 
artması gerektiğini ve bu konuda üzerlerine düşen sorumluluğu almaya hazır olduklarını ifade etti. 

BASIN BÜLTENİ
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BELGELERİMİZ

Başkan Karabacak’tan
Esnaf ve Sanatkara 

Teşekkür

07-17 Aralık tarihleri arasında gerçekleştirilen Hz. Mevlâna’nın 749’uncu Vuslat Yıl 
Dönümü Uluslararası Anma Törenlerinin dolu dolu geçtiğini belirtti, etkinliklerin 

düzenlenmesinde emeği geçenlere ve şehrin tanıtımında kilit rol oynayan Esnaf ve 
Sanatkarlara teşekkür etti. 
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Esnaf ve Sanatkârlarımızla birlikte Şehrimizin tanıtımına verdiğimiz önem ve değer her 
geçen yıl artmaktadır. Bu yılda da yerli ve yabancı binlerce misafirlerimizi Şehrimizde 

en güzel şekilde ağırladık. Bugüne kadar düzenlenen tüm organizasyonlarda 
üzerine düşen görev ve sorumlulukları en iyi şekilde yerine getiren Konyalı Esnaf ve 
Sanatkarlarımız, Vuslat Yıldönümü törenleri çerçevesinde şehrimizin tanıtımına yine 

büyük katkı sağlamıştır.   

Hazırlıklarını günler öncesinden tamamlayan Konyalı Esnaf ve Sanatkarlarımız, ‘Gel’ 
Çağrısına kulak vererek şehrimize gelen tüm misafirlerimizi, güler yüzle ve hoşgörüyle 
karşılamıştır. Hz. Mevlana’nın diyarı, Ahi Evran’ın makamı, inanç turizminin, hoşgörünün 

ve Selçuklu’nun başşehri olan Konya’mızın misafirperverliğini tüm dünyaya en iyi 
şekilde göstermiş ve en güzel şekilde temsil etmiştir. Etkinlikler kapsamında şehrimize 
akın eden binlerce misafirimiz alışveriş yaparak Esnaflarımızın yüzünü güldürmüştür. 

Bu vesileyle etkinlikler çerçevesinde başta üzerine düşen görevi en iyi şekilde yerine 
getiren Esnaf ve Sanatkarlarımıza, törenlerin düzenlenmesinde emeği geçenlere 

teşekkür ediyorum” 

BELGELERİMİZ

Konya Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği (KONESOB) Başkanı Muharrem Karabacak, 
“07-17 Aralık tarihleri arasında gerçekleşen Hz. Mevlâna Celaleddin-i Rumi’nin 749’uncu 

Vuslat Yıl Dönümü Uluslararası Anma Törenleri, başta ülkemiz ve şehrimiz açısından 
oldukça önemli bir etkinliktir. Şehrimizdeki tüm kamu kurum ve kuruluşlarımız başta 
olmak üzere Konyalı Esnaf ve Sanatkarlarımız etkinlikler öncesinde tüm hazırlıklarını 

tamamlamıştı. 
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